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Протокол Ріка Сімпсона

«Почніть  людей  з  мінімальних  доз  розміром  з  половину  зерна  сухого  короткозернистого  рису.
Незважаючи на те,  що олія нешкідлива,  для тих,  хто починає  лікування,  краще менше,  ніж більше.
Спочатку  кожні  вісім  годин  візьміть  лише  маленьку  крупинку  цієї  дивовижної  речовини,  потім
регулярно збільшуйте  дозу кожні  чотири дні,  і  незабаром ваша толерантність  зросте.  Якщо людина
каже, що вона або вона не відчували її наслідків або що вони відчували їх лише трохи, я вважаю це
хорошою дозою для початківця. Ви просто хочете отримати трохи ліків у їх системі, щоб вони почали
звикати до цього.

Ви ніколи не знаєте, як людина реагує, тому повільно й збільшуйте дозу кожні чотири дні, поки пацієнт
не зможе вживати загалом один грам кожні 24 години. Найкращий спосіб досягти цього - запропонувати
їм приймати дози, що дорівнюють приблизно третині грама кожні вісім годин, коли вони звикнуть до
його вживання. Проте я хотів би нагадати тим, хто відчуває труднощі, що їх дозу можна збільшувати
повільніше, але для досягнення найкращих результатів її слід вживати якомога швидше.

Ось інструкції щодо дозування, які рекомендує Рік, якщо пацієнт може досить швидко сформувати свою
толерантність. При дотриманні цього протоколу багато пацієнтів можуть за три тижні докласти зусиль,
щоб кожні 8 годин вживати третину грама. Але в середньому у більшості пацієнтів зазвичай проходить
чотири -п’ять тижнів, перш ніж вони зможуть проковтнути цю кількість за дозу, після чого вони можуть
продовжувати приймати один грам на день, поки не вилікуються або їх стан не буде контрольований.

Рік любить поставляти цей препарат у пластикових шприцах,  у яких немає голок, натомість є лише
маленький отвір, через який можна видавити масло. Він каже, що надання олії таким чином полегшує
пацієнтові вимірювання їхніх доз та запобігає забрудненню ліків сторонніми речовинами.

Для більшості найпростіший спосіб зрозуміти, яку кількість вони повинні вживати, це порівняти його з
чимось  на  зразок  короткозернистого  сухого  рису.  Доза  для  початківців  повинна  бути  приблизно
половиною  розміру  одного  з  цих  зерен  рису  або  довжиною  приблизно  на  одну  восьму  дюйма,  ця
кількість  буде  дорівнює  приблизно  одній  чверті  краплі.  У  деяких  випадках  люди  з  дуже  низькою
толерантністю можуть  навіть  виявити,  що  це  може бути  занадто  багато  для  того,  щоб  їм  спокійно
впоратися на початку, тому, за потреби, вони могли б почати з ще меншої.

Дози такого розміру слід приймати тричі на день, рано вранці, в середині дня та приблизно за годину до
того, як пацієнт лягає спати. Початківцю потрібно всього лише вичавити еквівалент половини зерна
сухого рису з пластикового шприца, і це їх доза. Навіть незважаючи на те, що мова йде про дуже малій
кількості,  і вона не принесе шкоди пацієнту, через свою потенцію цю речовину слід застосовувати з
повагою.

Після чотирьох днів у цій дозі її збільшують удвічі до доз, що дорівнюють розміру зерна рису, або доз
довжиною близько однієї чверті дюйма при видавленні зі шприца. Потім через чотири дні дозування
знову подвоюється, і це триває кожні чотири дні, поки пацієнт не зможе з’їсти еквівалент шістнадцяти
зерен  рису  на  дозу.  Ця  кількість  дорівнює  приблизно  восьми  -дев’яти  краплям  олії  на  дозу,  що
становить приблизно третину грама.

Один  мл  -  це  трохи  більше,  ніж  один  грам  ваги,  тому,  якщо  пацієнти  бажають,  вони  можуть
скористатися  цим  вимірюванням,  щоб  визначити  свою  дозу.  У  цей  момент  пацієнти  зазвичай
продовжують приймати цю дозу, поки не досягнуть бажаного ефекту зі своїм станом здоров’я. Будуть
пацієнти,  які  не зможуть так швидко збільшити свою дозу, але Рік закликає їх приймати її  якомога
швидше,  щоб масло полегшило їхні  страждання.  Крім того,  знайдуться  ті,  хто зможе прийняти цей
препарат швидше, і у Ріка з цим немає проблем, якщо пацієнту буде зручно приймати його швидше, це
просто означає, що вони швидше зціляться.

Насправді Рік вважає, що пацієнти повинні залишатися у власній зоні комфорту, коли справа доходить
до  застосування  цього  ліки.  Але  він  все  ще  вважає,  що  будь  -хто  із  серйозним  захворюванням  не

5



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

повинен  грати  в  цю гру  з  цією речовиною,  оскільки,  якщо  її  не  прийняти  належним чином,  вона,
можливо, не зможе подолати стан, яке мала намір лікувати.

Оскільки цей лікарський засіб настільки безпечний у використанні,  ми зазвичай не вимірюємо дози
точно,  але для тих,  хто любить точні  вимірювання та володіє достатньою точністю шкал,  почніть з
приблизно 0,01 г (10 мг) або менше тричі на день протягом першого чотири дні. Потім, якщо ви можете,
подвоїть його до 0,02 г (20 мг) протягом чотирьох днів, потім до 0,04 г (40 мг) протягом чотирьох днів,
0,08 г (80 мг) протягом чотирьох днів, 0,16 г (160 мг) протягом чотирьох днів , а потім 0,32 грама (320
мг). Це був би ідеальний графік дозування для тих, хто може швидко проковтнути цю речовину. Також
добре знати, що дози 1-5 мг зазвичай переносяться без симптомів.

Коли ви зможете працювати з високоякісними штамами бруньки Indica,  олія,  що виробляється, буде
надзвичайно заспокійливою. Ось такий ефект матиме олія, якщо ви випустили справжню "олію Ріка
Сімпсона", і хвилюватися про це мало. Пацієнти просто засинають, і зрештою вони прокинуться. Деякі
можуть відчувати себе  трохи забитими камінням на  початку,  але  вони не постраждають,  і  зазвичай
протягом години після того, як вони встають, це почуття сонливості зникає. Якщо олія виробляється з
сортів коноплі сатива,  очікуйте неприємностей і довготривалої енергії  сативи високої.  Ви не хочете,
щоб  люди  з  такими  серйозними  захворюваннями,  як  рак,  намагалися  приймати  олію  з  такими
наслідками, і пацієнт не отримуватиме лікарських переваг, які може дати хороший показник. Не всім
подобається бути кайфом, і це не має сенсу з медичної точки зору надмірно закидати цією речовиною.

Справа в тому, щоб ліки надходили до пацієнта тричі на день. Пацієнт може просто надіти його на
палець, а потім зішкребти на зубах. Потім випийте холодної води або чаю, і їм буде легко ковтати. Деякі
штами виробляють екстракт, який не має приємного смаку, але з цим легко впоратися. Просто покладіть
дозу пацієнта на невеликий шматочок хліба і складіть його, а потім покладіть до рота і дайте їм випити
води. Те ж саме можна зробити з використанням бананів або інших видів фруктів. Ідея полягає в тому,
щоб  масло  потрапило  до  пацієнта  якомога  швидше,  але  Рік  все  одно  любить  бачити,  що  вони
залишаються в своїй зоні комфорту.

Усі  різні,  і  наша толерантність  до цього  препарату  буде  відрізнятися  від  людини до  людини,  тому
переконайтесь,  що  пацієнту  сподобається  його  кількість.  При  багатьох  серйозних  станах  пацієнтам
важливо швидко приймати цей препарат,  щоб у них було більше шансів вижити. Як я вже згадував,
незважаючи на те, що олія нешкідлива, якщо її надто багато, пацієнтам часто не подобається цей досвід.
Тому повільно збільшуйте їх дозування; таким чином їм стане зручно користуватися ним.

Тим не менш, як ми любимо говорити, агресивні захворювання слід лікувати агресивно, тому, якби у
мене  було  щось  загрозливе  для  життя,  я  б  проковтнув  стільки  екстракту,  скільки  міг  випити  за
найкоротший час. Я думаю, що варто бути готовим, тому ті, хто може, повинні якнайшвидше почати
звикати до впливу олії, тому що тоді вони знатимуть, чого очікувати, якщо їм коли -небудь доведеться
приймати більші дози.

Стандартне лікування для відновлення вашого організму до гарного стану-це 60 грам високоякісної олії,
що  вживається  протягом  трьох  місяців.  Тим,  хто  пройшов  хіміотерапію  та  радіацію,  було  б  добре
вживати 120-180 грам олії якомога швидше. Зазвичай 60 г можуть вилікувати серйозний рак, але тим,
хто  постраждав  від  медичної  системи,  часто  потрібно  більше,  щоб  запобігти  поверненню  раку  та
усунути шкоду, яку ці процедури залишили після себе.

Після того, як пацієнт знову буде здоровий, ви можете зменшити дозування до одного -двох грамів на
місяць або настільки, наскільки пацієнт хоче вживати всередину; з нашої точки зору, чим більше, тим
краще.  Не  пропускайте  підтримуючі  дози,  оскільки  вони важливі  для  підтримки  здоров’я.  Грам  на
місяць або крапля на день після роботи ввечері  звучить мало, але,  за  словами Ріка,  цього має бути
достатньо, щоб зберегти ваше тіло здоровим.
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Крім того, він любить, щоб пацієнти використовували інші натуральні речі, такі як насіння яблуні та
пшеничну траву, разом з олійною обробкою. Зі свого досвіду я також пропоную пацієнтам їсти насіння
конопель, оскільки олія, яка в них міститься, така поживна і корисна для організму.

Рік також вважає, що пацієнти повинні намагатися якомога швидше підняти рН свого тіла, вживаючи
такі продукти, як кавун або лимонний сік тощо. Він каже, що це має найбільше значення, і це може дати
пацієнту набагато більше шансів вижити.

Пацієнти  також  повинні  почати  їсти  більше  сирих  фруктів  і  овочів  і  їсти  менше  м’яса,  особливо
оброблених сортів, які містять більше токсинів. Рік переконаний у використанні соковижималок, і він
відчуває, що великі дози вітаміну С також можуть принести велику користь.

Це протокол Ріка Сімпсона, і це причина, чому його ім’я стане відомим вічно. Це, мабуть, найважливіше
відкриття всіх часів, і благотворний вплив того, що дала нам ця людина, неможливо переоцінити. Яка
користь  сучасної  медицини  та  технологій,  коли  вони  не  працюють?  Якщо  ви  хочете  побачити
результати, спробуйте метод лікування Ріка.

Нас  критикували  за  те,  що  ми називаємо  цю олію лікувальним засобом,  але  як  ще  можна  назвати
речовину,  яку  можна  успішно  використовувати  для  лікування  багатьох  медичних  проблем?  Деякі
думають, що слова "вилікувати" означають, що ця олія забезпечить вічне життя, але це не було наміром
Ріка. Звичайно, цей препарат може продовжити ваше життя, і ви можете прожити набагато довше з його
використанням, у цьому немає жодних сумнівів. Однак це не означає, що воно забезпечить вічне життя.

Ця  олія  досі  недоступна  юридично  для  більшості,  і  тому  буде  потрібно  дуже  багато  часу,  щоб
визначити, скільки додаткових років вона може забезпечити. Поки що ми не розглядаємо цей препарат
як еліксир безсмертя, і ми твердо віримо, що він не робить вас куленепробивними. Проте, як каже Рік,
якщо  ми  коли  -небудь  знайдемо  ключ  до  безсмертя,  він  упевнений,  що  конопля  стане  основним
інгредієнтом.

Будь ласка,  не думайте,  що під час його використання ви не можете заразитися вірусом. Ви все ще
можете захворіти на такі речі, як грип, але його наслідки можуть бути значно зменшені, і ви відновитеся
набагато швидше. У разі пандемії чи чогось подібного, якщо ви всередину або вже вживаєте чудову
олію, яку може дати ця рослина, ваші шанси на виживання, безумовно, значно зростуть ». Джиндріх
Байєр, Сльози Фенікса: Історія Ріка Сімпсона

Інформація про дозування

Чи існує протокол лікування?

«Існує  протокол,  і  його  слід  дотримуватися,  щоб  переконатися,  що  лікування  ефективне.  Невелику
кількість олії можна використовувати для місцевого лікування раку шкіри або інших захворювань, або її
можна  випарити  і  вдихнути,  щоб  допомогти  лікувати  захворювання  легенів.  Олія  також  може
поглинатися  в  організм,  якщо  її  використовувати  у  формі  супозиторіїв,  або,  звичайно,  її  можна
приймати  всередину  ротом.  Для  лікування  внутрішніх  онкологічних  захворювань  пацієнт  повинен
проковтнути олію якомога швидше. Загалом, ви завжди хочете, щоб цей препарат потрапив до зони, яка
викликає  проблему,  найбільш  розумним  чином.  Наприклад,  якщо  ви  лікували  рак  кишечника,
найефективнішим засобом лікування, ймовірно, буде приймати олію у формі супозиторіїв.

Середній пацієнт може пройти повне лікування 60-грамовим раком приблизно за 90 днів. Люди, які
перенесли радіаційну та хіміотерапевтичну травму, або пацієнти, які роками страждали на РС та інші
серйозні захворювання, в деяких випадках виявлять, що їх медичні проблеми можуть зайняти досить
тривалий час.
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Ті,  хто  зазнав  серйозної  шкоди  з  боку  медичної  системи  і  тільки  починають  лікування,  повинні
усвідомити,  що  ця  натуральна  олія  не  дає  миттєвого  лікування.  Часто  таким  пацієнтам  потрібно
набагато  більше масла,  і  його потрібно  приймати  протягом більш тривалого періоду.  Такі  пацієнти
повинні  намагатися  з’їдати від 120 до 180 грамів протягом шести місяців,  щоб усунути шкоду,  яку
залишила  хіміотерапія  та  радіація,  та  усунути  пошкодження,  спричинені  іншими  тривалими
захворюваннями та те, що було використано для їх лікування. Після того, як пацієнт буде вилікуваний і
всі пошкодження скасовано або стан буде взято під контроль, я рекомендую їм продовжувати приймати
підтримуючу дозу від 1 до 2 грамів олії на місяць для підтримки здоров’я. Для дорослої людини це
дорівнює приблизно краплі на день, і коли вони звикнуть до її вживання, вони навіть не відчувають її
наслідків, тому я дійсно не можу собі уявити, що це занадто висока ціна, щоб платити за здоров’я ». Рік
Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Чому технічні дози настільки важливі?

"Кожен повинен приймати підтримуючі дози, щоб зберегти своє тіло детоксикаційним і в хорошому
стані.  Все,  що потрібно -  це 1-2 грами олії  на місяць, просто прийміть краплю на ніч приблизно за
годину до сну. Це дозволить вам добре виспатися і навіть забезпечить певний захист від радіації, що
випромінюється з Японії та інших країн.

Масло працює з вашим тілом, щоб зберегти ваше здоров'я і забезпечити захист від найрізноманітніших
проблем зі здоров'ям. Я б навіть не дозволив своїй дитині робити ці жахливі вакцини та щеплення, які
такі люди, як Білл Гейтс,  намагаються засунути нам у горло. Якщо я хочу захистити своїх дітей від
таких  речей,  як  грип,  я  довіряю  конопляній  олії  належного  виробництва,  оскільки  знаю,  що  вона
ефективна і не заподіє шкоди.

Я пропоную, щоб пацієнти починали з трьох доз на день приблизно розміром половини зерна сухого
короткозернистого рису. Така доза,  як ця,  дорівнювала б приблизно ¼ краплі,  тому, як ви бачите,  у
більшості випадків новачкам слід починати з дуже маленьких доз.

Єдиний раз,  коли я рекомендував  би пацієнтам починати  з  більших доз,  -  це  швидко вивести  їх  із
залежних та небезпечних болезаспокійливих препаратів або якби вони опинилися прямо біля дверей
смерті.  Коли  люди,  які  вживають  такі  ліки,  починають  лікування  олією,  вони  зазвичай  розрізають
знеболюючі препарати навпіл. Мета полягає в тому, щоб вживати достатню кількість олії, щоб усунути
біль і допомогти пацієнту звільнитися від вживання цих небезпечних фармацевтичних препаратів, що
викликають звикання. Прийом олії значно полегшує пацієнту виконання цього завдання, і вони будуть
менше страждати від абстиненції, оскільки масло чудово діє, допомагаючи позбутися залежності.

Для тих,  хто опинився в  такій  ситуації,  я думаю, що їх перша доза повинна бути приблизно вдвічі
більшою,  ніж спожив би середньостатистичний новачок.  Тоді  їм  слід  збільшити  дозування  якомога
швидше, поки вони не досягнуть точки, коли їм не потрібні інші ліки для контролю болю. Знімаючи
людей з таких речей, як морфій, ви можете зіткнутися з деякими проблемами. Іноді при змішуванні олії
та морфію це може зробити ефект морфію ще більш вираженим, і пацієнт може почати галюцинувати.

Це лише короткочасний недолік, оскільки при зменшенні споживання пацієнтом морфію галюцинації
зменшуватимуться, поки вони більше не відбудуться. У більшості випадків позбавлення пацієнтів від
цих речовин становить мало проблем, тому не сподівайтесь, що у вас будуть занадто великі проблеми.
Оскільки вони продовжують збільшувати свою дозу, у пацієнта буде розвиватися вища толерантність, і
незабаром вони більше навіть не відчуватимуть ефектів масла.  Як тільки це станеться,  вони можуть
швидко проковтнути необхідну кількість олії, поки вони не зціляться.

Після  чотирьох днів  прийому початкової  дози більшість  людей може збільшити кількість,  яку вони
вживають. Я пропоную це робити приблизно кожні чотири дні,  тому що це дає пацієнтові час,  щоб
сформувати свою толерантність до цієї речовини. Звичайній людині потрібно чотири -п’ять тижнів, щоб
дійти до того, що вона може з’їсти грам на день. Це означає, що пацієнт буде вживати від 8 до 9 крапель
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високоякісної олії кожні вісім годин. Після досягнення цієї дози пацієнт може продовжувати з такою
швидкістю, поки стан не зникне або не буде під контролем.

У  багатьох  пацієнтів  дуже  швидко  розвивається  толерантність  до  цього  препарату,  і  вони  можуть
приймати масло набагато швидше. Якщо ви виявились одним із цих людей, не соромтеся приймати цю
речовину так швидко, як вам подобається, оскільки кінцевий результат - ви одужите набагато швидше.
Я завжди застерігаю пацієнтів залишатися у власній зоні комфорту з використанням цього препарату,
але якщо масло можна вжити швидше, це дає пацієнту кращі шанси вижити.

Цей метод дозволяє організму повільно формувати свою толерантність, і через чотири -п’ять тижнів у
більшості людей не виникає проблем із вживанням грама на день, а в деяких випадках навіть більше.
Для звичайної  людини, яка збільшує дозування кожні чотири дні,  зазвичай виникає кілька проблем.
Насправді, у мене є повідомлення від людей, які приймали олію, в яких говорилося, що вони навіть не
піднімалися  під  час  лікування.  У всіх  нас  є  різні  допуски  до будь  -яких  ліків,  тому  я  вважаю,  що
найкраще дозволити пацієнтові визначити, яку кількість цієї речовини йому зручно приймати.

Ваш розмір і маса тіла не мають нічого спільного з вашою толерантністю до конопляної олії. Я бачив, як
початківці, які були дуже великими чоловіками, брали одну краплю цієї олії, і протягом години вони
навіть не могли зійти з честерфілду. Хоча їх дружини, які були набагато меншими, могли приймати таку
ж дозу і взагалі нічого не відчувати. Отже, як бачите, розмір не є важливим чинником, коли йдеться про
те, скільки пацієнт може прийняти, це насправді більше стосується самого пацієнта.

Пам’ятаючи, розпочинаючи лікування цим препаратом, він знизить артеріальний тиск. Якщо ви зараз
приймаєте ліки від артеріального тиску, часто перевіряйте свій тиск, тому що дуже ймовірно, що вам не
знадобиться нічого, крім масла, для контролю вашого артеріального тиску за дуже короткий час. Крім
того, якщо пацієнт діабетик,  йому слід контролювати рівень цукру в крові. У більшості  випадків їх
потреба в інсуліні зменшиться, а деяким речовина взагалі більше не потрібна.

Коли люди п’ють олію, мені подобається, що вони залишаються в зоні комфорту, але правда в тому, що
чим швидше вони зможуть її прийняти, тим більше шансів вижити.

У мене була одна людина з надзвичайно низькою толерантністю, яка протягом семи місяців приймала
60 г  препарату.  Це дійсно вилікувало його кінцеву лімфому,  але я  б вважав за краще,  якби він міг
пройти все лікування швидше.

На  щастя,  я  рідко  стикаюся  з  пацієнтами,  яким  так  довго  потрібно  приймати  лікування,  але  це
трапляється.  Я навіть бачив пацієнтів, які пройшли все лікування за місяць і змогли вилікувати свій
смертельний рак. Тому швидкість вживання олії здебільшого залежить від самих пацієнтів і від того, як
швидко вони зможуть сформувати свою толерантність.

Наприкінці лікування більшість людей продовжують приймати олію, але зі значно меншою швидкістю.
Як я вже згадував раніше, від одного до двох грамів на місяць, що дорівнює приблизно краплі олії перед
сном щовечора, було б хорошою підтримуючою дозою.

Я не люблю бачити, як люди передозують олію, але передозування не шкодить, тому не панікуйте, якщо
це станеться. Основним побічним ефектом цього препарату є сон і відпочинок, який відіграє важливу
роль у процесі  одужання.  Зазвичай  протягом години після  прийому дози  олія  говорить  вам лягти і
розслабитися.  Не  боріться  з  почуттям  сонливості,  просто  розслабтеся  і  дозвольте  олії  дати  вам
необхідний відпочинок. У більшості випадків протягом місяця денна втома, пов’язана з цим лікуванням,
зникає, але пацієнт продовжує дуже добре спати вночі.

Я кажу пацієнтам, які помирають від раку, що олія зробить одну з двох речей: вона або вилікує їх рак, і
вони продовжуватимуть жити, або, якщо це занадто пізно, щоб вплинути на лікування, олія послабиться
їх вихід, і вони, принаймні, можуть померти без особливих страждань і зберегти свою гідність.

Конопляна олія має дуже високий успіх у лікуванні раку, і більшість з них, як правило, виживають. На
жаль,  багато людей,  які  звертаються  до мене,  були сильно пошкоджені  медичною системою своїми
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хіміотерапією та опроміненням тощо. Ушкодження, які наносять такі процедури, мають тривалий ефект,
і людей, які перенесли ці так звані методи лікування, найважче вилікувати. Але не впадайте у відчай,
адже навіть якщо ви сильно пошкоджені, це масло все ще має від 70 до 80% успіху.

При правильному виробництві та використанні конопляні ліки є найбільшим природним цілителем на
цій планеті. Незалежно від того, від чого страждає людина, вона повинна спробувати олію і подивитися,
чим вона може допомогти. Якщо ви дійсно втомилися від страждань, дайте собі відпочити і спробуйте
щось дійсно дієве. Як тільки ви відчуєте, на що здатний цей препарат, ви зрозумієте, чому ми з історією
називаємо конопляні ліки від усіх ліків ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Інші природні речі, які ви можете зробити, можуть допомогти

«Коли пацієнти приходять до мене за маслом для лікування раку, перше, що я їм кажу, це змінити дієту.
Намагайтеся  триматися  подалі  від  тваринних  білків,  наскільки  це  можливо,  оскільки  цей  вид білка
сприяє росту раку. Візьміть соковижималку і почніть їсти якомога більше сирих фруктів та овочів, адже
рослинний білок бореться зі зростанням раку. Припиніть вживання цукру і замініть його на натуральні
підсолоджувачі, такі як сирий мед.

Підніміть рН пацієнта якомога швидше, вживши потім такі продукти, як кавун і лимонний сік тощо.
Раку  подобається  кисле  середовище,  і  коли  ви  підвищуєте  рН  організму,  це  ускладнює  виживання
ракових клітин.

Десятки років тому дослідники мали чудові результати в лікуванні раку за допомогою мегадоз вітаміну
С, який вводився прямо в кров пацієнта так само, як лікарі вводили хіміотерапію, але без руйнівних
побічних ефектів,  які  можуть спричинити смерть пацієнта.  Тому я думаю, що великі  дози вітамінів
можуть бути дуже корисними для пацієнтів, які страждають на такі серйозні захворювання, як рак.

Також нехай пацієнт почне їсти насіння двох яблук щодня, це дасть їм хорошу добову дозу В17, яка
також  відома як  лаетрил.  Багато  років  тому  було  багато  пропаганди  про  те,  що  це  лікування  не  є
безпечним, але ці звинувачення виявилися хибними. Насправді, В17 сам по собі має досить хороший
досвід у лікуванні раку. Також є корисні й інші природні речі, такі як пшенична трава та синьо -зелені
водорості.  Кілька  років  тому  один  лікар  в  Італії  навіть  виліковував  деякі  види раку  за  допомогою
харчової соди, тому ми повинні тримати свій розум відкритим для всіх можливостей.

Багато  людей,  які  використовували  олію  для  лікування  раку,  нічого  не  змінили,  але  олія  все  ще
справляла свою магію, і вони були зцілені. Тим не менш, якщо у вас є таке серйозне захворювання, як
рак, я вважаю, що це гарна ідея взяти інші природні речі, які можуть допомогти нафті викорінити рак і
дати вам більше шансів вижити.

Найголовніше  з  усіх  -  це  те,  що  люди  повинні  усвідомлювати,  що  здебільшого  те,  що  забезпечує
медична  система,  приносить  набагато  більше  шкоди,  ніж  користі.  Ось  чому  я  кажу  людям,  які
звертаються до мене, що якщо вони хочуть вижити, то краще триматися подалі від медичної системи.

Це той сумний стан, в якому перебуває сьогоднішня медична система, і вона не зміниться, поки люди,
які працюють у цій системі, нарешті зрозуміють, що хімікати та отрута не лікуються. Що стосується
мене,  те,  що сьогодні практикують більшість лікарів,  навряд чи можна вважати медициною. Було б
набагато точніше назвати його справжнім іменем, божевіллям.

З моєї точки зору, будь -який хворий на рак повинен робити все можливе, щоб оптимізувати свої шанси
на виживання. Тож обов’язково візьміть конопляну олію для лікування раку, але я вважаю, що найкраще
було б  включити й інші  природні  корисні  методи лікування  ».  Рік  Сімпсон,  конопля:  Найлікарська
рослина
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Додаткові поради пацієнтам з раком легенів

Q. Цей деякий час був на маслі і  все ще мав використовувати знеболюючі,  тому ми шукали більше
способів, як допомогти пацієнту. 

А.1) Зробіть ще одну порцію олії та спробуйте змішати її  з тією, що є у вас, шукайте максимально
заспокійливу олію, ви не хочете підсилити енергію пацієнта.

2)  Спробуйте  виробляти  масло  з  кількох  штамів  одночасно,  якщо  це  можливо,  зазвичай  воно  має
кращий  ефект  килима.  Знову  ж  таки,  шукайте  найбільш  жорстоку  та  заспокійливу  силу  вихідного
матеріалу та олії.

3) Було б краще, якби вона припинила використовувати масло в капсулах. Ви хочете трохи його в роті
для додаткового під'язикового всмоктування (таким чином він має кращий болезаспокійливий ефект)

4) Зробіть супозиторії 0,3-0,5 г з маслом какао і попросіть їх використовувати їх щонайменше двічі на
день, вона може використовувати його анально, а також іншим способом. 

5) Нехай вона випаровує олію кілька разів на день - бажаний кашель, їй потрібно відкашляти все, що не
належить  до  її  легенів,  включаючи пухлини  (вони просто  скоротяться,  а  потім  розпадуться,  і  вона
відкашляє їх).

6) Зробіть масляну настоянку зі спиртом (20-30-50%, залежно від того, скільки у вас масла; 1-2 мл олії в
4  мл  96-99% спирту)  і  нанесіть  її  на  місце,  де  вона  була  прооперована  за  допомогою піпетки  або
крапельниці  -  зазвичай  підходить  одна  -дві  краплі,  і  таким  чином  можна  заощадити  багато  масла.
Звичайно,  ви  також  можете  нанести  трохи  масла  безпосередньо  на  місце  і  накрити  його  бинтом,  і
повторювати це кожні три дні або тоді, коли пов'язка відпаде.

7) Зробіть мазь з маслом ши або розчиніть трохи олії в теплій олії з коноплі або високоякісній оливковій
олії екстра незайманої і втирайте її на цю ділянку кілька разів на день. Це повинно допомогти усунути
біль у її ребрах, і ви також можете використовувати його від пролежнів та будь -чого на її шкірі.

8)  Включіть  у  свій  раціон  насіння  коноплі,  серця  коноплі  та  олію з  коноплі  -  принаймні  жменьку
насіння/серця або 1-3 столові ложки олії з коноплі. 

9) Підвищте рН свого тіла за допомогою кавуна та лимонного соку тощо, нехай вона щодня їсть насіння
з двох яблук (В17). 

10) Спробуйте якомога швидше замінити знеболюючі та пластирі олією. Якщо ви почнете застосовувати
олію місцево,  це  дуже  допоможе.  Супозиторії  також роблять  чудеса  для  захворювань  легенів.  Чим
більше олії вона споживає і чим швидше вона це зробить, тим краще. Вона повинна залишатися на грам
або більше на день, поки вона не переможе хворобу, а потім залишатися на підтримуючій дозі 1-2 г на
місяць.  Прочитайте  та  дотримуйтесь  усіх  інших  інструкцій  на  нашому  сайті.  З  найкращими
побажаннями, JB та RS

Шляхи адміністрування

Які шляхи введення олії ви рекомендуєте і які їх відповідні переваги?

«Я завжди пропоную пацієнтам, що вони повинні всередину приймати масло через рот для внутрішніх
умов, або просто повернути своє тіло у стан гарного здоров’я. Після кількох десятиліть впливу токсинів
у  нашому  повсякденному  житті  навіть  тим,  хто  вважає  себе  здоровим,  слід  розглянути  можливість
повного прийому 60 г для детоксикації організму, перш ніж ці речовини можуть викликати проблеми зі
здоров'ям.
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Для  лікування  багатьох  захворювань,  таких  як  геморой  або  рак  кишечника  тощо,  найкраще
використовувати масло у формі супозиторія. Більшість людей цього не усвідомлюють, але введення олії
у ваше тіло таким чином - один із найефективніших способів виконання завдання.

Я думаю, що для пацієнта буде корисно, щоб масло було введено якомога ближче до пухлини або того,
що лікується. Тому, якщо у вас проблеми з кишечником, супозиторії, ймовірно, підійдуть найкраще, але
якщо у вас щось на зразок раку горла, я б проковтнув олію ротом.

Протягом багатьох років лікарі та дослідники вводили пухлини лабораторним тваринам з ТГК, і вони
досягли хороших результатів. Однак, на жаль, вони не зроблять те ж саме з вмираючим раком, тому ще
раз це підкреслює неспроможність нашої медичної системи зробити те, що підходить для пацієнта. Якби
лікарі  тільки розпізнали б цей дивовижний препарат і  зрозуміли,  що це таке,  і  почали б правильно
працювати з цією речовиною, багатьох, хто зараз помирає, можна було б врятувати.

Часто до мене звертаються пацієнти з раком легенів та іншими захворюваннями легенів. Таким людям я
рекомендую на додаток до вживання олії використовувати випарник. Випаровування цього препарату
разом із прийомом всередину може мати дуже сприятливий ефект для тих, хто страждає на рак легенів
або інші захворювання легенів. Все, що потрібно зробити пацієнту - це всередину ввести їх звичайну
дозу, а потім розігріти випарник і вдихнути випарені канабіноїди в легені. Це можна робити кожні вісім
годин, коли вони вживають свою звичайну дозу, і для цього буде потрібно лише, щоб пацієнт кілька
разів вдихав випарені канабіноїди на кожному рівні. За допомогою цього методу рак легенів атакується
з обох сторін, і це може значно підвищити ефективність лікування.

У більшості  випадків  пухлини просто зникають,  але я чув,  що деякі  пацієнти дійсно відкашлювали
мертві шматочки пухлин, з якими вони страждали. Я впевнений, що це не такий досвід, яким можна
було б насолоджуватися, але це природний спосіб, коли наші легені позбавляють себе від речей, яких
там бути не повинно.

Крім того, я знаю пацієнтів,  які перенесли пухлини під час дефекації,  але,  звичайно,  це теж цілком
природно.  У  деяких  випадках  ці  мертві  інкапсульовані  пухлини,  можливо,  доведеться  видалити
хірургічним шляхом, якщо вони занадто великі, щоб пройти природним шляхом, тому в такій ситуації
потрібен лікар.

Судячи з тих, кого я давав олію тим, хто страждав різними формами раку, я не знаю жодного виду раку,
який би не був ефективним для лікування. Для мене всі форми раку виліковні незалежно від того, де він
вирішить проявитися у вашому тілі. Чим менше пошкоджень пацієнт отримав від медичної системи, тим
більші шанси на одужання, тому, на мою думку, ті, хто хоче вилікувати рак, повинні використовувати
цей перевірений природний метод ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Місцеве застосування

«Для місцевого  застосування  олію можна змішувати  з  кремами для шкіри,  лосьйонами для засмаги
тощо.  Однак при серйозних захворюваннях шкіри я раджу використовувати тільки масло в чистому
вигляді. Змішування олії з чим завгодно знизить ефективність цього препарату. Тим не менш, багато з
цих  ослаблених  форм  ліків  з  конопель  можуть  бути  досить  ефективними  для  лікування  шкірних
проблем.

Часто людям з дуже поганими шкірними захворюваннями, які поширюються на значних ділянках тіла, я
рекомендую настоянку конопель. Настоянка - це просто масло, змішане зі спиртом або таким носієм.
Коли за допомогою піпетки наносять настоянку на стан шкіри, спирт викликає розкидання однієї краплі
на досить велику площу. Спирт випаровується всього за кілька секунд, залишаючи ділянку покритою
тонкою плівкою масла.
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Настоянки є економічно ефективним способом введення олії на великі площі, і самі пацієнти можуть
регулювати міцність такої настоянки відповідно до своїх потреб. Якщо хтось хоче, щоб настоянка була
міцнішою,  просто  додайте  ще  масла;  якщо  вони  хочуть  послабити  його,  то  просто  додають  ще
алкоголю.

Як ви думаєте, настойки з коноплі можуть бути такими ж потужними, як і ваша конопляна 
олія?

За об’ємом неможливо, щоб настоянка конопель була такою ж сильнодіючою, як чиста олія. Пацієнт міг
приймати  свої  дози,  змішані  з  алкоголем,  але  яка  користь  від  прийому  цього  препарату  разом  із
алкоголем? Олія - це ліки, і змішування його зі спиртом або іншими подібними носіями, на мою думку,
не приносить ніякої користі для внутрішнього застосування.

В даний час існує фармацевтична компанія, яка продає завищену настойку на основі коноплі під назвою
Sativex,  яку  розпилюють  під  язик  для  полегшення  болю  тощо.  надалі  потрібно  купувати  Sativex,
оскільки вони виявили, що надана мною олія є більш ефективною. Для місцевих умов настоянка може
бути використана для того, щоб олія вийшла далі, але при серйозних захворюваннях шкіри або інфекції
я б вважав за краще, щоб у її лікуванні використовували чисту олію.

Які основні застосування місцевого застосування, і чи були ви свідками будь -яких алергічних 
реакцій на олію?

Я виявив, що настоянки ефективні при лікуванні багатьох захворювань шкіри, і використання олії таким
чином може бути набагато менш марнотратним. Для людей, які стурбовані своїм кольором обличчя,
просто змішати олію з улюбленим кремом для обличчя і надати собі хороший догляд за обличчям може
мати драматичні результати.

Герпес, рак шкіри, бородавки, родимки та інші захворювання шкіри можна лікувати чистою олією без
алергічних  реакцій,  про  які  я  знаю.  Насправді,  єдина  реакція,  на  яку  я  був  свідком при  місцевому
використанні  олії,  була  викликана  пов’язками,  якими  її  покривали.  Якщо  ви  користуєтеся  бинтом
протягом тривалого часу, це може викликати роздратування області, покритої липкою частиною бинта.
Потрібно просто припинити використання бинтів на день -два, і стан зникне.

Ще одна річ,  яку я повинен зазначити,  це те,  що масло не дозволяє бинтам прилипати до рани або
інфекції,  яка загоюється. Це може здатися не надто важливим, але якщо ви коли -небудь проходили
через агонію видалення пов’язки, яка прилипла до рани, ви зрозумієте, що я маю на увазі.

Коли я був у Канаді, я часто змішував олії з різних сортів, тому що вони можуть сильно відрізнятися за
своїми медичними властивостями. Роблячи це, я виявив, що ці змішані масла мають кращий загальний
лікувальний ефект у багатьох умовах, тому, якщо ви плануєте виробляти олію у більших масштабах, ви
можете подумати про те ж саме ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Чи можна поєднувати різні типи введення олії?

«Усі різні способи введення олії можна поєднати без шкідливих побічних ефектів, і дійсно це може бути
дуже корисним у деяких ситуаціях. Наприклад, якби я хворів на рак легенів, я міг би поєднати вживання
олії  з  використанням супозиторіїв,  а  також випарити  олію,  щоб вона могла  вдихатися  прямо в  мої
легені. І пероральний прийом, і супозиторії добре допомагають лікувати рак легенів, і випаровування
олії також може бути корисним для тих, хто страждає на цей стан.
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У науковій літературі йдеться, що організм не може переробляти ТГК, якщо він не розчинений у 
тваринному жирі. Чи не було б ефективніше використовувати олію таким чином?

Мене насправді  мало хвилює те,  що говорить наукова література,  і  я  не думаю, що тваринний жир
корисний для пацієнтів, які страждають на такі захворювання, як рак. З мого досвіду, масло не повинно
бути змішане ні з чим, щоб бути ефективним. Оскільки я багато разів приймав його без їжі і все ще
відчував  його  наслідки,  я  думаю,  що є  великий  шанс,  що  те,  що  нам  сказали,  неправильне.  Якщо
організм не може переробляти ТГК без змішування з тваринним жиром, чому я все ще можу відчувати
вплив олії? Окрім того, при копченні конопель у суглобі немає жиру тваринного походження, тож як
людям отримати кайф?

Використовуючи процеси,  що розчиняють ТГК у тваринному жирі,  вершковому маслі,  салі  тощо,  я
відчуваю, що ефективність ліків знижується. Лікує саме олія, а не масло або тваринний жир, тому я
вважаю,  що  цей  препарат  слід  використовувати  в  чистому  вигляді  для  досягнення  максимальної
ефективності. Якби я взяв людину, у якої був два види раку шкіри, і я лікував одного чистим маслом, а
іншого - сумішшю олійних тварин, я не маю жодних сумнівів, що рак, лікуваний чистим маслом, заживе
набагато швидше та ефективніше ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Куріння конопель

Чи можете ви порівняти медичну цінність куріння та вживання коноплі?

«Коли людина курить суглоб, понад 90% лікарських аспектів рослинного матеріалу просто потрапило в
дим. Для мене іронічно бачити пацієнтів, які приймали хіміотерапію, коптячу коноплю, щоб зменшити
нудоту, оскільки вони курять саме ту речовину, яка при правильному прийомі може їх вилікувати.

Як на мене, порівняння між курінням конопель та вживанням ефірної олії з цієї рослини для лікування
медичного стану практично немає. Якщо ви просто хочете трохи полегшити свій стан, куріння конопель
може  принести  певну  користь.  Але  якщо  ви  хочете  належним  чином  лікувати  стан,  найкращим
способом цього є проковтування олії. Немає жодного сумніву, що навіть куріння конопель має певні
лікувальні переваги, але не сподівайтеся вилікувати серйозні захворювання таким чином.

Чим корисна копчена марихуана з медичної точки зору?

З медичної  точки  зору,  куріння  коноплі  з  конопель  має  обмежену медичну  цінність  у  порівнянні  з
вживанням олії. Куріння може часто впливати на рівень цукру в крові для хворих на цукровий діабет, а
також може зменшити очний тиск у людей, які страждають на глаукому. Ми всі знаємо про здатність
коноплі зменшувати нудоту, і куріння цієї речовини часто допомагає боротися з болем, пов'язаним з
багатьма захворюваннями.

Навіть просто куріння хорошого штаму Indica дійсно змушує людину розслабитися, що саме по собі
може бути дуже корисним. Горщик для куріння може допомогти зменшити симптоми багатьох станів,
таких як РС, і часто дуже корисний для людей із спазматичними станами. Немає дефіциту доказів, які
чітко  показують,  що  навіть  куріння  коноплі  може  багато  зробити  для  благополуччя  незліченної
кількості  людей у  всьому світі.  Але,  з  моєї  точки  зору,  навіщо просто зменшувати  симптоми,  коли
лікування або набагато кращий контроль над проблемою можуть бути можливими, якщо ліки приймати
належним чином у формі олії?

Існує невелике порівняння між копченням коноплі та вживанням конопляної олії. Куріння є найменш
ефективним методом використання коноплі як ліків. Цілюща сила коноплі багаторазово збільшується
при виробництві  концентрованої  ефірної  олії  рослини коноплі.  Якщо ви хочете  побачити справжню
лікувальну магію цієї рослини, почніть вживати високоякісну конопляну олію. Коли людина починає
вживати сирий,  незгорілий ТГК та  пов’язані  з  ним каннабіноїди,  результатом часто стають медичні
чудеса ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина
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На що слід зосередити дослідження?

«Найближчим часом найважливіше, що потрібно зробити, - це виростити найкращі лікарські види, щоб
ми могли визначити їх справжні медичні достоїнства. Оскільки цей препарат нешкідливий, ми можемо
робити все необхідне дослідження, поки лікуємо людей.

Деякі види конопель набагато ефективніші за інші для різних медичних ситуацій. За короткий час ми
повинні  мати  можливість  визначити  найкращі  штами  для  лікування  будь  -якого  даного  стану,  і  це
дозволить більш ефективно лікувати ці розлади. Крім того, ми повинні якомога швидше запровадити
певну  форму контролю якості  та  розробити  стандарти,  яких  повинні  дотримуватися  постачальники.
Наразі пацієнти не мають уявлення про якість або ефективність олій, які вони купують у інших. Дійсно,
ще належить провести багато досліджень щодо лікувальних властивостей цієї рослини, але якщо ми
зробимо це належним чином, за короткий час я думаю, що ми зможемо багато чому навчитися ». Рік
Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

"Моя 28 -річна подруга сьогодні прооперувала рак молочної залози, кажуть, що рак видалений, але все
ще хочу зробити їй хіміотерапію. Ми розмовляли раніше, і я сказав їй відмовитися від хіміотерапії і
просто  прийняти  RSO.  Я в  цьому правий? З  того,  що я  прочитав  у  Phoenix  Tears,  я  думаю,  що це
правильно, але хотів би отримати вашу допомогу у відповіді на це питання. Дякую." Джастін

- Молодець, Джастін. Ні хіміотерапії, ні сканування. Операція була зайвою. Попросіть її з’їсти 120-180 г
олії протягом наступних шести місяців і дотримуйтесь інструкцій на нашому сайті. JB

“Уявіть,  що намагаєтесь  навчити людей носити  штани ...  Це здається  легко.  Що, якби люди щодня
надсилали вам текстові повідомлення з питаннями, як надіти штани? (обтяжуюче) Це як день земної
свині! Якщо я надягаю штани і все зроблено правильно, я покажу комусь іншому. Я міг би сміятися над
людьми, які хочуть спробувати надіти штани назад і сказати: «Гей, вони добре підходять, звичайно, але
це не змінює того факту, що вони на спині! (Це спрацювало у Кріса Кросса) ».

JB просто каже нам,  що працює,  і  не  розповідає  нам інакше,  тому що немає необхідності  в  інших
способах.  Дотримуйтесь  вказівок  або  пройдіться  навколо  штанів,  але  не  сердьтесь  на  Дж.Б.,  коли
зрозумієте, що він просто показував вам правильний шлях! Ми не намагаємось змінити текст у книзі, ми
просто йдемо досліджувати інші книги! » Чад

-  Дякую,  Чаде,  це  було  чудове  пояснення,  і  так,  ти  маєш рацію.  Вся  ця  проблема  медицини  RSO
настільки образливо проста, що насправді ускладнює її. Людям занадто просто повірити в це, а саме
тоді, коли вони не можуть самі спробувати ліки і їм доводиться тільки читати про це.

І вся справа в тому, що на кону життя людей. Я розмовляю з ними особисто, я бачу біль в їх обличчях,
не питайте мене, що це робить зі мною після всіх цих років. Для мене тут мало місця для імпровізації,
немає часу на довгі соло -бібоп або фрі -джаз. Це міцний старовинний блюз із дванадцятьма тактами і
його  довжина-дванадцять  тактів.  Рік  дав  нам вказівки,  яким слід  слідувати,  але  кожен хоче  заново
винайти колесо через якісь проблеми з егою або через те, що це таке.

Все, що я говорю про це: «Спочатку освойте рисоварку та вентилятор. Спочатку RSO, потім усі інші
(менш потужні) форми ліків від коноплі. Тому що потенція має значення. Чим сильніше і заспокійливе
масло,  тим краще для пацієнта.  Вам не потрібно перевіряти внутрішні  умови, спершу спробуйте на
шкірних захворюваннях і подивіться, чи швидше заживає справжній дуже потужний і заспокійливий
РСО  з  95-98%  ТГК  або  з  будь-чим  іншим,  що  має  відповісти  вам.  Тоді  знайте,  що  те  саме,  що
відбувається на вашій шкірі, відбувається всередині вашого тіла, коли ви вживаєте цей препарат.

Як тільки ви це зробите, ви в основному втратите інтерес до менш ефективних форм ліків від коноплі.
Не тому, що вони не можуть допомогти у деяких випадках, а тому, чому навіщо літати у другому чи
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третьому класі,  коли за ті  ж гроші можна літати першим класом і  одночасно швидше та  надійніше
врятувати своє життя?

RSO - це ліки преміум -класу, і те, як я дивлюся на все це, не є премією преміум -класу. І я хочу ліки
преміум -класу, чому я хочу розбавлені ліки замість справжніх? Чим жорстокіше заспокійливе і сильне
масло, тим краще воно діє як ліки - і це ніколи не зміниться ».

«Найкращий  RSO-це  95-98%  THC,  надзвичайно  потужний  і  заспокійливий  засіб.  Все  інше  (сирий
конопель, соки, їстівні продукти, олії з високим вмістом КБР, недекарбоксильований BHO, настоянки,
мазі, розчини, мацерати, ви це називаєте) є менш потужною формою ліків з конопель. Звісно, всі форми
ліків від конопель певною мірою корисні, але не ставте своє життя на менш ефективні форми ліків з
конопель ». JB

Процес виробництва Ріпа Сімпсона конопляної олії

«Я зазвичай працюю з фунтом або більше бруньки від дуже потужних схрещувань Indica або indica
dominant sativa. Унція хорошого бруньки зазвичай дає 3-4 грами високоякісної олії, і кількість олії буде
змінюватися від штаму до штаму.  Ви ніколи не будете впевнені,  скільки нафти отримаєте,  поки не
обробите матеріал, з яким працюєте. У середньому за фунт гарного бруньки зазвичай виходить близько
60 грамів високоякісної олії, а іноді ви навіть можете отримати значно більше від деяких сортів.

Схоже, багато хто вважає, що масло має бути бурштиновим, і ви повинні бачити крізь нього. Часто олії,
які я виробляв, виявляли ці риси, але не завжди. Колір і текстура олії, яку ви виробляєте, багато в чому
залежить  від  штаму,  методу  та  розчинника,  який  ви  використовуєте  для  виробництва  олії.  Не
хвилюйтесь, якщо масло, яке ви виробляєте, має темніший колір, це не означає, що таке масло не є
сильнодіючим ліками. Дійсно, деякі з найсильніших олій, які я коли -небудь виробляв, були темного
кольору, але вони все ще мали бажані лікувальні ефекти.

Я думаю, що ці інструкції повинні зробити виробництво цієї олії досить простим для будь -кого, але
перш ніж почати, переконайтеся, що у вас є все необхідне, щоб зробити це належним чином. Потрібен
лише  вихідний  матеріал,  розчинник,  довжина  деревини,  два  пластикові  відра,  кілька  невеликих
ємностей з лійками та фільтрами для кави, електрична варильна плита, вентилятор, мірний стаканчик з
нержавіючої сталі, грілка для кави та шприци.

Процес,  який  я  збираюся  описати,  включає  промивання  вихідного  матеріалу  двічі  хорошим
розчинником,  таким  як  чиста  легка  аліфатична  нафта  або  99% ізопропіловий  спирт,  щоб  видалити
наявну смолу з рослинної сировини. Легка нафта зарекомендувала себе як дуже хороший розчинник для
виробництва олії,  її  також досить дешево придбати у порівнянні з вартістю інших розчинників.  Він
поставляється в різних формах і під різними назвами, але розчинник, який я використовував, у Канаді
називають легкою нафтою, а в Європі його часто називають бензином (e). Він продається під багатьма
назвами,  але якщо ви звертаєтесь до постачальника палива,  у вас не повинно виникнути особливих
проблем із  відстеженням деяких,  якщо ви попросите  гідроочищений легкий аліфатичний розчинник
нафта/петролейний ефір/бензин/вуглеводневий розчинник з температурою кипіння десь від 40 до 100 °
C (140-221 ° F), номер CAS 64742-49-0.

Легка нафта має багато промислових цілей і часто використовується для знежирення деталей двигуна
або тонкої фарби тощо, тому я впевнений, що у вас не буде проблем із пошуком того, що вам потрібно.
Просто для того,  щоб дати вам уявлення про його численні  застосування,  це та сама речовина,  яка
використовується  для  палива  ламп  і  плит  Коулмана.  Але,  на  жаль,  до  палива  Coleman  додаються
інгібітори іржі, тому я не рекомендую використовувати це паливо для виробництва нафти. У багатьох
країнах світу також є медична нафта (гексан), але вона трохи дорожча і зазвичай її важче отримати, і я
не знайшов жодної істотної різниці між чистою легкою нафтою та її версією медичного класу. .
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Бутан  може  виробляти  нафту,  але  я  не  рекомендую  його  використовувати  як  розчинник  для
виробництва  цього  препарату,  оскільки  він  дуже  летючий  і  вимагатиме  використання  дорогого
обладнання  для  нейтралізації  небезпеки.  Крім  того,  використання  бутану  для  виробництва  олії  не
декарбоксилює кінцевий продукт,  тому олії,  вироблені  таким чином,  будуть менш ефективними для
медичного застосування, якщо не буде витрачено додаткового часу на їх належне декарбоксилювання.

Єдиними розчинниками, з якими я маю безпосередній досвід, є ефір, легка аліфатична нафта та 99%
ізопропіловий спирт. Ефір - мій особистий фаворит, і це дуже ефективний розчинник, але він дорогий і
його  досить  важко  отримати.  Я  думаю,  що  використання  ефіру  краще  підходить  для  закритих
дистиляційних пристроїв, оскільки він дуже летючий і його дим робить його небезпечним для роботи.

Як ефір,  так  і  легка  нафта є  більш вибірковими розчинниками в природі,  що означає,  що спирт не
настільки  ефективний,  як  розчинник,  але  все  ж  він  діє  добре.  Спирт  розчиняє  більше  хлорофілу  з
вихідного матеріалу, і завдяки цьому олії, вироблені зі спиртом, зазвичай мають більш помітно темний
колір.

Щоб розчинник був ефективним, він повинен бути на 100% чистим, а 100% чистий спирт дорогим і його
знайти досить складно. Легка нафта, з іншого боку, досить дешева у придбанні і, як правило, її не дуже
складно  знайти.  Поряд  з  використанням  ефіру,  мій  найкращий  розчинник  -  чиста  легка  аліфатична
нафта.

Усі ці розчинники, включаючи спирт, є отруйними за своєю природою, але якщо ви будете слідувати
цим  інструкціям,  залишки  розчинників  у  готовій  олії  не  викликають  занепокоєння.  Після  того,  як
готовий продукт охолоне до кімнатної температури, він являє собою густу жироподібну речовину, а не
олію, і  він є настільки антиотруйним, наскільки це можливо. Навіть якби залишився невеликий слід
залишку розчинника, саме масло діяло б на нього, щоб нейтралізувати будь -який шкідливий отруйний
ефект. По суті, все, що ви робите, - це змивання лікарських смол з матеріалу бруньок. Потім, після того,
як  суміш  розчинника  з  маслом  відфільтрують  і  розчинник  википить,  вам  залишаться  смоли  в  їх
найбільш лікарській формі.

Для  досягнення  найкращих  результатів  вихідний  матеріал  повинен  бути  максимально  сухим.
Переконайтеся, що ваше місце роботи добре провітрюється, а в зоні немає іскор, відкритого вогню чи
розпечених елементів.

Помістіть вихідний матеріал у ємність з належною глибиною, щоб запобігти виплеску суміші олійних
розчинників у процесі прання. Потім змочіть бруньку використовуваним розчинником, а потім матеріал
нирки подрібніть, використовуючи деревину, наприклад шматок 2 × 2.

Після його подрібнення додайте ще розчинника до повного занурення матеріалу в розчинник. Обробіть
матеріал  бруньки  приблизно  три  хвилини  з  довжиною  деревини,  яку  ви  використовували  для  її
подрібнення. Потім повільно вилийте суміш розчинного масла в інший чистий контейнер, залишивши
вихідний матеріал у вихідній ємності, щоб його можна було промити вдруге.

Знову додайте свіжий розчинник до вихідного матеріалу, поки він знову не зануриться в розчинник, а
потім попрацюйте ним ще три хвилини з довжиною деревини, яку ви використовували. Потім налийте
суміш розчинного масла в ту саму ємність, в якій міститься суміш розчинної олії з першого промивання.

Спроба  здійснити  третє  промивання  рослинної  сировини дає  дуже  мало олії,  і  це  мало б  або мало
користі  як  ліки.  Перше промивання  розчиняє  від  вихідного  матеріалу  70-80% наявної  смоли;  після
другого промивання видаляється вся корисна смола, яка залишається.

Масла, отримані при першому промиванні, є найпотужнішими в медицині, але якщо використовується
високоякісний вихідний матеріал,  масло з  другого промивання також має переваги.  Якщо з якихось
причин вам доводиться працювати з  не таким потужним матеріалом,  як би це мало бути,  найкраще
використовувати  масло з  першого  прання тільки  для внутрішнього  використання,  а  потім починати
рости або шукати вихідний матеріал  кращої якості.  Пам’ятайте,  якість важливіша за кількість і  чим
краще вихідний матеріал, тим краще ліки.
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Використовуйте щось таке, як ємності з чистою водою з невеликим отвором у верхній частині, і вставте
в отвори лійки,  а  потім покладіть  у лійки великі  фільтри  для кави.  Перелийте  суміш розчинника  з
першої та другої промивок у кавові фільтри і дайте суміші розчинної олії стікати через фільтри, щоб
видалити  небажаний  рослинний  матеріал.  Чим  більше  лійок  і  контейнерів  ви  використовуєте,  тим
швидше вони фільтруватимуться. Після того, як суміш розчинника з маслом відфільтрували, тепер вона
готова до того, щоб розчинник зварили.

Якщо ви ще не володієте такою,  ви можете придбати недорогу варильну плиту більшого розміру з
відкритою верхівкою, яка має як високу, так і низьку температуру нагріву, щоб розварити розчинник з
олії.  Переконайтеся,  що  рисоварка  встановлена  в  добре  провітрюваному  приміщенні,  і  розмістіть
поблизу вентилятор, щоб видалити дим, коли розчинник википить. Це запобіжить конденсації випарів і
створює небезпеку.  Рисоварки призначені  для того,  щоб не  спалити  рис під  час  варіння.  Вбудовані
температурні  датчики  автоматично  вмикають  плиту  на  низький  рівень  нагріву,  якщо  температура
всередині плити починає надто високою.

При видобутку нафти, якщо температура трохи перевищить 148 ° C (300 ° F), вона почне випаровувати
каннабіноїди з нафти, і,  звичайно, ви не хочете,  щоб це сталося.  Якщо рисоварка працює належним
чином, вона автоматично вийде з режиму сильного нагріву приблизно на 230 ° F (110 ° C), що вище
температури, де, як кажуть, відбувається декарбоксилювання, і все ще значно нижче точки, де ТГК та
інші канабіноїди випаруються. Ось чому я настійно рекомендую використовувати варильну плиту тим,
хто раніше ніколи не виробляв олії, оскільки це виключає будь -яку небезпеку нашкодити цій олії. Крім
того,  олія,  що утворилася,  декарбоксилюється,  що також важливо,  тому вона може досягти повного
лікувального ефекту.

Я пропоную людям не намагатися використовувати каструлі та подібні прилади для виробництва масла.
Коли я вперше спробував виготовити олію, я використав горщик, і оскільки я не знав, скільки тепла
можуть генерувати ці пристрої,  масло перегрілося і  було зруйноване.  Тому я вважаю розумним, що
початківець повинен почати з використанням варильної камери та уважно слідувати нашим інструкціям.
Це може позбавити їх від великого горя.

Для виробництва цього лікарського засобу та повернення розчинника, який використовується,  також
може  бути  використаний  дистиляційний  пристрій.  Цей  метод  дійсно  має  більший  сенс,  ніж
використання  рисоварки,  але  напій,  призначений  для  безпечного  википання  розчинників,  коштує
дорого, і більшість людей не знають, як правильно користуватися одним із цих пристроїв. Якщо такий є,
я  вважаю за  краще використовувати  сам фотокамеру,  але  в  деяких  країнах  володіння  фотокамерою
суперечить  закону.  Якщо  ви  серйозні  і  хочете  виробляти  велику  кількість  нафти,  подивіться  на
перегонку та навчіться правильному використанню цього обладнання.

Завжди стежте за тим, щоб під час наповнення рисоварки або відварювання розчинника в зоні не було
іскор, відкритого вогню чи розпеченого елемента, оскільки пари, що утворюються з розчинників, дуже
легкозаймисті  та  отруйні.  Я  використовував  цей  самий  процес  тисячі  разів  і  ніколи  не  траплявся
нещасний випадок, але для вашої безпеки дотримуйтесь інструкцій та переконайтеся, що приміщення
добре провітрюється. Я також попереджаю вас, щоб ви не вдихали пари, які виробляють розчинники,
оскільки вони можуть мати неприємні наслідки для будь -кого поблизу.

Переконайтеся, що вентилятор працює і виробляє достатній потік повітря, щоб видалити дим, а потім
наповнюйте рисоварку, поки вона не заповниться приблизно на три чверті. Це дає можливість кімнатній
суміші розчинника википати, не розливаючись. Поставте варильну плиту на сильний вогонь і почніть
кип'ятіння розчинника. Ніколи не намагайтеся зробити це без використання вентилятора, оскільки пари
можуть  конденсуватися,  і  якщо  вони  зіткнуться  з  нагрівальним  елементом,  це  може  спричинити
пожежу.

Коли рівень у варильній плиті падає, продовжуйте обережно додавати залишкову суміш розчинника,
поки  у  вас  нічого  не  залишиться.  Коли  рівень  в  рисоварці  в  останній  раз  знизиться  і  зменшиться
приблизно до 2 дюймів суміші розчинної олії, додайте приблизно 10-12 крапель води до залишкової
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суміші розчинника. Ця невелика кількість води дозволяє залишку розчинника швидше відварити масло,
яке залишається в плиті.

Коли в плиті залишається зовсім небагато, я зазвичай надягаю пару рукавичок, а потім беру плиту і
починаю закручувати її вміст. Це відбувається за рахунок того, що потік повітря з вентилятора все ще
відводить дим, і це може дещо прискорити процес обробки. За короткий час плита автоматично запускає
режим нагрівання, а потім переходить на слабкий вогонь. Коли википає останній розчинник, ви почуєте
потріскування олії,  що залишилася в плиті,  і  побачите,  що в залишку олії з’являється досить багато
бульбашок. Крім того, ви помітите, що виглядає як невелика кількість диму або пари, що витікає з олії в
рисоварці,  але не хвилюйтесь,  оскільки це переважно лише пара,  що утворюється з кількох крапель
води,  які  ви  додали.  Після  того,  як  рисоварка  автоматично  переключиться  на  низьку  температуру,
Зазвичай я даю йому охолонути, поки його знову не можна буде перемкнути на велику температуру.
Після того, як плита вдруге автоматично перейшла на режим низького нагріву, я виймаю внутрішню
каструлю з каструлі і наливаю її вміст у мірний стакан з нержавіючої сталі.

У каструлі  залишиться невелика кількість олії,  яку ви майже не зможете дістати,  якщо тільки ви не
використаєте  щось  на  зразок  сухого  хліба  для  вбирання  олії,  поки  вона  ще  тепла.  Тоді  невелику
кількість цього хліба можна їсти як ліки, але пам’ятайте, що іноді може пройти годину або більше, перш
ніж ви відчуєте його вплив. Тож будьте обережні, скільки такого хліба ви споживаєте, адже навіть дуже
маленька кількість може спати вас на кілька годин точно так само, як це зробить сира олія. Ще один
хороший спосіб очистити залишки масла в горщику - промити горщик невеликою кількістю спирту для
отримання настоянки конопляної олії.

Така настойка може бути дуже ефективною при лікуванні шкірних захворювань, і навіть трохи може
пройти  довгий  шлях,  що  може  заощадити  ваші  гроші.  Оскільки  мені  все  одно  часто  подобається
змішувати олію з кількох сортів, я зазвичай просто залишаю залишкову олію в каструлі до наступного
разу. Змішуючи олії з різних штамів, ви отримуєте лікувальні переваги від усіх цих різних типів олій, і я
виявив, що такі олії ефективні при лікуванні всього. Якщо у вашому розпорядженні багато різних сортів
хорошої коноплі, я думаю, що змішування олій - хороша ідея, але якщо цього не зробити, я вважаю, що
олія лише з одного сорту, ймовірно, задовольнить ваші потреби.

Візьміть  масло,  яке  ви налили в  мірний стаканчик  з  нержавіючої  сталі,  і  покладіть  його  на  м'який
нагрівальний пристрій,  такий як кавоварка, щоб випарувати всю воду, що залишилася в олії.  Досить
часто  для  випаровування  залишкової  води  потрібен  лише  короткий  час,  але  також  деякі  штами
виробляють більше природних терпенів, ніж інші. Ці терпени можуть призвести до того, що масло, яке
зараз є у грівці кави, бульбашить протягом деякого часу, і може знадобитися деякий час, поки такі олії
припинять свою активність.  Коли масло на грілці для кави перестало кипіти,  а активність майже не
спостерігається, зніміть масло з кавоварки і дайте йому трохи охолонути. Інший спосіб долити масло
без  використання грілки для кави -  поставити масло в духовку,  розігріту  до 130 ° С, приблизно на
годину.  Це  призведе  до  декарбоксилювання  готової  олії  та  залишків  розчинника  не  повинно  бути
проблемою.

Потім,  використовуючи  пластикові  аплікатори  або  шприци  без  голок,  які  є  у  вашому  місцевому
аптечному  пункті,  за  допомогою  поршня  повільно  втягніть  тепле  масло  в  шприци  і  дайте  йому
охолонути. За короткий час смола перетвориться на густу жироподібну речовину.

Іноді смола настільки густа, що при охолодженні її важко витягнути з шприца. Якщо таке станеться,
просто покладіть шприц у склянку гарячої води за короткий час, і ви зможете легше видавити дозу.
Іноді  пацієнт  виштовхує  занадто  багато  олії,  але  якщо  це  станеться,  просто  потягніть  за  поршень
шприца, і надлишок масла зазвичай можна втягнути назад у шприц без особливих труднощів.

У середньому для сухого фунта матеріалу знадобиться приблизно 2 галони (8-9 літрів) розчинника для
виконання  двох  необхідних  промивань.  Якщо  ви  плануєте  виробляти  олію з  більш -менш вихідної
сировини,  просто  підрахуйте,  щоб  приблизно  визначити,  скільки  розчинника  вам  знадобиться.  Від
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початку до кінця зазвичай проходить три -чотири години,  щоб завершити весь процес,  а потім ліки
сидять там, готові до використання.

Слід також зазначити, що це масло має надзвичайно тривалий термін зберігання. Але для тривалого
зберігання я б поклав його в темну пляшку з щільною кришкою або контейнер з нержавіючої сталі.
Якщо при зберіганні зберігати в темному прохолодному місці, він може зберігати свою лікарську силу
протягом багатьох років.

Спочатку комусь може здатися складною спробувати виготовити власні ліки, але насправді цей процес
надзвичайно простий. Все, що вам потрібно зробити, це ретельно слідувати інструкціям, і після того, як
ви зробите  пару разів  цей препарат,  ви побачите,  що приготувати  його не  набагато  складніше,  ніж
чашку кави. Після того, як ви виготовили власне ліки, воно виводить із медицини всю загадку, і вам у
більшості випадків більше не доводиться покладатися на лікарів, адже зараз ви стали своїм лікарем ».
Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина
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З. Чому подрібнення сухого матеріалу призводить до втрати ТГК? Чи є цьому пояснення?

А. Ви коли -небудь висаджували дійсно потужний бутон? Якщо ви це зробили, ви повинні знати чому.
Цей білий порошок, який є по всьому столу після того, як ви подрібніть, це ТГК (або трихоми), і це те,
що повинно було залишитися в олії. Крім того, коли він буде подрібнений, він стане занадто дрібним, і
ви позбавите багато того, чого насправді не хотіли видаляти у вашому маслі.

Обробляйте  кістки  сухими  нирками  після  того,  як  змочите  їх  нафтою  або  розчинником  за  вашим
вибором, але не чіпайте її сильно перед обробкою, тому що кожен раз, коли ви торкаєтесь її, ви втратите
частину.  Олії,  отримані  з  подрібненого  матеріалу,  мають  значно  меншу  ефективність,  ніж  олія,
вироблена з бруньок, подрібнених після зволоження.

Перше швидке прання є найпотужнішим і  містить  близько 70% THC, друге  -  близько 20%, третє  -
близько 5%. Коли ви його подрібнюєте, ви отримуєте всі три промивки (насправді чотири) у вашому
маслі, і ви цього не хочете. Якість над кількістю. JB

"Привіт JB. Який найкоротший час можна залишити, щоб брунька висохла, якщо вона вам терміново
потрібна? Дякую." Прісцилла

- Поки кістки не висохнуть. Але я б тільки швидко висушив, скажімо, 5-7 г бруньки, яка дасть вам
приблизно грам олії, достатньо для початку, а потім ви зможете закінчити її, коли вона добре висохне,
приблизно через тиждень. Чим менше ви оброблятимете вихідний матеріал перед обробкою, тим менше
смоли ви витратите.  Тому найкраще не декарбоксилювати вихідний матеріал (як це роблять GW без
жодних причин, ви можете декарбоксилювати масло з меншими проблемами, нагріваючи його, що вам
все одно доведеться видалити залишки розчинника). Найкраще, що потрібно зробити, це покласти бутон
у відро для обробки прямо в сушильному приміщенні без зайвого поводження, коли це можливо. Чим
менше ви торкаєтеся бутона, тим краще. JB

1.) Я подрібнював сухі бруньки сухими руками тільки руками, не використовував жолобок. Вихідний
матеріал  виглядав  як  дуже  маленькі  бруньки  прибл.  Діаметр  від  5  до  10  мм,  тому  переважно  без
порошку. Оскільки у мене зараз є власний досвід приготування страв, я повністю згоден з вами в усіх
пунктах, крім пункту C. Я бачив олії зі спирту, які зазвичай набагато темніше, оскільки вода в спирті
розчиняє хлорофіли. Я виготовляв масло з чистого петролейного ефіру лабораторного класу. Це масло
набагато яскравіше кольору (золотисто-коричневе) і має чудовий, вишуканий пряний смак у порівнянні
з алкогольним маслом, яке мені довелося спробувати. Моя думка полягає в тому, що я вважаю, що
нафта  не  видаляє  стільки  терпенів  і  хлорофілів,  як  алкоголь.  Він  також  кипить  набагато  більш
контрольованим і керованим, як алкоголь. Тож моє питання таке:

- Спочатку не подрібнюйте матеріал. Будь -яке поводження із сухим матеріалом бруньки призведе до
втрати THC та інших канабіноїдів (дрібний пил на столі - це те, що повинно було залишитися у відрі).
Так,  подрібнення та нафта були б “кращими”,  ніж подрібнення та спирт -  така  комбінація  є  майже
гарантованою невдачею, таким способом просто неможливо зробити хорошу олію.

Покладіть бутон у відро, змочіть його нафтою, подрібніть палицею дві-три хвилини, налийте олійно-
розчинну суміш у відро. Якщо ви працюєте з якісним матеріалом, зробіть друге прання і вилийте другу
суміш у відро з першим пранням. Якщо ви не використовуєте цей хороший матеріал, використовуйте
перше прання тільки для внутрішніх цілей (і продовжуйте шукати хороший матеріал).

Ефір виробляє чудові олії (нам більше подобаються бурштинові масла, ніж темні масла, але пам'ятайте,
що  деякі  сорти  виробляють  більш  темні  олії,  ніж  інші).  Ми  також  любимо  бурштинові  масла  з
практичних  міркувань  -  хто  хоче  мати  чорні  зуби  з  слідами  хлорофілу  на  них?  Але  наразі  ми  не
рекомендуємо це особливо, оскільки працювати з ефіром досить небезпечно, його важко потрапити у
більшість частин світу, і ми дуже стурбовані безпекою тих, хто виробляє нафту. Він може дуже легко
піти на бум при відносно низьких температурах. Отже, для більшості людей легка аліфатична нафта
працюватиме чудово. Ми зазвичай використовуємо нафту, але ефір був би розчинником на наш вибір.
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Поточний перелік розчинників, які ми особисто використовували б, це: 1. ефір, 2. чиста легка нафта, 3.
99% ізопропіловий спирт,  4.  харчовий спирт -  бажано 99%, але це зазвичай важко отримати і  дуже
дорого. Коли ви працюєте з 96% спиртом, решта 4% зазвичай складаються з води. 4% з 10 літрів - це 4
dcl,  майже  півлітра  води,  яку  вам  доведеться  викип’ятити  -  і  потрібен  час,  щоб  витратити  більш
розумно.

2.) Я також помістив кінцеву теплу олію при температурі 60 ° C на 1,5 години у вакуум, щоб повністю
видалити  всі  залишки  розчинника.  Як  я  вам  писав,  я  декарбоксилював  олію,  з’їдену  на  35  грамів
пізніше… Смак олії був до декарбоксилювання набагато пікантнішим, я б не сказав гірше, але ви маєте
рацію щодо відрижки.

- Як я вже казав минулого разу, відрижка була від залишків води. А вода була там через “наукову”
низьку температуру,  яку ви використовували. Вам все одно потрібно декарбоксилювати масло, тому
рисоварка,  яка  вимкнеться  при  110  °  C,  працює  чудово.  Або,  звичайно,  найкраще  використати
фотокамеру - але знову ж таки, багато людей не володіють ними і не знають, як ними керувати, і ризик
вибуху завжди є. Коли вибух все ще вибухає, він зазвичай зруйнує весь будинок. Коли вміст рисоварки
вибухне, вона викличе лише полум'я висотою два -три метри, з яким досить легко впоратися.

Щодо  вакууму  -  звичайно,  чому  б  і  ні.  Якщо  у  вас  є  обладнання  і  ви  знаєте,  як  ним  правильно
користуватися, не погана ідея долити масло в ньому, якщо ви хочете бути на 100% впевненим, що в
ньому  немає  залишків  розчинника,  або  якщо  ви  хочете  закрити  рот  тих,  хто  проти  нафтохімічних
розчинників.  Деякі  люди  використовують  це  з  великим  успіхом,  і  я  не  проти.  Але,  як  ви  знаєте,
більшість людей не володіють цим обладнанням, і багато з наших пацієнтів не можуть або навіть не
можуть дозволити собі рисоварку та вентилятор, тому ми не рекомендуємо пилосос як необхідність.

Подивіться, наскільки простим і простим є метод Ріка і на скільки запитань ми ще маємо відповісти.
Тепер  уявіть,  що  станеться,  коли  ми  додамо  інформацію  про  інші  методи  виробництва  нафти.  Це
викличе  лише  плутанину,  і  мені  доведеться  витрачати  дні  і  тижні,  намагаючись  відповідати  на
запитання «розгублених» людей, чого я так і не збираюся робити довше.

3.) Поясніть, будь ласка, чому ви пропонуєте ковтати олію прямо з трубки, прямо в рот, без капсул?
Якісь проблеми з поглинанням? Я з’їдаю більшість олії на сигаретному папері, але я рідко вживаю деякі
капсули, якщо мені доводиться виходити з дому на кілька годин. Крім того, мені не подобається, щоб це
було по зубах, тому що дуже важко зійти ...

-  Через  кілька  причин.  Основна  з  них  полягає  в  тому,  що цей  спосіб  прийому всередину  виявився
найбільш  ефективним  і  корисним  для  пацієнтів.  Це  покращує  гігієну  ротової  порожнини,  оскільки
також дезінфікує рот,  а потім допомагає при будь -яких станах у травному тракті або в горлі тощо.
Насправді, коли у мене болить горло, я намагаюся розмазати масло в задній частині рота, а потім це в
роті, поки я можу це терпіти. У більшості випадків грип або біль у горлі (або її симптоми) лікуються
протягом ночі.

Як ви кажете, деяка кількість олії залишається на зубах і під вашим язиком, тому цей метод прийому
всередину фактично поєднує в собі під'язикову обробку олії (аля Sativex та інші під язиком спреї та
настоянки, які використовують люди) та обробку в шлунку та кишечник. Головне - потрапити олію в
шлунок. Отже, якщо у вас є масло з не дуже хорошим смаком, ви можете покласти шматочок хліба або
банан  тощо  (або  сигаретний  папір,  якщо  ви  любите  їсти  хімічні  речовини,  що  містяться  в  ньому),
скласти його і проковтнути, як таблетку і промийте її водою або чаєм або чим завгодно. Почистіть зуби
олією приблизно через  десять  хвилин,  це також допоможе у гігієні  ротової  порожнини.  Багато олій
мають чудовий смак (особливо коли вихідний матеріал не подрібнений і коли для виробництва олії не
використовується спирт.

Капсули - а) ви повинні купувати їх у компанії Big Pharma, за допомогою якої ви підтримуєте їх своїми
грошима; б) у деяких людей на них є алергія; в) деякі розчиняються у кишечнику, а не в шлунку; г)
дилери часто додають менша кількість масла в капсулі, ніж має бути, д) вони не працюють так добре
для такої кількості умов, f) важко витягнути масло з них, коли ви хочете зробити суглоб або випарувати
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масло для захворювань легенів або коли ви хочете використовувати масло місцево. Я не говорю, що ви
не можете використовувати капсули,  все,  що я говорю, це те,  що краще навчитися використовувати
масло прямо з трубки. Після того, як ви попрактикуєтесь, ви дізнаєтесь, як користуватися олією без будь
-якого дискомфорту. Я особисто люблю їсти олію прямо з рисоварки, я просто занурюю в неї палець і
беру стільки, скільки вважаю за можливе. Майте на увазі,  це дуже «споживає масло», і зазвичай ви
берете більше, ніж зі шприца. Коли масло хороше, "передозування" тільки приведе вас до сну, нічого
страшного.  Але,  звичайно,  я  можу  це  зробити  завдяки  своєму  досвіду  і  толерантності,  я  б  не
рекомендував  і  не  раджу це  початківцям або  тим,  хто  не  має  такого  досвіду.  Все  найкраще і  тобі,
Стефане. Джиндріх »

«Якщо вас турбує вартість, це набагато дешевше, ніж спільна оплата більшості препаратів проти раку, а
деякі-якщо ліки,  які  ви приймаєте  вдома від раку,  не покриваються  страховкою. Якби хтось із  моєї
родини потребував цієї олії проти раку, я б знайшов спосіб. Удачі!!!!" Ліза

- Я згоден, Лізо, олія- набагато дешевше лікування, якщо врахувати всі інші витрати та витрати. Плюс
це незрівнянно безпечніше, ніж будь -що, що надає медична система, не кажучи вже про те, що вона
працює набагато ефективніше і надійніше, і приймати її, безумовно, веселіше, ніж отрута чи радіація. "

З. Я знаю, що ви рекомендуєте зробити RSO самостійно, але в диспансері є місцеві підприємства, і мені
просто було цікаво, яка ціна за це має бути справедливою. 

О. Для виробництва грама олії потрібно 4-7 г високоякісного бруньки, тому це має бути «правильна
ціна».  Не  будемо  обговорювати  безглузді  ціни  на  коноплю,  для  мене  правильна  ціна  на  дозу  60  г
становить 50-100 доларів США (або менше, якщо вона вирощувалася на відкритому повітрі у великих
масштабах). Я не говорю, що я знаю, де його зараз можна купити за таку ціну, олія вищого гатунку
коштує стільки, скільки коштує матеріал вищого гатунку там, де ви живете. JB

Інші форми видобутку

Ви знайшли інші способи виготовлення олії?

“Існує багато способів виробництва олії, і я не стверджую, що мій метод обов’язково найкращий, але,
наскільки мені відомо, він єдиний, який виявився успішним у тисячах випадків.

Дійсно, метод, який ми показали світу, у кращому випадку буде вважатися сирим, але дуже чиста форма
цього ліки може бути виготовлена  таким чином. Я мав намір представити спосіб виробництва олії за
допомогою легкодоступного обладнання, тож за потреби майже кожен міг би виготовити власні ліки
простим способом.

До тих пір,  поки на мене не здійснили рейд у 2005 році,  я  використовував процеси дистиляції  для
виробництва  ліків  та  повернення  розчинників.  Цей  метод  є  набагато  менш  небезпечним  і  більш
«екологічно чистим» для землі, оскільки розчинник не витрачається даремно. Але поліція вилучила моє
обладнання, що змусило мене почати використовувати рисоварки для виконання поставленого завдання.

Які інші форми вилучення тоді можна використовувати?

Знову ж таки, існує ряд методів вилучення, і я не стверджую, що я експерт у таких речах. Проблема з
такими науковими методами, як видобуток благородного газу тощо, полягає в тому, що більшість людей
не мають обладнання та знань для таких видобутків. Ось чому ми показали громадськості найпростіший
можливий спосіб виготовлення цього ліки самостійно.

Існують також методи видобутку холодної води, які можна використовувати для вилучення смол. Я
лише кілька разів намагався зробити цей вид вилучення, і  результати були не такими хорошими, як
очікувалося.  Тим не менш, я  знаю людей,  які  кажуть,  що вони виробляли високоякісну олію таким
чином. Очевидно, що холодна вода не може загорітися або вибухнути, тому методи видобутку холодної
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води,  безумовно,  можуть  бути  альтернативою,  але  перед  тим,  як  давати  її  пацієнту,  необхідно
переконатися, що масло декарбоксилюється.

Що таке декарбоксилювання?

Декарбоксилювання відбувається, коли молекули всередині нафти повертаються до положення дельта 9
за допомогою тепла, щоб вони ставали більш активними з медичної точки зору. Температура, при якій
це відбувається, є дискусійною, оскільки багато звітів, які я переглядав на цю тему, не згодні. Роблячи
те,  що  я  запропонував,  масло  нагрівається  до  температур  значно  вище  тієї,  при  якій,  як  кажуть,
відбувається  декарбоксилювання.  Карбоксильна  група  видаляється,  що  потім  дозволяє  молекулам
вписуватися в рецептори CB1 і CB2 нашої ендоканабіноїдної системи і дозволяє їм проходити мозковий
бар'єр.

Чи є спосіб зробити масло більш потужним?

Існує  кілька  способів  збільшення  потенції  олії,  але  знову  ж  таки,  багато  з  цих  методів  вимагають
спеціалізованого обладнання та знань, яких немає у звичайної людини. У минулому я випускав такі олії
і  вважаю  їх  більш  потужними  та  лікарськими,  але  з  урахуванням  діючих  законів  та  необхідного
обладнання я не міг виробляти жодної кількості.

Чи можу я щось зробити, коли масло, яке я виготовив або придбав, недостатньо потужне?

Якщо для виробництва олії використовується хороший вихідний матеріал, з цією проблемою не слід
стикатися, але я впевнений, що знайдуться ті, хто це зробить. При лікуванні серйозної хвороби підійдуть
лише найкращі, тому якщо масло, яке у вас є, не відповідає вашим завданням, я б отримав ще трохи
бруньок і виготовив його належним чином. Оскільки чиєсь життя висить на волосині, це не час грати з
низькоякісною олією. Якби ви страждали тільки ви, чи не хотіли б ви найкращих ліків? Тому, будь
ласка, спробуйте надати те ж саме іншим ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Виробництво найякісніших масел

«В інтересах  дозволити  звичайній  людині  виробляти  найякісніші  та  максимально  лікувальні  олії,  я
відкрив простий метод, який дозволить практично кожному виробляти олії  з ще більш ефективними
лікарськими властивостями, ніж я показував громадськості в минулому. . Все, що вам потрібно зробити,
це  додати  ще  кілька  кроків  до  процесу,  який  ми  вам  уже  показали,  але  після  того,  як  ви  будете
виробляти олію таким чином, я думаю, ви погодитесь, що це має величезну різницю.

Якщо у вас є високоякісний лікарський бутон для роботи, ви зможете виготовляти олії з дуже високим
вмістом  каннабіноїдів,  просто  використовуючи  хороший  розчинник  і  варильну  плиту.  Масла,  які  я
виробляв таким чином, зазвичай показували рівні ТГК 95% або більше разом із різними рівнями інших
канабіноїдів  та  восків  рослин.  Цілюща  сила  таких  масел,  нарешті,  дала  рослині  коноплі  конопель
медичне визнання, на яке вона заслуговує, але все ж я виявив, що цілюща сила цієї речовини може бути
виведена на абсолютно новий рівень без особливих труднощів.

Все,  що  вам  потрібно  зробити,  це  взяти  олію  і  помістити  її  в  нагрівальний  агрегат,  який  може
вловлювати канабіноїди під час їх випаровування, і це дасть олії більш високої якості та чистоти. Хоча
звичайний випарник може виконати це завдання, насправді вони не спроектовані належним чином для
виконання цієї ролі, оскільки на виготовлення будь -якої кількості ліків піде так багато часу, і більшість
наявних випарників витікають.
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Для видобутку нафти у більших масштабах потрібна була б значно більша пароізоляційна установка,
яка  була  герметичною,  і  це  також  вимагало  б  використання  набагато  більшого  збірного  купола,
встановленого під кутом, щоб, як тільки канабіноїди почали збиратися, вони почали спускаються до
найнижчої точки купола, де їх можна зібрати з невеликого зливного отвору у вигляді високоочищеної
олії. Кожен, хто механічно схильний, не повинен мати особливих проблем зі складанням агрегату для
виконання цього завдання, але для складання пристрою знадобиться трохи часу та зусиль.

Кількість нафти, яку можна зібрати після випаровування, залежить від того, який відсоток каннабіноїдів
у вазі був у вихідній вихідній олії. Якщо олія, яку ви використовуєте, мала 99% каннабіноїдів за вагою,
то приблизно таку кількість ви повинні повернути після випаровування.

Я повинен також зазначити, що це чудовий спосіб поліпшити якість масел нижчих сортів, які містять
багато домішок, тому їх можна використовувати як більш потужний та ефективний препарат. Навіть
вихідна  олія  з  набагато  меншим  вмістом  канабіноїдів  може  дати  гідні  ліки,  якщо  канабіноїди
випаруються, а домішки залишаться в чаші. Можливо, ви не вийдете стільки, скільки ви додали, але
принаймні  ви  отримаєте  олію,  набагато  більш лікарську,  ніж  те,  з  чого  ви  почали.  Що стосується
зцілення, то чистота та ефективність ліків означають усе для пацієнта, тому, якщо ви хочете виробляти
якомога більше лікувальних олій, я думаю, що вам слід серйозно подумати про те, що я говорю.

Поки що я не можу пояснити, чому олії, вироблені таким чином, настільки більш активні з медичної
точки зору, ніж навіть найкращі олії, які були виготовлені за допомогою інших методів. Оскільки масла,
які  я  випарував,  були  декарбоксильовані  ще  до  того,  як  вони  потрапили  у  випарник,  це  повинно
означати, що вони вже були максимально медично активними, тому можна було б очікувати невеликої
різниці в потенції після того, як масло було зібрано з випарника. Коли канабіноїди випаровуються з цих
високоякісних олій, у чаші випарника залишаються лише небажані рослинні воски та інші забруднення.
Залишаючи ці небажані речовини в чаші, масло, яке ви збираєте, буде набагато чистішим, але оскільки
ці масла мали невелику кількість домішок до того, як їх навіть помістили у випарник, це мало пояснює,
чому олія зараз настільки сильніша .

Канабіноїди випаровуються з нафти між 300 і 400 градусами за Фаренгейтом, і ці температури набагато
вищі, ніж ті, які, як нам сказали, необхідні для здійснення декарбоксилювання. Або є дещо, що ми ще не
розуміємо  щодо  декарбоксилювання,  що  викликає  це  дивовижне  збільшення  потенції,  або  все  це
додаткове тепло, необхідне для випаровування канабіноїдів, може бути причиною того, чого ми раніше
не знали .

Я говорив про цей новий процес протягом останніх кількох тижнів, коли я давав інтерв’ю, і зараз є деякі
люди, які  почали виготовляти олії  таким чином,  і,  як мені  сказали,  вони були шоковані  різницею в
потенції. З мого досвіду, навіть олії вищого сорту, вироблені з використанням перегонного обладнання
або варильної  кави,  не можна порівняти з оліями, які  збираються після випаровування канабіноїдів.
Вони можуть виглядати дещо однаково, але я думаю, що випарені масла в рази міцніші,  і це дійсно
повинно зробити їх ще більш придатними для лікування людей з серйозними захворюваннями.

Деякі люди просто поміщають рослинний матеріал у випарник, а потім збирають канабіноїди у формі
масла з купола випарника після нагрівання рослинного матеріалу. Використовуючи сировину рослинної
сировини,  можна  отримати  гідну  олію,  але  випробування  показали,  що  ці  масла  не  дорівнюють
потужності  олій,  вироблених  у  варильній  плиті,  і  тому  я  вказую  людям  виробляти  олію  своїми
методами. Якщо ви налиєте у випарник високоякісну олію, олія, що утвориться після випаровування
канабіноїдів, буде набагато міцнішою, ніж навіть найкращі олії, які можна випарувати з високоякісного
матеріалу.  Тож,  якщо  ви  хочете  бачити  чудові  результати,  їх  можна  досягти,  просто  випаровуючи
найкращу можливу олію, і це дасть вам ліки, яке, на мою думку, незрівнянне.

Незалежно від того, подобається це урядам чи ні, найближчим часом багато з нас будуть виробляти
власні  ліки,  і  оскільки  ці  олії  настільки  ефективні  для  такого  великого  кола  медичних  проблем,  я
сподіваюся побачити цю просту народну медицину всюди, до тим, у кого немає грошей, щоб пограти в
ігри  з  фармацевтичними  компаніями.  У  майбутньому  я  впевнений,  що  фармацевтичні  компанії
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намагатимуться  сказати,  що вони єдині  кваліфіковані  для виготовлення цього препарату,  але всі  ми
знаємо, що все, що ці злочинці готові надати, коштуватиме дуже дорого; і оскільки практично будь -хто
може виробляти цю речовину, я не бачу необхідності, щоб фармацевтичні компанії навіть грали роль.

Після  того,  як  ми  проведемо  просте  дослідження,  яке  вимагається,  ми  зможемо  змішувати  різні
природні канабіноїди та виробляти олії, спеціально призначені для лікування різних захворювань, але
хоча ці нові олії  матимуть дивовижні цілющі здібності,  олії,  які ми самі можемо виробляти, завжди
мають своє місце в наших аптечках. Я ніколи не намагався запатентувати жоден із відкритих методів,
оскільки вважаю, що ці знання повинні бути доступні кожному, хто вирішить їх використовувати,  і
ніхто не має права стримувати що -небудь,  що може врятувати чиєсь життя і,  по суті,  насправді,  я
думаю, що світ був би набагато кращим, якби у нас взагалі не було б таких патентів.

Хоча ті, хто хоче заборонити використання цього ліки, як, наприклад, фармацевтичні компанії, раніше
доводили, що вони більш ніж щасливі отруїти і вбити нас сміттям, яке вони надавали, я впевнений, що
вони  спробують  сказати  нам,  що  вони  єдині,  хто  може  належним  чином  виробляти  цей  препарат.
Використовуючи новий метод, який я щойно описав, будь -хто може виготовити такі ж чисті ліки, як і
все, що може надати фармацевтична компанія. Крім того, я думаю, що ліки, які ми можемо виробляти
самі,  будуть  набагато  ефективнішими,  ніж  запропонувала  б  фармацевтична  компанія,  тому  що  на
відміну від них ми не за ці гроші, і наша мета - просто вилікувати себе.

Тепер  немає  розумних  причин,  чому  ми  не  можемо виробляти  власні  ліки,  і  коли  наші  уряди,  які
купуються та оплачуються, намагаються перешкодити нам у цьому, це буде лише ще одним прикладом
того, чому ми повинні позбутися їхньої корупції і раз і для всіх, звільнення людства з їхніх лап. На
сьогоднішній день має бути більш ніж очевидним, що фармацевтичні компанії та наші уряди мало або
взагалі піклуються про наше здоров’я та добробут, тому дамо шанс здоровому глузду та матері-природі
побачити, що вони можуть зробити для поліпшення нашого загального стану здоров’я. ми це робимо, я
впевнений,  що  ми більше не  приймемо того,  що відбувалося  в  минулому ».  Рік  Сімпсон,  конопля:
Найлікарська рослина

Коноплі чи марихуана?

«Протягом усієї історії канабіс завжди був відомий як конопля тими, хто тисячоліттями вирощував його
як  урожай.  Завдяки  маніпуляціям  з  боку  концернів  з  великими  грошима  та  урядів,  які  вони
контролюють,  штами конопель з  високим вмістом смоли були перейменовані  в марихуану і  піддані
загалу. Ще в епоху, коли це сталося, широка громадськість здебільшого не уявляла, що таке марихуана.
Їм сказали лише, що марихуана є небезпечним наркотичним засобом, що викликає звикання. Ми всі
були змушені  вважати,  що куріння суглоба-це майже сама руйнівна і  шкідлива річ,  яку ми можемо
зробити для себе. Звісно,  все це було просто пачкою брехні, але на той час у громадськості не було
засобів дізнатися про інше.

Якби громадськість  знала,  коли їхні  уряди намагалися заборонити  цю рослину,  що багато батьків  -
засновників та колишні президенти США досить часто курили конопель протягом своєї кар’єри, вони,
можливо, не проковтнули б ці нові обмеження, які накладалися на них так легко . Існує велика кількість
задокументованих  розповідей,  які  досить  яскраво  описують  практику  куріння  багатьох  відомих
державних діячів і навіть те, як президенти, такі як Авраам Лінкольн, насолоджувалися часом, коли він
проводив куріння коноплі у своїй трубі, сидячи на своїй веранді.

Судячи  з  деяких  документів,  створених  політичними  лідерами  тієї  епохи,  таких  як  Декларація
незалежності та Конституція, я думаю, що можна з упевненістю сказати, що насправді вони були дуже
ясними  мислителями.  Схоже,  що  страшні  наслідки  куріння  марихуани,  про  яку  зараз  говорили
громадськості,  настільки  згубні,  не  мали жодного  впливу на  таких  людей або  їх  здатність  мислити
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раціонально.  Проте,  через  десятиліття,  коли  на  початку  1900  -х  років  були  введені  закони,  що
обмежують використання коноплі, мало хто знав про такі речі.

Лікарське  застосування  конопель  протягом  усієї  історії  є  легендарним.  Його  використовували  для
лікування  практично  всіх  видів  хвороб  та  травм.  Лише  протягом  останніх  кількох  десятиліть
громадськість  заперечувала  медичне  застосування  коноплі.  Щоб визнати  конопляну  рослину  такою,
якою вона є насправді, нам залишається лише відокремити факт від вигадки.

Система злодіювала коноплю для громадськості,  перейменувавши її в марихуану. Нашим батькам та
дідусям та бабусям повідомляли новини та засоби масової інформації про кіно, що рослина марихуани
та/ або коноплі є смертельним, небезпечним наркотиком. Ніщо не могло бути далі від правди, але в ті
часи громадськості було практично неможливо з'ясувати факти для себе.

Ті,  хто  виробляв  цю  смішну  пропаганду,  давно  мертві,  то  чому  ж  брехня  та  обман  щодо  коноплі
затримуються? Відповідь проста - гроші. Ми страждаємо і вмираємо, тому що фармацевтичні компанії
та інші великі  грошові інтереси хочуть покращити свою прибутковість.  Щоб вони продовжували це
робити, вони повинні гарантувати, що коноплі зберігаються незаконно та подалі від громадськості, для
медичного використання та інших цілей.

Якщо ми заглянемо в історію всього цього, то виявимо, що це був Джон Д. Рокфеллер та його багаті
друзі разом з корупцією, пов’язаною з урядами тієї минулої епохи, яка дала нам медичну систему, яку
ми маємо  сьогодні.  У  медичних  школах,  що  фінансуються  багатими  та  могутніми,  лікарів  навчали
алопатичній медицині, тобто медицині з хімікатів та отрут. З часом їхня брехня та обман переконали не
лише лікарів, а й широку громадськість,  що хімікати та отрути корисні для медичних умов. Іншими
словами, ці так звані медичні школи "промили мозок" і лікарям, і широкій громадськості, вважаючи, що
чорне-це біле ". Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Який штам або штами я повинен використовувати для 
виготовлення олії?

«На це питання досить важко відповісти, оскільки насправді ми всі в залежності від милості торговців
насінням, адже саме вони мають останнє слово у тому, що ми вирощуємо.

Проблема в  тому,  що якби ви замовили такий сорт,  як  «Біла вдова»,  у  п'яти різних постачальників
насіння, то, виростивши їх, ви, швидше за все, виростили б п’ять абсолютно різних типів рослин. Тип
Білої Вдови, яку я вирощував у Канаді, мав дуже сильний заспокійливий ефект, як хороший сорт Індика,
і це було одним з найкращих знеболюючих засобів,  з якими я коли -небудь зустрічався.  Але якби я
спробував замовити ті ж насіння у компанії, у якої я їх спочатку придбав, сьогодні вони, швидше за все,
надішлють мені насіння з абсолютно різними лікарськими значеннями.

Біла вдова, яку я бачив у Європі, дає набагато більше енергії, ніж те, що я вирощував у Канаді, тому,
здається, наявне тут насіння має бути більш домінуючим у сативі. На жаль, здебільшого він не мав тих
лікувальних  цінностей,  які  я  шукаю,  щоб  викликати  сильний  сонний  ефект,  як  Біла  вдова,  яку  я
вирощував у Канаді.

Деякі штами є кращими для полегшення болю, тоді як інші будуть більш ефективними для контролю
рівня цукру в крові для діабетиків або для зниження очного тиску для хворих на глаукому. Нам потрібен
постійний постійний запас насіння, які мають відомі лікарські цінності, щоб звичайна людина знала, що
вони вирощують. Все, що нам потрібно, це свобода вирощувати найлікарськіші штами на землі, а потім
за допомогою простого процесу усунення ми могли б визначити, які штами виробляють найкращу олію
для лікування різних захворювань.
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Після того,  як  це  буде зроблено,  стабільний запас  цих насіння  можна буде зробити  доступним для
населення, а потім вони могли виростити штами, які відповідають їхнім медичним потребам. Але поки
не настане цей день, я не можу порекомендувати конкретного продавця сортів або насіння і сказати, що
«це саме для вас» і має «гарантовані ефекти».

Деякі насінницькі компанії дійсно мають інформацію про лікарські цінності штамів, які вони продають.
Тому було б непогано переглянути цю інформацію перед покупкою.

Яких штамів тоді слід шукати пацієнтам?

В цей час все, що я можу зробити, - це попросити громадськість замовити сильні та дуже заспокійливі
схрещування Indica або indica dominant sativa, які мають 20% THC або більше для виробництва своєї
олії.  Крім  того,  люди  завжди  питають  мене,  де  вони  можуть  отримати  насіння,  і  це  може  стати
справжньою проблемою для тих, хто живе в деяких країнах, які не дозволяють їх продавати. Якщо ви
зайдете в Інтернет, то знайдете багато насіннєвих компаній, які постачатимуть насіння конопель та деякі
судна по всьому світу.  (Порада: пошукайте слова насіння марихуани по всьому світу, і ви побачите
підбірку інтернет -магазинів, які можуть задовольнити ваші потреби).

На що потрібно звернути увагу при виборі або купівлі заводів для виробництва олії?

Люди,  які  не  мають  досвіду  використання  коноплі,  повинні  бути  обережними,  оскільки  багато
виробників та дилерів просто намагатимуться продати вам все, що у них є. Тим, хто ніколи не курив
коноплі, я пропоную їм взяти з собою когось із досвідом, коли роблять покупку.

Ви не завжди можете подивитися і понюхати, щоб визначити потенцію коноплі. Я бачив бутони, які
виблискували смолою і чудово пахли, але у них не вистачало сил для виробництва хороших ліків. Тому
найкраще дізнатися, наскільки потужний матеріал, перш ніж купувати велику кількість.

Коли хтось приносить фунт для виробництва ліків, я спочатку перевіряю його вплив на собі. Я зрізаю
трохи бруньки і  скачую з нею стик.  Якщо конопля хороша,  до того часу,  поки я викурю половину
суглоба, я відчуваю його вплив. Те,  що я шукаю, - це сильне сонне відчуття,  яке викликає бажання
лягти. Якщо я курю хороший індіка або схрещений сативу з домінантою, зазвичай такі сорти виявляють
ці ефекти.

Я виявив, що практично всі сорти конопель, які викликають це важке, сонне відчуття, дуже лікарські. Це
ті сорти, які я з таким великим успіхом використовував при виробництві олій для лікування раку та
інших серйозних внутрішніх проблем ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Як визначити, який вихідний матеріал купити?

«Найпростіший  спосіб  визначити,  які  риси  властивості  бутону  має  всередині  нього,  -  це  просто
викурити трохи і подивитися, який вплив він чинить на вас. Коли люди приносять мені коноплі для
виробництва цих ліків,  я  кочу суглоб.  На той час,  коли я викурив приблизно половину,  я знаю, чи
володіє він заспокійливим ефектом, який я шукаю, і саме так я підбираю матеріал, який я використовую.

Якщо ви збираєтеся  купувати коноплю для виробництва ліків  і  не  курите її  самі,  візьміть  із  собою
досвідченого курця і попросіть їх спробувати деякі матеріали, які ви збираєтеся придбати. Скажіть їм,
що ви шукаєте заспокійливого ефекту і  не хочете купувати щось, що піднімає настрій або заряджає
енергією.

Також не погана ідея мати з собою кишенькову лупу, щоб ви могли оглянути смолу на бруньці, яку
збираєтесь придбати. Хороший бутон виглядає так, ніби вкритий морозом, більшість часу його навіть
можна побачити неозброєним оком. Після того, як ви звикнете виробляти олію, часто можна отримати
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гарне уявлення про те, скільки олії  може випустити штам за фунт, просто подивившись на матеріал
бруньки за  допомогою лупи.  Смола,  яку ви спостерігаєте,  є  лікарським засобом,  і,  як  правило,  чим
більше присутня на матеріалі бруньки, тим більша кількість олії буде вироблятися.

Чому ви рекомендуєте людям робити масло з фунта або більше вихідної сировини? Чи могли вони 
виготовити його, скажімо, з унції сушеної коноплі?

Так, звичайно, масло можна виробляти і в менших кількостях. Унція хорошого сухого бруньки конопель
повинна давати від 3 до 4 грамів високоякісної олії, а для двох промивань знадобиться лише близько 16
унцій розчинника.

Але  є  причини,  чому  я  пропоную  пацієнтам  виробляти  олію  з  фунта,  якщо  це  можливо,  і  вони
передбачають  спокій  пацієнта  при  його  вживанні.  Я  вважаю,  що  навіть  ті,  хто  відносно  здоровий,
повинні  пройти  повне  лікування  60  грам,  щоб  детоксикувати  своє  тіло  і  повернути  його  до  стану
гарного здоров'я. Для виробництва такої кількості олії зазвичай потрібно близько фунта бруньок, і я
думаю, що пацієнту буде дещо легше, якщо вони не намагатимуться виробляти олії з різних сортів.

Кожен штам виробляє олії з різними ефектами, тому, якщо пацієнт переходить від одного штаму до
іншого, він ніколи не знає, чого очікувати. Для тих, хто спокійно користується цим препаратом, заміна
олій становить невеликі проблеми або їх взагалі немає. Але для пацієнтів, які відчувають його наслідки
вперше, я думаю, що найкраще, якщо вони прийматимуть лише один вид олії.

Наскільки сильними та потужними є рослини, які ви використовуєте для виготовлення олії?

Я завжди роблю ліки з найсильнішого і заспокійливого матеріалу, доступного мені, і часто штами, з
якими я працюю, також викликають ейфорійний ефект. Масла, вироблені із штамів з цими ознаками,
мають дуже приємні ефекти, і пацієнти, як правило, із задоволенням приймають їх.

На місцевому рівні багато курців горщиків скаржаться на те, що я купую всю хорошу коноплю для ліків
і  нічого  не  залишаю  тим,  хто  хоче  курити.  Я  не  звертаю на  це  особливої  уваги,  оскільки  вважаю
порятунок життів набагато важливішим, ніж рекреаційні потреби тих, хто не хворий.

Я завжди шукаю штами з високим вмістом смоли та належними лікарськими властивостями. Велика
частина  матеріалу,  який  я  використовую  для  виробництва  ліків,  походить  від  сортів,  які,  як
передбачається, знаходяться в діапазоні 20% ТГК. Звичайно, якби ці штами насправді містили стільки
ТГК, один фунт дав би від 90 до 100 грамів олії.  Деякі дійсно вирощують лікарську коноплю такої
якості, але візьміть її від мене, така конопля може бути дуже дорогою і її важко знайти.

Більшість бутонів, які були мені доступні, давали б близько 60 грамів високоякісної олії на сухий фунт;
тому, безперечно, якість могла бути кращою. Насправді у мене було дуже мало вибору в цьому питанні.
Щоб я врятував життя пацієнтам, мені довелося використовувати те, що було в наявності. Люди дійсно
повинні знати, що кожен штам буде змінюватися за кількістю олії, яку він виробляє, і ці масла також
будуть відрізнятися за медичною цінністю.

Крім того, методи, які використовуються для вирощування конопель, багато в чому залежать від того,
скільки  ТГК  присутній  у  сухому  матеріалі  бруньки.  Штам,  який  вирощується,  може  бути  здатним
виробляти бруньки, які можуть містити 20% ТГК або навіть більше, але багато виробників не мають
навичок або обладнання, необхідного для цього. Я працював зі штамами, які виробляли 90 грамів олії з
одного сухого фунта бруньки, а іноді навіть трохи більше. На жаль, коноплі такої якості зустрічаються
досить рідко, тому, якщо ви можете отримати 60 грамів хорошої олії з сухого фунта бутона конопель,
будьте щасливі.  При купівлі вихідного матеріалу завжди шукайте найпотужнішу коноплю; від цього
може залежати чиєсь життя ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Cannabis Sativa проти Cannabis Indica
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Яка головна відмінність між канабісом сативою та канабісом індика в лікуванні?

«Я не люблю бачити, щоб хтось вживав олію сативи, щоб спробувати лікувати рак та інші серйозні
захворювання.  Безумовно,  існує  ймовірність  того,  що  масло,  виготовлене  з  гарної  сативи,  може
вилікувати рак, але енергетичний ефект цієї олії не сприяє одужанню. Звичайно, я б не вагався лікувати
рак шкіри зовні такою олією, але вживання олії з сортів сативи може погано вплинути на режим сну
пацієнта.  Я  також  вважаю  такі  масла  дуже  ефективними  при  лікуванні  людей,  які  страждають  на
депресію. У деяких випадках ті, хто страждає на депресію, могли б отримати користь, якщо б вони взяли
невелику дозу цієї олії, коли встають з ліжка. Це дасть їм енергію та підніме настрій, але якщо надто
багато буде прийнято, деякі сильні олії сативи можуть викликати занадто енергію, і більшості людей
цей ефект не подобається.

Хоча олії, вироблені з сативів, можуть бути корисними в деяких ситуаціях, здебільшого я намагаюся
уникати їх використання. Часто ці масла надто енергійні, і я не хочу бачити, щоб хтось із термінальним
раком або іншими серйозними захворюваннями намагався пофарбувати сарай. Деякі пацієнти погано
переносять вплив енергетичних масел, що часто може зробити їх дуже неспокійними. З мого досвіду,
пацієнт реагуватиме набагато краще, якщо масло вироблятиметься із заспокійливих штамів з такими
ознаками, як ті, про які я згадував.

Додатковий сон, який буде відчувати пацієнт,  дуже освіжає і,  за логікою, добре відпочилий пацієнт
вилікується  краще,  ніж  той,  хто  відчуває  труднощі  зі  сном.  Для  внутрішнього  застосування  для
лікування  більшості  захворювань  я  настійно  рекомендую  використовувати  штами  indica  або
схрещування  sativa  з  домінантою  indica.  Індіки  розслабляють  людину  і  забезпечують  їй  більше
відпочинку, сну та душевного спокою.

Я також виявив, що олії, вироблені з домінуючих штамів Indica, ефективні для лікування депресії та
інших проблем, пов’язаних зі здоров’ям. З моєї точки зору, олії, отримані з добрих штамів індика, є
більш медично бажаними, ніж більшість олій, вироблених з сативи.

Я пробував масла з багатьох штамів та їх комбінацій. Я пам’ятаю одну олію, яка майже дала мені 
нірвану. Як би ви описали ідеальну олію, яка дасть пацієнтам найприємніший досвід?

Досягнення нірвани не є обов’язковим при використанні цієї олії для ефективного оздоровлення вашого
тіла, але навіть якщо б ви взяли занадто багато і досягли цього стану, ви не постраждаєте. Насправді,
для тих, хто наближається до смерті від таких речей, як рак, велика передозування високоякісної олії
збільшить їхні шанси на виживання.

Пацієнт міг би зробити це вдома, але якби масло було дозволено, я думаю, це можна було б зробити
набагато краще в умовах лікарні. Якщо пацієнт не наближається до смерті, я кажу їм дотримуватися
наших інструкцій щодо дозування, але тим, кому загрожує життя, я рекомендую їм вжити цей препарат
якомога швидше.

Багато,  хто  в  минулому  курив  коноплі,  не  бояться  цієї  речовини,  і  я  бачив,  як  кілька  людей  із
термінальним раком виліковували свій стан за місяць. Насправді, як швидко приймати це ліки, залежить
від  самих  пацієнтів.  Після  того,  як  громадськості  стане  відомо,  наскільки  безпечно  її  ковтати,  я
сподіваюся, що більшість намагатиметься її ковтати швидше.

Індика, Сатива чи Рудераліс?

На щастя, здається, що здебільшого хороші штами коноплі індика є ефективним засобом лікування всіх
видів раку.  Зараз існують тисячі  різних видів  конопель, які  виникли завдяки тому,  що селекціонери
схрещують  різні  сорти.  Три  основні  сорти  цієї  рослини  -  канабіс  індика,  канабіс  сатива  та  канабіс
рудераліс.  Чисті  індикатори  виробляють  дуже  заспокійливий  препарат,  ефективний  у  лікуванні
більшості захворювань.
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Хороші штами індика, схрещені з сативою або рудералісом, також можуть мати цей важкий седативний
лікарський ефект. Тим не менш, від того, наскільки відсоток індика є в цих нових схрещуваннях, багато
в чому залежить, наскільки вони будуть ефективними як ліки. Як правило, чим вище вміст індика, тим
більш заспокійливими та ефективними будуть ці схрещування як ліки.

Чистий  сатива,  з  іншого  боку,  виробляє  енергетичний  ефект,  який  у  більшості  випадків  не  сприяє
одужанню і може перешкоджати режиму сну тих, хто намагається використовувати його як ліки. Ліки,
виготовлені  з  чистого  перетину  сативи  або  сативи,  домінанти  Indica  або  ruderalis,  можуть  бути
корисними при лікуванні тих, хто страждає від депресії, або шкірних захворювань, які можна лікувати
місцево.

Для прийому всередину олії,  вироблені  з  сативи та пастильних схрещувань,  слід використовувати з
обережністю. Такі олії можуть викликати неймовірну енергію при прийомі всередину, і цей ефект, на
мою думку, не сприяє процесу загоєння.

За останні  кілька  років  канабіс  рудеральний привернув велику увагу у світі  коноплі.  Як я розумію,
рудераліс схрещують з індіками та сативами, щоб зробити ці штами більш витривалими та стійкими до
цвілі. Крім того, сорти рудералісу мають високий вміст КБР, і деякі вважають, що це може мати велике
значення,  але це ще належить довести.  Я не можу висловити думку про те,  наскільки ефективними
будуть  лікарські  засоби,  вироблені  з  цього  сорту.  Оскільки  я  не  маю  досвіду  роботи  з  сортами
рудералісу, наразі я не відчуваю себе кваліфікованим, щоб висловити свої погляди.

Тим не менш, для досягнення найкращих результатів я б використовував чисті схрещування Indica або
Indica dominant sativa для виробництва цього препарату, тому що вони вже були доведені як ефективні.

З мого досвіду, практично всі домінуючі штами Indica можуть виробляти ліки, які є ефективним засобом
лікування багатьох захворювань. Навіть люди, які страждають на депресію, можуть отримати вигоду від
впливу  олій,  вироблених  з  хороших  індикаторів.  Тому  найкраще  триматися  подалі  від  сатів  для
виробництва ліків для більшості внутрішніх потреб. Тим не менш, якщо ви хочете місцево лікувати стан
шкіри або рак шкіри, я думаю, ви побачите, що масла, вироблені з сортів сативи, можуть бути досить
ефективними в лікуванні таких речей. Немає сумніву, що деякі штами виробляють набагато потужніші
ліки, ніж інші, для різних захворювань. У майбутньому саме там слід проводити дослідження ». Рік
Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина
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Відкритий проти критого

Чи є відмінності між оліями кімнатних і відкритих рослин?

«Я виробляв олію з коноплі, яка вирощувалася як у приміщенні, так і на відкритому повітрі, з хорошими
результатами. Я вважаю за краще працювати з коноплею, вирощеною на відкритому повітрі, оскільки в
середньому високоякісна конопля, вирощена на вулиці в хороший період вегетації,  може бути більш
потужною і  часто дає  більше смоли.  Я пов'язую це переважно із  сонцем,  бо не вірю, що більшість
систем  внутрішнього  освітлення  можуть  конкурувати  з  цим  джерелом світла.  Крім  того,  в  природі
існують інші стреси та фактори, які можуть вплинути на ефективність вирощуваного штаму, з якими
рослини, вирощені в кімнатних умовах, не стикаються.

Звичайно,  коноплі,  які  вирощують у кімнатних умовах,  можуть бути дуже потужними і  даватимуть
хороші  ліки,  але  є  багато  недоліків,  пов’язаних  із  вирощуванням у  кімнатних  умовах.  Рослини,  які
вирощуються всередині, зазвичай мають значно менший зріст, ніж ті, що вирощуються зовні. Крім того,
при  установці  в  приміщенні  виникають  проблеми  щодо  запаху,  руху  повітря,  заражень  та  тепла.
Системи вирощування в приміщенні зазвичай виробляють велику кількість надлишкового тепла, і часто
зараження та зростання рослин контролюються за допомогою хімікатів.

Я не можу сказати, що зіткнувся з будь -якими проблемами виробництва ліків з кімнатних культур;
тому, якщо у вас немає альтернативи, це хороший спосіб забезпечити себе.  Тим, хто не проживає в
сільській місцевості,  я пропоную побудувати або купити невелику кімнатну систему вирощування, з
якої вони зможуть забезпечити лікарські потреби всієї родини. В даний час існує багато різних типів
кімнатних камер для вирощування, або, якщо вам подобається, ви завжди можете побудувати власну.
Тим  не  менш,  з  моєї  точки  зору,  є  тільки  один  спосіб  правильно  вирощувати  коноплю,  і  це  -  у
відкритому грунті. Відкритий грунт з хорошим дренажем і належним рН - це те, що потрібно. Це разом
з  великою  кількістю  сонячного  світла,  кінського  гною  та  великою  кількістю  води  може  дати
дивовижний урожай.

Я не помітив жодних відмінностей у конопляній олії,  виробленій з кімнатних або відкритих рослин,
крім того, що кімнатні рослини здаються трохи менш потужними. Але може бути кілька причин, чому
це сталося, і, можливо, за належних умов кімнатні рослини можуть бути такими ж сильними, як і ті, що
вирощуються у відкритому грунті.

Найпотужніші олії, які я коли -небудь виробляв у Канаді, надходять із рослин на відкритому повітрі.
Кімнатні рослини можуть виробляти трохи менш потужні олії, але вони все ще дуже ефективні як ліки.
Тож  наразі  я  б  працював  з  найпотужнішим  заспокійливим  бруньком,  який  ви  можете  отримати,
незалежно від того, надходить він із приміщень чи ззовні ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

З яким типом штучного світла ви отримуєте найкращі 
результати?

«Я  досяг  найкращих  результатів  у  приміщенні,  використовуючи  комбінацію  освітлювачів  високого
тиску.  Ми використовували натрієвий натрій високого тиску 1000 Вт та галоїд металу на 1000 Вт в
одній  камері  для  вирощування,  щоб  отримати  найбільші  бруньки,  які  я  коли-небудь  вирощував
всередині.  Хоча я  ніколи не  використовував  натрій  високого тиску  потужністю 600 Вт у  кімнатній
системі  вирощування,  наскільки  я можу зібрати,  такі  лампочки є  найефективнішими,  оскільки  вони
дають найбільшу кількість  люменів  на  ват.  Основна проблема систем освітлення  високого тиску-це
тепло, яке вони виробляють, і споживана ними енергія, тому я звернувся до інших форм освітлення, щоб
допомогти вирішити ці проблеми.
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Стандартні 4-футові прохолодні білі флуоресцентні цибулини добре ростуть коноплю у вегетативному
стані;  але  для  окулірування  я  б  рекомендував  набагато  більшу інтенсивність  світла.  Сьогодні  існує
багато  форм світлодіодів  високої  інтенсивності  та  компактних  люмінесцентних  світильників,  які,  за
словами виробників, досягають хороших результатів. Цей тип освітлення виробляє дуже мало тепла, має
низьке споживання електроенергії, і ці світильники мають тривалий термін служби.

За останні кілька років вартість цих різних форм освітлення різко впала, тому ці світильники зараз в
ціновому діапазоні, який можуть собі дозволити багато виробників. Для всіх, хто новачок у мистецтві
вирощування  в  приміщенні,  я  вважаю,  що  ця  форма  освітлення  у  поєднанні  з  використанням
люмінесцентних  світильників  є  хорошим  початком  і  може  усунути  багато  проблем,  пов'язаних  із
системами освітлення високого тиску.

Хоча світлодіодні та люмінесцентні світильники можуть виростити гарний кімнатний урожай, джерелом
світла,  яке  мене  найбільше  хвилює,  є  плазмове  освітлення.  Наскільки  я  розумію,  він  дуже
енергоефективний з  низькою тепловіддачею,  і  кількість  світла,  яке може випромінювати лише одна
лампа  на  1000  Вт,  майже  незрозуміле.  Просто  використання  однієї  такої  лампи  може  усунути
необхідність використання багатьох натріїв високого тиску 1000 Вт. Для великих виробників це може
допомогти  вирішити  їх  проблеми  з  теплом  та  різко  знизити  витрати  на  електроенергію  та
електропроводку. В даний час таке освітлення є досить дорогим, але, як і світлодіодні світильники, ціна
незабаром знизиться.

Я  думаю,  що  плазмовий  прилад  у  тому  ж  спектрі  світла,  що  і  наше  сонце  у  вашій  кімнаті  для
вирощування,  був би хорошою інвестицією для більшості  серйозних виробників.  За  короткий час  я
очікую,  що компактні  люмінесцентні  лампи,  світлодіодні  та  плазмові  світильники назавжди змінять
обличчя кімнатного росту та значно ускладнять справи для всіх, хто займається вирощуванням коноплі
”. Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Що потрібно знати пацієнтам для вирощування коноплі?

«Для тих, хто не знайомий з вирощуванням коноплі, потрібна хороша книга чи відео на цю тему. Просто
перейдіть до однієї з публікацій про канабіс в Інтернеті або купіть одну з цих публікацій у місцевому
магазині,  де  ви живете.  Зазвичай  ці  журнали повідомлять вам,  де  є хороші книги на  цю тему.  Мій
особистий фаворит - “Біблія лікарського садівника на відкритому повітрі” Хорхе Сервантеса. Крім того,
Ед Розенталь та багато інших мають у наявності чудові книги на цю тему.

Тим, хто хотів би дізнатися більше про коноплю та її численні вживання, я настійно раджу почитати
книгу Джека Херера «Імператор не одягнений у одяг» або подивитися відео Джека «Імператор коноплі».

Після  подорожі  відкриттям  ця  рослина  захопила  мене,  незалежно  від  вашої  медичної  проблеми,  я
відчуваю, що якщо цей препарат вам не допоможе, то я думаю, що малоймовірно, що ви зможете знайти
що -небудь, що буде. У мене є вагомі підстави назвати це диво природи рослиною з тисячею різних
лікарських  профілів.  Як  тільки  ви  відчуєте  медичний  ефект  олій,  вироблених  з  різних  штамів,  ви
зрозумієте, що я маю на увазі ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Q.  Чи  є  афганський  куш  належним  матеріалом  для  виробництва  нафти?  Я  зробив  трохи  масла  з
вуличних речей і використовував його останні два тижні, оскільки у мене були проблеми зі сном, тепер
я сплю, як дитина, а вранці прокидаюся відпочившим. Проблема в тому, що в Лондоні важко отримати
хороші речі, тому я замовив АК, мені просто потрібна ваша думка зараз. Дуже дякую.

Відповідь:  Я  не  можу назвати  штам.  Якщо  він  сильнодіючий  і  викликає  сонливість,  це  може дати
хороші ліки. Як ви знаєте, ми рекомендуємо найпотужніші та найбільш заспокійливі штами (бажано з
20% ТГК і більше), а найкращі олії виробляються з комбінації кількох дуже потужних та заспокійливих
штамів,  тому  я  б  спробував  замовити  кілька  седативних  штамів,  якщо  взагалі  можливо,  це  було  б
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ідеально. Але навіть олії з одним штамом можуть творити дива, все, що я говорю, це те, що найкращі
олії зазвичай виробляються з комбінації кількох штамів. З найкращими побажаннями, JB

«Привіт, мені звернувся до вас мій друг Боббі ... Я доглядач/виробник у РІ, і я щойно дізнався, що мій
батько  хворий на  рак,  тому,  природно,  виготовлення  олії  Ріка  Сімпсона  стало пріоритетом.  У мене
коротке запитання про матеріал, з якого виготовлено масло ...

Чи завжди вона повинна бути домінуючою для indica? У мене є доступ до великої кількості матеріалу
A+, але більшість з них є домінуючим у сативі, оскільки я не є чорною головою ... кислий дизель на
східному узбережжі, chemdog d, chemdog 4, chemdog sister, клон чорниці sativa, печиво -скаут, OG Kush
тощо ... Все більше схиляючись до спектру сативи ... Я міг би взяти в руки більш домінуючий матеріал
indica, якщо це буде потрібно ... Дякую за все, що ви робите ... “Сем

-  Сем,  ти  хочеш,  щоб  олія  була  виготовлена  з  найбільш  заспокійливого  матеріалу,  сативи  надто
підсилюють пацієнта енергією, і вони не мають належних цілющих ефектів, яких ми шукаємо. Тому
виберіть найбільш заспокійливі бруньки, зробіть кілька грамів олії, щоб він міг розпочати лікування, і
продовжуйте шукати правильний вихідний матеріал. З найкращими побажаннями, JB
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Чи існують якісь неефективні проти раку штами?

«На щастя для нас, якщо масло належним чином виробляється із заспокійливих сортів, воно, здається,
дуже  добре  діє  при  лікуванні  всіх  видів  раку.  Як  я  вже  згадував,  я  зазвичай  виробляю цю олію з
використанням  сильних  сортів  індика,  але  схрещування  сатіви  з  індікою  часто  також  можуть  дати
чудові результати ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

«Після того, як у 35 років я втратив дружину від раку, а мій брат протягом останніх п'яти років чекав
трансплантацію печінки через рак, я шукав RSO в диспансерах. Ціна коливається від 100 $/г до 30 г у
штаті Вашингтон. В одному з так званих місць RSO нафта була в безбожних 7% THC з вищими КБР, чи
це того варто? Це було 30 г олії. Думаю, сотня доларових грам олії було вище 90, я думаю, 92%. Який
ідеальний баланс усіх трьох психоактивних хімікатів? » Хіт

-Хіт, найкращий RSO-це близько 95-98% THC, зазвичай близько 1% CBD і надзвичайно потужний та
заспокійливий,  з  наголосом  на  словах  потужний  і  заспокійливий  (блокування  дивана,  це  повинно
зробити вас дуже сонними і розслабленими при прийомі всередину) Коли це не так, спробуйте іншу
партію і збережіть енергетичну олію для місцевого використання).

Що стосується олій з високим вмістом КБР з 7% ТГК, то принаймні тепер ви знаєте, чому ми проти
таких олій - більшість олій з високим вмістом КБР, які зараз поставляються, є синонімами того, що ми
називаємо сміттям, тому що ми знаємо різницю між високоякісними олія і в основному все інше.

Найкраще, коли це можливо, просто виготовити власну олію. Отримайте бруньку з диспансерів, купіть
найкраще, що у них є, а потім зробіть олію, в цьому насправді немає нічого. Я сам ні в кого не купував
би олію, я завжди робив би її власноруч. Ви хочете бути своїм контролем якості, не хочете ні від кого
залежати. Якщо ви можете приготувати чашку кави або мохіто, ви також можете зробити олію. JB

Зберігання

Як довго можна зберігати олію?

«З мого досвіду, немає жодних термінів зберігання коноплі. На ефективність конопляної олії можуть
вплинути три речі:  повітря,  світло та тепло.  Я кажу людям зберігати цей препарат у прохолодному,
темному місці, але він не вимагає охолодження. Це усуває будь -які проблеми, пов'язані зі світлом і
теплом. Що стосується повітря, що викликає труднощі, то масло є густим мастилом, тому повітря не
може потрапляти  в  нього,  тому  масло  може зберігатися  десятиліттями  і  при  цьому зберігати  свою
ефективність.

З практичних міркувань я зазвичай подаю олію у шприци, щоб полегшити пацієнтам вимірювати їх дози
та запобігти зараженню. Для тривалого зберігання олії я б запропонував контейнер з нержавіючої сталі
або  пляшку  темного  кольору  з  щільною  кришкою.  Якщо  масло  зберігається  належним  чином,
занепокоєння щодо дати його виготовлення можна не помічати дуже довго ". Рік Сімпсон, конопля:
Найлікарська рослина

Було б краще або безпечніше виробляти олію з використанням 
харчового спирту?

«Часто люди кажуть мені, що вони воліли б виробляти олію з використанням зернового спирту. Чомусь
їм здається, що зерновий спирт буде безпечнішим для використання, але насправді він як і будь -який
інший розчинник є отрутою. Однією з основних проблем із зерновим спиртом є те, що знайти алкоголь
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такого типу, чистий на 99 або 100%, дуже важко. У більшості випадків важко знайти алкоголь, який
становить понад 95 %, і зазвичай інші 5 % складаються з води. Оскільки ця вода присутня, це робить
спирт менш ефективним як розчинник, і в кінці процесу в маслі залишиться досить багато води, яку
необхідно випарувати.

Зі свого досвіду я не вважаю використання зернового спирту більш безпечним, ніж ізопропіловий спирт
або легка нафта для виробництва олії.  Як би ви на це не дивилися,  алкоголь - це отрута,  і  коли ви
вживаєте алкоголь, він виробляє сильну отруту, яка впливає на вашу моторику, і це відомо як п’яний. Я
не кажу,  що високоякісну олію не можна виробляти із  застосуванням зернового спирту.  Вірніше,  я
говорю, що ви повинні знати, що ця речовина не є кращим або безпечнішим за інші розчинники, які я
використовував, і в деякому роді не працює так добре.

Часто до мене звертаються люди, які хочуть видобути олію з використанням таких речей, як вершкове
або оливкова олія тощо. Досить часто вони запитують, чи вважаю я, що екстракція,  зроблена таким
чином, дасть ліки з такою ж силою, як і ліки, які я виробляю за допомогою мій метод. Відповідь - ні. Я
вважаю вилучення,  зроблені  таким  чином,  просто  формами ослабленого  конопляного  препарату.  За
обсягом, неможливо, щоб ліки, виготовлені таким чином, мали таку ж ефективність,  як і ліки, які я
виробляю. Якби у вас був серйозний рак, чи хотіли б ви його лікувати певною формою розпушеної
коноплі, чи скоріше б скористалися справжнім засобом у своєму лікуванні?

Чи можна використовувати конопляну олію разом із алкоголем?

Я бачив, як багато людей, які дуже сильно вживали алкоголь, заспокоювалися одразу після того, як
викурили джойнт.  Немає  жодних  сумнівів,  що  алкоголь  -  одна  з  найбільш руйнівних  речей  на  цій
планеті, але люди будуть людьми, і багатьом їхній алкоголь подобається. З нашого досвіду здається, що
конопляна  олія  не  становить  ніякої  небезпеки  для  тих,  хто  п’є,  і  дійсно  часто  може  зменшити
споживання цієї шкідливої  речовини. Часто вживаючі алкоголь, які лікувалися конопляною олією, зі
своїми медичними проблемами, повідомляють, що їхня спрага до алкоголю значно зменшилася, а деякі
навіть зовсім кинули пити ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Розчинники та залишки розчинників у маслі

«За ці роки до мене звернулося чимало людей, які були стурбовані можливістю залишку розчинника в
готовій  олії.  Зі  свого  досвіду  я  відчуваю,  що  немає  ніякої  небезпеки  у  споживанні  олії,  якщо
дотримуватись наших вказівок, які ми надали для належного виробництва олії. Я сам вживаю цю олію
близько десяти років без будь -яких шкідливих наслідків. Крім того, я зробив цю олію доступною для
тисяч людей, і я отримав дуже мало скарг. Якщо хтось має проблеми зі смаком масла, це не викликано
залишками розчинника.  Натомість причиною є природні терпени,  які  містить олія.  Деякі олії  мають
дуже мало смаку, тоді як інші можуть мати неприємний аромат, але, наскільки мені відомо, медицина
все одно не повинна мати приємного смаку, тому мене мало турбують такі речі.

У  лабораторних  випробуваннях,  проведених  на  отриманих  мною  маслах,  залишків  розчинника  не
виявлено. Мені здається абсурдним, що будь -хто буде турбуватися про залишки розчинників у олії,
якщо поглянути на те, чим годує населення медична система. Отруйні хімікати для печінки, отрути,
хіміотерапія, радіація, вакцини тощо. Мені здається, що будь -кого, хто стурбований отруєнням, слід
набагато  більше  турбувати  про  те,  що  постачає  медична  система,  а  не  залишки  розчинника,  який
повністю виварився.

Якщо  у  когось  виникають  проблеми  з  прийомом  олії,  це  зазвичай  відбувається  тому,  що  для
виробництва речовини використовувалася енергія сативи. Крім того, інші проблеми можуть виникнути,
якщо пацієнт намагається приймати фармацевтичні препарати разом з масляним лікуванням, або якщо
він або вона не вживають його належним чином. В ідеальній ситуації інші члени сім’ї могли приймати
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масло разом з пацієнтом. Це допомогло б їм зрозуміти вплив олії, і тоді вони б не так турбувалися про
вплив, який воно робить на пацієнта. Оскільки вони не знають, чого очікувати від використання олії,
члени  сім'ї  часто  схильні  до  надмірної  реакції,  якщо  пацієнт  вживає  занадто  багато.  Але  наслідки
швидко  зникнуть,  і  пацієнт  залишиться  неушкодженим.  Тому  я  думаю,  що  інші  члени  сім'ї  також
повинні спробувати масло в невеликих дозах,

Конопляна олія високої якості здатна замінити використання більшості фармацевтичних препаратів, але
коли пацієнт намагається приймати фармацевтичні препарати разом з олією, іноді можуть виникнути
проблеми через взаємодії. Багато речовин, які надають лікарі, мають отруйну природу, і олія не любить
наявність таких речовин у тілі пацієнта. Зазвичай, незабаром після того, як пацієнт припиняє вживання
фармацевтичних препаратів, будь -які проблеми, з якими він стикався, просто зникають ». Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

"Нафта - це комерційна назва нафти, тож спробуйте пошукати, що ефір для домашніх тварин має багато
промислових цілей, знежирювач для розчинників фарби". Ал

“ПАМ’ЯТАЙТЕ,  що  ТГК  і  КБР  неполярні  ...  а  хлорофіл  і  Н2О-полярні  ...  Тому  найкраще  масло
виготовляється з неполярним розчинником ... воно чисте ... без хлорофілу”. Майкл

«Мій друг-хімік спростив мені всю історію і пояснив мені, чому нафта може бути кращою (хоча він
вважає  це  не  суттєво):  нафта-це  неполярний  розчинник,  тому  він  легше  та  ефективніше  витягає
неполярні молекули (ТГК і CBD-це в основному неполярні молекули) і виключає полярні молекули.

Ізопропіловий спирт (і ефір у цьому питанні) є слабким полярним розчинником, тому він дуже хороший
для цієї мети, але, можливо, трохи менше, ніж нафта - оскільки JB каже, що вони випробували обидва, і
вони були більш потужними. EDIT: О, так, я майже забув: він також сказав, що немає страху, що нафта
(або  ізо)  залишиться  в  кінцевому  продукті,  якщо  ви  будете  слідувати  рецепту,  наданому  Ріком
Сімпсоном  (мій  друг  сказав,  що  не  використовувати  пластикове  відро,  однак,  але  скляна  або  з
нержавіючої сталі), і якщо ви не впевнені, просто зробіть те, що завжди каже JB - додайте трохи води і
поставте її в духовку, щоб вона повністю випарувалася. Хоча він би вживав ізопропіловий спирт, бо ви
впевнені, що це те, що має бути ... »Сандра

- Сандра, метод, який Рік показав світу, є найпростішим, простим і доступним. Це майже надійно, якщо
слідувати інструкціям до Т.  Скло -  це добре,  але воно розбивається,  і  ви ніколи не хочете,  щоб це
сталося.  З  нержавіючої  це  нормально,  звичайно.  99,9%  iso  працює  нормально,  але  ми  все  одно
використовуємо легку аліфатичну нафту, коли це можливо. JB

«Я  також  рекомендую  охолодити  все  якомога  холодніше  перед  екстракцією.  Більшість  кладуть
алкоголь,  конопель,  контейнери,  все,  що  стосується  видобутку,  на  24-48  годин.  Таким  чином  ви
отримаєте набагато чистіший продукт. Ваша врожайність буде нижчою, але вам не знадобиться стільки.
Вибачте  за  будь  -які  помилки  друку  або  пропущені  слова,  MS  відстой,  а  я  не  маю  ліків,  лол.
Благословіть ». Чак

-  Патрон,  заморожування-  це  нормально,  але  цього  не  потрібно  робити  під  час  роботи  з  якісними
розчинниками та вихідним матеріалом. Плюс до всього, нам не подобається холодати руки, кімнатна
температура для нас працює нормально, і ми не матимемо проблем з артритом через кілька місяців або
років  заморожування  бруньки.  Крім  того,  масло  часто  виробляють  у  місцях,  де  немає  сотень  миль
морозильників. Так, так, ви можете заморозити його, якщо хочете, але ми не зробили б це самі.

Я сам не люблю заморожені овочі, уникаю їх їсти по можливості, тому не розумію, чому я повинен
зробити виняток і заморозити той овоч, який мені найбільше подобається. Але так, це може допомогти,
коли вам доведеться вживати спирт для вилучення олії, тому я не повністю проти цього.

Просто ми самі не використовуємо алкоголь як розчинник (а краще: це не розчинник нашого першого
вибору),  я  не  бачу  жодної  причини,  чому  я  повинен  сплачувати  державі  додатковий  податок  за
розчинник,  який все одно випарується (якщо ви не використовуєте фотокамеру,  що ми б робили по
можливості). Я можу купити літр легкої нафти приблизно за 3 - 4 долари, літр 99% спирту коштуватиме
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приблизно  в  п’ять  разів  дорожче,  і  вироблятиме  менше  нафти,  і  ця  олія,  ймовірно,  буде  не  такою
хорошою, як ніби легка нафта або 99,9 Використовувався % iso. Крім того, ви отримаєте менше масла.

Тож де саме є перевага використання спирту як розчинника? Я не бачу жодної раціональної причини,
чому алкоголь слід віддавати перевагу чистому низькокиплячому легкому аліфатичному нафту, а саме,
якщо вважати, що в олії немає залишків розчинника, про які можна було б побоюватися, коли масло
виробляється належним чином. Якщо він не виробляється належним чином, у маслі є або може бути
залишок розчинника. Але не звинувачуйте нас у маслах, які вироблялися неналежним чином, ми дійсно
не можемо нести відповідальність за відсутність якості олій, які постачають інші. Це так просто. ”JB

«Дуже просте пояснення нескінченного питання ... Я особисто використовував нафту ... ізо спирт ... і
бутан  для  виготовлення  олії  ...  і,  безумовно,  найкращого  ...  найчистішого  ...  найсильнішого  ...  і
найкращого дегустація олії була з нафти ... я не розумію, що людям не подобається ... При належному
паливі взагалі не залишається палива ... і нафта, схоже, також більше знімає рослини ... Це робить це
багато швидше ... Так чистіша олія ... (золото) ... »Петро

«Легка нафта - це фракція, що кипить між 30 ° C (86 ° F) і 90 ° C (194 ° F) і складається з молекул з 5 - 6
атомами вуглецю. Важка нафта кипить між 90 ° C (194 ° F) і 200 ° C (392 ° F) і складається з молекул з 6-
12 вуглецями.

Нафта використовується насамперед як вихідна сировина для виробництва високооктанового бензину
(за допомогою процесу каталітичного риформінгу). Він також використовується в промисловості для
видобутку бітуму як розріджувач, нафтохімічній промисловості  для виробництва олефінів у парових
крекерах,  а  також  у  хімічній  промисловості  для  розчинників  (очищення).  Поширені  продукти,
виготовлені  з  ним,  включають  легшу  рідину,  паливо  для  табірних  печей  та  деякі  розчинники  для
чищення ».

«Нафта має хімічну формулу CnH2n+2. Легка нафта містить 5 і/або 6 атомів вуглецю, що зводиться до
C5H12 та C6H14, також відомих як пентан і гексан. Тож те, що ви шукаєте, - це нафта, яка є чисто
сумішшю пентану та гексану ». Wouter

«Я просто хотів опублікувати щось про розчинники. Я пішов до свого друга, який має декілька докторів
наук і  магістрів хімії,  і  запитав його, що я можу зробити, щоб повністю видалити нафту з олії.  Він
сказав: «Візьміть 5 мл ізопропілового спирту і розмішайте його після того, як він остаточно перестав
кипіти.  Він  випарується  і  візьме  з  собою  нафту.  Тоді  токсичний  розчинник  стає  нетоксичним
розчинником. Це не моє справжнє ім’я, прикро, що я не можу використовувати свій справжній рахунок,
боячись бути звільненим чи найнятим медсестрою ». Боббі

«Щоб знайти Naphtha у Великобританії, знайдіть« протирання панелі »або« швидке протирання панелі
».  Це  продукт,  який  використовується  для  ремонту  кузова  автомобіля,  для  очищення  металу  та
залишення залишків.  Складність  полягає в тому, щоб знайти детальний перелік  точних інгредієнтів,
оскільки вони можуть відрізнятися. 99,9% ізопропанолу має бути легко знайти ». Ем

«Рік Сімпсон, ми стежили за вашим процесом з використанням VM&P Naphtha, і все йшло за планом, за
винятком перших кількох шприців, які вийшли трохи рідшими, ніж ми очікували. Я додав пару крапель
води і спробував ще раз, і, здається, все нормально. Моє єдине питання/турбота - це смак. На смак він як
розчинник. Це нормально чи мені потрібно зробити щось більше? Одержувач цього спить близько 12
годин кожного разу, коли бере масло. Це так, поки він не виробить толерантність? Будь -яка допомога
дуже цінується ». Памела

- Схоже, що VM&P не є хорошим розчинником (хоча деякі MSDS говорять, що це має бути та сама
речовина,  що  і  ми  хотіли  б  використовувати).  Здається,  це  важка  нафта,  яка,  здається,  не  википає
повністю, і, схоже, вимагає додаткового догляду.

Я б додав трохи води і помістив її в електричну духовку з температурою 130 ° C (266 ° F) на кілька
годин,  можливо  на  ніч,  або  поки  розчинник  повністю  не  зникне,  деякі  кажуть,  що  для  видалення
залишків розчинника потрібно до чотирьох днів . Якщо олія виробляється належним чином і масло не
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повинно  бути  рідким,  воно  повинно  більше  нагадувати  змазку.  Переконайтеся,  що  масло  дійсно
належним  чином  відфільтровано,  оскільки  залишки  розчинника  мають  тенденцію  прилипати  до
рослинної сировини.

Просто  проведіть  пальцевий тест  з  розчинником,  який ви хочете  використовувати.  Занурте  в  нього
палець і подивіться,  чи повністю він випарується протягом 30 секунд або швидше. Чим швидше він
випаровується, не залишаючи плівки, тим краще.

Якщо ви не  можете  отримати  чисту  легку  аліфатичну  нафту  (у  Європі  також називають бензином,
запитайте  номер  CAS  64742-49-0.  Вона  продається  під  багатьма  різними  назвами.  Це  не  тип,  що
використовується як паливо в автомобілях, а тип, який використовується як розчинник, розчинник для
фарб або знежирювач),  я б вибрав 99% або навіть краще 99,9% ізопропіловий спирт -  це,  здається,
можна знайти практично в будь -якій точці світу.

Наразі ми віддаємо перевагу легкій аліфатичній (низькокиплячій,  гідрогенізованій) нафті, проте вона
виробляє кращі та потужніші масла, ніж більшість інших розчинників, які використовуються в даний
час. Чим менше рослинної сировини та хлорофілу в олії, тим краще воно діє як ліки, тим краще воно на
смак і сильніше. Вся хитрість полягає в тому, наскільки сильнодійна та заспокійлива олія. Чим сильніше
та заспокійливіше, тим краще. JB

«Правильна нафта НЕ продається в США, ні в Тракторних постачаннях, ні в депо, ні в Лоуе, ні навіть у
Шервіна Вільямса. Хоча він все ще продається в Канаді. У мене є друг, який переганяє його до 100 ° F і
зберігає те, що розчинник видаляється, для використання для виробництва олії ». Стів

«Якщо ви живете в США, то не отримаєте правильної нафти, всій нафті, виробленій у США, не можна
довіряти через слабке регулювання щодо інгредієнтів у цьому типі розчинників. Ви ніколи не отримаєте
чистої нафти в США, навіть VM&P може бути абсолютно непослідовним від однієї пляшки до іншої і
навіть  не  рекламується  як  чиста.  У  Канаді  виробляють  чисту  нафту,  і  це  найкращий  розчинник  у
порівнянні з ISO або зерновим спиртом, не робіть великої помилки і витрачайте ліки або, що ще гірше,
робите себе чи когось ще більш хворим, використовуючи неправильний розчинник. Попереджаємо, що
нафта в США навіть зробить олію, яка виглядає цілком належним чином, але від цього вам буде дуже
погано ». Чейз

-Той факт, що чиста аліфатична нафта, здається, не продається всюди в США, не означає, що чистої
аліфатичної нафти з номером CAS 64742-49-0 і температурою кипіння близько 60-80 ° C не існує або що
вона  існує  при  правильному  використанні  не  виробляє  кращого  масла,  ніж  більшість  інших
розчинників.  Якщо  ви  не  можете  отримати  чисту  легку  нафту,  99%  або  навіть  краще  99,9%
ізопропілового спирту буде нашим другим вибором.

Але  я  б  все  одно  не  здався  -  легка  нафта  (бензол)  або  подібні  розчинники  використовуються  для
вилучення  олій  з  рослин,  тому  я  б  уточнив  у  виробників  рослинної  олії  та  побачив,  що  вони
використовують.  Там,  де  я  живу  в  Європі,  я  можу  купити  розчинник  практично  в  кожному
господарському магазині або магазині фарб, це одна з найпоширеніших технічних рідин, які я пам’ятаю
з дитинства, ми використовували її для знежирення велосипедних ланцюгів тощо, і практично кожен
мав пляшку з  нього вдома.  Тому вся  ця  нескінченна  дискусія  про розчинники мені  здається  трохи
смішною. Коли ви використовуєте правильну легку нафту, немає залишків розчинників, про які можна
було б турбуватися, можливо, кілька частин на мільйон, так само, як у більшості дешевих рослинних
масел, які часто виробляються майже з таким самим розчинником, як і ми. JB

«Легка аліфатична нафта чудово спрацювала, у моїй олії не залишилося й натяку на розчинник. Якщо ви
будете слідувати інструкціям Рікса, не повинно виникнути жодних проблем ». Рік

«Існує 2 основні категорії нафти - легка і важка. Легка нафта НЕ містить бензолу, що мав на увазі Райна
(а  не  гексан).  Хоча  я  б  не  рекомендував  навіть  легку  нафту,  якщо  екстракт  коноплі  не  може бути
перевірений після того, як він отриманий на залишки нафти, його можна використовувати, якщо це все,
що ви можете отримати для розчинника. Головне, переконайтесь, що ви кип'ятили екстракт до стану
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густої жиру - тоді більша частина нафти повинна зникнути. Використання дистиляційного обладнання-
це спосіб виготовлення найчистішої олії  без розчинників,  але вона перевищує можливості  більшості
пересічних людей. Сподіваюся, що це допомагає ». Марк

«Райна,  я  не  збираюся  з  тобою  сперечатися.  З  Вікіпедії:  "Нефтяний  ефір,  незважаючи  на  синонім
бензину, не слід плутати з бензолом або бензином, а також з бензином, хоча багато мов називають це
назвою, отриманою від бензину, наприклад," бензин "(німецька) або" benzina »(італ.). Петролейний ефір
- це суміш алканів, наприклад, пентану, гексану та гептану, тоді як бензол - це циклічний ароматичний
вуглеводень, C6H6. Так само петролейний ефір не слід плутати з класом органічних сполук, званим
ефірами,  які  містять  функціональну  групу  RO-R  '.  Моє  походження  -  мікробіологія  -  де  я  вивчав
органічну хімію, деяку біохімію / деяку неорганічну хімію ... Я, звичайно, не знаю цього всього, але
знаю трохи. Легка нафта НЕ містить бензолу - крапка. Я проігнорую ваш коментар, "Було б у інтересах
кожного, якби ви не висували претензій поза науковими даними". Марк

«Що б ви хотіли подарувати своєму батькові? Найкраще з кращого чи щось схоже, але просто не має
належних  ефектів?  Коли  ви  робите  ліки  відповідно  до  вказівок  Ріка,  ймовірність  невдачі  під  час
лікування дуже низька. Коли ви робите олію відповідно до вказівок «експертів та вчених», ви робите
інший продукт. І виходячи з нашого досвіду, він може не так добре працювати, як ми рекомендуємо.

То ви хотіли б, щоб я замовк і дозволив їм поставляти низькосортне сміття? Або ви хотіли б навчитися у
мене/нас і знати, як це зробити правильно, щоб мати ті самі результати, про які говорять наші пацієнти?
" JB

«Я вживаю 99% -ний ізопропіловий спирт, це те, що мені було найдоступніше. Я використовую крем
моїх нирок,  вирощений на 100% органічно і  без пестицидів,  добре доглянутий і  сухий до кісток.  Я
змішую його з кількома штамами індика.  Я лікував пацієнта з лімфомою Ходжкіна,  він був на 4 -й
стадії, і протягом 6 місяців після прийому олії відповідно до вказівок, він зараз без раку !! Дякуємо Ріку
Сімпсону  за  ваші  жертви,  щоб  зробити  цю  інформацію  доступною  для  всіх!  Нещодавно  до  мене
звернувся ще один хворий на рак 4 стадії, який мав допомогу, у нього пухлина на одній з нирок, яка є
неоперабельною.  Молиться,  щоб отримати два підтверджені  ліки поспіль.  Бог благословить вас,  Рік
Сімпсон та Дж. Б., продовжуйте поширювати інформацію та навчати людей про цю чудову цілющу
конопляну олію ». GrowGoddess

-  Змішування  декількох  штамів-  це  завжди  гарна  ідея.  Подивіться  просто,  ви  не  знаєте,  для  чого
конкретно підходить той чи інший сорт, тому, змішуючи кілька сортів, ви отримуєте набагато кращий
ефект килима. Плюс такі олії піднятимуть вас набагато вище - ті, хто курить горщик «для відпочинку»,
знатимуть, про що я говорю. Уявіть, що ви сіли зі своїми друзями і запропонували кожному представити
найкращий бутон у них.  Через пару годин ви не зможете багато зробити.  І  це той ефект,  який вам
потрібен для досягнення найкращих результатів, тому знову ж таки - змішати штами. З найкращими
побажаннями  та  спасибі,  GrowGoddess,  я  завжди  радий  почути  про  людей,  які  просто  слідують
інструкціям і отримують результати, про які ми говоримо. JB

"Привіт JB, у мене проблема з електричною варильною плитою, все, що я бачив, опустилося до 100 °° C,
я подивився на всі бренди на ринку, і всі вони мають термостат, який вимикається, коли вміст досягає
температура. Що ви порадите?" Христина

-  Христино,  у  чому  саме  проблема?  Ви  завжди  можете  покласти  олію  в  електричну  духовку  з
температурою 130 ° C і залишити її там приблизно на годину і таким чином декарбоксилювати. JB

«Коли температура досягає 100 ° C, електрична варильна плита вимикається! Розчинник не досягає 110
° C ». Христина

-  Розчинник  дійсно  не  може досягти  такої  температури,  тому що він  википить,  я  думаю.  Кип'ятіть
розчинник, поки плита не вимкнеться вперше (додайте кілька крапель води до останньої партії). Потім
дайте охолонути і знову увімкніть його. Це все, що ми робимо. JB
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«Вмикається знову і залишає кипіти, поки не повернеться до? Тоді вимикається, а масло вже готове? »
Христина

- Увімкніть варильну плиту, відваріть її до першої зупинки, потім почекайте п’ять хвилин, поки вона
охолоне, увімкніть її знову і почекайте, поки вона вимкнеться вдруге. Потім налийте олію в чашку з
нержавіючої сталі і поставте на годину в духовку, розігріту до 130 ° C, і ваше масло готове. JB

- Дякую, Дж.Б., ти врятував мені життя. Христина

«Ви вдихаєте нафту, коли робите олію. Ви вдихаєте отруту, коли робите так. Якщо ви відчуваєте запах,
ви вже мертві. Я сотні разів у своєму житті відчував запах табірного палива Coleman, легшого палива
zippo та нафти, що використовується для часткового очищення та промислового застосування ... Ще не
вмер. Лол.

Серйозно ...  Якщо ви використовуєте чистий розчинник (без добавок) і належним чином відварюєте
розчинник з водою, у кінці якої додається більш висока температура кипіння, будь то ізо, спирт або
нафта,  ви це  отримаєте  щосили.  Ви споживаєте  набагато більше нафти,  перекачуючи власний газ  у
вашому  автомобілі  протягом  року,  ніж  отримаєте  за  все  життя  використання  належним  чином
виготовленої олії ». Матвій

«Привіт Рік (або ті, хто читав цю пошту), перш за все я хочу сказати тобі, що ти чудово справляєшся з
пропагандою цієї відьми, здається, є чудовим ліками для багатьох! Я живу в Норвегії і мені поставили
діагноз хвороба Крона. У мене також є дуже близький друг, хворий на рак,  якого лікарі припинили
лікувати, тому що вони більше нічого не можуть зробити. Я хочу спробувати масло на обох цих умовах.

У мене є питання щодо виготовлення олії. Тут у Норвегії дуже важко знайти чисту нафту (принаймні
після  мого  досвіду),  тому  я  шукаю  хороші  альтернативи.  Кілька  років  тому  я  купив  “екстрактор
медоносних бджіл” (циліндр, який ви заповнюєте сухою травою кісток і використовуєте газ бутану для
видобутку олії). Це так само добре, як приготування масла з нафтою?

І як це з використанням духу? Який вміст алкоголю перевищує 90%? У мене є друзі, які роблять свій
власний дух, і це не дуже дорогий варіант для мене. Це краще, ніж бутан? Я викурював «екстракцію
меду», коли робив це в останній раз, і міркував, чи це хороші ліки від цих 2 станів, про які я згадую,
якщо я їх з’їм. Якщо хорошим варіантом є не бутан або алкоголь - чи можете ви порекомендувати інші
варіанти, про які, можливо, знати, що їх легко взяти в Норвегії чи Швеції? Дуже дякую! Я з нетерпінням
чекаю спробувати масло проти моєї хвороби. З повагою, Генрі »

«Дорогий Генрі, у мене немає досвіду видобутку медоносних бджіл, але я не думаю, що цей метод буде
настільки ефективним, як методи, які я використовую. Виробляючи олію, я нагріваю її до температури,
яка декарбоксилює готовий продукт, щоб зробити масло максимально сильним. Цей процес нагрівання
обертає молекули до положення дельта 9, що робить масло міцнішим. Якщо у вас виникли проблеми з
пошуком відповідного розчинника, спробуйте ацетон. Я ніколи не пробував ацетон сам виробляти олію,
але не бачу причин, щоб ацетон не працював так добре, як спирт або нафта для виробництва ліків. Ви
повинні  мати  можливість  отримувати  легку  аліфатичну  нафту  з  магазинів,  які  постачають  фарбу,
оскільки вони зазвичай продають нафту як розріджувач фарби.

Правильно виготовлена олія має вирішувати ваші проблеми, а також давати шанс вижити вашому другу
з раком. Спирт, що становить 90%, буде менш ефективним розчинником, оскільки інші 10% зазвичай
складаються  з  води,  і  під  час  процесу  обробки  у  вас  буде  багато  зайвої  води  для  випаровування.
Найкращі побажання, Рік Сімпсон »

«Правильне декарбоксилювання є дуже важливою складовою у ідеальному виробництві олії, тому що
сировинна рослина не містить багато чистого дельта-9-ТГК, а КБР замість цього містить кислоти, тобто
ТГКА та КБДА. Для видалення карбоксильної групи відбувається нагрівання. Робіть це дуже обережно,
щоб не спалити цінні молекули. Я знайшов у Журналі хроматографії хорошу примітку, яка повинна
містити необхідну температуру та час для нагрівання олії, тому що залежно від рисоварки температури
може бути недостатньо. Тож гарна ідея - нагрівати масло мінімум 27 хвилин на хвилину. 122 градуси
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Цельсія.  Завжди  перевіряйте  температуру  нагрівальної  пластини  за  допомогою  цифрового
вимірювального пристрою, щоб не перегріти масло. У наведеній нижче таблиці ви бачите точки кипіння
основних канабіноїдів, яких ви ніколи не повинні досягати, інакше ви зварите їх. Додатково зауважу, що
вірно  те,  що  Рік  весь  час  говорив  у  своїх  відео,  не  перегріває  олію,  але  тепло  необхідне  для
приготування  цілющої  олії.  Температура  мінімум  106,2  градуса  Цельсія  необхідна  для  правильного
процесу декарбоксилювання протягом зазначеного часу на діаграмі близько години. Якщо ваша олія має
тільки  кислу  форму THCA  та  CBDA,  це  не  настільки  ефективно,  оскільки  кислоти  не  дуже  добре
підходять до рецепторів CB1 та CB2. Тож подбайте про те, щоб ви робили це правильно, тому що те, що
сказав  Рік,  правда,  тільки  найкраще  виготовлене  масло  може впоратися  з  роботою,  коли  від  нього
залежить живий ефір. (…) Якщо ваша олія має тільки кислу форму THCA та CBDA, це не настільки
ефективно, оскільки кислоти не дуже добре підходять до рецепторів CB1 та CB2. Тож подбайте про те,
щоб ви робили це правильно, тому що те, що сказав Рік, правдиве, тільки найкраще зроблене масло
може впоратися з роботою, коли від нього залежить живий ефір. (…) Якщо ваша олія має тільки кислу
форму THCA та  CBDA,  це  не  настільки  ефективно,  оскільки  кислоти  не  дуже добре  підходять  до
рецепторів CB1 та CB2. Тож подбайте про те, щоб ви робили це правильно, тому що те, що сказав Рік,
правдиве, тільки найкраще зроблене масло може впоратися з роботою, коли від нього залежить живий
ефір. (…)

Так, подивіться та інтерпретуйте цю наукову діаграму, щоб зрозуміти, що процес декарбоксилювання
триває  весь  час,  коли  ви  нагріваєте  суміш  розчинника  каннабіноїдів  у  рисоварці.  Отже,  графіки
показують,  що  довести  температуру  до  130  градусів  за  Цельсієм  досить  довго,  щоб  отримати
максимальне декарбоксилювання. Все питання температури та часу, щоб досягти найкращих рівнів.

Якщо ви використовуєте цифровий прилад для вимірювання температури і  покладете його на дно у
варильній плиті  протягом усього процесу для випаровування розчинника,  ви побачите,  що лише на
пізній стадії процесу, коли краплі води потрапляють в кінці плита, температура становить близько 100-
110 ° C. Але часу в цьому діапазоні в основному недостатньо для всього процесу декарбоксилювання.
Після цього ви нагріваєте олію у крихітній сталевій каструлі на нагрівальній плиті протягом тривалого
часу. Так довго ніякої активності (більше немає бульбашок газу) ви нагріваєте і чекаєте. Контролюйте
температуру і  краще не підніматися вище 130 градусів  Цельсія протягом півгодини.  Пам'ятайте,  що
температура  кипіння  ТГК становить  157  градусів  С.  Тож,  будь  ласка,  не  ризикуйте,  перегріваючи,
інакше ваші бажані канабіноїди випаруться і вітер зникне ...

По суті, не важливо отримувати максимальну кількість декарбоксилування, так що пізніше ви отримаєте
достатню кількість олії у свій організм. Цікавою є вартість ОДНОГО граму на день або більше, яку ви
повинні прийняти.  Звичайно, кількість необхідної олії залежить від того, скільки дельта9ТГК дійсно
міститься  в  маслі  -  це  означає,  наскільки  ефективним  було  декарбоксилювання.  Якщо  ви  будете
слідувати рекомендаціям Рікса і обов’язково залишити масло досить довго нагрітим до 130 ° C - все
буде добре. Який розчинник ви використовуєте, не залежить ». Стефан

“Привіт JB, я знайшов цю нафту у своєму районі ... (посилання) У ній не сказано Легка нафта ... чи це
все ще працюватиме? Ще раз дякую за допомогу та чудову інформацію! ”

- Це має бути легка аліфатична нафта- перевірте паспорт безпеки, чи чиста це легка нафта без добавок),
шеліт в Австралії, (технічний або промисловий) бензин в Європі (бензин, а не бензол, а не тип, який
використовується  як  паливо  в  автомобілях).  Він  продається  під  багатьма  різними  назвами.  Він
використовується  як  розчинник  фарби,  розчинник,  знежирювач,  раніше  він  був  дуже  поширеним
побутовим розчинником або знежирювачем для текстилю, його також можна використовувати як легшу
рідину тощо. Температура кипіння близько 60-80 °° C, чим нижче, тим краще .

Нанесіть  трохи на  чисту  чашку  Петрі  або занурте  в  неї  палець,  і  якщо вона випарується  протягом
тридцяти секунд і  не залишить жирних слідів,  її  слід використовувати.  Постачальників  багато,  я не
можу сказати, який з них найкращий або що ми рекомендуємо на даний момент, тому ми надаємо лише
загальні інструкції.
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Номер CAS 64742-49-0, чистий, дистилят нафти, без добавок, якщо це можливо, і температура кипіння
повинна бути якомога нижчою. Більшість нафтопереробних заводів виробляють його, просто запитайте
у них, що б вони порадили для екстрактів трав.

Другий  варіант-це  99%  або  99,99%  ізопропілового  спирту  або  дуже  дорогий  99%  спирт  харчових
продуктів. Ізопропіловий спирт і спирт харчових продуктів не настільки ефективні, як розчинник, як
нафта, і вони позбавляють рослинної сировини та хлорофілу в олії,  роблячи її менш потужною та зі
смаком,  тому  ми  рекомендуємо  використовувати  нафту  завжди,  коли  це  можливо/доступно.  З
найкращими побажаннями, JB ”

З. Рік, у Мексиці “нафта” - це лише одна з кількох назв продуктів типу нафти. Щоб уникнути фатальної
помилки, чи випадково у вас буде наукова назва «нафти», яку ви використовуєте, будь ласка?

А. Шукайте чисту легку нафту без додаткових інгредієнтів. Це в основному те саме, що паливо Coleman,
яке ви можете побачити на фото нижче, але шукайте нафту без добавок проти іржі, які додаються до
палива Coleman.

Якщо  ви дізнаєтесь,  що  легка  аліфатична  нафта  заборонена  у  вашій  країні  (що  було,  наприклад,  у
Гондурасі),  шукайте  99% або краще 99,9% ізопропілового спирту,  його має бути легко знайти.  99%
спирт - це третій розчинник, який ми б використовували, але ми зробили б все можливе, щоб уникнути
його використання, оскільки він позбавляє занадто багато хлорофілу та інших небажаних рослинних
матеріалів. Деякі люблять заморожувати розчинник та вихідний матеріал, коли використовують в якості
розчинника ізопропіловий спирт або спирт. Ми особисто не використовуємо ці розчинники, якщо це не
потрібно, і нам не подобається виходити з рук у замороженому стані, тому ми фактично не сприяємо їх
заморожуванню,  але  деякі  кажуть,  що це  допомагає  поліпшити якість  олії.  Коли ви використовуєте
неполярну чисту світлу нафту з низькою температурою кипіння, вам не потрібно нічого заморожувати, і
ви все одно отримаєте хороший продукт, якщо будете слідувати інструкціям. JB

"Гей,  Дж. Б., що робити,  якщо є алергія на використання Naptha? У нас є член сім’ї,  у якого важкі
алергічні реакції на КОЖНУ дрібницю, особливо на розчинники. Ми хочемо зробити для неї олію, але
потрібно  використовувати  органічний  розчинник.  Ми  думали  про  виготовлення  органічного
«самогону», який кілька разів переганяли, щоб набрати чистоти, але що ви думаєте з цього приводу?
Яка  ваша рекомендація  щодо такої  сильної  алергії?  Вона взагалі  не  може приймати  фармацевтичні
препарати, оскільки у неї алергія на зв'язуючі агенти, вона так сильно страждає через свою алергію на
все. Спасибі заздалегідь!" Сара

- Ну, ви можете вживати 99% алкоголю, ми ніколи не казали, що не можете. Просто за нашим досвідом
олії,  вироблені  з  неполярними  розчинниками,  є  дещо  більш  потужними  і  зазвичай  містять  менше
рослинної  сировини. Деякі  заморожують спирт і  бутони перед обробкою, щоб отримати олію більш
бурштинового кольору. Тож я думаю, що це шлях до тебе, Сара.

Високий рівень ТГК або олія з високим вмістом КБР?

"Я трохи збентежений. У мого друга рак нирок 4 стадії та рак легенів. Чи краще давати олію з високим
вмістом КБР або ТГК? У олії КБР є лише сліди ТГК? Я купив йому 10 -грамову трубку з 18% КБР і
менше 1% ТГК. Чи я піду до цього не так? "Річард

Майкі: Так, це не те, ви повинні отримати справжню RSO.

-95-98% ТГК-це не 18% КБР, чи не так? Скажіть тому, хто вам це надав, припинити це робити. Високий
маркетинговий ажіотаж КБР вб’є багатьох непередбачуваних пацієнтів, як це здається, це сумно. Чому
вони не  можуть  просто  слідувати  інструкціям,  які  дійсно  працюють?  Використання  олій  з  високим
вмістом КБР дуже обмежене, вони не працюють так добре навіть при шкірних захворюваннях, я дійсно

43



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

не розумію, чому всі так розгубилися щодо цієї дурниці з КБР. Так, це також потужний лікарський засіб,
але його застосування насправді обмежене лише в порівнянні зі справжнім RSO.

95-98% ТГК, 1-2% КБР, надзвичайно потужний, заспокійливий та ейфорійний; це ваше найкраще масло,
і саме воно буде працювати найкраще. Спробуйте спочатку це. Коли ви це зробите, ви не торкатиметесь
і  не наблизитиметесь  до олії  з  високим вмістом КБР,  і  ви зрозумієте  різницю,  і  ніхто вас не  зірве.
Спочатку RSO. JB

«Мені дуже подобається ця сторінка та інформація, яку я можу з неї дізнатися. Однак дуже прикро чути,
як  інші  канабіноїди,  крім  ТГК,  вважаються  вторинними.  Ця дівчина  та  її  батьки  не  вважають  КБР
другорядним. Це подарувало їй життя. Це зробив не ТГК, а КБР. Перестань лаятися, будь ласка. Ви
відмовляєте  людей випробовувати  високі  штами КБР,  коли їм це  дійсно  може допомогти.  Високий
рівень ТГК не є відповіддю на все, і тому всередині рослини є більше одного канабіноїду ». Тіна

«JB відповів про рак легенів, а не про синдром Драве, ніхто ні на що не лає. Звіти пацієнтів та наукові
дослідження щодо раку вказують, що ТГК вбиває рак. Існують деякі дослідження, які говорять, що КБР
корисний для деяких видів раку, але небагато в порівнянні з дослідженнями, проведеними з ТГК. Тепер
судомні напади та деякі інші стани - це те, що вам потрібно. Келлін

-  Келлін  і  Тіна,  олії,  які  ми  використовуємо,  також  впливають  на  судоми.  І  пацієнти  отримали  б
незрівнянно кращі результати, якби вони використовували справжнє і намагалися вилікувати причину, а
не тільки симптоми.

Я не відкидаю КБР, він сам по собі є дійсно потужним ліками, і я думаю, що він чудово підходить,
наприклад,  для жування гумок для дітей тощо. Але якщо ви хочете справжньої влади, вам потрібен
найжорстокіший RSO і багато THC. Це моя точка зору, і вона не зміниться.

Просто спробуйте його на шкірних захворюваннях і подивіться, чи опік або рана швидше заживуть за
допомогою справжньої  RSO або з її  низькоякісною версією CBD. Я бачив це на власні  очі,  мені не
потрібно експериментувати з маслами з високим вмістом КБР. Я хочу всього найкращого для себе, а
також для своїх пацієнтів.

Більшість  високоякісних  олій  CBD мають  вторинну якість  у  порівнянні  з  найкращими та  найбільш
наркотично потужними та заспокійливими RSO з 95-98% THC.

Ваша головна проблема полягає в тому, що ви погодилися на єдину теорію канабіноїдів, яку Велика
Фарма впроваджує, щоб вони могли отримати прибуток від ліків з конопель. Ви насправді не хочете
ліків на основі окремих канабіноїдів, вам потрібна найжорстокіша і заспокійлива олія для досягнення
найкращих результатів.

І ви можете вирощувати рослини самостійно, і ви також можете виготовляти масло самостійно,  вам
дійсно не потрібно купувати його у великих фармацевтичних компаній, які намагатимуться поставити
величезну ціну на декарбоксильовану смолу конопель ні з якої причини, крім їх жадібності .

Вам може і, швидше за все, знадобиться кілограмів олії одного разу - для себе або своєї родини - скільки
ви хочете заплатити за грам? Долар - це занадто багато, якщо рослини вирощувалися на відкритому
повітрі та у великих масштабах. Тож ніяких спеціальних податків, нічого подібного. 100% легалізація -
це єдиний шлях, і  це потрібно зробити зараз,  немає підстав дозволяти сотням мільйонів пацієнтів  у
всьому світі страждати.

Не  соромтеся  сперечатися  з  цього  приводу;  але  це  майже  все,  що  ви  можете  з  цим  зробити.  З
найкращими побажаннями, JB

«Будь ласка, продовжуйте пояснювати саме так, як ви робите, я, наприклад, роблю нотатки і вивчаю від
вас,  наскільки  можу,  про  те,  що  добре  для  чого  тощо,  я  хочу  бути  готовим  і  підготовленим  з
відповідними знаннями для мене моє ... Якби ви не сказали про те, що вам потрібен високий THC, я б
подумав, що все нормально, я вдячний за ВСЮ ІНФОРМАЦІЮ ». Вікі
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“Рік завжди стверджував, що високий рівень ТГК є обов’язковим, щоб дати вам найкращі шанси, і це,
очевидно, те, з чим він мав найкращі результати. КБР може бути кращим для багатьох, зазвичай він
використовується  у  дітей  при  синдромі  Дравета,  СДУГ  та  тяжкому  нав'язливому  компульсивному
розладі, тому що багато людей все ще бояться підняти дітей. THC - це те, що піднімає вас. Я знайшов
деяких людей, які використовують масло з високим вмістом ТГК для лікування більшості людей, але
якщо пацієнт не реагує так,  як сподівався,  вони перейшли на високий рівень КБР, і  це спрацювало
краще.

Я думаю,  що всі  різні,  і  кожен рак  різний.  Але  поки  не  буде зроблено  всі  необхідні  дослідження,
ймовірно,  краще  дотримуватися  методу  Ріка.  Високий  рівень  ТГК,  домінантний  показник  за
протоколом. Кажуть, що якщо вони почнуть приймати малі та збільшувати дози кожні 4 дні, пацієнт
може швидко сформувати толерантність, і сильна сонливість через деякий час на маслі вщухне. Масло
Ріка становить 95-8% ТГК, але психоактивні ефекти не зашкодять вам.

І  коли  я  намагаюся  вирішити,  чиєму  методу  слідувати,  я  не  вірю,  що  хтось  мав  більший  досвід
застосування цих ліків, ніж Рік. Я бачив голландський метод і просто думаю, якщо хтось помирає, чому
ви розбавляєте ліки? " Нік

«Оскільки я чув про те, що олії з високим вмістом КБР сприяють нападам, я завжди думав, що якщо ці
батьки дадуть своїй дитині гібрид, але домінуватимуть в олії індика, дитина вилікується. Я знаю, що
масла КБР контролюють напади, і я дуже радий, що ДЕЩЕ може допомогти таким дітям, як Шарлотта,
але уявіть собі зцілення, яке могло б статися, якщо дати ТГК та інший спектр канабіноїдів у рослині.
Тож ваша дитина багато спить через ТГК, їх тіло пристосується до дози. Я просто думаю, що повна
рослина є найкориснішою, а не однією з виділених канабіноїдів ». Сара

«ЗМІ продовжують зосереджуватися на відокремленні канабіноїдів, але було доведено, що і ТГК, і КБР
вбивають рак і зменшують пухлини. Олія Ріка Сімпсона з коноплі Індика - це ліки, що лікує Лендона та
Хоробру Микайлу,  а також багато інших,  і  це може зробити кожен. Не дозволяйте засобам масової
інформації змушувати вас думати, що вам потрібно дочекатися цього лікування або відокремити КБР!
ТГК також працює з нашою ендоканабіноїдною системою. Дізнайтесь про ліки, які може зробити кожен
». Ханан

Чи безпечно використовувати олію?

«Безпека цього ліки не може зрівнятися, і з того, що я бачив, він не небезпечніший, ніж випити склянку
прісної води. Навіть якщо людина сильно передозує, вона не завдає шкоди, як тільки ефект олії зійде.
Найпоширеніший побічний ефект, який ми відзначали у людей, що вживають конопляну олію, для свого
стану - це великий відпочинок та посмішка на обличчі.

Як  і  будь  -які  інші  потужні  ліки,  якщо  деякі  люди  вживають  занадто  багато,  це  може  викликати
небажані побічні ефекти. Хоча ефекти, які може викликати ця олія, не становлять небезпеки, є ті, кому
не подобається ставати кайфовими від передозування. Незважаючи на те, що цей препарат є безпечним і
у більшості немає проблем із його застосуванням, слід також врахувати, що будуть ті, хто відчуватиме
труднощі.

Ось чому я доручаю всім починати з дуже малих доз, а потім збільшувати кількість, яку вони вживають
кожні чотири дні.  Роблячи це, це дає людині,  яка приймає цю речовину, можливість зміцнити свою
толерантність,  і  багато пацієнтів  повідомили,  що вони навіть  не піднялися під час лікування.  Якщо
конопляна олія виробляється належним чином з дуже потужних заспокійливих штамів канабісу індика,
або часто, коли вона виробляється з деяких типів схрещувань сативи, що домінує за індікою, можна
виявити, що вплив таких масел сприятиме сонливості та сну, які, очевидно, є важлива частина процесу
одужання.
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Пацієнти повинні знати про те, що це масло також може знизити їх артеріальний тиск, очний тиск і
рівень  цукру  в  крові.  Якщо  люди  вживають  ліки  для  лікування  цих  проблем,  вони  повинні  мати
можливість  у  більшості  випадків  дуже  швидко  зменшити  потребу  у  вживанні  препаратів,  які  вони
вживають зараз. Я повинен повідомити пацієнтів, які приймають ліки від артеріального тиску, що після
того,  як  вони  починають  олію,  часто  їх  проблеми  з  артеріальним  тиском  більше  не  потребують
використання фармацевтичних препаратів,  і  це  також стосується  діабетиків  та тих,  хто страждає  на
глаукому.

Майте на увазі, що якщо олію слід вживати для лікування інших захворювань і її  приймати разом з
ліками від артеріального тиску, це в деяких випадках може знизити артеріальний тиск пацієнта занадто
низько. Незважаючи на те, що я не знаю нікого, хто зазнав би такого, хто зазнав би реальної шкоди, я
все  ж  вважаю,  що  потрібно  намагатися  уникнути  цієї  ситуації,  якщо  це  можливо.  Тому  часто
перевіряйте свій артеріальний тиск, і якщо ліки більше не потрібні, не приймайте їх всередину.

Деяким  людям  може  здатися  неймовірним  те,  що  вони  можуть  припинити  використання  цих
призначених речовин. Однак, як тільки людина усвідомлює цілющі можливості цього природного ліки,
вони  незабаром  розуміють,  що  ця  дивовижна  олія  може  замінити  використання  практично  всіх
фармацевтичних препаратів.

Як зазвичай переносять масло?

У всіх нас є різні  допуски до потужних ліків,  тому я закликаю пацієнтів  залишатися у власній зоні
комфорту,  коли  визначають,  яку  дозу  приймати.  У  більшості  людей  толерантність  наростає  дуже
швидко,  і  в  середньому  нормальній  людині  зазвичай  потрібно  близько  90  днів,  щоб  прийняти  60-
грамове лікування. 60 грамів належним чином виготовленої олії, здається, здатні вилікувати більшість
видів  раку,  якщо  тільки  пацієнт  не  був  сильно  пошкоджений  медичною  системою  за  допомогою
хіміотерапії та опромінення тощо.

Пацієнтам,  які  зазнали  впливу  хіміотерапії  та  радіації,  потрібно  більше  масла,  щоб  усунути
пошкодження, які залишила медична система. Здебільшого, як тільки людина звикає до ефектів олій,
пацієнти, здається, насолоджуються прийомом цієї речовини. Але через те, що цей препарат не викликає
звикання, часто ті, хто вживає цю речовину, забувають правильно приймати свої дози. Справа не в тому,
що масло змушує їх забувати, це просто тому, що їх організм не відчуває необхідності його присутності,
і  це лише підкреслює той факт,  що речовина справді  не викликає звикання.  Бо якби цього не було,
навряд чи пацієнт забув би прийняти свою дозу, тому що якби це викликало звикання, через вісім годин
їх тіло б вимагало цієї речовини.

Чи є якісь побічні ефекти, про які слід турбуватися?

Деякі  пацієнти  повідомляли,  що  під  час  застосування  цього  препарату  вони  відчували  тривогу  або
параноїю. Способи вирішення цього питання будуть обговорені, коли це питання з’явиться трохи далі в
цій книзі.

Основні побічні ефекти конопляної олії, про які мені повідомляли, - це міцне здоров’я, щастя та гарний
нічний сон, тож чого ще можна попросити від ліків, які вони вживають?

Багато людей щодня вживають велику кількість фармацевтичних препаратів. Чи може це бути 
корисним для організму?

Я поняття не маю, чому ті, хто бачить небезпечні побічні ефекти алопатичних препаратів у рекламних
роликах  про ліки,  все  ще  роздумують над  прийомом цих  ліків.  Схоже,  що безглуздо  багато  людей
будуть  діяти  так,  як  наказав  лікар,  і  значна  частина  цих  самих  людей  схильна  відмовлятися  від
застосування ліків з коноплі. Просто через брехню, яку їм говорили їхні уряди та ті, хто стоїть у тіні за
фармацевтичною промисловістю. Ніхто не вмирає від вживання ліків з коноплі, і це не завдає шкоди.
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Хотілося б, щоб я міг сказати те саме про те, що лікарі призначають нам щодня, але, на жаль, це навряд
чи так.

Іноді різних взаємодій, які викликають ці так звані ліки, достатньо, щоб поставити нас у ранню могилу.
Але навіть якщо ми не відчуваємо негайних проблем, їх використання все ще становить небезпеку. З
плином часу хімічні речовини та отрути, які містяться в цих ліках, накопичуються в нашому тілі, що
також може спричинити серйозні проблеми з нашим здоров’ям, які часто можуть призвести до смерті.
Навіть такі прості речі, як таблетки аспірину, щорічно спричиняють тисячі смертей у всьому світі. Тому
я не думаю, що будь -хто з нас повинен довіряти фармацевтичній промисловості чи будь -чому, що вони
надають. Якщо ви хочете побачити справжню цілющу силу, зверніться до матері -природи, адже на
фабриці таблеток ви знайдете зовсім небагато, що принесе велику користь.

Як пацієнти порівнюють побічні ефекти конопляної олії з ефектами хімічних препаратів?

Немає реального порівняння між побічними ефектами конопляної  олії  та  отруйними хімікатами,  які
надає медична система. Ці речовини, які постачають лікарі, - це те, що у нас не повинно бути в нашому
тілі, оскільки вони токсичні для печінки. Це означає, що ці так звані ліки не слід приймати всередину,
оскільки  вони  отруюють  нашу  печінку  та  погіршують  її  роботу.  Крім  того,  їх  вживання  може
спричинити цілий ряд інших проблем зі  здоров'ям,  яких можна було б уникнути,  якщо замість них
використовувати конопляну олію.

З використанням хімічних препаратів ми часто піддаємо себе побічним ефектам, які можуть бути навіть
гіршими, ніж те, що спочатку лікувалося. Деякі пацієнти з такими захворюваннями, як рак, діабет тощо,
навіть розповідали мені, що їх стан був викликаний ліками, які постачали лікарі. Тож виявляється, що
досить  часто  самі  лікарі  принаймні  частково  несуть  відповідальність  за  поточну  медичну  ситуацію
пацієнта.  Багато  пацієнтів  докладно  описували  мені  жахливі  побічні  ефекти,  спричинені  прийомом
призначених їм ліків, тому я намагався б уникнути їх застосування, якщо це взагалі можливо.

Оскільки  хімія  нашого  тіла  і  наша  толерантність  до  багатьох  інших  речовин  сильно  відрізняються.
Часто лікарі навіть не здогадуються, який вплив накопичення різних хімічних препаратів може мати на
наше здоров’я та самопочуття. Ніхто з нас не однаковий, і різні ліки, змішані разом, є нічим іншим, як
отруйним хімічним коктейлем, який у деяких випадках може мати абсолютно несподівані наслідки для
здоров’я  пацієнта.  Тож  як  будь  -який  лікар  міг  би  врахувати  всі  невідомі,  щоб  визначити,  що  є
безпечним, а що неприйнятним?

Я  чесно  думаю,  що  такі  стани,  як  хвороба  Альцгеймера  та  багато  інших  захворювань,  часто
викликаються  сумішшю  хімікатів,  які  їм  призначили  лікарі.  Багато  пацієнтів  розповідали  мені  про
проблеми, з якими вони зіткнулися з використанням фармацевтичних препаратів, але як тільки вони
припинили приймати ці  речовини та  почали вживати масло,  проблеми зникли.  Підводячи підсумок,
якщо  ліки  з  коноплі  виробляються  належним чином,  вони надзвичайно  безпечні  та  нешкідливі  для
використання, але те, що надають медичні працівники, - це не так.

Чи можна порівняти ефекти алопатичної та емпіричної медицини?

Що  стосується  мене,  немає  порівняння  між  алопатичною  медициною  та  емпіричною  медициною.
Алопатична медицина - це переважно суміш шкідливих хімічних речовин і отрут, які ніхто не повинен
вживати.  Емпірична  медицина  (ліки  з  рослин)  використовується  тисячі  років,  і  ліки,  вироблені  з
коноплі,  не  мають  порівняння  з  точки  зору  безпеки.  Медично  ефективна  і  нешкідлива  природа
конопляних  смол,  з  яких  виробляється  олія,  робить  рослину  конопель  «королевою всієї  емпіричної
медицини».

Протягом багатьох років я спілкувався з багатьма пацієнтами, які брали все можливе для лікування їхніх
станів, і після того, як усе інше зазнало невдачі, вони зверталися до мене. Я думаю, що пацієнти, які
використовували як алопатичну, так і емпіричну медицину, мають більшу кваліфікацію говорити про
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різницю між хімічними препаратами та конопляною олією замість себе. Але, на жаль, багато хто все ще
боїться виступати, тому я можу передати лише те, що вони повідомили.

Більшість з цих пацієнтів прямо сказали мені, що вони скоріше вживатимуть конопляну олію, а не ліки,
які  їм  надали  лікарі.  Просто  тому,  що  він  працював  набагато  краще,  не  мав  неприємних  побічних
ефектів, і за короткий час багато хто міг повернутися до нормального життя. Вони не відчували цих
виражених  цілющих  ефектів  при  застосуванні  алопатичних  ліків,  і  більшість  вважали,  що  ці  ліки
завдають великої шкоди. Я думаю, що це говорить про те, чому я зараз навіть не розглядаю можливість
використання алопатичних ліків, і найближчим часом я думаю, що ще багато людей почнуть відчувати
те саме.

Чи є підстави турбуватися про залежність від ТГК?

Екстракти з рослини коноплі також можна використовувати, щоб полегшити тим, хто має залежність від
небезпечних речовин, відмовитися від їх вживання. Система повідомляє нам, що марихуана має ефект
шлюзу, що змусить тих, хто вживає її, кинути своє життя і стати залежними від важких наркотиків. Такі
заяви -  абсолютна нісенітниця.  Як ліки,  корисні  для позбавлення від залежності,  можуть викликати
залежність когось від тих самих небезпечних речовин, які викликають проблему?

Я б погодився, що конопляна олія - це вхідний препарат, але це ворота назад для людей, які страждають
на залежність, і це не виводить тих, хто вживає його, по шляху знищення, як хотіли б повірити наші
уряди. Після того, як ви дійсно дізнаєтесь, на що здатні ліки, вироблені з цієї рослини, ви побачите, що
його застосування в медицині безмежне.

Тепер давайте  подивимось на “руйнівні”  наслідки дуже великої  передозування конопляної  олії.  Цей
препарат викликає напівкоматозний стан, який називається сном, і, виробляючись із правильних штамів,
він також є набагато більш ефективним болезаспокійливим засобом, ніж морфій. Якби звичайна людина
надто багато брала, без сумніву, вона спала б досить довго, але коли прокинулася, то не постраждала б і
не страждала на залежність.

Я надавав цей препарат багатьом пацієнтам, проте я не знаю жодного стану, яке б заважало пацієнтові
використовувати  цю речовину з  користю;  все  -таки  з  часом ми можемо виявити,  що  є  такі,  які  не
можуть.  Все,  що  я  говорю,  це  те,  що  я  не  знаю  жодних  ліків,  які  були  б  більш  ефективними  та
безпечними у використанні, і я впевнений, що медична система не використовує нічого, про що вони
можуть сказати те саме. Тепер подивіться на ефекти конопляної олії та подивіться на наслідки того, що
надає медична система. Думаю, ви погодитесь, що вживання великої кількості ліків з конопель - це ледь
не найгірше виправдання, яке вони могли придумати, якщо врахувати шкідливу та небезпечну природу
речовин, які вони зараз використовують, щоб замінити їх.

Цей препарат можна приймати всередину, застосовувати місцево, випаровувати, або ви також можете
використовувати його у формі супозиторіїв з хорошими результатами. Коли ви починаєте вживати олію,
на початку найкраще приймати маленькі маленькі дози, взяті приблизно через вісім годин. Якщо ви
страждаєте від серйозного стану і приймаєте сильні знеболюючі засоби, збільшіть дозування якомога
швидше і спробуйте припинити вживання цих небезпечних речовин.

Тим,  хто  вважає,  що  їм потрібна  вказівка,  оскільки  ваш лікар  у  першу чергу  призначив  вам усі  ці
неприємні хімікати, що викликають звикання, попросіть їх поради щодо того, як найкраще припинити
вживання цих речовин. Якщо ваш власний лікар не бажає допомогти, зверніться за порадою до лікаря -
натуропата або гомеопата. У багатьох випадках у минулому я бачив, як люди самостійно відмовлялися
від непотрібних ліків, без жодних порад.

Починаючи лікування олією, багато пацієнтів, які приймають ліки на основі опіатів, можуть миттєво
скоротити вживання цих небезпечних речовин наполовину. У більшості випадків протягом одного -двох
тижнів пацієнт може повністю відмінити ці ліки, і вони будуть менше страждати від симптомів відміни.
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Цей  препарат  насправді  не  для  того,  щоб  вас  підняти,  а  для  того,  щоб  дозволити  собі  зцілитися
природною речовиною, яка не завдає шкоди. Чому б нам, як людям, дозволити іншим продовжувати
відмовляти  нам  у  використанні  цього  ліки?  Безкоштовне  вживання  конопель  у  лікарських  цілях  є
найважливішим питанням нашого часу, і оскільки так багато вмирає без потреби, усі інші проблеми
порівнюються. Коноплі - це ліки для мас, які практично кожен може вирощувати та виробляти. Зараз
незліченна кількість людей у всьому світі виробляють власні ліки, і вони досягають тих же результатів,
які  ми  описали  в  нашій  інформації.  Наближається  час  змін,  будь  ласка,  приєднуйтесь  до  нас,  щоб
допомогти припинити страждання такої кількості людей і принести надію в інший безвихідний світ.

Конопляна рослина була покладена на цю землю для того, щоб ми всі її могли вільно використовувати
для харчування, клітковини, ліків, енергії  та багатьох інших застосувань. Нарешті,  з цієї дивовижної
рослини можна виготовити понад 50 000 різних речей. Коли ці незаконні обмеження будуть зняті, це
поверне людей на  землю, де  вони належать.  І  знову вони вийдуть  на  зв'язок  з  природою і  стануть
набагато  більш самодостатніми.  Тоді  мільйони робочих  місць  знайдуться  для  залучення  до галузей
виробництва конопель, сприятливих для землі, і за короткий час ми могли б мати економіку на основі
конопель ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

"Коли я тільки почав приймати олію, у мене були" жахливі "побічні ефекти, я, мабуть, з'їв половину
коробки пончиків !!! Ха -ха -ха -ха !!! Хотів би я ще трохи поспати чудово! Кожного дня я з нетерпінням
чекала ночі, щоб заснути. Я б випив олії о 7:00, засну близько 9:30 і спав до 8:30. Чудово !!! ” Том

«Іронічно,  що ми чуємо стільки історій  про людей,  які  щодня вживають концентрати конопель,  без
жахливих історій,  без  звикань,  без  побічних  ефектів  або смертей,  але  місцеві  законодавці  борються
проти вирощування, використання та продажу марихуани в інтересах громадськості проблеми безпеки
»,  що  є  прикриттям  їхньої  лояльності  до  Big  Pharma  та«  фінансового  підкупу  Booze-Baron  для
обмеження зростання промисловості канабісу в США ... »Рафаель

«Почав давати масло батькові цього тижня. Розширений рак простати, який поширився на деякі плями
на кістках. Поки що він багато спить і відновив апетит. Він нічого не їв через радіаційного болю в горлі.
Також деякі його тривоги перетворилися на, здавалося б, веселі події в його голові!

Він все ще отримує знеболюючі в лікарні, які допомагають при гострому болю, поки все не буде під
контролем. Документи про масло не знають. Ми навіть натякали на ідею поєднання олії з ліками, але
лікарі  повернулися  з  вигадками  жахливих  побічних  ефектів.  Хотів  попросити  їх  показати  нам
дослідження, але не хочуть загрожувати звільненню тата, оскільки ми були позначені як "важкі" для
того, щоб поставити під сумнів необхідність надмірних ліків, які роблять його все гіршим і гіршим.

Я б не побажав госпітальному лікуванню раку моєму найлютішому ворогу. Я чув страшні історії, але,
певно, на певному рівні я думав, що для тата все буде інакше. Щиро сподіваюся, що не пізно ». Едмунд

- Едмунде, вони мали рацію щодо можливих побічних ефектів, але вони були викликані хімікатами, які
вони йому дають, а не маслом. Чим швидше ви повернете його додому і наповніть маслом, тим більший
шанс. Ніколи не пізно почати з масла, питання лише в тому, чи не пізно воно випередити хворобу. Але
це безпосередньо залежить від того, скільки нафти вам вдасться отримати в ньому і як швидко.

Цим я не говорю, що вам не слід слідувати протоколу або що вам слід починати з величезних доз.
Приведіть його додому, дотримуйтесь протоколу і давайте сподіватися на краще. JB

"Привіт Джиндріч, хочу поділитися деякими" побічними ефектами "олії. По -перше, я вже деякий час
роблю свій власний, а також купую його в диспансері (як мій кращий!), Я не маю особливих станів чи
хвороб, напевно, з 2012 року з'їла близько 30 мл, тому ...

* більше не можу вживати алкоголь ... одну склянку вина, і я пішов! Я не намагався кинути пити, але
дійсно моє тіло повністю відкидає його, і дуже приємно бути ясним!
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* Райдужна оболонка моїх очей повністю зелена ... більше тут немає дрібних коричневих крапок (якщо
ви знаєте іридологію, ці маленькі крапки є ознакою порушення роботи органів або навіть смертей), тому
ясні очі означають прекрасне здоров’я! 

* Той же ефект для моєї 10-річної вівчарки-ясні очі та багато енергії! (У нього було близько 6 доз).
Масло та всі несподівані побічні ефекти !! Дякую вам і Ріку за всі ваші зусилля, щоб поділитися цим
ліками зі світом. З великою любов’ю, Естель ”

«Я можу вам сказати, що у моєї собаки (вівчарки) був рак молочної залози, великі грудки. Я давав їй
щодня по 2 краплі до ночі. За 3 тижні ВСЕ ЗНИКЛО !!! (Це як рак молочної залози у людей, також
чутливий до естрогену !!!). І це врятувало життя моїй подрузі, у неї був рак сечового міхура - Пішов.
ДУЖЕ ЩАСЛИВО, що зможу допомогти людям і тваринам ». Доллі

"Я даю всім трьом своїм собакам по краплі олії щодня для профілактики раку після того, як в минулому
втратив усіх собак від раку". Роджер

«Минулого тижня я щойно писав про блювоту на олії. Я нарешті зупинився, і я все ще використовую ту
саму партію масла. Зараз я почуваюся чудово. Я думаю, що я виводив з організму всі фармацевтичні
препарати. Це був жалюгідний досвід, але детокс ніколи не приносить задоволення ». Робін

- Я точно не знаю, але я припускаю, що ви занадто рано взяли занадто багато. Існує таке поняття, як
надто високе, і це може викликати блювоту у деяких людей. Я це знаю з особистого досвіду. (Я просто
зрозуміла, що це звучить якось поблажливо, я не так мала на увазі.) ”Тіна

"Тіна, я теж про це подумав і мав багато питань, чому мені так погано. Я дійсно вірю, що це був детокс,
через  те,  що трапилося зі  мною минулого грудня.  Мій онколог сказав  мені,  що я на “завершальній
стадії”,  що  у  мене  закінчилася  олія  і  зробили  внутрішньовенне  введення  препарату  Зомета,  щоб
допомогти зміцнити мої кістки. Виявилося, що олія працювала як таблетка від алергії і рятувала мене
від  впливу  Зомети.  Не  маючи  масла,  я  став  анорексичним,  відчував  сильний  біль,  коли  «Зомета»
потрапляла мені в кістки, блювала, озноб і госпіталізували.

Після того випадку я не міг навіть сидіти в індійському стилі, тому що у мене так болять суглоби і
стегна. Коли я знову почав вживати олію, спочатку я був у порядку, але потім поступово захворів. Тоді я
дійсно захворів, і коли я протягом кількох днів страждав і страждав, сталося щось дивне, всі мої суглоби
очистилися, і я більше не відчуваю болю в суглобах через 6 місяців. Я знову гнучкий. Я можу тільки
повірити, що з моїх суглобів олія вибила ту лайну, яка може пробути з тобою рік ». Робін

"Дуже  важливо  якомога  швидше  потрапити  до  термінального  пацієнта.  Більшість  термінальних
пацієнтів пройшли хіміо/радіацію, знеболюючі засоби тощо. Переконайтесь, що це зроблено належним
чином,  і  почніть  приймати  якомога  більше якомога  швидше,  і  я  б  не  припинив  його принаймні  до
повного зникнення раку! » Бонні

"Коли ваші лікарі скажуть вам:" Ви термінал ", чи не хотіли б ви спробувати все, що там є? Подумайте
над цим ... Що вам доведеться втратити після такого діагнозу? У мене сьогодні є жива племінниця ...
через цю олію ... Потрібно сказати більше? » Керол

«Це я її племінниця. Це дійсно спрацювало ”. Джоан

«Я пройшов півмарафон, зібрав 5000 доларів на дослідження раку. Я мало знав, що вже є чортове ліки, і
вони мені його не дали. Вони двічі дали мені дійсно сильну хіміотерапію. Вони зіпсували мені печінку;
вони  зіпсували  мені  нирки.  Вони  відправили  мене  додому  померти  у  квітні  минулого  року.  Вони
сказали, що я не буду жити шість тижнів. І ось я сьогодні, ще живий, тому що я дізнався, як зробити
власні ліки, щоб я міг бути тут сьогодні.

Ми повинні розповісти всім про це ліки. Кожен повинен знати: існують справжні медичні продукти з
марихуани,  які  допоможуть  вам  жити  і  допоможуть  вашим друзям  жити,  хворіючи  на  рак.  Кожен
повинен знати: ніхто не повинен помирати від раку. Ліки є, ліки завжди були. Вони просто ... Велика
Фарма не дозволяє нам цього мати. Як вони сміють ?! Дослідження раку-це багатомільярдна індустрія ...

50



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

І що вони роблять? Вони вбивають таких наркотиків, як я, своїми наркотиками. Це фігня! Є ліки! Масло
Phoenix Tears працює! Розкажіть усім. Будь ласка! ” Джоан

"Привіт, я вірю в олію і зараз використовую її для своєї матері, яка хворіє на рак, але у мене є запитання,
ви кажете, що його слід споживати 2 унції за три місяці, але моя мама дуже ослаблена через хворобу і
приймається лише за унцію і збирається досягти трьох місяців, але все одно приймається, і я хочу знати,
чи це той самий ефект, тому що ви сказали, що це має бути через три місяці. Будь ласка, дайте мені
відповідь на повідомлення, тому що я хвилююся ». Есмеральда

«Не переживайте  занадто  багато  про  те,  скільки  вона  зараз  взяла.  Просто  продовжуйте  намагатися
змусити її з’їсти трохи більше. Скажіть їй, щоб вона з’їла більший шматок, ніж коли -небудь раніше,
коли вона лягатиме спати вночі, потроху вона зможе з’їсти більше. Переконайтеся, що вона їсть більшу
дозу вночі,  і  вона швидше виробить толерантність.  Мій тато робив те саме перші три місяці.  Йому
знадобилося багато часу, перш ніж він зміг їсти більше половини грама на день, і рак зникав навіть тоді,
коли він ледве їв 1/4 грама на день-(пухлина зменшувалася). Зараз йому доводиться приблизно грам на
день, а за 10 місяців він з’їв більше ста грамів. Щасти!" Хосе

Заміна ліків

"Зі своїм досвідом роботи з олією я особисто не знаю жодного фармацевтичного препарату, який би я
був готовий використовувати. У мене є на це кілька причин, але головна з них - вони не потрібні. Ваше
тіло може переробляти тільки те, що їли ваші предки; вона не готова до переробки будь -яких хімікатів,
і споживання хімікатів з часом спричинить за собою проблеми. Вони можуть допомогти у вашому стані,
але  зараз  ви  заплатите  ціну  пізніше.  Олія  резонує  з  ДНК  людини  і  допомагає  регенерувати  та
омолоджувати клітини у всьому тілі.  Масло діє вибірково і  атакує все,  що є шкідливим для вашого
організму. Крім того, масло не викликає шкідливих побічних ефектів. Трохи перебільшуючи, ми хотіли
б сказати,  що єдиними побічними ефектами використання  олії  є  сон,  щастя  та  здоров’я.  Не можна
сказати,  що  пацієнт  не  відчуватиме  незвичних  станів  тіла  та  психіки,  особливо  коли  він  споживає
більше масла,  ніж звик.  Але навіть якщо вони це роблять,  якщо вони використовують високоякісну
конопляну олію, вони просто підуть поспати і поспати. Немає сенсу боротися з наслідками масла, краще
просто дати йому працювати і текти разом з ним. "JB

"Добре, тому я повинен цим поділитися. Я отримав трохи масла від друга в іншому штаті. Перше, що я
взяв, було з диспансеру, і я відчув, що це не те, що повинно бути. Я приймав досить хорошу дозу кожні
кілька годин, і це, здається, мало. Коли я вчора отримав речі від свого друга, я подумав, що можу взяти
таку ж суму, як і я з диспансеру. Хлопче, я помилився! Ви не жартуєте, коли говорите, що починайте
повільно! Коли у вас є справжні речі,  це,  безумовно, потужно! На жаль, я взагалі  не мав хорошого
досвіду, серйозної параноїї і не міг спати всю ніч. Насправді, мій син мав прийти і «няньчити» мене! Я
сьогодні дуже втомився і все ще відчуваю наслідки, тому я, мабуть, сьогодні нічого не прийму, і якщо я
це зроблю, це буде менше половини зерна рису! Я гадаю, що з ранку у мене не болить.

- Кейсі, лол. Ймовірно, в новій партії є якась сатива, тому спробуйте отримати іншу. Нафта, вироблена з
того, що ми рекомендуємо, цього не робить. Я б спробував нову партію або половину того, що ви взяли.
Іноді з кимось можуть виникнути ці неприємні почуття, але як тільки ви навчитеся з ними боротися, це
не представляє особливої проблеми, як, напевно, може підтвердити ваша няня.

Але знову ж таки,  як я  вже сказав,  у  маслі,  ймовірно,  є  якась  енергія,  що заряджає  енергією.  Але,
можливо,  він  має  кращі  знеболюючі  ефекти,  ніж  попереднє  масло.  Намагайтеся  брати  менше  і
подивіться,  як  це  працює.  Якщо  вам  це  також  не  подобається  вдруге,  подаруйте  його  синові  для
розважальних цілей або використовуйте його місцево (для краси тощо),  і  нехай він дасть вам щось
більш потужне та  заспокійливе,  що буде відповідати вимогам,  зазначеним у нашому "Напрямки".  З
найкращими побажаннями, JB
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"Він діє для всіх видів хвороб і хвороб. Якщо ви приймаєте його, стежте за своїм рівнем калію, оскільки
він, здається, знижується у деяких людей. Для тих, хто має проблеми з нирками, печінкою та серцем,
зверніться до залізистих добавок у поєднанні з RSO та q10 для регенеративних ефектів ». Матвій

«Тільки канабіноїди регулюють клітини. Більшість мазей/речовин для ран є дезінфікуючими засобами і
лише  намагаються  створити  ідеальну  ситуацію  для  загоєння  організму.  Канабіноїди  є
антибактеріальними / протигрибковими / противірусними та ін. Іншими словами, у вас рідше будуть
шрами від використання канабіноїдів на ранах, оскільки клітини регулюються за такою логікою:

Я трохи пошкоджений? - Так = Автофагія для переробки/ремонту клітини. Я сильно пошкоджений? -
Так = Запрограмована загибель клітин (апоптоз)

Я минув термін використання? - Так = Запрограмована загибель клітин (апоптоз)

Я сильно пошкоджений? Так = Некроз.  Якщо пошкодження настільки серйозні,  якщо на область не
наносять канабіноїди, ендогенні канабіноїди в крові зазвичай не досягають клітин і не регулюють їх, і це
призведе до гнилої м’якоті / некрозу.

Рак зазвичай виникає внаслідок пошкодження клітини,  яка залишається  нерегульованою, оскільки її
рецептори CB не функціонують через пошкодження.

Речовини, які, як відомо, викликають рак, зазвичай є речовинами, які повільно виходять з організму та
спричиняють постійне пошкодження клітин протягом усього шляху.

Чим частіше клітини пошкоджуються, тим більша ймовірність існування клітини без функціонуючих
рецепторів СВ ». Скотт

Лікування раку олією

Судячи зі спостережень за кількістю пацієнтів, яких ви лікували, чи ефективна олія для всіх видів 
раку, чи вам відомі якісь види раку, від яких воно не допоможе?

«Масло ефективне для лікування всіх видів раку шкіри, і, наскільки мені відомо, те саме стосується і
внутрішніх  ракових  захворювань  та  інших  захворювань.  Після  багаторічного  досвіду  роботи  з
пацієнтами, які страждали від усіх видів медичних проблем. Я можу чесно сказати, що не знаю жодного
стану, при якому олія не була б ефективним засобом лікування.

Високоякісна  конопляна  олія,  коли  вона  виготовляється  та  використовується  відповідно  до  моїх
інструкцій, здається, діє на всі види раку, і я не знаю жодного виду раку, який не було б ефективним для
лікування. Деякий час тому я дійсно чув про дослідження, яке стверджувало, що ТГК може викликати
певний тип раку,  але я  думаю, що це була лише інша пропаганда,  яка  була спрямована на те,  щоб
громадськість не дізналася правду. Я можу лише сказати, що це дослідження має бути хибним, і тепер я
поясню, чому я прийшов до такого висновку.

Простіше  кажучи,  більшість  досліджень  говорить  нам,  що  рак  -  це  лише  мутуючі  клітини,  яким
дозволили розмножуватися через основну проблему, наявну в тілі пацієнта.  ТГК вбиває клітини, що
мутують. Тож як ТГК може виробляти ті самі клітини, які він так добре руйнує?

Якщо ви шукаєте лікування, яке може викликати рак,  не дивіться далі, ніж хіміотерапія та радіація.
Обидва ці так звані “лікування” є дуже канцерогенними, тому, іншими словами, вони можуть викликати
рак. Навіть КТ піддається впливу великої дози радіації на організм. Радіація змушує клітини мутувати, і
це те, що нам усім сказали, що рак - це клітини, що мутують ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська
рослина

Чи можна використовувати олію разом з хіміотерапією та 
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опроміненням?

«Коли пацієнти задають мені це питання, я відповідаю їм, що так, масло можна використовувати разом з
хіміотерапією та радіацією. Я не сумніваюся, що використання цієї олії було б дуже корисним, і це дало
б їм більше шансів  пережити наслідки,  які  викликає таке  лікування.  Тим не менш, чому хтось при
здоровому глузді навіть думає про хіміотерапію та радіацію?

Хіміотерапія та радіація не лікують рак, вони його викликають, і в минулому я відмовлявся надавати
олію людям, які планують приймати так звані методи лікування. Чому я повинен ризикувати потрапити
до в’язниці, щоб виробляти олію для тих, хто планує проводити подібне лікування з медичної системи?
Якщо людина вирішує взяти хіміотерапію або опромінення, це, безумовно, її вибір. Але з моєї точки
зору я вважаю, що було б нерозумно з мого боку надавати ліки, якщо ці особи настільки мають намір
дозволити  медичній  системі  отруїти  їх.  Це  все  одно  що подавати  протиотруту  під  час  закачування
отрути у вени пацієнта.

У минулому я надавав цей препарат пацієнтам, які хочуть ефективного лікування, яке не завдає шкоди і
дає їм дуже хороші шанси вижити. Але я вважаю більшість того, що пропонує медична система, більше
вбивством, ніж медициною. Ось чому я кажу людям з серйозними захворюваннями приймати масло і
триматися подалі від медичної системи та своїх лікарів.

Якщо лікарі не почнуть раціонально ставитися до лікування раку, я вважаю, що пацієнту краще взагалі
не звертатися  за їх порадою. Зрештою, те,  що надає медична система,  зазвичай приносить  набагато
більше шкоди,  ніж  користі,  і  зменшує  шанси  пацієнта  на  виживання.  Шкода,  заподіяна  і  залишена
хіміотерапією та  радіацією,  у більшості  випадків  призведе до смерті  пацієнта,  якщо тільки вони не
проковтнуть  велику  кількість  олії  для  детоксикації.  Переважна  більшість  людей,  які  приймають
хіміотерапію та радіацію, помирають від наслідків, які викликають ці процедури, а не від раку, від якого
вони лікувалися.

Як я вже сказав, з мого досвіду, здається, олія діє на всі види раку, але у мене було кілька людей, які
пройшли курс лікування,  а  потім відмовились  його приймати.  Я не можу пояснити їхню поведінку
інакше як сказати, що врешті -решт, здається, вони не хотіли порвати з медичною системою. Було лише
декілька,  хто зробив це,  і,  наскільки мені відомо, врешті -решт усі ці пацієнти померли. Я хотів би
пояснити, чому люди роблять те, що роблять, і чому вони так безрозсудні у своєму житті. Але якщо
вони  не  будуть  готові  навчатись  про  те,  що  для  них  готує  медична  система,  я  очікую,  що  це
продовжиться ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Показник успішності онкологічних хворих?

«Коли до мене звертаються люди з діагнозом« рак »,  які  відмовляються приймати хіміотерапію або
опромінення, це майже даність, що їх можна вилікувати, якщо вони не дочекалися, коли приїдуть до
дверей смерті, щоб прийняти лікування, або вони відмовляться вживати масло належним чином.

Приблизно у 75% пацієнтів, які отримали серйозні пошкодження з боку медичної системи, рак можна
усунути, якщо вони належним чином проходять курс лікування маслом. Тим не менш, є приблизно 1 з 4,
які були настільки сильно пошкоджені, на що можна сподіватися,  це забезпечити їм набагато кращу
якість життя, поки вони ще з нами. Але для пацієнтів у цій ситуації вживання олії все одно має сенс,
оскільки це значно полегшить їх страждання, і часто вони будуть жити набагато довше, ніж очікувалося.

Навіть якщо ви зможете вилікувати рак,  врешті -решт пошкодження від хіміотерапії  та опромінення
часто  спричиняє  смерть  пацієнта,  якщо  тільки  заподіяну  шкоду  не  можна  виправити.  Ці  особи  не
вмирають від раку; вони фактично вмирають від так званих «медичних процедур», які вони отримували
від медичної системи. Як бачите, конопляна олія має неймовірний успіх, особливо якщо до цього не
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залучені  лікарі.  Але  якби  медична  система  почала  поводитися  раціонально  і  використовувала  цей
препарат належним чином, я думаю, що рівень виживання може зрости ще більше.

Скільки знайомих вам людей вилікувалися олією?

З 2003 року я постачав цю олію приблизно 5000 людям, які страждали від усіх видів медичних проблем.
Багато з цих пацієнтів мали кілька медичних проблем, які потребували уваги, але більшість з них були
взяті під контроль або вилікувані за допомогою цієї олії. Через незаконний статус цього препарату я не
вела облік, але можна з упевненістю сказати, що я бачив сотні людей, які вилікувалися від зовнішнього
та внутрішнього раку, а також безліч інших станів.

Крім того, я щотижня отримую величезну кількість електронних листів з усього світу, які розповідають
мені,  наскільки  ця  олія  допомогла  пацієнтам  у  далеких  країнах.  Коли  ми  розмістили  інструкції  на
нашому веб -сайті  та випустили документальний фільм «Біжи від лікування», де пояснювали людям
усюди,  як  вони  можуть  вилікуватися,  це  привернуло  велику  увагу,  і  багато  хто  використав  цю
інформацію, щоб допомогти тим, хто потребує, ліками. це спрацювало. Оскільки це масло так легко
виробляти, вже незліченна кількість людей у  всьому світі відчули його переваги, і я сподіваюся, що
найближчим часом ми всі матимемо свободу робити те саме ».  Рік Сімпсон,  конопля:  Найлікарська
рослина

Чи занадто пізно почати використовувати олію?

"Ніколи  не  пізно  почати  використовувати  цей  дивовижний  препарат.  Навіть  люди,  які  сильно
постраждали від медичної системи, все ще мають хороші шанси на одужання. У нас був один пан з
раком легенів, який був у лікарні, і лікарі дали йому двадцять чотири години життя. Незважаючи на опір
з боку медичної системи, його син дав йому велику дозу масла, і він вийшов з лікарні вже наступного
дня. Приблизно через п’ятнадцять місяців цей 83-річний ветеран дійсно помер, але не від раку легенів,
він помер через попередній стан серця, від якого він страждав роками. Протягом додаткових місяців, які
він прожив, він насолоджувався доброю якістю життя, і помер уві сні без болю. Хіба це не краще, ніж
померти в лікарні, потонути у власній рідині від раку легенів?

Ми досягли чудових результатів у лікуванні тих, у кого рак 4 стадії і від них не очікували життя. Звісно, 
ми не змогли врятувати їх усіх, але одне можна сказати напевно, ми врятували набагато більше, ніж
медична система могла з їх божевільним лікуванням та похмурими показниками виживання. Як я вже
говорив раніше, ця олія ефективна для лікування всіх видів раку, але результати, які я часто бачив у
хворих на рак легенів та лейкемію, були дійсно приголомшливими. Часто ці типи раку дуже драматично
реагують на лікування олією, і нерідко пацієнти щодня бачать поліпшення свого стану.

Я завжди закликаю тих, хто приймає масло, якомога швидше додати його до своєї системи. Ідея полягає
в тому, що чим швидше вони зможуть проковтнути в свій організм наповнену ТГК олію, тим швидше
вони зможуть вилікувати свій рак та інші захворювання. Це гарантуватиме, що у пацієнта буде набагато
більше шансів вижити, але все одно вони не постраждають.

Я кажу всім із серйозними небезпечними для життя станами: "Нафта врятує вам життя, або полегшить
вам  вихід".  Навіть  якщо  пацієнт  помер,  він  зробить  це  гідно,  і  наслідків  усіх  цих  жахливих
знеболювальних препаратів можна уникнути. Наша мета - врятувати стільки, скільки зможемо, але тим,
хто не в змозі допомогти, все одно приємно знати, що їм не доведеться переживати болісну мучительну
смерть, подібно до того, що інші з такими ж захворюваннями повинні терпіти в лікарнях ». Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

Чи деяких людей важче вилікувати, ніж інших?
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«Люди,  яких  найважче  вилікувати,  -  це  ті,  хто  дозволив  собі  серйозно  пошкодитись  медичною
системою. Хіміотерапія та радіація є канцерогенними засобами, інакше кажучи, вони викликають рак.
Якщо пацієнт може пережити ці так звані методи лікування, він може стати свідком зменшення розміру
пухлини. Але врешті -решт ці процедури отруюють організм настільки сильно, що у них не залишається
імунної  системи  для  їх  захисту.  Це  у  поєднанні  з  раковими  ефектами  самих  процедур  сприяє
поширенню раку в інші місця тіла.

Оскільки у пацієнта  більше немає імунної  системи,  яка належним чином захищає їх,  вони тепер не
здатні  захистити  себе  від багатьох  медичних  проблем,  які  можуть  спричинити  їх смерть.  Будь  -яка
розумна  людина  не  повинна  мати  проблем  з  розумінням  того,  чому  лікування,  яке  надає  медична
система, не працює. Проте лікарі продовжують говорити нам, що інших ефективних методів лікування
немає. Я думаю, це доводить, що якщо ви платите лікарям та іншим фахівцям достатньо грошей, щоб
чогось не зрозуміти, вони в більшості випадків із задоволенням виконують це.

Треба  також  згадати  той  факт,  що  досить  часто  пацієнти  вже  приймають  ліки,  які  блокують  їхні
рецептори каннабіноїдів або перешкоджають роботі ендоканабіноїдної системи. До таких ліків можна
віднести  Ремонабант,  Сурінабант,  Таранабант  та  Ібіпенабант.  Оскільки  саме  лікарі  призначили  ці
речовини, я вважаю, що це те, що слід обговорити з ними. Це одна з причин, чому я кажу пацієнтам
якнайшвидше  відмовитися  від  хімічних  препаратів.  Якщо  функція  ваших  рецепторів  каннабіноїдів
порушується, це робить таких людей набагато важчим або неможливим для лікування.

Сьогодні  багато  людей,  здається,  вважають,  що  сила  нашого  розуму  багато  в  чому  пов'язана  з
одужанням від важких хвороб. Вони часто відчувають впевненість, що позитивне ставлення та тверда
віра в застосовуване лікування є дуже важливими, коли йдеться про зцілення. Але більшість тих, хто
приходив до мене, не вірили, коли починали лікування, що ця олія принесе якусь користь. Тож хоча я
погоджуюся,  що сила позитивного мислення може бути корисною,  переважна більшість  тих,  кого я
лікував, здавалося б, могли б цілком добре зцілитися без цього.

Я, як правило, вважаю успішне зцілення більшою мірою пов'язаним із застосуванням належних ліків, а
не станом психіки пацієнта. Я сподіваюся, що багато хто, хто вірить у цю риторику нового віку, будуть
схильні розходитися, але у мене немає причин перекручувати факти про те, що я став свідком. Крім
того, наші домашні тварини та інші тварини містять у своєму організмі рецептори каннабіноїдів, тому
вони також можуть отримати користь від впливу цієї олії. Я лікував багатьох тварин, і хоча деякі з цих
істот були досить розумними, я впевнений, що чудеса, вироблені цим маслом, не мали нічого спільного
з позитивним мисленням ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Лейкемія

«Якщо  ви  лікуєте  когось  із  хворих  на  лейкемію  конопляною  олією,  це  часто  дає  результати  дуже
швидко. З мого досвіду, лейкемія є одним з найлегших для лікування внутрішніх раків, і ми побачили
вражаючі  результати  з  використанням  цієї  олії.  Перше місце,  яке  THC займає  після  потрапляння  в
організм, - це безпосередньо в кров. Якщо рак присутній у крові, він, ймовірно, не буде присутній довго.
Я побачив, що кількість білих кров’яних тілець у хворих на лейкемію різко знизилася за два дні, і, на
мою думку, я вважаю, що немає кращого лікування для тих, хто страждає на цей стан ». Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

Лікування раку шкіри
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«Якщо  масло  виробляється  належним  чином,  воно  обов’язково  допоможе  вилікувати  рак  шкіри,  і
зазвичай для виконання поставленого завдання потрібна лише невелика кількість олії. Нанесіть олію на
область, яка викликає проблему, і накрийте її бинтом, потім кожні три -чотири дні наносіть свіжу олію
та нову пов’язку, і рак незабаром повинен зникнути.

Я завжди кажу пацієнтам продовжувати лікування, поки рак не зникне, а потім продовжувати обробляти
цю зону ще близько двох тижнів так, ніби рак все ще існує. Це гарантує, що всі ракові клітини мертві, і я
ніколи не бачив повернення раку шкіри, якщо слідуватиме моїм інструкціям.

Якщо ви страждали від раку шкіри протягом тривалого часу і рак добре встановлений, лікування може
зайняти деякий час, але зазвичай навіть у досить важких випадках рак шкіри зникає менш ніж за місяць.
В крайньому випадку це може зайняти більше часу,  але якщо це так,  то продовжуйте лікування до
повного  загоєння.  Багато  людей  можуть  вилікувати  свій  рак  шкіри  в  найкоротші  терміни,  але  все
залежить від вашого власного рівня загоєння та того, наскільки глибоко вкорінився рак.

Скільки людей вилікували рак шкіри за допомогою вашої конопляної олії?

Я надав олію сотням людей з раком шкіри. Зазвичай протягом трьох тижнів рак зникає, і залишається
тільки здорова рожева шкіра. Я дійсно не можу дати вам оцінку того, скільки пацієнтів використовували
мій  метод  лікування  для лікування  таких  видів  раку.  Проте,  оскільки  це  стає  настільки  відомим,  я
очікую, що до цього часу сотні тисяч, якщо не мільйони, у всьому світі вилікувалися від цього стану
таким чином.

Чи можна порівняти це лікування зі стандартними процедурами?

Немає порівняння між лікуванням раку шкіри конопляною олією та тим, що медична система називає
належним лікуванням. Досить часто проводиться операція, і іноді їм вдається видалити всі наявні ракові
клітини.  Але  судячи  з  тих,  з  ким  я  зустрічався,  яким  доводилося  повертатися  знову  і  знову,  щоб
видалити його, я б сказав, що це досить рідко. У надто багатьох випадках пацієнти повинні повертатися
до лікаря, щоб ці операції повторювалися знову і знову.

Навіть якщо ці операції проводяться кілька разів, медична система часто не може викорінити проблему.
Лікарі  також використовують  інші  методи лікування  раку  шкіри,  такі  як  рідкий азот  та  креми,  що
містять  хіміотерапію.  Ці  методи  лікування,  як  правило,  болючі,  і  в  багатьох  випадках  рак  просто
продовжує повертатися і має тенденцію значно погіршуватися.

Коли конопляна олія використовується для лікування раку шкіри, вона вбиває лише мутують ракові
клітини,  і  стан  зазвичай  швидко  загоюється.  Це  нешкідливе  ефективне  лікування  не  завдає  шкоди
здоровим клітинам, і з мого досвіду я вважаю, що це, безумовно, найрозумніший спосіб лікування цього
стану.  Методи,  які  використовує  медична  система,  -  це,  найменш  неприємні  для  порівняння,  і  не
потрібно  турбуватися  про  інфекції  чи  інші  ускладнення  під  час  використання  олії  ».  Рік  Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина
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Олія проти хіміотерапії

Які основні переваги цього лікування порівняно з хіміотерапією, опроміненням чи іншими хімічними
препаратами?

«Конопляна олія має три основні переваги перед так званими традиційними методами лікування. По -
перше, конопляна олія не шкодить, по -друге, діє, по -третє, не вбиває пацієнта. Хіміотерапія, радіація та
інші отруйні хімічні ліки завдають величезної шкоди організму і в надто багатьох випадках зменшують
наші шанси на виживання. Крім того, у пацієнтів, які витримують таке лікування, часто виникають інші
медичні проблеми, спричинені самим цим лікуванням.

Я не можу порівнювати ліки з коноплі з тим, що надає медична система, оскільки я не вважаю, що вони
дають нам ліки. Хімічні препарати токсичні для печінки. Що повинно зробити зрозумілим будь -кому,
що таких хімікатів не повинно бути в нашому організмі, оскільки вони отруйні і становлять небезпеку
для пацієнта.

Хіміотерапія та радіація є канцерогенними, що означає, що ці методи лікування є не тільки отруйними,
але також можуть викликати рак. Часто розмір пухлини можна зменшити за допомогою хіміотерапії або
опромінення,  але  у  великій  кількості  випадків  це  просто  дозволяє  поширюватися  раку.  Через
канцерогенну дію таких процедур та їх отруйну природу вони руйнують вашу імунну систему, коли вам
це найбільше потрібно. На мою думку, смішно називати хіміотерапію або опромінення лікуванням раку
чи будь -якого іншого стану, коли очевидно, що їх взагалі не слід використовувати.

Чи може використання олії замінити променеву терапію?

Термін  променева  терапія  звучить  досить  доброякісно.  Створюється  враження,  ніби  пацієнту
залишається лише прослухати музику по радіо і вони одужають. Звичайно, оскільки більшість з нас вже
знає,  що це далеко не те,  що насправді має місце,  тож назвемо це тим, що насправді є променевою
терапією.

Я не думаю, що променева терапія є кращою за хіміотерапію, оскільки обидві ці методи є отруйними та
викликають рак. Конопляні ліки повинні бути першою лінією захисту від раку та всіх інших хвороб, а
не лікування, яке може спричинити нашу смерть або погіршити наш стан.

Наскільки я бачу, дозволити медичній системі робити такі руйнівні дії для нашого організму - це просто
швидший  спосіб  померти.  Для  деяких  хіміотерапія  та  опромінення  спрацьовують  як  затримка,  але
врешті  -решт  шкода,  яку  ці  процедури  завдають  вашому  тілу,  є  жахливою.  Якщо  ви  хтось,  кому
довелося пережити такі  процедури та їх тривалі наслідки,  порахуйте своїх щасливих зірок, тому що
переважній більшості  не так пощастило.  Крім того,  я  хочу попередити людей,  що краще триматися
подалі від комп’ютерної томографії та подібних речей, оскільки вони також піддають пацієнтів великій
дозі радіації, яка знову може викликати рак або інші проблеми зі здоров’ям.

Конопляна олія не токсична для організму, і коли це масло використовується для лікування раку чи будь
-якого іншого захворювання, воно не завдає шкоди здоровим клітинам. Після прийому конопляної олії
пацієнти перебувають у дуже розслабленому стані, щоб вони могли більше відпочивати та спати, що
сприяє одужанню.

З  моєї  точки  зору,  немає  порівняння  між  хімічними  препаратами  та  конопляною  олією.  Хімічні
речовини та отрути завдають шкоди і погіршують ваше самопочуття; вони також можуть мати серйозні
побічні  ефекти  і  навіть  можуть  призвести  до  смерті.  Конопляна  олія  нешкідлива  і  сприяє  гарному
здоров'ю та швидкому загоєнню. Мені подобається говорити, що ця речовина сприяє життю, і зі свого
досвіду її використання я можу фактично повідомити, що це так.
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Ви б описали, як ТГК діє на ракові клітини проти здорових клітин?

Перш за все, ТГК не завдає шкоди здоровим клітинам, але може мати руйнівний вплив на клітини, які
стали раковими. Більшість людей мало знають про те, як поводяться ці клітини, але насправді ракові
клітини намагаються покінчити життя самогубством, і це добре задокументований факт. Але якщо наша
імунна  система  скомпрометована,  ми не  можемо виробляти  достатньо  природних  канабіноїдів,  щоб
зупинити їх зростання. Коли клітини стають раковими, вони насправді виробляють більше рецепторів
каннабіноїдів, що дозволяє природним канабіноїдам, які виробляє наш організм, проникати легше. Ці ж
рецептори також прийматимуть канабіноїди, такі як ТГК, який виробляє конопля, і це може бути дуже
корисним  для  пацієнта.  Тож  якщо  ваше  тіло  не  виробляє  достатньо  цих  природних  речовин,  щоб
зупинити зростання раку,

Вживаючи конопляну олію, вона забезпечує ці канабіноїди у великій кількості, а потім хворобу можна
взяти  під  контроль  і  вилікувати.  Наше  тіло  виробляє  ракові  клітини  щодня,  тому,  по  суті,  ми  всі
хворіємо на рак, але якщо наша імунна система функціонує належним чином, ці клітини представляють
невелику або зовсім не загрожують нашому благополуччю. Коли наша імунна система погіршується,
часто саме тоді рак повідомляє про свою присутність. Але якщо людина буде достатньо розумною, щоб
вживати конопляну олію, щоб зміцнити свою імунну систему, а не звертатися до медичної системи, її
присутність відчуватиметься недовго.

Ми вивчили науково -дослідницькі роботи на цю тему, і тепер я дам вам наукове пояснення того, чому
ТГК ефективний у лікуванні раку. Коли конопляна олія потрапляє як препарат проти раку, ТГК в олії
викликає накопичення молекули жиру, що називається керамідом. Коли керамід контактує з раковими
клітинами, він викликає запрограмовану загибель клітин, не завдаючи шкоди здоровим клітинам. Це те,
як це було пояснено в наукових дослідженнях, які ми вивчали, але я ніколи не припиняв шукати інших
пояснень.

За  допомогою  чудової  жінки  на  ім’я  Батя  Старк  я  розробив  нову  теорію,  яка  стосується  нашої
шишкоподібної залози та виробленого нею мелатоніну. Фтор та багато хімікатів, які надають лікарі, а
також  інші  речі,  з  якими  ми стикаємось,  часто  погіршують  здатність  епіфіза  виробляти  мелатонін.
Мелатонін  -  найбільший  антиоксидант,  відомий людині,  і  він  потрапляє  до кожної  клітини  нашого
організму. Епіфіз і вироблений ним мелатонін можуть відігравати дуже драматичну роль у підтримці
міцного здоров'я і дійсно багато в чому впливають на наше загальне самопочуття.

При порушенні функції епіфіза його здатність виробляти мелатонін значно зменшується. Було виявлено,
що з  віком рівень  мелатоніну  знижується,  і  я  відчуваю,  що це  зниження  також  може вплинути  на
розвиток раку. Науково доведено, що лише куріння коноплі може значно підвищити рівень мелатоніну.
Можливо, це одна з причин, чому люди, які курять коноплі, мають менші показники раку, ніж ті, хто
цього  не  робить.  Тепер  тільки  подумайте,  що  вживання  сирої  незгорілої  олії  зробить  ваш  рівень
мелатоніну.

Наскільки я можу зрозуміти, каннабіноїди в олії змушують епіфіз перевантажуватися, а згодом різко
підвищується рівень мелатоніну.  Це, принаймні  частково,  те,  що,  на нашу думку, викликає чудовий
вплив  цього  препарату  на  таку  кількість  станів,  включаючи  рак.  Якщо  епіфіз  виробляє  величезну
кількість мелатоніну, це не завдає шкоди організму, але це може мати руйнівний вплив на хворобу, від
якої  страждає  пацієнт.  Коли  рівень  мелатоніну  залишається  високим,  хворобу  або  хворобу,  яка
переслідує пацієнта, часто можна контролювати або навіть повністю вилікувати. Насправді я не лікар і
не маю кваліфікації, необхідної для того, щоб цим стати, але я все ще вважаю, що нам слід залишати
свій розум відкритим для інших пояснень. Якщо я правий щодо важливості мелатоніну, тоді це може
дати нам новий погляд на боротьбу з хворобами, і це може допомогти пояснити ефекти проти старіння,
які виробляє цей препарат ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Відгуки про рак
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Девіз: спонтанна ремісія раку, здається, відбувається напрочуд часто у присутності олії конопель

«У друга рак кісток. Щойно розпочав масло минулого тижня, біль зник, він почувається краще. Лікарі
онкології шоковані ». Джо

«Трохи чудових новин вчора. Чоловік, якого ми щойно передали, підставив свого лікаря, коли через
кілька тижнів виявили, що пухлини в його легенях зникли, а також пухлина на печінці, яка скоротилася
лише на одну точку. Одна маленька трубочка! У нас є кілька на ходу, і у них все добре. Сподіваюся, все
добре. Фенікс Сльози живі і здорові ». Кріс

«Оновлення - мій 81 -річний друг разом переніс 3 пухлини від плоскоклітинної карциноми обличчя (рак
шкіри). Вони не мали жодного шансу проти найкращих у світі ліків. 5 тижнів на маслі, і він почувається
краще, ніж за 15 років. Його апетит повернувся! Він виграє битву !!! Ми виграємо бій! Хосе

Стів: Він ковтав олію і використовував її місцево?
Хосе: Обидва
Стів: Фантастика Хіба не дивно знати, що ми можемо змінити чиєсь життя так
Хосе: Він почав протирати щоку 68% олії THC, змішаної з оливковою олією та кокосовою олією, 
протягом 2 тижнів, перш ніж воно з’явилося. Він також вживає його без оливкової олії після того, як 
потер його внутрішньою частиною щоки.
Хосе: Вчора мені зателефонував його лікар і сказав, що у нього також рак шкіри, і він хотів би 
спробувати трохи масла.
Стів: Це чудова новина про те, що лікар звертається за допомогою. Молодець мій друже !!!! І я радий, 
що ваш 81 -річний друг знову насолоджувався життям.
Хосе: Так, це дійсно приголомшливо! Доктор П, якого ми назвемо, є відомим автором кількох книг, 
чудовим цілителем-натуропатом та медиком. Він направляв до мене 5 своїх пацієнтів за останні 2 тижні.
Усі термінально хворі на рак ».

«Два тижні тому я дала ще одному своєму пацієнту/другу хворому на рак/горло трохи цілющої олії для
прийому всередину і місцевого застосування разом з невеликою кількістю кокосової олії. У вівторок він
сказав мені, що шкіра на щоці розкрилася, і пухлина виявлена. Я сказав йому продовжувати наносити
олію, але без кокосової олії, лише чисту цілющу олію. Він наніс цілющу олію на відкриту пухлину, і він
сказав: «Шишка, яка стирчала, зникла наступного дня. Він почав стікати протягом декількох хвилин
після того, як натер його. Вона витекла - масло витягло рак, як мазь ». Ракова пухлина була, зараз її
немає ... Два тижні !!! » Хосе

«У одного з членів сім’ї протягом 48 годин після того, як масло підкинуло пухлини, які він працює,
з’явилася пухлина розміру м’яча для гольфу. Це задокументовано. Допомагає і з жіночими проблемами.
Ніхто не піклується про те, щоб знайти ліки або допомогти для цього, лише дають синтетичні гормони
коня, а потім дивуються, чому жінки сходять з розуму ». Дебра

«Привіт  Рік  Сімпсон  та  Джиндріх  Баєр,  я  хотів  би  поділитися  деякими  новинами  ЩАСЛИВОГО
ЩАСТЛИВОГО.  Мамографічне  дослідження  показало  «вимірне»  зменшення  розміру  ВСІХ  пухлин
печінки та підшлункової залози. Крім того, пухлина в її легені зараз НАПОВНЕ, 100% ЗНИЛА !!!

Потрібно так багато дякувати, але людина номер один, яка заслуговує найбільшої любові, - це Рік, який
так відкрито поділився цією інформацією зі світом для початку.

Дякую Йіндрічу за все, що ви робите,  включаючи вашу доброту та вказівки. Я знаю, що ми все ще
ходимо на  яєчній шкаралупі  з  її  діагнозом/прогнозом,  але  якщо ситуація  продовжує  покращуватися
(пухлини  зменшуються  або  «розсмоктуються»,  як  вони  називають  це,  без  подальших  метастазів).
Зрештою  я  надішлю  вам  її  до  та  після  медичних  висновків,  щоб  ви  побачили,  що  ви  допомогли
врятувати життя неймовірній, люблячій, активній, відданій жінці, яка на відкритому повітрі садить свій
трав’яний сад, коли я набираю текст. : o). Велика любов, Барбара "
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-Привіт, Барбара, дякую, ти зробила наш день електронною поштою. Поздоровіть свою маму за нас і
переконайтесь,  що  вона  не  йде  на  інші  сканування,  рентген  або  іншу  канцерогенну  нісенітницю.
Покажіть їй, як вона себе почуває, вона повинна з’їсти 120-180 г олії протягом півроку або менше. Якби
я був на її місці, я б все одно їв олію щодня до кінця свого життя, рак має дуже мало шансів, коли в
організмі є олія. Підтримуючі дози є надзвичайно важливою складовою цього методу. З найкращими
побажаннями, Джиндріч

“Моя мама вилікувала олією свій дрібноклітинний рак легені 3 стадії !! J Чи я згадував, що вона була
без раку лише через чотири місяці після діагнозу? Ну ось і сталося. J ”Світанок

"У мого тата також рак підшлункової залози, який під час хіміотерапії поширився на його печінку та
легені, а потім знову поширився, він був дуже поганий і швидко погіршувався. Останнє сканування в
понеділок він розпочав 3 місяці тому, і всі 7 плям зникли, а рак підшлункової залози зменшився, він
почувається на 100% краще і якість життя повернулася. Олія справді дивовижна ». Ліза

"Мій тато також перебуває на маслі від раку підшлункової залози, який поширився на сім інших плям,
він був на маслі протягом 5 місяців. Усі сім плям, які з'явилися під час хіміотерапії, зникли з моменту
початку олії, а рак підшлункової залози скоротився, масло збереглося його життя!" Ліза

“Привіт,  я просто хотів вас оновити.  Батько пройшов ще одне сканування з моменту початку олії  5
місяців тому на рак підшлункової залози. Останнє обстеження показало, що рак підшлункової залози
зменшився, а інші 7 плям, які з’явилися під час хіміотерапії, зникли після початку застосування масла.
Нові результати показують, що рак підшлункової залози знову скоротився, і немає інших плям, що є
надзвичайно фантастичним, враховуючи, що тому рак підшлункової залози настільки смертельний через
швидкість його поширення. Тож 8 місяців протягом 5 з тих місяців, коли я використовував олію, чудово
справляється, зараз він почувається краще, ніж тоді, коли йому вперше поставили діагноз. Тож ще раз
дякую Ріку, Дж. Б. і всім, хто допомагає отримати цю інформацію, якби не нафта, я б не мав свого
тата !! " Ліза

«Мій тато також був на 4 стадії раку підшлункової залози. У нього також було 10 плям на печінці ... це
був кінець листопада 2012 року. Зараз у нього 1 пляма на печінці (0,08) і 1 пляма на підшлунковій залозі
(8 мм). Ми перемагаємо це. Його лікарі шоковані. Він набирає вагу і почувається чудово. Масло, що
містить каноплі, також добре ”. Енджі

- Не грай з розведеними ліками, Енджі. Це добре для місцевого застосування, але ви не хочете давати
оліям,  наповненим  канабісом,  єдине  лікування.  Повна  потужність  повного  спектру  атаки  працює
найкраще.

Спеціально для тих, кому «доводиться» йти на сканування, «щоб побачити», як воно загоюється. Такі
люди повинні автоматично додати до протоколу ще 60 г олії, тому що вони просто без потреби пройшли
висококанцерогенну  процедуру,  "щоб  побачити",  як  вони  почуваються.  Цікавість  коштує  грошей,
вибачте за це.

Вітання та найкращі побажання. Приємно бачити успіх людей, які думають інакше. JB

«Я є фактичним доказом того, що RSO має прямий вплив на MPNST та NF1. Медичні документи, МРТ,
ПЕТ, КТ -сканування доводять значне зменшення розміру пухлини та її жадібності ». Крістін

«Добре,  мої  піпси.  Сьогодні  той  день,  на  який  я  тільки  сподівався,  що  коли  -небудь  станеться.
Результати біопсії є. Коррі Йєлланд ТОЛЬКИ ОТРИМАЛА ПІДТВЕРДЖЕННЯ, ЩО ЇЇ РАК НА 100%
ПОВНО ЗНИКЛО !!!!  Я  БЕЗКОШТОВНИЙ РАК !!!!!  Навіть  жодна  дисплазія,  не  кажучи  вже  про
великий C.

Моїм  неймовірним,  дивовижним  друзям,  які  разом  несли  відповідальність  за  те,  що  я  можу  собі
дозволити ліки = немає абсолютно ніяких слів, щоб описати, наскільки я вдячний кожному з вас. Ви всі
неймовірні!
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Хізер, яка вперше надіслала мені Втікати від лікування-це відео буквально змінило моє життя. Хто б це
подумав, а? Я тебе люблю! До Ріка Сімпсона, до Джиндржиха Баєра від щирого серця ... ДЯКУЮ за
знання та підтримку. Я сьогодні живий завдяки вам усім! Я справді щасливий мати таку чудову сім’ю та
друзів ». Коррі

Привіт Джиндріч, лише коротка примітка, щоб повідомити, що я сьогодні була у свого лікаря. У звіті
сказано, що рак (рак анального каналу) більше не можна виявити. Восени минулого року мені сказали,
що у мене буде 2-4 місяці,  якщо я не роблю радіацію. Я вирішив не робити радіації  і  замість цього
спробувати RSO. Очевидно, це спрацювало! Від щирого серця, дякую, дякую, ДЯКУЮ Ріку та собі !!!! "
Коррі

«Моя остання історія успіху. Це жінка наприкінці 50 -х років, у якої діагностували 3 стадію, але дуже
близько до раку легенів 4 стадії. Сьогодні я отримав таке: «Ну, мама пішла на комп’ютерну томографію
місяць тому, і пару днів тому отримала результати. Його зовсім немає! Її лікар прочитав їх і сказав, що
більша маса чиста і нічого не залишилося ...

У неї все ще ХОЗЛ, але ми будемо працювати над цим, і над її курінням лол ... Щиро дякую за всі
поради та знання про речі, про які ми ніколи не знали. Все зібралося з якоїсь причини, і ми такі щасливі.
Бог благословить вас і вашу родину ». Коррі

- Спонтанна ремісія раку легенів, здається, напрочуд часто трапляється в присутності олії конопель. JB

“Гаразд,  усі  мої чудові Піпси, це буде довге читання,  але я думаю, що, можливо, вчора потрапив у
PAYDIRT. Я не бачив свого стоматолога з вересня минулого року. У той час я вела боротьбу за своє
життя. Тоді моєму стоматологу сказали, що у мене рак. У нас була звичайна розмова, де я сказав йому,
що не роблю опромінення і роблю «альтернативне лікування». Тоді він запитав, що я роблю. Я вагався
сказати  йому,  оскільки  він  був  відомий  своєю  «жорсткістю»,  але  сказав  йому подивитись  «Біг  від
лікування».  Він  насправді  подзвонив  мені  після  того,  як  подивився.  Він  сказав,  що,  як  медичний
працівник,  він,  як  правило,  перебуває  у  скриньці,  що  у  нього  є  брат  (лікар)  та  ще  один  брат
(фармаколог), і як іноді вони “не мають усіх відповідей”.

Перемотати вчора. Він був приголомшений, побачивши, як я добре виглядаю, і на мить онімів, коли я
сказав йому, що масло канабісу спрацювало. Він почав задавати всілякі  запитання.  На багато з  них
«наукові  питання»,  на  які  я  не  міг  відповісти.  Він  запитав  про  клінічні  випробування,  відмінність
хвороби, які лікуються за допомогою канабісу тощо. Він хоче поговорити з братом про мене, а також
про коноплю як «ліки» від раку, а також про те, щоб його брат досліджував коноплю як ліки. Було б
добре, якби він забрав мій номер мобільного телефону та адресу електронної пошти?

Ось  де  він  стає  великим.  Його  брат,  доктор  Джейк  Тейссен,  раніше  був  деканом  і  став  піонером
програми фармакології в Університеті Ватерлоо. Зараз він є консультантом фармацевтичних компаній
та спеціалізується на темі «Нові підходи до лікування раку». Він міцно прив'язаний до Канадського
товариства  раку.  (Крім  того,  він  був  тим,  кого  уряд  попросив  очолити  розслідування  розлученого
скандалу з хіміотерапією.) Джон казав, що його брат часто говорив, що для лікування раку має бути
щось  краще.  Щось природне,  а  не  хімічне.  Я сказав  йому «не дивитися  далі».  Конопля -  це  "щось
природне".

Пальці  схрещують  мої  Пипи.  Бути  на  нашому  боці  кимось  настільки  впливовим,  могло  б  бути
страшенно величезним! Джанет Суїні, Роберт Меламед, Пітер О'Тул, Лестер Грінспун, Герш Ейвері, Рік
Сімпсон. Cannabis Science, чи могли б ви, хлопці, допомогти мені в цьому, якщо це буде потрібно, і чи
було б у вас все добре, якби я направив до вас свого стоматолога чи його брата?

Дякую, що прочитали Піпс.  Продовжуйте поширювати інформацію ...  КАНАБСЬКА ОЛІЯ ВБИВАЄ
РАК! » Коррі

Q. Ви коли -небудь бачили, як RSO допомагає вилікувати рак простати? 
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А. Звичайно. Дотримуйтесь інструкцій для досягнення найкращих результатів. Ось приклад того, як це
працює,  і  Денніс  також  дає  деякі  наукові  пояснення  щодо  того,  як  працює  масло.  Тим  не  менш,
дотримуйтесь  вказівок  Ріка,  їжте  масло  відповідно  до  вказівок  (низьких  доз,  таких  як  ті,  що
використовував Денніс, може не вистачити іншим пацієнтам), а також використовуйте масло у формі
супозиторіїв. З найкращими побажаннями, JB

«На початку 2013 року мені поставили діагноз рак простати, який отримав рейтинг 9 за Глісоном. В
якості першого варіанту я прийняв рішення спробувати масло коноплі Ріка Сімпсона. Більшість раку
зникло через  90 днів,  згідно з  другою біопсією, але  пухлина все  ще була.  Я вирішив,  що моя доза
занадто мала, тобто десята грам на день, тому я вирішив повторити це ще 90 днів. Цього разу я збільшив
дозування до 3 десятих грамів на день протягом перших 60 днів і 5 десятих грамів за останні тридцять
днів,  за винятком останнього дня, коли я взяв повний грам. Наступна біопсія показала,  що пухлина
зникла. І що ще краще, мій рак зник на 99,9%! Я дякую Богу за те, що він очолив мене у напрямку
канабісу.

До мого раку я був дуже проти марихуани в будь -якій формі, але коли ви зіткнулися зі смертю через
жахливу радіацію та хіміотерапію, я вирішив, що мені нічого втрачати. Мій уролог сказав, що він ніколи
не бачив нічого подібного, це абсолютно поза графіком ". Вільям

«Я щойно розмовляв із урологом. Мій чоловік мав багато медичних проблем після раку простати багато
років тому. Він був відправлений на біопсію більше 2 місяців тому, але через проблеми з трубкою від
нирки  до  сечового  міхура  вони  не  змогли  зробити  повну  біопсію.  Однак  вони  отримали  достатню
кількість тканин, щоб побачити, що рак простати повернувся, і тепер на стінках його сечового міхура є
ракові клітини. Вони повинні були лікувати його з інших питань, перш ніж вони могли повернутися і
відновити біопсію через інші медичні проблеми. З великими труднощами це вдалося зробити сьогодні.
Я щойно зателефонував лікарю, і хоча він має проблеми з нирками через радіацію і, можливо, втратить
нирку, її ще більше бентежила відсутність ракової клітини, яку вона виявила за 2 місяці до цього. Немає
жодних доказів раку, і вона просто не може це зрозуміти. Після першої біопсії я одразу зробив сльози
фенікса. У нас обох досить хороша переносимість, тому протягом тижня до 10 днів я приймав його у
дозі 1 грам. Через місяць у нас немає раку! Я ошелешений, хоча ніколи не сумнівався у чудодійній силі
всемогутнього бур’яну. У мене теж рідко буває аутоімунне захворювання (як у актора Гарольда Раміса).
Я дивуюся щодня, оскільки перебуваю у стані ремісії більше 3 років, що, на мою думку, досить рідкісне.
Я не знаю чому, але, можливо, моє щоденне споживання також може мати якесь відношення до цього. 2
моїх лікаря знають про моє лікування і  підтримують мене на 100%. Тож я вдячний пане Сімпсоні!
Дякуємо за провідний шлях! Я просто хотів надіслати вам свої свідчення, тому що я дуже вдячний. Я
пожертвую на вашу справу, як тільки він буде вдома, і я дам йому оселитися. Ще раз дякую від щирого
серця! З повагою, ДКС »

«У мене така ж хвороба, Гарольд Раміс помер від минулого місяця ... васкуліт. У мене це було більше 15
років,  але  насправді  був  остаточно  діагностований  приблизно  4  роки  тому,  коли  симптоми  були
настільки жахливі, що я навіть не міг ходити. Я перебуваю в стадії ремісії протягом 3 років з моменту
початкового  лікування  цитоксаном  (хіміотерапією)  та  преднізолоном.  Потім  на  імуран  для
обслуговування. Я хотів відмовитися від усіх ліків, тому що для мене їх побічні ефекти були гірші за
хворобу.  Мій  лікар  сказав  ні.  Тому  я  зробив  те,  що  зробила  б  будь  -яка  інша  твердолоба,  вперта
людина ... Я зняв себе з них з власного дозволу !!! Хе -хе. Тепер стероїди знижуються до 2 мг на день. Їх
важко кинути !!! Останній візит до лікаря, тому що у мене було так добре, мій лікар нарешті зняв мене з
тих ліків, які я припинив раніше (вона ніколи не знала, що я кинула роками раніше). Не знаю, але я вже
3 роки в ремісії.

Більшість людей, які страждають на цю хворобу, постійно мають стільки проблем, але я відчуваю себе
нормальною  людиною  з  лише  кількома  проблемами,  які  ця  хвороба  створила  спочатку,  як  -от
нейропатія стоп і кистей. Крім цього, я хороший. Тренуйтесь щодня і бігайте. Все, що я знаю, це те, що
я, як щоденний споживач конопель, здаюся дуже щасливою людиною порівняно з багатьма іншими, які
хворіють на цю хворобу і мають в своєму розпорядженні жахливі таблетки для придушення імунної
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системи та боротьби з хворобою. Єдине, що я точно знаю, це те, що конопля допомогла мені відчути
себе  так,  як  я  сьогодні.  У  мене  є  100%  підтримка  від  двох  моїх  багатьох  лікарів,  один  -  мій
невропатолог!

Зробити власний RSO дуже легко. Спочатку я нервував, тому спочатку спробував зробити невелику
суму.  Вийшло  чудово,  тому  з  цими  знаннями  я  зробив  більше.  Я  лише  слідував  рецепту  Ріка  за
невеликої допомоги друга! Станом на недавню публікацію у Facebook (я не знаю про цю чудодійну
траву)  я  отримав чимало приватних повідомлень  про те,  як успішно моя сім'я  шукала допомоги!  Я
збираюся віддати своїх здорових дорослих дітей на утримання, щоб у них було менше шансів отримати
щось катастрофічне. Мені це подобається!!! Щиро дякую, пане Сімпсоне !!! Ця прихильність до всіх
високо цінується цією каліфорнійською дівчиною !!! » Дебора

«Мій чоловік брав участь у програмі« Сльози Фенікса », коли у нього був рак сечового міхура 4 стадії.
Звіт  про  шлях  після  операції  (якого  він  НЕ  мав  би,  якби  ми  більше  вірили  програмі)  не  показав
абсолютно жодного раку. Я не готовий претендувати на успіх із хворобою Альцгеймера, але для раку
немає кращого варіанту ». Карен

"Привіт знову, Рік! Сподіваюся, цей електронний лист знайде вас добре. Я пишу сьогодні, щоб запитати
вас,  як  довго  пацієнт  повинен  перебувати  на  олії?  У  нас  є  пацієнт  з  величезною  пухлиною.  Він
розпочався 15 березня і досі пройшов через 40 грамів. З 2 -го дня він споживає 1,5 грами або більше на
день. Ви зупиняєтесь на терапевтичній дозі 60 грам? Гроші є чинником для цього пацієнта. Він поки що
нічого не заплатив за свої ліки. Їх опікун пожертвував перші 60 грам олії, але не може вічно давати
безкоштовні ліки. Дякуємо за ваш внесок. Я ціную вашу проникливість. З повагою, Джанет »

“Дорога Джанет, ти кажеш, що з другого дня він споживав 1,5 грама або більше на день. Олія, яку я
виробляю, настільки сильна, що звичайній людині зазвичай потрібно близько 5 тижнів, щоб дійти до
того, що вона може з’їдати 1 грам на день. Можливо, існує проблема зі штамом, який був використаний
для  виробництва  цієї  олійної  коноплі,  і  її  цілющі  властивості  можуть  сильно  відрізнятися,  тому
проблема може полягати у штамі. Зазвичай до того моменту, як пацієнт з’їв 60 грам олії, рак зникає. Але
якщо це не так, я продовжував би давати їм олію, поки вона не стане. Час і кількість необхідної олії
можуть сильно відрізнятися  від людини до людини.  Ми всі  різні,  і  деякі  люди заживають набагато
швидше, ніж інші. Зазвичай людям, які сильно постраждали від хіміотерапії та радіації, буде потрібно
більш тривале лікування та більше масла. Масло має усунути всі пошкодження, які залишилися після
цих так званих процедур. Моєю порадою було б спробувати видобути олію з іншого сильного сорту
індика, але обов’язково тримайте його на олії, це єдине, що я знаю, що може врятувати йому життя.
Найкращі побажання, Рік Сімпсон »

«Я  не  впевнений,  чи  це  вдалося,  але  я  впевнений,  що  це  одне!  На  всякий  випадок,  якщо  хтось
замислюється, чому у мене чоловічий голос, це не тому, що я курив сигарети чи щось таке- я ніколи не
курив, а тому, що мені видалили щитовидку. Мені 51 (півтора!), І я використовую масло з 20 -х років.
Мені завжди було приємно випаровуватися. Кілька років тому- у мене почалися проблеми з ковтанням, і
лікарі виявили вузли на моїй щитовидній залозі. Вузли на моїй щитовидній залозі, які мені довелося
пройти для тестування на рак. Коли вони це роблять- вони просто встромляють у ваше горло велику
голку для дупи і потрапляють у вузли для перевірки. Вони не дають вам нічого- без анестезії- через
розташування. Тож зробіть це кілька разів і подивіться, чи зможете ви сидіти на місці. У всякому разі-
після того, як мені вкололи 6 разів- і щитовидна залоза стала такою великою, у мене виникли проблеми
з  ковтанням і  диханням-  мені  видалили щитовидну  залозу.  З  усім раком у  моїй  родині-  я  вирішив
випередити гру. Раку немає. Жодного. Я поки що єдиний у своїй родині, хто врятувався від раку. Я
займаюся нафтою з 20 -х років. Я проходив практично кожне тестування на рак через сімейну історію- і
поки що дякую Богу! Ви рахуєте :-) ”Джанет

«Привіт Рік! Емі померла сьогодні вранці. Емі перестала вживати масло, коли її цифри стали дивними.
Ви сказали, що щось погано пахне- добре, лікарі зіпсували результати її лабораторних досліджень, і
вони були поганими. Емі була настільки втомлена (23 раунди опромінення, 3 або 4 хіміотерапії). Вона
просто здалася. Я не жартую. Вона так багато пережила до нас, що відчула, що її час настав. Вона мала
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рацію. Без масла- все було скінчено. За тиждень до цього вона виглядала так чудово- клянусь! Вона
хотіла їсти до двох грамів на день, і це справді вдарило. Потім ці кляті випробування повернулися, і
вона була зроблена. Я благав її продовжувати приймати. Як ви до цього ставитесь? Я спустошений.
Джанет »

«Дорога Джанет,  я знаю, що ти відчуваєш, дорога, у мене було те ж саме з кількома людьми, що я
проходила лікування, і це погане відчуття. Принаймні, ми можемо брати до уваги той факт, що те, що
ми робили, допомогло, і не ми заподіяли шкоду. Часто буває дуже важко не глибоко взаємодіяти з тими,
кого ми лікуємо, і коли трапляється щось подібне, у мене завжди виникає бажання задушити тих, хто
несе відповідальність. Мені байдуже, наскільки ці лікарі -ідіоти думають про себе та свою професію,
вбивство - це вбивство, і перш ніж це закінчиться, громадськість побачить їх усіх такими, якими вони є.
Я дивлюся на це так, Джанет, ми не можемо врятувати всіх, але те, що ми робимо, полегшує страждання
незліченної кількості людей. Тож майже все, що ми можемо зробити, - це продовжувати, поки ми не
прийдемо до цього світу. Ви - чудова жінка з величезним серцем, і те, що ви робите, так багато означає
для  страждаючих  мас.  Тому  постарайтеся  зосередитися  на  всьому  доброму,  що  ви  зробили,  і  не
звинувачуйте себе в некомпетентності інших. Саме такі люди, як ми, роблять різницю, і такі, як ми,
змінюють  цей  світ,  тому,  будь  ласка,  не  дозволяйте  нікому зійти  з  шляху,  яким  ми обидва  йдемо.
Найкращі побажання, Рік Сімпсон »

«Я багато разів ділився сльозами Фенікса Ріка Сімпсона на своїй стіні у Фейсбуці ... потім одного разу
моя подруга була на смертному одрі з Лімфомою. Коли вона побачила мої повідомлення про олію, вона
негайно почала приймати масло і тепер БЕЗ РАКУ! Її лікарі здивовані тим, що вони сказали їй, що їй
залишилося жити три місяці ... Вони були неправильними ». Джеймі

«Шановний пане Сімпсоне,  у мене є пацієнт у США, який нещодавно почав користуватися  Phoenix
Tears. Це законно в нашій державі. Він навчається близько місяця, але з другого тижня вимагає більше
грама на день. Чи більше грама на день приносить користь? Я взяв цього пацієнта безкоштовно, і у мене
таке відчуття, що він трохи зі мною грається. Він хотів грам на день з другого тижня, а потім хотів два
грами на день - і це надзвичайно сильно. Я отримую петлю на чверть грама. Ми використовуємо Будду -
100% індіку з вмістом понад 15% ТГК. Як ви поводитесь з пацієнтами, які хочуть все більше і більше?
Дякую, Джордж "

“Шановний докторе, я закликаю всіх із важкими станами вживати масло якомога швидше. Чим швидше
вони зможуть його прийняти,  тим швидше вони зможуть вилікуватися.  Я бачив, як кілька людей за
місяць  вживали  цілу  60  -грамову  терапію  і  вилікували  свій  смертельний  рак.  Але  такі  люди
зустрічаються  рідко,  і  цілком можливо,  що цей  хлопець  грає  з  вами.  У мене було пару людей,  які
спробували це зі мною, і я побіг їм. Я не проти постачати олію тим, кому вона потрібна для лікування,
але я не буду поставляти її дурням, які хочуть витягнути аферу. Якщо ви відчуваєте, що цей хлопець
намагається  обдурити,  просто  скажіть  йому,  що  йому  доведеться  сам  придумати  коноплю  для
виробництва  ліків.  Якщо  він  справжній,  він,  швидше  за  все,  спробує  зробити  це,  якщо  ні,  то  ви,
ймовірно, більше ніколи не почуєте його. У вас немає нескінченних запасів цієї олії, і вона має йти туди,
де вона принесе найбільшу користь. Продовжуй гарно працювати. Найкращі побажання, Рік Сімпсон »

«Я  лікую  жінку  з  ТЕРМІНАЛЬНИМ  раком,  конопляною  олією  РС,  і  їй  нарешті  стає  краще.  ЦЕ
ПРАЦЮЄ!" вуду

"Зараз роблю те саме. 25% THC SKYWALKER OG, останнє масло OG мій рівень PSA становив 160.
Після 100 грамів сьогодні його 7. » Джиммі

“Привіт,  Кріс,  оновлення  ...  рак  відходить  ...  їй  вчора  вранці  зателефонував  розгублений  онколог.
Зазвичай ми зустрічаємось віч -на -віч, але цього разу він подзвонив їй, щоб повідомити про результати
всіх сканувань, зроблених кілька тижнів тому.

Печінка - рак вже не видно. Рак легенів, один рак легені зник, а інший - значно зменшився. Груди - він
не коментував ... Він не згадував думки про груди ... тому мама передзвонює йому для кількох запитань
і домовляється про зустріч, щоб ми зайшли до нього, поговорили з ним і подивились минуле та останні
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сканування.  Боюся,  що вона була трохи вражена,  коли доктор заговорив про те,  що рак печінки  та
легенів зникає, і вона забула запитати про область грудей.

Усі  обстеження були для попереднього обстеження на новий курс гормональної  терапії  ...  але лікар
каже,  що  вона  більше не  є  кандидатом  на  дослідження  гормонів,  оскільки  пацієнтка  повинна  мати
зростання в ракових зонах, і всі її ділянки НЕ ростуть, але вмираючи.

Ми над місяцем з результатами нафти !!! Коли я розмовляв з Ріком місяць або близько того щодо моєї
матері, він запропонував їй пройти 2 -е 90 -денне лікування, і тому ми плануємо це на початку вересня.
Тим часом ми поставимо їй підтримуючу дозу.

Оце Так! Вона знала з самого початку лікування, що масло діє на її пухлини, вона відчувала, як вони
скорочуються і зникають. Ми всі дуже вдячні, що ви познайомили мене зі своєю документальною ідеєю
та поділилися цим зверненням. Я сьогодні ввечері вдома, якщо у вас є час поспілкуватися. Назавжди
вдячний, Сінді "

“Привіт, дорога Коррі ... Просто хотіла повідомити вам, що я дала масло, яке я мала від своєї мами,
подрузі подруги, яка хворіє на рак молочної залози ... Вона приймала протягом місяця, і вона перебуває
у стадії ремісії ... Деякі ракові клітини мертва в пухлині ... І лікар був вражений і позитивний, і, мабуть,
якщо  вона  матиме  кращі  результати  наступного  разу,  вона  почне  щось  робити  з  маслом.  Я  такий
щасливий і дякую Богу за те, що він дозволив мені передати цю інформацію про олію конопель цій
жінці .. :)) Тож хотілося б, щоб моя мама щодня пила олію ... »

"Привіт Рік, у мене є хороші новини. Моя мати не могла більше психічно терпіти усвідомлення того, що
у неї рак грудей, тому їй зробили операцію. Тим не менш, вона з’їла 30 г дози і випила кілька трав’яних
чаїв від якогось хлопця, у якому є всілякі лікувальні трави, а також наклала пов’язки з цих трав. У будь -
якому випадку,  коли  лікарі  вилучили цей  рак,  він  мав  розмір  не  більше  7  мм і  складався  зі  100%
тканини, лише 1% був активним, злоякісним і перебував у стадії вмирання. 3 лікарі дивилися на це, і
вони сказали, що ніколи не бачили нічого подібного ... Отже, якби вона проходила більше 1–2 тижнів
без операції, все б пропало. Тепер вона щодня приймає олію за півтора грама, і тепер вона розуміє, що
операція була абсолютно непотрібною.

Однак тепер вона набагато спокійніша, ніж вона, тому що вона злякалася, тому ми не могли відмовити її
від операції ... але зараз все добре, і трави та олія теж зробили свою справу. У всякому разі, дурні лікарі
дали їй 23 терапії радіотерапією, але вона сказала, що не буде цього робити, і лікар сказав між рядками,
що вона права. Неймовірно, як далеко ці лікарі йдуть. Усі вітаються, Рік. Щиро дякую за рекомендації і
ще раз дякую Джиндріху ». Саша

“Ріку ... у одного щойно видалили пухлину головного мозку з голови ... у нього плями на легенях ... вони
хочуть, щоб він пройшов хіміотерапію та радіацію ... чи буде вживання олії марною справою під час
хіміотерапії  та радіація? Побачити, як він після видалення пухлини мозку, - це чудово, він на 80 %
краще, ніж був минулого тижня, з цим у голові ... Я хочу сказати йому, щоб він не робив хіміо- та
радіацію, а не робив масло, але це не так мій вибір ... »Шарон

- Шарон, це збільшило б його шанси на виживання. Але насправді хіміотерапія спричинить лише те, що
після цього йому доведеться з’їсти 120-180 г олії, щоб лише усунути пошкодження. Звичайно, це якщо
він переживе отруєння. З найкращими побажаннями, JB

«Всім, хто сміється,  вважаючи Ріка Сімпсона шахраєм, ви повинні знати,  що Мішель Олдріч щойно
вилікувала рак легенів третьої стадії олією конопель, наданою Валері Коррал та WAMM! Чому ЗМІ та
лікарі  не  можуть  почати  говорити  правду  хоч  раз  ?!  Конопля  лікує  рак,  боже  милий  !!!  І
безвідповідальні люди намагаються замовчувати цю реальність, а не такі, як я і Томмі, які хочуть, щоб
світ дізнався правду про канабіс та рак ». Стівен

"Привіт усім, у мене чудова новина. Дружина отримала результат ПЕТ -сканування в понеділок. У неї
був рак протягом 5 років після 6 раундів хіміотерапії та однієї трансплантації стовбурових клітин, потім
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він все одно повернувся. 6 місяців тому вона мала зробити ще одну трансплантацію, але її скасували,
оскільки вони не змогли знайти донора. Тому вона почала з масла. У понеділок лікар сказав нам, що рак
зник. Дякую за масло, Рік. Ти чоловік, дякую ". Люк

-  Дякую,  Люк.  Медична  документація  буде  більш  ніж  вітатися.  Вона  повинна  залишатися  на
підтримуючій дозі,  я  б їв  якомога більше олії,  коли це можливо.  Нехай вона тримається  подалі  від
додаткового сканування, якщо це можливо. Відеосвідчення на Youtube було б чудово. З найкращими
побажаннями, JB

«2013 рік минув, і я радий, що бачу 2014 рік, якого лікарі не думали, що я бачу 2013 рік. Але тут я все
ще живий і здоровий. Кілька людей, яких я не бачив кілька років, сказали: "Вау, ти ще живий!" Так, я
все  ще  живий,  тому  що  я  використовував  правильні  фітотерапії  (олія  коноплі),  щоб  вбити  мій
невиліковний рак мозку GBM.

Тож дякую Богу, що показав мені шлях до зцілення. І д -р Тів Хан за ваші навички в краніотомії, також
Рік  Сімпсон за  те,  що ви поділилися  своїми знаннями про цю послану  Богом олію,  і  моя дружина
Чинімін Мансур за те, що вони піклувалися про мене, і мої ангели за вашу скромну допомогу, а друзі та
моя  сім’я  за  їх  чудову  роботу  підтримки  і  любові.  Без  вас  усіх  неможливо  побачити  мене  знову
здоровою. Я відчуваю себе таким щасливим і благословенним. І так, я вірю в ангелів.

Всім найкращого у 2014 році, намагайтеся не напружуватися, бути щасливим та бути здоровим ». Елія

"Я хотів би подякувати (xxx) за олію, яку подарували на мій рак !! Наразі в моєму тілі немає раку !!
Люди, це дійсно працює, доказ у моїй медичній документації! Щиро дякую вам і великим реквізитам
для Сліз !!! ” Беккі

«Велике  палець  до  Джиндріха,  він  був  абсолютно  правий  щодо  того,  що  місцеве  застосування
наноситься безпосередньо на шкіру, а не на пов'язку. Різниця була як ніч і день ". Роланд

-- Звичайно. Настоянки з 20-30-50% олією також чудово діють, тому що вони легко потрапляють під
поверхню.  У  деяких  випадках  також  дуже  корисні  суміші  конопляної  олії  (або  масла  карите)  та
конопляної олії. Але логічно, чим більше олії ви потрапите прямо на рану, тим краще. JB

«Я вже  писав,  що  ми успішно лікували  рак  молочної  залози.  Тепер  лікарі  сказали  пацієнтці,  що її
результати настільки хороші, що їй доведеться йти на роботу. Пацієнтка сказала ДЯКУЙ БОГУ, а лікар
сказав, що вона має дякувати йому не богу, і я запитую, чому він нічого не зробив, але продовжував
говорити їй, що вона повинна пройти хіміотерапію та опромінення ... божевільний доктор .. .

Але ми вийшли на новий рівень, ми лікуємо чиєсь обличчя, тому що воно було знищене таблетками 5
років тому. У цієї людини були великі проблеми з кишечником, і вони спочатку вважають, що це рак, і
дають їй кілька міцних таблеток, які потім знищили її обличчя, вона була схожа на жабу. Потім вони
сказали, що це може бути хвороба Крона і так далі тощо.

Я хочу сказати, що ця людина 5 років безуспішно намагалася вилікувати її обличчя. Вона наносила на
обличчя конопляну олію 5 разів, і ми знову не можемо повірити, як виглядає її шкіра зараз. OMG, вона
така щаслива, що тепер вона може знову бути собою.

Я намагаюся зробити кілька знімків, але кожні 3 дні, але шкіра заживала так швидко, що я не можу
показати вам, як виглядало її  обличчя раніше,  але з  її  дозволу ми в наступні  дні  покажемо її  старі
фотографії (тільки шкіру обличчя) і новий, щоб ви, люди, побачили різницю ... »Жасмін

"Я - 39 -річна жінка, якій 2 роки і я зустрілася з раком молочної залози. Ця олія - мої ліки і ліки. Ці люди
такі  сповнені жадібності.  Вони не підозрюють про біль і тугу,  яку переживаємо ми та наші родини.
Просто егоїстична жадібність. Карма ". Саллі

«Ну, два тижні ...  Лікар сказав,  що у мене в сечовому міхурі пухлина 2-3 см. Хотів доставити мене
безпосередньо  до  операційної.  Він  зник  менш  ніж  за  14  днів.  Підтверджено  КТ.  Діагноз  2/15,  КТ
зроблено 2/29 ». Герш
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«Ця комп’ютерна томографія була зроблена через 14 днів після того, як у моєму міхурі, через приціл,
спостерігали пухлину 2-3 см. Лише за 14 днів, використовуючи лише ефірну олію конопель, пухлина в
сечовому  міхурі  не  спостерігається.  Лише  канабіс…  14  днів  ...  минуло.  Законодавці,  будь  ласка,
зрозумійте це. Не забирайте мої ліки. Це не просто інший спосіб напитися. Ці ліки врятують мені життя
». Герш

“Добре ... я отримав протокол патології. Пухлина в моєму сечовому міхурі скоротилася до того, як її
вийняли. Востаннє лікар бачив його, він вимірював близько 2,5 см. Коли його зняли, він зменшився до
0,5 см. Цікаво, що скаже на це лікар ». Герш

«Дорогий  Рік,  Бог  благословляє  тебе!  Я  втратив  матір,  бабусю,  коханих  тіток,  дядьків  та  друзів
протягом багатьох років. Але найбільше мене вразила моя чудова, розумна, чудова сестра Кім. У липні
2010 року їй було діагностовано рак легенів 4 стадії у віці 42 років, а до лютого 2011 року вона померла.
Я не знаю, якими методами лікування вона користувалась, тому що нікому в сім’ї не казала, що помирає
допізно, а її колишній чоловік-наркоман приступив до її опіки і замкнув сім’ю. Я дізнався про масло
лише минулого місяця, і з тих пір я ретельно досліджував. Спочатку я думав, що це зміїна олія, як і
багато  інших речей,  але поки я перерахував  27 людей,  які  стверджують,  що вилікували або значно
зменшили свій рак за допомогою нього. 27 людей !!! І це лише на YouTube та лише в онлайн -блогах!
Хотілося б, щоб я знав про це ще в 1997 році, коли моїй мамі поставили діагноз, або в 2000 році, коли
моя бабуся вийшла з ремісії, або в 2010 році, коли сестрі сказали йти додому і померти, або минулого
року,  коли  мій  швагер  -закон  був  діагностований  рак  рота  і  горла,  і  йому  довелося  видалити  та
реконструювати половину обличчя. Але тепер я це роблю, завдяки вам. Бог благословляє вас і всіх, кого
ви любите, і дякую вам за те, що ви докладаєте всіх зусиль, щоб зробити цей чудовий лікарський засіб
доступним для всіх ». Деніз і дякую вам, що ви докладаєте всіх зусиль, щоб зробити цей чудовий лік
доступним для всіх ». Деніз і дякую вам, що ви докладаєте всіх зусиль, щоб зробити цей чудовий лік
доступним для всіх ». Деніз

- Дорога Деніз, що мені сказати? Вони вбили мою маму хіміотерапією через ранній дрібноклітинний рак
легенів, тому я точно знаю, як ти себе почуваєш. Нічого приємного. Весь час ліки повинні були бути
доступними,  а  не  тільки  тому,  що  хтось  хоче  заробляти  гроші.  C'est  la  vie,  але  не  кожен  просто
проковтне його так спокійно, як я. Це дуже травматичний досвід, коли ти дізнаєшся, що все масло може
вилікувати або контролювати, і що все було використано замість нього.

Надішліть мені, будь ласка, список цих відгуків в Інтернеті, він може бути цікавим і корисним для тих, у
кого так само промивали мізки, як і я до того, як я познайомився з Ріком і дізнався про реальний стан
справ у сфері «традиційної медицини».

Дякуємо  за  підтримку  та  допомогу  нам  поширювати  інформацію  про  цей  препарат.  Після  двох  з
половиною років роботи з Ріком все, що я можу сказати, це те, що належним чином виготовлене та
відпрацьоване масло робить саме те, що він каже. JB

«Привіт Коррі! Ще раз дивовижна новина. Мій друг ***** *****, з яким ви спілкувались і відправляли
до *** в Лос -Анджелесі, ну він уже близько 2 -х місяців вживає олію конопель, і сьогодні він пішов на
обстеження. в його тілі НЕ БІЛЬШЕ РАКУ !!!!!!! ВСЕ ЯСНО!!!!!!! Він надзвичайно вдячний вам за те,
що ви розповіли йому про вас, і за те, що ви розповіли йому про **** !!!

ЩИРЕ ДЯКУЮ. Ти настільки хороша, що допомагаєш усім цим людям, яких навіть не знаєш, і рятуєш
життя  по  всьому світу!  Я  збираюся  їхати  до  Лос-Анджелеса,  щоб  працювати  з  ****,  і  спробувати
зупинити весь мій пронос і вивести мене з туалету від 60-80 разів на день. Як щодо цього для ще одного
дивовижного звіту? Ми так ЛЮБЛИМ це !! ”

"Я хочу поділитися  коментарем мого лікаря  сьогодні.  У мене тривалий час  була інфекція  сечового
міхура, і лікар лікував цю інфекцію. Сьогодні він подивився з перших рук з камерою (не дуже весело) І,
схоже, у мене є залишки маси сечового міхура (пухлина), яка померла на місці (його слова не мої) і
викликає затримку інфекції.
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ЗНОВО! Його слова НЕ МОЇ;  Доктор сказав:  «Я займаюся медициною більше 40 років  і  ніколи не
бачив,  щоб  пухлина  відмирала  на  місці  без  якогось  зовнішнього  втручання».  З  березня  я  знімаю  і
вмикаю олію, але з мого врожаю я двічі дозував олію приблизно 6 тижнів. 8 жовтня збираюся зробити
невелику операцію з очищення, щоб переконатися, що маса зникла (якщо я не пройду її до цього). У
мене були певні сумніви щодо масла, але НАРОДНИКИ В МЕНЕ НЕ БУДУ.

У мене достатньо матеріалу для бутонів, щоб скласти приблизно 5 або 6 унцій олії. Використовуваний
матеріал - ананасовий куш Sativa Blend, 25% THC. Я не можу сказати, наскільки я задоволений такими
результатами.  Я  ще  нічого  не  сказав  своєму  докторові,  тому  що  у  FLa  якийсь  доктор  потім
відмовляється вас лікувати. Тож поки він нічого не знає ». Джон

- Але ти знаєш більш ніж достатньо,  Джон.  Вітаю.  Я б продовжував приймати  олію,  і  залишив би
операцію на потім. Більше ніякого сканування, якщо це взагалі можливо. І я б також взяв олію у формі
супозиторіїв, ви завжди хочете максимально наблизити олію до хворого місця. Крім того, спробуйте
зробити масло з кількох сортів  для досягнення найкращих результатів,  якщо це можливо. Найкращі
побажання вам, JB

“Повна згода є JB. І підкреслити затримку операції.  Будь -яка інвазивна робота організму пропускає
інфекції у вашу систему. Через неохайні звички та повну неповагу до власних чудодійних ліків у нас
зараз є антибіотикорезистентні м’ясоїдні бактерії, поширені в більшості лікарень. RSO виправить це, але
як щодо хірургічної «вар'ятної роботи»? Run from the Cure говорить все ». Тільман

«3 дні тому ми лікували базально -клітинну карциному друга RSO. Ми перевірили його сьогодні, і він
майже  зник.  Ми  знову  застосували  RSO  і  накрили  бинтом.  Ми перевіримо  його  ще  через  3  дні  і
очікуємо, що він зникне, судячи з результатів за попередні 3 дні. Цей у нього праворуч. Попередні види
раку, які ми вилікували, були на його лівій руці. Ура, це працює ». Марк

-- Так. Ми б не робили того, що робимо, якби цього не робили. JB

- Мене звуть Джордж, і я хотів би дати вам своє свідчення. У віці 82 років, 22 грудня 2010 року, мені
поставили діагноз рак стравоходу. Мені сказали, що мені залишиться жити від 6 місяців до 2 років і,
можливо,  може  знадобитися  скорочення  горла  в  якийсь  момент  після  променевої  терапії,  щоб
допомогти ковтати.

До мого діагнозу у мене були проблеми з диханням та ковтанням їжі, у мене були набряки на обох ногах
і я втомився від легкої активності. Я пройшов променеве лікування на початку 2011 року. До вересня
2011 року мені було важко ковтати та жувати тверду їжу. Мені здавалося, що я задихаюся. Мою їжу
довелося розрізати на невеликі шматочки. Я вважав за краще їсти кашоподібну їжу, а замість цього
коктейлі Boost. Я також відчував сильний газ у шлунку. Газ рвав мені живіт, наче грім і блискавка. Я
почав  відчувати  епізоди  запаморочення,  утруднене  дихання,  задишку та  пітливість.  Мій  баланс  був
поганий, і я не міг добре пересуватися. Важко було носити продукти до моєї кімнати без задишки та
пітливості.

Пізніше важкий епізод запаморочення відправив мене в лікарню, і лікар призначив мені другу таблетку
від артеріального тиску. Незабаром після мого перебування в лікарні до мене підійшов незнайомець і
запропонував мені конопляну олію для лікування мого раку і направив мене на веб -сайт Phoenix Tears
для отримання додаткової інформації. Спочатку я був неспокійний і жахався приймати конопляну олію,
я завжди вважав, що канабіс - це лікарський засіб, який викликає залежність і приводить мене до інших
важких  наркотиків.  Після  дослідження  конопляної  олії  Ріка  Сімпсона  я  вирішив,  що  збираюся
проходити лікування. Під час і після лікування я зрозумів, що конопляна/конопляна олія - це "ворота"
до кращого здоров'я.

Після моєї першої дози -1/2 рисового зерна конопляної олії я помітила, що він одразу попрацював у
моєму тілі.
 Я відчув, як він протікає моїм тілом від пальців до ніг. 
 Я відчув почуття розслаблення, щастя та посилення гумору. 
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 Мої ноги стали гумовими, які через 6 годин зникли. 
 Дихання було спокійніше під час відпочинку, а також під час сну
 Після днів/тижнів:
 Мої ворси/геморой зникли.
 Зменшився біль у плечі
 Задишка зменшилася. 
 З другого дня накопичення газів і дискомфорт у шлунку заспокоїлися, стали більш регулярними і

продовжили лікування. 
 Я зменшив і припинив приймати таблетки від артеріального тиску, оскільки мій тиск став занадто

низьким. Після прийому таблеток від артеріального тиску нормалізувався тиск
 Значно зменшився набряк обох ніг і щиколоток. 
 Зменшив апетит і регулював вагу - поки що я схуд на 26 фунтів. 
 Покращився колір шкіри
 Зникло запаморочення
 Серцебиття  здається  більш  регулярним  і  не  настільки  тривожним,  враховуючи,  що  у  мене

нерегулярне серцебиття з народження 
 Випорожнення стало більш регулярним
 Насолоджуйтесь кращим, спокійнішим сном. 
 Покращено баланс і координацію
 Здатний краще пересуватися без задишки. 
 Став більш чітким у розмовах
 Змінилося моє бачення речей і піднявся настрій
 Змінився мій погляд на марихуану
Загалом, усі симптоми, які я відчував до початку лікування конопляною олією, зникли.

Мені знадобилося 3 1/2 місяці, щоб завершити лікування. Цей досвід не був таким неприємним. Хоча це
було коригуванням,  коли я  збільшував  дози,  але  через  день  -два  все  налагодилося.  Я більш -менш
дотримувався збільшення дози, запропонованого Ріком Сімпсоном.

Після 2 місяців лікування мій візит до онколога здивував. Він заявив, що колір моєї шкіри виглядає
добре, артеріальний тиск і серцебиття нормальні, і оскільки у мене не було проблем з ковтанням, не
було потреби в обмеженні. Крім того, він заявив, що рентген з попереднього запису виглядав добре і що
мені не потрібно було повертатися принаймні 6 місяців. Як правило, я мав відвідувати онколога кожні 3
місяці ...

Я вважаю, що конопляна олія вбила мого Рака. Усі інші поліпшення стану здоров’я, які я відчув від
конопляної  олії,  змушують  мене  відчувати  себе  новою  людиною.  Я  повністю  вражений  дивом
конопляної олії. Я дуже вдячний, що вирішив взяти конопляну олію.

Конопляна олія відновила моє здоров'я і продовжила мені життя. Я дякую Ріку Сімпсону, хай Бог вас
благословить! Так тримати далі! Я повністю переконаний, що конопляна олія може врятувати життя.
Дякую." Джордж

“Міні-оновлення для Джорджа ... На сьогоднішній день він втратив +31 фунт, зараз, зовсім скоро, йому
довелося відвідати свого стоматолога через його схуднення (він колись був приблизно 280 фунтів). Він
навчився, що він міг би легко набрати вагу, якби зараз захотів, проте він обирає більш здорову меншу
вагу та спосіб життя), йому довелося знову сідати/регулювати зубні протези. Його стоматолог зауважив,
наскільки добре він виглядає, і на те, що його колір також покращився.

Я повинен згадати, що Джордж сказав, що у нього все ще добре дихає, і на сьогоднішній день немає
проблем із задишкою, на початку цього тижня він мав на вечерю стейк, картоплю та овочі, і його їжа
стає набагато легшою, ніж будь -коли раніше до свого «лікування». Він розповідає нам, що відвідав
свого лікаря загальної практики (звичайного лікаря) на початку цього тижня ... Його лікар вигукнув:
«УАУ!, Ти впевнений, що ти той самий Джордж, якого я бачив раніше?» Також його лікар сказав, що
його  колір  покращився.  Джордж розповідає  мені,  що  пізніше  він  показав  своєму  лікарю,  наскільки
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більше рідини він втратив на обох ногах, сказавши йому, що він вважає, що його майже немає ... Тоді
лікар сказав: "Джордж, у тебе більше немає набряків".

Він придбав кілька  старих  медичних паперів,  і  йому також сказали  (зараз),  що він повинен/  міг  би
спробувати отримати своє старе рентгенівське  зображення та комп’ютерну томографію (на диску)  у
свого  онколога  на  його  наступному  прийомі  (червень).  Він  намагається  потрапити  на  прийом  до
онколога раніше ... за допомогою свого лікаря. Під час цього візиту він попросить зробити МРТ. Зараз
він пройшов довгий шлях ... однак його єдиною справжньою проблемою на даний момент (інакше він
каже, що він був би чудовим !!) є те, що він мав нерегулярне серцебиття з народження, а останнім часом
воно збільшилося трохи більше, ніж зазвичай. Я не знаю, чи його втрата ваги викликає його нерегулярне
серцебиття або хвилювання від цієї події, що змінила життя, або що це робить напевно, я знаю лише, що
я хочу, щоб це було надто виправлено для нього. Тепер він має направлення на прийом до кардіолога з
приводу  його  серцебиття  тощо.  Також  нещодавно  його  колір  став  ще  кращим,  у  нього  більше
червоного/рожевого обличчя, його кровообіг виглядає ще кращим. Ну, це все, що я можу отримати зараз
... Мир 1 ”Свобода

“Ну,  Рік  і  Джиндріч,  моя  наполеглива  праця  та  відданість  RSO  нарешті  окупилися.  Я  слідкую  за
сльозами Ріка та Фенікса з 2004 року, і я миттєво повірив у цілющі можливості олії. Я поширював цю
інформацію і стояв за нею на 100%, навіть коли люди сміялися і називали мене божевільною. Зараз я
вилікував 3 -х людей із термінальним раком, і моєму останньому пацієнту я завдячую величезній заслузі
за  те,  що  він  фактично  пройшов  медичну  систему  та  відмовився  від  усякого  там  лікування  та
задокументував, що він використовував RSO для лікування свого раку ... обидва його легені були повні
раку, і вони дали йому 3 місяці життя, коли йому вперше поставили діагноз ... 5 місяців тому. Сьогодні
він офіційно не хворіє на рак, і він фактично набрав 27 фунтів. Лікарі раку здивовані його чудовим
одужанням  лише за  5  місяців,  майже не  отримавши від  них  допомоги,  і  насправді  кажуть,  що  він
здоровіший,  ніж вони зараз.  Лол, він їв олію перед лікарями в лікарні  і  носив навколо себе журнал
«Weed  World»  зі  статтею  «Phoenix  слезы»,  яка  показувала  це  всім  іншим пацієнтам  і  поширювала
інформацію  про  RSO.  Незабаром  я  отримаю  копії  всієї  лікарняної  документації  про  те,  що  RSO
вилікувала його рак ... прямо в його документах написано, що він використовував конопляну олію для
лікування.  Я  буду  збирати  для  нього  історію  якомога  швидше,  щоб  допомогти  поширити  цю
інформацію, наскільки це можливо, я також знаю ще про 25 інших людей, які бачили чудодійні дії RSO
від багатьох різних хвороб, і зараз вони також працюють над тим, щоб вилікуватися. .. слово вийшло !!!!
: ) Від імені вилікуваного, а незабаром і багатьох інших у моєму регіоні, я хотів би сказати ДЯКУЮ,
хлопці,  за  вашу  постійну  наполегливу  працю  та  відданість  відновленню  панацеї  ...  Ви,  хлопці,
рятувальники ... Буквально !! МИР І ЛЮБОВ від PA »Стів

"Привіт,  я  повинен розповісти  вам історію про диво,  яке  сталося  вчора.  У мене є подруга,  її  звуть
Шеннон О'Браєн. Вона 17 років пережила рак мозку. У неї вже близько року зростає неоперабельна
пухлина. Вона зросла майже до всього розміру її мозку. Я поділився з нею RSO, і вчора її результати
МРТ показали, що пухлина скоротилася майже наполовину. Вона приймає його з 14 лютого. Ви повинні
розуміти, що це була «Привіт Марія». Я дуже вдячний, що мій дух знайшов вашу історію, і я зміг її
передати ». Надін

«Мій друг повністю одужав від раку кишечника  за  4 тижні  прийому олії  конопель.  Лікарі  чухають
голову, вони не можуть цього зрозуміти. Цій людині 12 жовтня довелося пройти радикальну операцію, у
неї був 10% шанс вийти з операції. 1 листопада лікарі дали йому чистий рахунок здоров'я. Це ті самі
лікарі, які сказали йому, що він не буде живий, щоб побачити Різдво. Алілуя. Хваліть пана за те, що він
поставив цю надзвичайно цілющу рослину на цю землю, щоб зцілити всіх, кому вистачає віри, щоб
користуватися нею. ЦЕ ПРАЦЮЄ." Шері

"Ну, я почуваюся краще.  Був на RSO близько 30 днів  з приводу пухлини мозку та діабету.  У мене
знижується рівень цукру в крові. Я припинив інсулін 2 дні тому, тому що рівень цукру в крові падав
занадто низько ". Джефф
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«Це також дозволило очистити рак другої подруги від раку молочної залози на першій стадії. За два
тижні він перейшов від пухлини розміру м’яча для гольфу до розміру менше, ніж горошина. 0,4 г двічі
на  день,  сира  олія.  Інший  друг,  хворий  на  рак  шкіри,  видалив  його  місцевим  розчином,  втираним
безпосередньо в шкіру.

На собі я позбувся інфекції та набряку у хворого зуба, очистив легені після нападу астми та видалив дві
шкідливі  плями на  шкірі,  які  можуть бути,  а  можуть і  не  бути раком ...  ніколи не  перевіряли,  і  це
пішов ... ой. Ні хіміотерапії, ні радіації, ні побічних ефектів, ні проблем ». Брюс

"Я  використав  олію,  яку  я  зробив  сам,  використовуючи  відеоінструкції  Ріка,  і  вилікував  себе  від
дифузної великої клітини" В "клітинної лімфоми 4 -ї стадії - нібито" невиліковного "фолікулярного раку
всього  за  58  днів  !!  З  тих  пір  я  продовжую  робити  масло  для  себе  та  інших  і  побачив  понад  10
підтверджених  випадків  захворювання  легенів,  грудей,  простати,  мозку,  товстої  кишки,  лейкемії,
підшлункової залози, пацієнти виліковуються за допомогою темно -зелених олій !! Я виготовляю олію з
ОБИХ листя  та  квітів  через  спеціальні  протизапальні  сполуки,  що знаходяться  ТІЛЬКИ в зеленому
листі! Я втратив весь свій товстий кишечник у 1992 році. У мене був виготовлений «мішечок» з тонкої
кишки, який працює як звичайна сантехніка протягом 20 років, і він мав вийти 7 років тому! За словами
мого  гастроентеролога  в  PAMF;  він  приписує  важке  вживання  каннабіноїдів  здоровій  «сумці»,  «у
кращій формі, ніж 20 років тому, у день її першого введення». "Він чув ті самі результати від багатьох
інших пацієнтів, які вживають канабіноїди, і тепер рекомендує це своїм пацієнтам!" Крейг

“Whoot Whoot, Олія Ріка Сімпсона - дивовижна !! Дякуємо, що поділилися зі світом, як зробити цей
чудовий засіб для всіх. Я змусив свою подругу Кармен прийняти масло, коли у неї виявили рак лімфоми
Ходжкіна.  Вона  вже  рік  БЕЗ  РАКУ !!!  І  моя хвороба  Аддісона  НЕ ЗНАЧАЛА,  і  лікарі  не  можуть
пояснити, як і чому, оскільки цього НІКОЛИ не було раніше. АЛЕ Я можу і РОБУ !!! ЛІКУВАННЯ
конопель !!! ” Емі

«Привіт, я просто подумав, що поділюся з вами гарною новиною. Пацієнт раку, про якого я вам говорив
раніше, нещодавно пройшов CAT -сканування. Пухлин немає !!! На його грудях була пухлина розміром
приблизно  з  бейсбол.  Вона  та  інші  пухлини  повністю  зникли!  Єдине,  що  залишається  -  це  трохи
рубцевої тканини. Він і я однаково прославляємо Бога за ці чудові ліки. Конопля, дивовижна рослина,
дар, даний нам усім від Бога. Ми всі повинні дякувати Ріку Сімпсону і його жертвам, щоб він усвідомив
людей про те,  що може зробити  Божа рослина.  Пацієнт повернув втрачені  40 фунтів.  Він виглядає
здоровішим і кращим, ніж я коли -небудь бачив. Я впевнений на 100% і вірю, що олія Ріка Сімпсона при
правильному використанні  та лікуванні  може вилікувати рак.  Тепер,  після 12 років боротьби з цією
хворобою, цей пацієнт без раку. За це ми можемо лише віддати свою славу Богу.

Ще раз  дякую Ріку,  за  те,  що  він  був  стендапом,  який приніс  величезні  жертви людям.  Вже рік  я
поширюю інформацію про те, що RSO може зробити. Тепер я на 100% впевнений, що все, що було
сказано  у  ваших  відео,  справді  блакитне.  Я  приймаю  ще  одного  пацієнта  з  раком  4  стадії  і  дуже
впевнений,  що він позбавиться  від раку менш ніж за рік.  Я буду продовжувати поширювати слово
якнайкраще. Я також допоможу якомога більшій кількості людей. Правда візьме гору. Дякую за все, що
ви зробили і робите. З повагою, Рости Богиню »

«Це лікування - реальність ЗАРАЗ. У грудні минулого року вони сказали мамі, що у неї рак легенів 4
стадії.  Через 14 місяців  вона виглядає і  почувається краще,  ніж за багато років! Дякую, що у вас є
сміливість дотримуватися своїх переконань ». CK

"Доктор. Рондо сказав мені перед Різдвом, що ця чорна пляма на спині - меланома. Я пішов до нього
після того, як почалася кровотеча. Я прийшов додому і почав наносити масло на бруньки на спину, а
також почав спокійно їсти олію. Минуло менше 2 тижнів, і пляма на спині прояснилася, і я продовжував
їсти близько 2 унцій олії. На моїй спині ледь помітний знак, і я почуваюся фантастично.

Філіп також проходив однорічний огляд, і вже більше року він без раку. Тому вони називають цей рак
вільним. Йому не потрібно відвідувати лікаря щонайменше 3 роки. Він не брав хімії і випромінювання,
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він взяв близько 4 -х порцій олії канабісу, і він все ще їсть трохи трохи майже кожен день. НЕ МНОГО
ЛЮДЕЙ ПОБИЛИ РАК КОЛИ. РІК - НАШ ГЕРОЙ ». Деревина флейти

«Ми з хлопцем нещодавно зробили ваше масло і запропонували його хорошому другу, у якого на нозі
була погано виглядаюча меланома.  Ми пояснили,  як  користуватися  вашою олією, і  якраз  учора він
зателефонував, щоб вигукнути своє здивування, що воно повністю ЗНИКЛО! Зі свіжим новим наростом
шкіри ». Гвендолін

«Важко повірити людям, які  не мали можливості  навчитися цілющій силі олії  канабісу ...  Я живу в
районі, звідки родом Рік Сімпсон, і ми бачили цілющу силу протягом 10 років. Він виліковує рак, діабет,
м’язові розлади, зубні болі, особливо чудодійний засіб від опіків (це потрібно побачити, щоб повірити).

Поки що ми нічого не бачили, над чим він не працюватиме, якщо приймати його належним чином і
регулярно. Особливо добре підходить для раку шкіри, нудоти, спазмів у шлунку та всього, що потрібно.
Гарного сну. Немає нічого, що б знімало стрес із життя олії конопель, і більшість наших внутрішніх
проблем викликані стресом. Тож ось вам. Успіхів усім. Це дійсно працює, вам просто потрібно довіряти.
Покладіть свою довіру на Бога та Ріка Сімпсона ». Махровий

«Все, що я знаю, це те, що я був готовий їхати, не міг більше витримати, виклав свою історію тут, і мій
ангел піднявся і зачепив мене за масло RSO. Я перестав їсти, і лише з кількістю зерна рису олії я відчув
зміни всередині себе. До цього моє життя було на дивані з грілкою, не пив напої. Але на другий день я
вже піднявся,  у  коробці з  льодом, шукаючи,  що поїсти,  прийняв душ. Для деяких це не є великою
проблемою, поки не прийде час, коли ви не зможете довго стояти під душем. Я залишився на цьому,
набрав вагу, почав жити знову, дійсно повертаючи своє життя. Шкода тільки, що я не знав про це до
операції. 56, біла жінка, жертва раку молочної залози, Кетлін »

«Мама моєї подруги тричі  хворіла на рак молочної  залози.  Вона регулярно вживала марихуану,  але
лікар сказав їй не вживати її під час хіміотерапії. Вона вислухала свого лікаря і припинила вживання
марихуани, але їй ніколи не стало краще. Третій раз, коли це повернулося, вона проігнорувала лікаря і
вживала марихуану протягом усього лікування і продовжує вживати її за допомогою олії Ріка Сімпсона
та харчових продуктів. Вона вже 5 років без раку і не має ознак того, що вона повернеться! » Дуейн

“Я просто повинен поділитися цією чудовою новиною з вами та вашими читачами ... Подруга дружини
по роботі розповіла їй кілька місяців тому, що рак підшлункової залози її чоловіка повернувся вдруге,
ми з дружиною вже знали про вашу RSO, тому ми покладіть їх на свій сайт, щоб дізнатися більше про
це тощо але насправді сталося,  коли вони подивились на результати, це те, що рак, безумовно, став
набагато меншим, ніж тоді, коли вони вперше помітили, що він повернувся, фактично майже зник. Вони
були збентежені тим, як це могло скоротитися (тоді вони повинні дізнатися про всі види ліків, а не
тільки  про  отруйні).  Вони  сказали,  що  хочуть  прибрати  те,  що  залишилося,  але  я  порадив  йому
продовжувати приймати ті ж дози, що й раніше, оскільки це, очевидно, мало позитивний ефект, і не
турбуватись пропускати тих м’ясників до себе. Я був дуже радий почути цю новину і не міг дочекатися,
щоб повідомити вам це. :) ”Марк

- Молодець, Марк, подивіться, як пацієнт почувається, сканування в більшості випадків не потрібне.
Здається, що якщо він з’їсть 120-180 г за півроку, йому не доведеться багато турбуватися. JB

«Існують тисячі документально підтверджених доказів того, що він дійсно виліковує рак у людей, які
відмовлялися мати справу з  лікарями,  лише масло.  У мене був рак 4 стадії.  Мені залишилося жити
всього 3 місяці, і це було 14 місяців тому ». Том

- Просто повідомляю, ось оновлення про мого дядька Тома. Його новий рівень ПСА - 0,1 і стабільний.
Дякуємо, що даєте нам знання, щоб врятувати йому життя. Він був на 4 стадії раку простати. Ми хочемо
зробити свідчення. Бог благословить вас ». Шеррі

"З мого одужання від виразкового коліту та раку у мого гастроентеролога ВСІ пацієнти є продуктами з
конопель,  тому  що  вони  є  найпотужнішими  протизапальними  засобами,  про  які  він  знає  ...  і  вони
працюють ЛУЧШЕ, ніж будь-який препарат, який він може призначити !!!" Крейг
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"Я знаю, що він лікує рак ... Я вилікував маму 3 рази, і вона зараз без раку". Мак Джей

«Дорога Лара, я просто хотіла надіслати тобі дуже швидке повідомлення, щоб подякувати тобі за все,
що ти робиш. Я стежу за вашою сторінкою вже близько 6 місяців. (Вибачте, що ми вперше спілкуємось.
Мабуть,  я  не  дуже  розмовляю.)  Хоча  я  дуже  рідко  коли  -небудь  розповідаю  що  -небудь  на  своїй
сторінці, я високо оцінив ваше дослідження, оскільки воно привело мене до мене. займаюся власним
дослідженням. Одна з речей, про які я дізнався, коли вперше почав стежити за вашими публікаціями, -
це те, як конопля може вилікувати рак. Це стало для мене домом, тому що моя мама вже близько року
хворіє на рак підшлункової залози. Якийсь час їй було дуже погано, і нам було дуже страшно, що вона
не витримає. Одного разу я прочитав ваш допис про олію конопель і вирішив запитати маму, чи вона
спробує. Вона ніколи раніше не вживала конопель, але в цей момент вона була готова спробувати все.
Оскільки  ми живемо на  півдні  Каліфорнії,  я  зміг  замовити  їй  3 -місячну  поставку  олії  з  коноплі  у
місцевого дистриб'ютора. Ми вирішили, що виріжемо хіміотерапію на кілька місяців, щоб подивитися,
чи  канабіс  працює  самостійно.  Дивно,  але  ви  могли  бачити,  як  вона  відразу  покращується.  Вона
почувалася краще, вона могла краще їсти, у неї було більше енергії, але їй вдалося добре виспатися, не
прокидаючись постійно ..  Вона навіть змогла вперше пройти через кімнату без допомоги ходунків у
місяці. Буквально кілька днів тому ми відвезли її до фахівця, щоб побачити, наскільки рак зменшився.
Сьогодні вона приймає цю олію протягом 2 місяців і 2 тижнів, і я радий повідомити, що її рак майже
повністю зник.  Лікар  сказав,  що це  всього лише 5 ПРОЦЕНТІВ такого розміру,  як  колись.  Коли я
розповів йому, як це сталося, лікар не повірив. Я дійсно думаю, що ви допомогли врятувати життя моїм
мамам. Боротьба ще не закінчилася, але вона майже закінчилася, і зараз її цілком можна виграти. Це
повідомлення від мене і всієї моєї родини… Дякую за те, що ти робиш, Лара. Дякуємо від усього серця.
♥ ”Дін

“Шановний CureYourOwnCancer.com, деякий час тому я прочитав про олію Ріка Сімпсона і вирішив
спробувати її зробити. Я вирощую марихуану дуже довго. Я використав деякі з найкращих бутонів і
приготував конопляну олію вищого сорту. Я пробував і не міг повірити. Він був настільки потужним,
що ніби нічого не мав.

Спробувавши, я дізнався про пацієнта, який на той момент близько 11 років боровся з раком (лімфома
Ходжкіна).  Я запропонував бути його медичним опікуном по марихуані  і  безкоштовно давати йому
олію, доки він прийматиме олію відповідно до рекомендацій. На той час він був мені чужим більш ніж
менш. Я познайомився з ним приблизно рік тому на засіданні клубу співчуття і тоді дізнався, що у нього
рак. Мені дуже хотілося подивитися, чи може олія вилікувати рак, як згадувалося у книзі Ріка Сімпсона
«Біг від лікування».

Тож, зв'язавшись із цим пацієнтом та подавши йому пропозицію, ми подали відповідні документи до
нашого штату та розпочали лікування. Ми встановили його там, де він буде володіти рослинами, тож
врешті  -решт  він  зможе  забезпечити  себе  маслом.  Це  також  було  частиною  угоди  про  те,  що  він
навчиться сам собі допомагати. Ми почали лікування. Спочатку йому було важко, тому що масло було
настільки сильнодіючим, і приймати його тричі на день може бути досить важко.

Через  три  місяці  дуже пухлина  у  верхній  частині  грудей  почала  зменшуватися.  Через  п'ять  місяців
пухлина повністю зникла. Потім він пішов на CAT -сканування. Результати повернулися, що він без
раку!  Лікарі  намагаються  вилікувати  його  рак  щонайменше  11  років.  Хіміотерапія,  трансплантація
кісткового мозку тощо. Все, що знадобилося, це приблизно фунт первинних бруньок, перетворених на
конопляну  олію.  Він  має  свої  результати  сканування  CAT  до  і  після  на  диску  (буде  надано  нам
незабаром).  Він  виступив  і  публічно  виступив  перед  людьми.  Насправді,  він  зараз  вихователь,
допомагаючи іншим пацієнтам з цілющою конопляною олією!

Ця історія є справжньою справою, немає BS У мене є два відео (обидва праворуч), які були зняті в
місцевому таборі конопель. Одне відео - це просто мій пацієнт. Інше відео - це свідчення мого пацієнта
та інших пацієнтів. Ми з моїм пацієнтом віддаємо славу Богу за це диво. З повагою, GrowGoddess »
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«Рік тому мій онколог сказав нам негайно звернутися до хоспісу, рак товстої кишки знову з’явився в
моїх легенях і товстій кишці, був видалений з товстої кишки в 09 і печінці в 11. Мій чоловік наполягав,
щоб вони спробували ще один раунд хіміотерапії Коли я відкрив олію коноплі, я почав приймати її того
ж дня, що і хіміотерапію. Мій онкомаркер був 17,6. Після ОДНОГО лікування (і 2 тижнів масла) мій
онкомаркер становив 10,6. Минулої п’ятниці після 2 процедур і 5 тижнів масла, мій онкомаркер - 4,8.
Моя медсестра сказала мені, що вона не знає, що я роблю, але ця хіміотерапія не мала давати таких
результатів. Я почуваюся краще, ніж за довгий -довгий час ». Діана

"Я спробував, у мене був рак товстої кишки, рак зник !!!" Жан

«Дорогий Рік, хоча я не знаю тебе особисто, я відчуваю майже те, що ти будеш членом моєї родини,
наскільки важлива твоя роль уже була для мого життя та життя для моєї родини!

Мені  ніколи не вистачить  слів,  щоб подякувати вам за  вашу відданість  допомозі  всьому людству в
цілком безкорисливій  меті.  Я живу в  Словенії,  і  я  чув,  що ви будете  тут наприкінці  місяця,  і  я  не
пропущу можливості особисто подякувати вам, щоб потиснути руку моєму герою!

У моєї подруги, матері, майже 3 місяці тому був діагностований 4 -х стадійний дрібноклітинний рак
легенів (пухлина велика, як тенісний м’яч у правій легені, з 2 метастазами в її печінці та лімфатичних
вузлах). Лише за кілька місяців до того, як мені пощастило зустріти ваше відео «Біжи від ліків», і навіть
якщо б я знав про багато переваг медичної  марихуани,  я був шокований одкровенням,  зробленим у
твоєму фільмі, і я пам’ятаю, що думав: «якби у мене трапився рак, я обов’язково піду на олію ». Тоді це
сталося не зі мною, а з мамою моєї дівчини, справді особливою людиною, яку я завжди любив, окрім
того, що вона - моя подруга!

Тому ми вирішили негайно вжити заходів, і мені пощастило знайти всю сировину для приготування
ліків! Хоча вона була відкрита до ідеї приймати олію, вона також почала з хіміотерапії, тому що в той
час вона була настільки налякана, що зробить все, щоб позбутися цієї мерзенної хвороби.

Тож  спочатку  вона  почала  з  хіміотерапії,  а  з  наступного  дня  також  почала  з  масла.  Вона  змогла
побачити чудовий антихімічний ефект лише через 1 годину після того, як прийняла першу дозу олії. Це
було  неймовірно,  хоча  ми знали,  що  масло,  ймовірно,  спрацює,  але  не  очікували  такого  швидкого
поліпшення! Після 24 годин безперервної блювоти і відчуття, ніби її не стало, вона стала відчувати себе
краще з будь -якої  точки зору (більше ні  нудоти,  ні  неприємного присмаку в роті,  великий апетит,
чудовий сон тощо), і їй стало краще і краще до наступної хіміотерапії.

Після 3 раундів хіміотерапії та 35 мл олії їй зробили першу комп’ютерну томографію, і результати були
дуже обнадійливими, велика пухлина на її легені тепер була наполовину меншою, ніж на попередній
КТ, а з 2 метастазів - залишився лише один, і він був менший!

У цей період я також почав багато досліджувати ендоканабіноїдну систему та властивості канабіноїдів. І
неймовірно побачити,  скільки досліджень,  досліджень та  експериментів  існує на  цю тему,  і  справді
виглядає  так,  ніби  вся  наука  підтримує  те,  що  ви  виявили  майже  випадково.  Нещодавно  навіть
Національний  інститут  раку  (Америки)  відкрив  на  своєму  веб  -сайті  розділ  під  назвою «канабіс  та
каннабіноїди», і лише місяць тому він поповнився великою кількістю документації щодо ТГК та раку.

Тепер причина, чому я хотів би зустрітися з вами особисто (окрім того, що мені потрібно подякувати
вам так, як ви заслуговуєте), - це тому, що мені потрібна допомога, щоб переконати маму своєї дівчини
кинути цю безглузду хіміотерапію, яка, навіть якщо вона лікується від рак, завдає їй величезної шкоди!

Я підрахував, що 15 -го числа цього місяця вона закінчить лікування 60 мл, але 27 -го їй доведеться піти
на 5 -й раунд хіміотерапії (за яким слідуватиме навіть 6 -й!).

Тому, як ви розумієте, я хочу уникнути того, щоб вона пішла на хіміотерапію, коли вона вже могла бути
без  раку!  Проблема  в  тому,  що,  як  відомо,  дрібноклітинний  рак  легенів  добре  реагує  на  початок
хіміотерапії (або принаймні так говорять лікарі), тому вони сказали їй, що насправді не так дивно, які
хороші результати вона отримала на своїй останній КТ ...
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Я запропонував їй зробити ще одну КТ перед тим, як піти на 5 -ю хімію, щоб переконатися, що вона не
зробить  хіміотерапію на чистому тілі.  Вона погодилася,  але я  знаю, що боїться  йти проти того,  що
кажуть лікарі ...

Мені було цікаво, чи, можливо, можна було б особисто зустрітися з вами перед конгресом і перед її 5 -м
раундом хіміотерапії. Я впевнений, що вона з ентузіазмом зустрінеться з вами, і, напевно, ви зможете
знайти правильну аргументацію та дати їй правильний стимул кинути хіміотерапію!

Я можу собі уявити, що ви, напевно, перевантажені різними проханнями про допомогу, тому я б цілком
зрозумів,  якщо у вас немає часу і сил, або ви навіть хочете долучитися до кожної особистої  сумної
історії,  яку зустрінете на своєму шляху ...  І  незалежно від вашої доступності  зустрітися особисто,  я
завжди буду нескінченно вдячний за те, що ви зробили для мене і для всього світу!

Дякую вам від щирого серця.  Я бажаю вам всього найкращого у вашому житті,  і  я сподіваюся,  що
одного разу ви також зможете повернутися до нормального життя у нормальному світі! Повага, ххх

PS Якщо ви хочете опублікувати це свідчення, не соромтеся це зробити, але, будь ласка, не позначайте
та не використовуйте моє ім'я, тому що ми все ще використовуємо олію і все ще живемо у заборонній
країні, тому я не можу дозволити собі ризик бути спійманим. У будь-якому випадку я буду інформувати
вас про розвиток лікування, і я буду радий надати вам повну історію з хорошим завершенням.

"Ххх,  вона  повинна  з'їсти  120-180  г  високоякісної  олії  за  півроку  швидше,  якщо  зможе.  Більше  ні
хіміотерапії, ні комп'ютерної томографії, якщо це можливо - вони обидва канцерогенні і поширять рак
ще далі. Зробіть свічки з 0,2-3 г олії (розтопіть какао-масло, додайте олію, перемішайте, розлийте по
формах, дайте охолонути при кімнатній температурі) і нехай вона вживає їх два-три рази на день на
додаток до олії, яку вона їсть ( якщо вона може її прийняти, якщо не зменшить трохи пероральну дозу).
Вона також повинна випаровувати масло кілька разів на день - кашель допоможе очистити легені, а
пізніше вона також відкашляє пухлини.

Що стосується особистої зустрічі, ми будемо більш ніж раді, але зазвичай ми робимо дуже короткий
процес з тими, хто хоче пройти хіміотерапію, ми більше не витрачаємо час на переконання, рішення
залишається за ними. З нашої точки зору, вся необхідна інформація є на нашому сайті та в книгах Ріка.
Якби хтось прийшов і сказав, що хоче взяти олію з хіміотерапією, ми б навіть не постачали їм олію,
хтось інший із задоволенням з'їсть її без смертельної хіміотерапії. Будь -яка розумна людина повинна
знати, що приймати отруту - це погано. Нафта зробить набагато кращу роботу без хіміотерапії.

Тоді, тим більше, чим більше хіміотерапії вона візьме, тим більше олії їй доведеться з’їсти, щоб усунути
шкоду  -  якщо  вона  переживе  хіміотерапію,  звичайно,  про  це  ніколи  не  знаєш заздалегідь,  і  кожна
ін’єкція може бути останньою. Вибачте це сказати, але це так.

Тож, як я на це дивлюся, вона мала би влити в неї олію і триматися подалі від лікарів та їх лікування,
наскільки вона може. Вона повинна підвищити рН свого тіла, щодня їсти насіння з двох яблук, а потім
їсти олію, брати її у свічки, випаровувати олію і, можливо, також використовувати місцево на грудях у
спиртовій  настоянці  або  в  суміші  з  насінням  конопель  масло  або  подібне.  Просто  дотримуйтесь
інструкцій на нашому сайті та у книзі Ріка для досягнення найкращих результатів. Також перегляньте
відеоролики Ріка на Youtube - ви почуєте майже ті самі речення, які почули б від нього чи нас особисто,
повідомлення залишається незмінним - і це “Тримайся подалі від хіміотерапії та радіації”, наскільки це
можливо. З найкращими побажаннями, Джиндріх Баєр »

“Як людина, яка пройшла хіміотерапію в підлітковому віці, я можу сказати вам, що це не прогулянка в
парку !!! Відчуваючи це, я можу сказати вам, що ми намагаємось знайти ліки і чому б не спробувати все
можливе, щоб знайти його менш болючими способами. Дати отруту, щоб вбити отруту, не завжди є
відповіддю, спробуйте природне лікування і подивіться, що станеться ». Констанція

«Ми повинні побачити деякі реальні зміни ... і батьків не слід змушувати вводити отруту своїй дитині
(хіміотерапія)! Якби люди насправді знали, що таке хіміотерапія, вони б вдруге здогадалися прокачати її
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у  своє  тіло.  Не  кажучи  вже  про  те,  якщо  вам  пощастить  і  ви  переможете  рак,  побічні  ефекти
хіміотерапії! Це огидно! Час розбудити Америку та світ! » 46/7 Боротьба за лікування

“Привіт  Джиндріч,  вчора я  закінчив  читати  книгу  Ріка.  Чудові  речі!  Чесно кажучи,  мені  більше не
потрібні докази про справді чарівну силу олії!

Я також робив деякі експерименти, і кожен день я відкриваю для себе щось нове, що може зробити це
ліки! Дивовижний! На жаль, хоча я переконаний, і навіть якщо моя дівчина переконана, що її мати все
ще не може повністю "відпустити" ... і все ще вона не впевнена, чи кинула блядь хіміотерапію ...

Я постійно намагаюся навести хороші аргументи, але не можу вирішити за неї! Вона - одна з хворих на
рак, і вона єдина, хто може вирішити, що робити зі своїм життям.

Я знаю, що в кінці кінців вона все -таки вилікується, тому що ми влиємо в неї стільки масла, що вона не
зможе померти. Але все -таки я відчуваю, що так нерозумно і так небезпечно грати з цими чортовими
хімікатами, особливо коли у вас є доступ до природної медицини, яка, як було доведено, виліковує рак!

Я читав про ваш досвід з раком та медичною системою ... Мені дуже шкода вашої втрати ... і тепер я
краще розумію ваше ставлення до традиційної так званої «медицини»! » Луїджі

- Привіт Луїджі, дякую за приємні слова про книгу, і шкода, що вам доведеться це пережити. Це її вибір,
яке лікування вона вибере, але я б не хотів підходити до хіміотерапії - просто почитайте для неї історію
моєї мами, можливо, вона зрозуміє, що приймати отруту ніколи не є хорошою ідеєю, особливо коли це
не обґрунтовано і не потрібно. Її шанси просто вижити після хіміотерапії  значно покращаться, якщо
вона прийме олію, але знову ж таки, навіщо завдати ще більшої шкоди її хворому організму? Це взагалі
не має сенсу. З найкращими побажаннями, Джиндріч

«Друг сів мене подивитися« Run From the Cure »приблизно два з половиною роки тому, думаючи, що це
може допомогти моєму псоріазу. Ми зробили масло разом- вперше для нас обох- протягом трьох тижнів
мій бляшковий псоріаз зник. З тих пір я роблю олію і ковтаю її. Якщо я вживаю кожен день і наношу
олію місцево на ніч на окремі плями, які з’являються випадково, псоріаз дуже контрольований і майже
непомітний.  Завдяки  цьому  досвіду  я  стрибнув  двома  ногами  і  тепер  володію  першим  повністю
державним ліцензованим бізнесом медичної марихуани в Колорадо. Через рік у моєму бізнесі татові
поставили діагноз- меланома IV стадії- вона поширилася на легені та печінку. Його онколог дав йому
від 3 до 12 місяців  і  сказав йому бути готовим до хоспісної  допомоги. Я негайно розпочав його на
режимі RSO, а через п'ять місяців його рак зник. Пішов. Найпростіша річ у світі! Дякую Ріку, за те, що
Ви знову представили у світі цей чудовий лікарський засіб! :-) ”Еріка

«Масло конопель  лікує  рак.  Я пацієнтка  раку молочної  залози  3  стадії  і  використовую масло,  щоб
вилікуватися ». Адель

"Ні хіміотерапії, ні радіації ... RSO і зміна раціону ... RSO вилікувала мій рак шлунка без цього лайна ..."
Дейл

«Зробив, дав моєму 18 -річному синові ... Зараз немає жодних ознак раку. Я завдячую вам величезною
подякою Ріку Сімпсону.  У мого сина  в  жовтні  діагностували  синовіальну саркому після  видалення
пухлини перед біопсією ... Сказали, що рак все ще буде і може поширитися на легені через агресивний
тип раку ... Останні Результати тестів, вони не можуть знайти жодного сліду цього свого збентеження ...
Олія конопель була однією з багатьох речей,  з  якими я почав його майже відразу  після діагнозу ".
Аманда

«Моєму  близькому  другу  раніше  давали  морфій  від  болю  в  пухлині  мозку.  Сам  морфій  викликав
залежність, виведення, і це тільки погіршило ситуацію під час його вживання. Конопля сама по собі
була  єдиним  ліком,  що  полегшував  симптоми  абстиненції,  депресію,  біль  та  сам  рак.  Ваше
повідомлення врятувало мого друга ». Джаспер

"Я дуже схвильований нафтою. Минулого місяця я вперше читав і чув про це. Я в захопленні ... Пане
Сімпсоне,  багато  з  нас  дякують  вам за  безкорисливу  і  люблячу  працю,  яку  ви зробили для  всього
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людства.  Ви - моє визначення гуманітарного !!!  Я працював волонтером у «Хоспісі» з 1998 року, я
бачив, як багато страждають і помирають, навіть на руках. Думати, що стільки цих страждань можна
було б полегшити, - це буквально приголомшливо ... »Сінді

- Це точно так, особливо якщо врахувати, що вся інформація про “чудодійні цілющі сили” масла Ріка
Сімпсона правдива. Правильно вироблене та використане масло дійсно може вилікувати рак, діабет та
тисячі  інших  станів.  Це  дійсно  може  допомогти  з  болем,  якого  морфій  не  торкнеться.  Це  дійсно
омолоджує тіло і відновлює м’язи. Думаю, слово розум болгар не описує його повністю. JB

"О БОЖЕ МІЙ. Мені щойно повідомили людину,  якій  я даю сльози Феніксу тим,  у кого була рака
нирки. Після прийому олії протягом 90 днів, найновіше ПЕТ -сканування показує, що пухлини зникли.
Це неймовірно. Я бачив, як сльози Фенікса виліковували багатьох, оскільки працював з ним. Дякую, що
допомагаєте мені допомагати іншим лікуватись ».

-  Вітаю  і  дякую  за  допомогу  іншим,  Грегг.  Більше  ніяких  сканувань,  лише  масло.  Сканування  є
канцерогенним, це може призвести до повернення раку, і хто цього хоче? JB

«Привіт, дорогий милий Рік Сімпсон та Джиндріх Байєр, я сподіваюся, що вам обом добре і щасливо.
Враховуючи кількість електронної пошти, яку ви повинні отримати, я впевнений, що ви не пам’ятаєте
мене з кількох місяців тому, тому я включив наші попередні листування.

Мама жива і здорова! Сказати, що ми дуже вдячні - це применшення.

Під час діагнозу лютого 2012 р. (Аденокарцинома підшлункової залози 4 стадії  з метастазуванням у
печінку та легені)  її  прогноз становив від 3 до 6 місяців  з  передбачуваним серйозним погіршенням
здоров’я протягом цього періоду. Натомість вона жива, щаслива і здорова через 10 місяців.

Я знаю, що ви обидва виступаєте проти хіміотерапії, і ми теж ... Але коли вони сказали 3 місяці, ми
кинули на це ВСЕ, включаючи хіміо, разом із запуском RSO. Нам сказали, що ніхто не залишається
таким здоровим, як мама, на тій кількості хіміотерапії Gemzar, яку вона отримала. За цей час RSO мала
зберегти її здорову.

Хіміотерапія  припинилася  6  тижнів  тому,  коли  вона  вирішила,  що  відчуває  початок  хімічного
пошкодження. Зараз вона була на хіміотерапії протягом 6 тижнів і почувається чудово.

З моменту встановлення діагнозу в лютому 2012 року, після початкового накопичення, вона приймала
грам RSO на день (загалом до цього часу приблизно 300 грам).

Останнє сканування, зроблене в понеділок, 12-17-12, показало більше скорочення пухлини, включаючи
документацію  про  те,  що  деякі  пухлини  були  занадто  малі,  щоб  їх  можна  було  візуалізувати  за
допомогою КТ. Це була неймовірна новина! Тоді у вівторок ми отримали результати її лабораторної
роботи. Після того, як ми отримали таку хорошу новину про сканування, ми були вражені, почувши, що
її тест на онкомаркер (CA19-9) збільшився з 285 до 2100. Ви коли-небудь бачили, що це траплялося
раніше? Чи є у вас пояснення щодо того, чому або як зросли маркери? Є взагалі якісь ідеї? Будь-які
пропозиції? Це питання постало перед кількома виробниками RSO, але поки що остаточної відповіді
немає.

Ось  її  результати  CA19-9  на  сьогоднішній  день.  Нормальний  рівень  -  МЕНШЕ,  ніж  37.  Під  час
первинної діагностики у лютому не проводилося тестування на онкомаркер. 4-30-12 ... 23 568; 5-30-12 ...
5 240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Остання хіміотерапія була 10-29-12); 12-17-12 ...
2100. Будь -яка інформація, яку ви можете мати, буде цінуватися моєю родиною! Великої любові, В ”

- Шановний Б., КТ дає величезну дозу радіації, і це могло спричинити її, а хіміотерапія була абсолютно
непотрібною.  Я  хотів  би,  щоб  вона  з’їла  180  г  найкращої  олії  якомога  швидше.  Немає  більше
комп’ютерної томографії чи будь -якої іншої канцерогенної нісенітниці, лише масло та стільки, скільки
вона може прийняти. Ви повинні спочатку усунути пошкодження від хіміотерапії та радіації, і це займе
деякий час, це просто ускладнило роботу масла. Як і протиотрута під час закачування отрути у її вени,
для мене це зовсім не має сенсу. З найкращими побажаннями, Джіндріх Баєр
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«До мене звернулася жінка з  раком молочної  залози близько 4 тижнів тому і  зуміла  направити її  в
правильному напрямку. У неї досить значна пухлина (я думаю, що у неї може бути не одна.) І вона
відчуває  це.  Минуло  всього  3  тижні  з  того  часу,  як  вона  почала  олію,  і  вже  пухлина  однозначно
пом’якшується. Непогано протягом 3 тижнів! Я відчуваю для неї велике заохочення, і я просто ЗНАЮ,
що ця дама стане ще однією історією успіху. Одне кохання." Коррі

"Моєму татові 89, у нього рак шкіри на обличчі. Я тричі відвозив його до лікарні, щоб прорізати, що
відкриває йому інфекції,  не кажучи вже про те, щоб забрати з будинку престарілих і назад, йому це
важко. Я почав з олії конопель пару тижнів тому. Деякі з них розміром з мій дитячий палець до мого
великого пальця.  Зараз  я  лікував 11,  є  4  розміри великого пальця дитини.  Вони просто вмирають і
опадають зі шкіри. Я вражений, як і всі медсестри та лікар ». Стів

"Я просто хотів би сказати, що я надзвичайно радий повідомити, що тест мого тестя на рак виявився
абсолютно чистим вдруге після першого, на якому з'явилися плями на легенях. Ми почали його на маслі
одразу після того, як перший виявив плями. Конопля забрала його легені і очистила їх! Йому сказали,
що він потребує хіміотерапії.  Ми були проти, і замість цього поставили його на олію. Конопля лікує
рак  !!!  Я також  почав  свого маленького  померанця  на  олії,  тому  що у  нього  згорнулася  трахея  та
вроджена серцева недостатність. Він не їв звичайних ліків з літа, і вперше з літа він майже не кашляв
(він постійно кашляв і оцінював навіть свої фармацевтичні препарати, які давав лікар). У нього більше
енергії, і він почувається краще, ніж тоді, коли їв ліки ». Карен

«Це також лікує рак шийки матки! Я не міг дозволити собі лікування (навіть ОДИН ...) і провів рік без
будь -якої медичної допомоги ... але я курив майже кожен день ... потім через рік на щорічному іспиті
лікар і медсестри були здуті ... вони не змогли знайти НІЧОГО, крім легких рубців там, де був рак ... Я
зараз на 100% вільний від раку ... завдяки Марихуані ... не лікарям ... не «лікам» ”... не лікування ... а
через чисту, трав’яну, ПРИРОДНУ рослину ... Я - живий доказ ...

Лікарі сказали, що я мав бути на раку 5 -го рівня від того, що я пройшов без будь -якого лікування ... але
все -таки це ВІДШУЛО ... без їхньої допомоги ... вони були настільки вражені, що відправили мене в
ДЕРЖАВНУ ЛІКАРНЮ у LITTLE ROCK (UAMS) для додаткових випробувань ... і UAMS не знайшли
нічого, крім невеликих рубців ... вони сказали, що це диво ... я думаю, що це була просто марихуана ...
Узаконіть це вже. .. допомагайте людям ... чи не про це людство ВИКОРИСТОВУВАЛОСЯ? » Моніка

"Я дуже вдячний Девіду Тріплетту, який виклав своє відео ... відео сподобалось, і це була одна з історій,
яка  змусила  мене  спробувати  масло  коноплі  на  раку  шкіри  базаліоми  на  моїй  лобі  ...  якого  зараз
немає! ... Не припиняйте поширювати правду! » Ді

«Я використовував олію конопель для лікування базаліоми на шиї та обличчі голови. УСПІШНО. Це
ідеальний  вид  раку  для  дослідження.  Це  добре  видно  неозброєним  оком,  і  будь  -які  зміни,  що
відбуваються, легко помітні. Я намагався викликати інтерес до цього тут, у США, але у федералів є хто
завгодно, і, здається, всі до смерті страшенно торкаються. Подивіться, що ви можете зробити ». Джозеф
Сілер (Перша публікація на тему "КАНАБІССЬКІ ЛІКОВІ РАКИ! Група Facebook" під керівництвом
Кейна Слейтера, 7 січня 2010 р.)

"У мене шийка на стегні, раніше вона була твердою, майже 2 см, тепер вона менше половини розміру і
стає м'якшою (4 тижні)". Катрі

"Я щойно дізнався, що я без раку після того, як 5 місяців поспіль перебував на нафті !!" Мімі

Q. JB, чи є у вас щось щодо зцілення певних типів пухлин, які називаються «гемангіобластоми»? Я
слідкую за твоїми публікаціями, а також за іншими. Я НІКОЛИ не бачив лікування такого типу пухлин,
крім висічення. У мене їх купа. Eрем

О. Не особисто, ми, звичайно, не мали можливості лікувати всі діагнози, відомі особисто людині, але,
судячи  з  того,  що  я  зараз  прочитав  про це,  я  не  бачу  причин,  чому  масло  не  повинно  допомогти.
Наскільки я знаю, вони можуть діагностувати це лише за допомогою комп’ютерної томографії, і, як я на
це дивлюся, кожен, хто зробить комп’ютерну томографію, повинен з’їсти принаймні 60 г олії. І якщо
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з’їсти ці 60 г перед операцією, у більшості випадків я впевнений, що операція не знадобиться, тому що
пухлин не буде. Тому я б напевно спробував масло сам. Всіх добрих побажань, JB

«Сам факт, що плацебо лікує деяких людей, є приводом назавжди відмовитися від медицини та вивчити
мистецтво плацебо. Сказавши, що ви ніколи не проводите дослідження плацебо, коли у вас ефективне
лікування, ви праві, це вбило б половину ваших пацієнтів, хворих і жорстоких ». Крістофер

- Це було б справді хворобливо і жорстоко, і тому я особисто цього не робитиму. Інші можуть, якщо
захочуть, а я - ні. Я хочу, щоб медична система почала використовувати олію як плацебо - якщо вони
докажуть,  що  все,  що  вони  хочуть  використовувати,  є  безпечнішим  і  ефективнішим,  ніж  масло  (і
веселіше/приємніше для пацієнта), вони можуть продати його . Якщо ні, то ні. Це досить просто і, на
мою думку, дуже раціонально. І так воно і буде в майбутньому, тож навіщо чекати? JB

«Ніколи не пізно прийняти той факт, що конопля - це просто ліки. У той же час, ніколи не пізно почати
використовувати  олію  як  ліки,  незалежно  від  того,  який  у  вас  стан  або  наскільки  важкий  він.  З
використанням олії зазвичай є шанс для пацієнта або масло забезпечить їм максимальну якість життя до
кінця. І це теж багато ". JB

«Коли пацієнти, які пройшли хіміотерапію, починають вживати олію, перше, що потрібно зробити, це
детоксикація організму. Тому іноді потрібно 120-150 г олії,  перш ніж вона почне атакувати сам рак.
Дійсно не дуже вдало приймати хіміотерапію, особливо коли це абсолютно непотрібно, враховуючи, що
медична система знає про коноплю як ліки від раку протягом десятків років ".

З:  «Термінальні»  хворі на рак:  Ви починаєте їх агресивно з  1 грама на день або працюєте над цим
протягом тижня або близько того? Поради з досвіду?

В: Ні, ми завжди починаємо з малих доз і майже дотримуємось інструкцій. Звичайно, якщо вони мають
попередній досвід використання конопель і знають, що боятися нічого, іноді можна почати з більшої
дози. Але ви ніколи не знаєте, як пацієнт буде реагувати на олію, крім того, вони зазвичай приймають
суміш різних ліків, тому ви можете бути обережними та спостерігати за артеріальним тиском пацієнта
тощо.  Загальна  рекомендація  -  дотримуватися  інструкцій,  менш  формальний  -  дотримуйтесь  свого
інстинкту та судження, а коли пацієнту «немає чого втрачати»,

Я б не вагаючись давав їм високі дози, коли це необхідно (гострий біль у спині тощо). Грам дійсно
високоякісної олії може отримати дуже багато недосвідченого користувача. Іноді ця кома, спричинена
коноплями,  була  б  корисною,  і  я  впевнений,  що  так  чи  інакше  рано  чи  пізно  вона  буде
використовуватися для анестезії перед операцією, але зараз ми хочемо, щоб пацієнти залишалися в зоні
комфорту якомога більше. Сподіваюся, я добре пояснив. З найкращими побажаннями, JB ”

“Коррі, мій друже, ти допоміг мені з ***. Я давала йому ліки від нейроендокринних пухлин. Він був на
лікуванні протягом 1 місяця, і він починає скорочуватися. Він був настільки великий, що тиснув йому
на живіт, але тепер до того, що він може знову їсти, і його лікар сказав, що він ніколи не бачив, щоб така
пухлина скорочувалася так швидко. Це злякало його, і всі аналізи крові прийшли в норму, тож ще один
на шляху лікування, і це ЧУДОВО. І ти ЧУДОВИЙ, і Бог великий ».

«У мене є друг, який хворіє на рак мозку, і у мене Cml. Масло працює для нас обох !!! Мій друг є
першим доказом у моїх очах, що це масло - чудо ... У мене були сумніви раніше, але не зараз! Візьміть
масло, воно працює! » Тайлер

«Минулого року мене запитала подруга матері, чи можу я зробити шестимісячний курс конопляної олії
для її мами з конопель вищого сорту. У неї був рак шиї. Я зробив їй олію, дотримуючись порад Youtube,
а потім надіслав її  до Росії.  Вона пройшла перший 6 -місячний курс з дивовижними результатами і
попросила  ще 6  -місячну дозу,  я  послав  їй  ще одне навантаження,  і  тепер через  14  місяців  вона у
гарному здоров’ї. Ти робиш чудову роботу, Рік. Дякую." Гарет

"Привіт,  мене  звуть  Аліса  Ервін,  мені  16  років.  У  2011  році  мені  поставили  діагноз  анапластична
астроцитома  3  стадії.  Ми  (моя  сім'я  і  я)  прийняли  рішення  використовувати  концентрат  конопель.
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Університет штату Мічиган сказав нам, що я, швидше за все, не виживу більше двох років, а сам рак був
недієздатним, оскільки він був у павуковому утворенні. У січні минулого року я їздив на регулярну
МРТ в Мічиганський університет. Усі пухлини зникли ».

«Мені знову поставили діагноз рак.  Втретє.  Стадія 4 кісток і печінки з раком молочної залози. Моя
історія раку почалася майже 7 років тому, я один із щасливчиків, які пережили кількість хіміотерапії,
якій я піддав своє тіло, не кажучи вже про радіацію. Цей третій діагноз переконав мене, що я зроблений
для; Я маю на увазі, хто переживає такий діагноз ??

Тож я пішов шукати чудеса і знайшов Ріка Сімпсона. Я був упевнений, що цей хлопець не каже правди,
тому подивився глибше. Я почав спілкуватися з людьми в штаті Мічиган і дізнався більше про олію Ріка
Сімпсона або олію конопель, а також результат, який відчували люди, подібні до мене, - це виживання,
ремісія, лікування !!

На даний момент мені нічого втрачати, тому я звернувся і попросив допомоги. Я почав вживати грам
мого ліки на день, повільно працюючи над цією дозою. Відпочинок став важливою частиною мого дня,
саме цього і потребувало моє бойове тіло. Єдиний побічний ефект, який я коли -небудь відчував, - це
кількість  і  чудова  якість  сну.  Це  плюс  моє  регулювання  артеріального  тиску  і  мій  біль  зараз  під
контролем.

Менш ніж рік тому мені поставили діагноз рак кісток і печінки 4 стадії з незліченною кількістю пухлин
(стільки  вони  просто  кинули  рахувати),  мені  сказали  навести  порядок  у  своїх  речах.  (Це  все  ще
перехоплює подих.) Перемотайте сьогодні на сьогоднішній день, і я в дюймах від ремісії. Моє ПЕТ -
сканування минулого тижня було негативним ... Негативне! Я ніколи раніше не мав такого. Це означає,
що  раку  немає.  Єдина  причина,  чому  я  не  перебуваю  у  повній  ремісії,  -  це  те,  що  на  кістковому
скануванні  є  кілька  тіней  на  моїх  кістках,  але  я  продовжую своє  лікування,  і  вони  теж  незабаром
зникнуть.  Це  не  що  інше,  як  диво,  незліченна  кількість  пухлин  до  кількох  тіней,  які  навіть  не
виявляються на ПЕТ -скануванні.

Люди можуть сказати, що будьте обережні зі словом ліки ... Але, я маю на увазі, це те, що воно є. Я тут,
і  я  з  кожним днем  оздоровлююся,  і  Джон допоміг  мені  туди потрапити.  Він прийняв  мене,  коли я
подзвонив  йому  і  попросив  допомоги.  Він  і  його  група  приділили  час,  щоб  сісти  зі  мною,  щоб
переконатися, що я проінформований про серйозність цього ліки та зобов’язання, які він бере на себе з
усіх сторін, щоб це стало можливим. Для мене, і для вас це питання життя і смерті. Сподіваюся, всі
сприймають це так серйозно! Ми будемо залежати від цього ліки все своє життя.

Мічиганський клуб конопель подбав про мої медичні потреби та мої освітні потреби. Це серйозна група,
і  їм потрібна серйозна  підтримка,  благословенний вам Джон Робертс,  ваші жертви зберегли мене в
живих. Допоможіть їм зараз, щоб вони могли надалі допомагати багатьом. Дякую!!"

- Це оновлення було опубліковане кілька місяців тому, і зараз вона перебуває у повній ремісії. Проект
раку Мічигану

«Я - 68 -річний чоловік, який жив, як я вважав, нормальним здоровим життям без серйозних проблем і
підтримував себе щорічним щепленням від грипу та оглядами. Мої функції організму були в нормі, і все
здавалося нормальним, поки одного ранку я не прокинувся з жахливим болем у животі.

Подумавши, що це апендикс або грижа, моя дружина терміново доставила мене. Мені зробили екстрену
операцію приблизно через 2 години, 15 серпня 2012 року, і на моїй товстій кишці була видалена масивна
пухлина разом з 14 лімфатичними вузлами. Через тиждень мої нутрощі розкрилися і отруїли мене, і це
призвело до другої операції.

Почавши відчувати себе краще через 4 дні, я став на ноги і повільно повертався в рух, і у мене почалася
кров. Повернувшись на операцію № 3, а через день переніс легкий серцевий напад.
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Невдовзі після цього - 33 дні у відділенні інтенсивної терапії - я був виписаний і носив сумку OSTOMY.
Мішок  був  у  мене  8  місяців,  і  операція  була  зроблена  без  ускладнень.  Хірург  сказав,  що  рак  не
поширився за межі вузлів.

Незважаючи на це, вони направили мене до онкологічної клініки і почали обговорювати хіміотерапію та
радіацію як "подальше лікування".  Стандартний протокол вони сказали.  БАЛЬШСТВО сказав я!  Не
буде  випромінювати  моє  тіло  або  більше  отруїти  його  хіміотерапією  чи  радіацією.  Онколог  в
онкологічній клініці не сперечався і  виписував контрольні огляди кожні 3 місяці протягом року, що
спричинило КТ та аналіз крові.

Я отримав матеріал, як описано Ріком Сімпсоном, і виготовив RSO. Дотримуючись усіх вказівок щодо
процесу екстрагування та використовуючи Naphtha як мій розчинник, я отримав готову олію у шприцах
і почав її вживати двічі на день, щоразу в невеликій кількості.

Я завершив своє четверте  спостереження в онкологічній клініці,  і  вони сказали,  що КТ НЕ показує
нічого,  що вказувало б на наявність РАКУ. Аналіз крові показав рівень CEA на рівні 1,4,  але,  чорт
візьми,  у  кожної  людини  є  одна  або  дві  ракові  клітини.  Вони  вважають,  що  все  5+  викликає
занепокоєння. Зараз я готую ще одну партію і буду вживати її щодня в якості профілактики.

ВСІМ, хто зараз страждає на рак, я пропоную вам зробити те саме. Нам нема чого втрачати і все, що
можна отримати ». Джері

"Чи пізно врятувати людину, яка має 4 стадію і вже має шкіру та кістки, і ледве може більше ходити від
втрати сил?" Тумблер

"Це ніколи не надто пізно. З використанням цієї олії було зроблено багато чудес. Якщо це не може їх
врятувати, то найменше, що він зробить, це полегшити їх страждання без суворих побічних ефектів
фармацевтичних препаратів. Зауважте, що якщо вони почнуть приймати високі дози, буде багато сну,
поки не буде сформована толерантність. Він дуже потужний ». Нік

"Я  дворазовий  воїн  раку  молочної  залози.  Я  хотів  би  стати  живим  доказом  того,  що  ваше  масло
допомагає врятувати життя ». Мішель

“Я теж без раку щитовидної залози !!” Мішель

«Світанок: Скажи, що ти хочеш про мене, зневажай мене, суди мене ... Ваш аргумент недійсний! Це
остаточне сканування, яке мама коли -небудь отримає !!! КАНАБІС ВБИВАЄ РАК!

Стейсі: На якому етапі була твоя мама? Я знаю, що ви це вже колись публікували, але я забуваю. Це 
чудовий звіт відразу !!
Світанок: Стейсі, це була дрібноклітинна карцинома легені 3 стадії. 5 пухлин з невеликими шматочками
до верхньої лімфатичної системи.
Деббі: Це так феноменально! Я ніколи не чув, щоб хтось виліковував дрібні клітини, навіть за всіма 
звичайними протоколами. Це чудово! Ви не тільки врятували життя своїй мамі, але це врятує інші 
життя, тому що це доказ того, що канабіс діє. Щиро дякую, що поділилися цим!
Світанок: Деббі, вона все зробила, олія з коноплі - хіміо - радіація, АЛЕ була вилікувана до того, як їй 
зробили хіміо- та радіаційну обробку, тому вона відмовилася від лікування, що залишилося, і застрягла з
олією ... Яку вона все ще приймає і буде приймати КОЖЕН ДЕНЬ для решту її життя!
Стів: каже, що "це найбільш сумісно зі змінами після радіації". У неї була променева терапія?
Світанок: Стів, так, але вона так і не закінчила ... Доктор у підлозі! »

«Пацієнт: Лінда В., Дата обслуговування: 16.11.2013, Процедура: КТ -СУНД З КОНТРАСТОМ

Була проведена КТ грудної клітки ... Порівняння зроблено з попередньою КТ грудної клітки від 8.07.13

ПОКАЗАННЯ: Це 64-річна жінка з історією раку легенів ...

ВИСНОВКИ:  Існує  підвищена  зміна  інтерстиції  та  потовщення  міждолькової  перегородки  ...  що
покращується порівняно з попереднім оглядом ... Жодних певних вузликів м’яких тканин середостіння
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або аденопатії  середостіння не продемонстровано.  Немає чітких доказів  пахвової лімфаденопатії  або
горбистої лімфаденопатії.  Окрім постірадіаційних змін у медіальному аспекті правої верхньої частки,
ніяких додаткових паренхіматозних помутнінь легень або підозрілих легеневих вузликів не виявлено.
Трахея  та  основні  бронхи  запатентовані.  Плеврального  випоту  немає.  Розмір  серця  нормальний.
Перикардіального випоту немає. Візуалізовані частини верхньої частини живота нічим не примітні. Не
існує вогнищево -агресивного люцентного або склеротичного кісткового ураження.

ВРАЖЕННЯ: Покращення пострадиаційних змін у правій кульці та медіальному аспекті правої верхньої
частки. Немає чітких доказів рецидиву або залишкового захворювання ».

«Нафта  змінила  всі  радіаційні  ушкодження  і  зцілилася  неправдоподібно  ...  Медична  марихуана
РАТУВАЛА мене і  тримає подалі  від 5 фармас.  Я втратив праву нирку під час  хіміотерапії,  і  вона
починає  захоплюватись  там,  де  боляче  мати  шкіру  на  мені  ...  і  протягом  кількох  хвилин  після
споживання  олій  у  настоянці  я  роблю,  що  судоми  припиняються  і  тримаються  подалі  місяцями  ...
Дивовижно  і  це  лише  одна  з  масел,  що  змінила  пошкодження  нервів  в  моїх  очах,  спричинене
хіміотерапією, до місця, де мені поставили діагноз глаукома, і під час мого останнього візиту всього 6
місяців тому взагалі не було жодних ознак глаукоми, і мій зір покращився під час лікування ... "Тереза

«Моя тітка, з гліобластомою 4 стадії, перейшла від інвалідного візка до ходьби лише після трьох доз! Її
лівий бік був паралізований більше місяця. Але тепер повністю функціональний !! В такому захваті!"
Ніколет

«Я багато років працював у колективі і мав рак шкіри на лівій руці через те, що повісив її у вікно під час
водіння. Тепер я знаю, що нікому не потрібно мені вірити, але я почав наносити на нього RSO масло
кожен день, і клянусь, його вже немає. Це зайняло пару місяців, але воно дійсно зникло там, де воно
було роками ». Ренді

«Це  змінило  моє  життя  після  того,  як  майже  рік  тому  мені  поставили  діагноз  ХМЛ  (хронічний
мієлолейкоз),  і  я  подивився  відео«  Run  From  the  Cure  »про  те,  як  масло  канабісу  виліковувало
термінальних хворих на рак. Ну, я - живий доказ того, що це працює. Це змінило рівень мого раку. Ще
не вилікуваний, але, сподіваюся, незабаром я можу сказати, що я вижив, тому, якщо ви не пройшли
милю на місці будь -якого хворого на рак, не починайте лаяти те, про що ви нічого не знаєте ». Деніз

"Я вірю. У мого друга діагностували 3 види раку. Йому дали 3 тижні життя. Тепер, через 2 роки, він став
одним видом і добре працює ». Сандра

«У мого  брата  була  лімфома,  шлунок,  метастазований  у  хребет.  Препарати,  які  вони йому давали,
тримали його всю ніч щоночі і вдень і ніколи не спав і не їв тижнями. Одна грамова таблетка олії, і він
засинає 18 годин і їсть до душі. Через тиждень він на 78% не хворіє на рак. Лікар був збентежений. Ми
не сказали йому, тому що він перебував у немедичному стані, але конопель врятував його і наше життя.
Тепер через рік МОЙ БРАТ ПОБИВ ЛІМФОМУ! Ніхто цього не робить ... без коноплі ». Errl

"Наразі у мене рак 4 стадії. У мене була абляція печінки та резекція, а також хіміотерапія фолфоксом. Я
використав олійні та онкомаркери, що перейшли від 1200 -х до 3 -х. Вся медична команда сказала, що
НПЗ. Ніяких ознак хвороби ». Джим

«Я позбувся 5 моїх пухлин за допомогою олії коноплі ... було цікаво побачити, як стикаються лікарі,
коли він не міг знайти 5 первинних пухлин ... куди вони поділися? Це важливо? Дякую, масло канабісу
». Келлі

«Я мав  у  своєму  розпорядженні  великий  флакончик,  якийсь  час  тому.  Я  б  випив  краплю на  день.
Людина, яка мені його подарувала, попросила її повернути. Врешті -решт він передав його жінці, яка
відмирала від раку. Вона не могла їсти, пити, а тим більше жити. Вона важила менше 70 фунтів. Мій
друг дав їй олію ... вуаля! Вона почала їсти, пити і продовжила свою боротьбу ... успішно. Твердо вірю в
цілющі властивості конопель ». Тара
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«Сьогодні  мені  повідомили людину,  якій  я  пожертвував  велику  суму.  У  нього  в  горлі  була  ракова
пухлина. Повністю подається з трубки з початку квітня 2013 року. Дружина хворого телефонує всім у
сльозах. Після 4 тижнів прийому масла 2 рази на день воно зникає. Повністю зник ... Він їв тверду їжу ...
Ніяких нових процедур чи нових ліків, лише RSO. Поділіться знаннями, врятуйте життя ». Джаред

«Дін: Моя тітка використовувала хіміотерапію. Такі ж результати. МЕРТВИЙ.

Стівен:  Вибачте  за  вашу втрату.  Я бачив,  як конопляна олія витягувала рак шкіри  з  моєї  хрещеної
матері. Я думаю, що вам все одно доведеться впіймати це рано. Я впевнений, що конопля допомогла ».

«Мені щойно повідомили, що мій 16-річний пацієнт, у якого була неходжкінська лімфома, ЧИСТИЙ!
Пухлини зникли, лабораторії в нормі ». Джанет

«Ми отримали дзвінок від смертельно хворого пацієнта.  Вона лікується RSO вже кілька місяців. Рак
кишечника.  Доктор Тед їй залишилося жити місяцями.  Йіндржих Байєр, я радий повідомити, що на
останньому докторі Аппті він подарував їй найкращий різдвяний подарунок. Він сказав їй: я не можу
знайти жодного раку, і ти можеш жити !!!! Це різдвяний подарунок. Дякую Ісусе !!!! Ніколи не кажи
ніколи ... »Раймонд

«У мене було двоє друзів, які пережили рак, зробивши знамениту олію Сімпсонів! Один мав рак легенів,
йому дали 6 місяців життя, він живий вже 7 років, а інший двічі переніс рак, останній - рак яєчників, і я
радий сказати, що 2 тижні тому раку більше не було! Обидва рази вона вживала олію конопель !! " Вікі-
Джейн

«Я стежу за сторінкою Ріка близько року, з тих пір, як моя мама отримала діагноз« дрібноклітинний рак
легенів ». Їй поставили діагноз у березні минулого року, а незабаром розпочала хіміотерапію. Протягом
літа вона перенесла хіміотерапію та опромінення грудної клітки, і їй стало дуже погано, оскільки радій
обпалив їй горло, тому вона не могла ковтати/їсти тощо. Її госпіталізували майже два місяці. Потім у неї
було  деяке  випромінювання  головного  мозку  (профілактичне,  bleh:/)  весь  цей  час,  який  ми  довго
досліджували і почали нашу подорож, збираючи все разом для виробництва нашої власної нафти з нуля.
Що нам вдалося -так!

Тож після перших двох днів опромінення мозку їй стало дуже погано, тому ми прийняли рішення, що
вона почне олію (жовтень). З першої дози вона ніколи не озиралася !!!! Вона проплила через решту
своїх мозкових радів і вразила лікарів, що у неї не було мігрені або сильної блювоти, втрати пам’яті
тощо тощо! Вона летіла!

Тож після її огляду у жовтні воно показало значне зменшення пухлини легенів, але воно все ще було.
Вони хотіли побачити її знову в січні, щоб вирішити подальші кроки. Тож ми продовжували працювати
в листопаді та грудні, надаючи їй лише олію і ніякого іншого лікування. У неї на Різдво була незначна
невдача, і вона впала в депресію та блювоту протягом двох тижнів, але ми повернули її на сирі веганські
коктейлі та пшеничну траву, і вона справді оживила і виглядає сяючою. Її велике обстеження після її
останніх сканувань було вчора, здогадайся ... Моя мама БЕЗ РАКУ !!!! Вона зникла !!!! Як це дивно !!!!
” через Джанет

«Приблизно 6 місяців тому у моєї мами діагностували метастатичну меланому з термінальною раковою
пухлиною з 6 пухлинами на обох легенях. Лікарі сказали нам, що хіміотерапія та радіація нічого не
дадуть, і сказали, що у них було нове лікування, яке успішно зупинило зростання пухлин і, можливо,
продовжило її життя ще на пару років. Ми розпочали нове лікування, і побічні ефекти були жахливими,
тому ми припинили. Приблизно через тиждень мій знайомий згадав про ваш документальний фільм на
Youtube «Run From the Cure».

Переглянувши це, я вирішив, яку шкоду може принести спроба? Гей, якщо це не спрацює, вона все одно
помре. Коротше кажучи, мама вживала олію близько 3 місяців, і вона зробила обстеження 2 дні тому, і 5
із 6 пухлин повністю зникли, а остання - удвічі меншою.
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Я не  можу словами  передати  слова  вдячності  за  вашу інформацію  та  порятунок  життя  моєї  мами.
Жахливо думати про всіх людей і дітей у світі, які страждають і вмирають, коли проста рослина може
все це виправити. Тепер я твердо вирішив поширювати інформацію і, можливо, вирощувати щось своє
та виготовляти олію для знайомих, яким потрібна допомога. Ще раз дякую і бажаю успіхів у всьому у
майбутньому ». через Джанет

«Рак яєчників, пухлина 5,5», 90 днів життя, поширився на шлунок ... Вжив 90 грамів за 38 днів. Раку
більше немає. Майте всю документацію,  в яку потрібно було б вірити, але все одно люди цього не
роблять! Бог благословить вас, святий Сімпсоне, що допоміг нам зберегти нашу маму !!! » Ларрі

"У мене є дуже чудові новини, люди. Один з моїх людей, що дивляться на схід, дав один, порахуйте ...
ОДНУ трубочку з маслом другові, у якого була обмотана масивна пухлина навколо сонної артерії. Він
просто проігнорував це, відростив довге волосся, щоб приховати його, коли воно зростало все більше і
більше. Його брат, лікар, не знав, що робити, оскільки пацієнт відмовився від хіміотерапії/опромінення.
Не маючи можливості ігнорувати це більше, 2 дні тому вони доставили його в операційну для того, що
мало стати  масштабною операцією.  Кілька  фахівців/  хірургів  були присутні,  оскільки це  була дуже
небезпечна,  довга  та  складна  операція.  Вони намагалися  видалити  пухлину  настільки,  наскільки  це
можливо, і збиралися взяти вену з ноги і пересадити йому на шию. Вони відкрили йому шию, і VOILA
пухлина була повністю інкапсульована і  відірвана від сонної  артерії.  Вони буквально потягнулися і
витягли його! Лікарі вражені і хочуть детального звіту про все, що він зробив. Люди, це буде не довгий
список. Просто сік і ОДНА трубка олії ». Коррі

“Нафта неймовірна !! У моєї подруги була кіста яєчника ... їй зробили операцію з видалення, а через
місяць вона повернулася,  щоб виявити, що у неї більше! Минув місяць, і він збільшився вдвічі,  і їй
сказали, якщо щось станеться, і вони зроблять екстрену операцію! Її хлопець зробив їй трохи масла ...
вона приймала його протягом 3 тижнів ... до її подиву, коли вона пішла на наступне УЗД, його майже не
було !!! » Джолі

«1 рік тому сьогодні хтось із дуже близьких мені сказав, що у нього смертельний рак. Йому сказали, що
йому залишилося жити 8 місяців. Протягом 5 днів я дав йому трохи конопляної олії, щоб з'їсти, з’ївши
половину олії з розміром зерна рису. Протягом 6 тижнів відбулося зменшення розміру його пухлини, і
не було жодних ознак її поширення, як вони сказали.

Я радий сказати, що пухлина була розміром з великий грейпфрут, а сьогодні - з жолудь. Масло конопель
врятувало йому життя. Він буде продовжувати їсти масло, поки воно не зникне. Це не тільки виліковує
його смертельний рак, але й надзвичайно впливає на його здоров'я. Він був переддіабетичним і страждав
ожирінням, і тепер він досяг ідеальної ваги і щасливий, ніж будь-коли!

Я закликаю всіх звернути увагу на терапію маслом конопель. Будь ласка, подивіться -> РІК СІМПСОН
"Втікайте від лікування" Відео на Youtube ... Це просто може врятувати ваше життя або когось із ваших
знайомих. Подаруй їм дар життя! » Хосе

Докази

"Олія Ріка Сімпсона має повний науковий авторитет, якщо ви потрудитесь читати наукову літературу"
Роберт Меламед, він же доктор Боб

"Інгібування шляху виживання клітин призводить до дефосфорилювання Bad і транслокації цього білка
Bcl-2 у мітохондрії, а згодом до апоптозу". Хммм, будь ласка, умови мирян ??? " Шанс

- Це означає: «Конопля вбиває ракові клітини», Чанс. JB

З. Чому я повинен очікувати, що лікарі підтримають твердження, що канабіс лікує рак? 
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О. Ну, тому що він лікує рак, і це все. ТГК викликає апоптоз, тому на диво він викликає апоптоз при всіх
видах  раку.  Чому?  Ну,  тому  що  декарбоксильована  олія  так  чи  інакше  потрапляє  у  всі  клітини
організму, якщо її вживати у потрібній кількості. Ендоканабіноїдна система регулює імунну систему,
тому, коли імунна система працює належним чином, вона також може боротися з раком. Насправді це
мало, насправді це дуже образливо.

Правильно  виготовлене  високоякісне  масло-це  найкращий  шанс  у  будь-якому  випадку  (можливо,
хірургічне втручання буде потрібно у кількох випадках, що загрожують життю). І якщо ви знаєте спосіб
лікування, який є безпечнішим, ефективнішим і веселішим для пацієнта, ніж масло, скажіть нам. Немає
жодного.

Подивіться,  що  говорять  Мечулам  і  Пачер:  «Запалення/пошкодження  тканин  викликає  швидке
підвищення місцевих рівнів ендоканабіноїдів, що, у свою чергу, регулює сигнальні реакції в імунних та
інших  клітинах,  що  модулюють  їх  критичні  функції.  Зміни  рівнів  ендоканабіноїдів  та/або  експресії
рецепторів CB2 були зареєстровані майже у всіх захворюваннях, що вражають людей, починаючи від
серцево  -судинних,  шлунково  -кишкових,  печінкових,  ниркових,  нейродегенеративних,  психічних,
кісткових, шкірних, аутоімунних, легеневих порушень до болю та раку та модулюючи CB2 Рецепторна
активність  має  величезний  терапевтичний  потенціал  у  цих  патологіях  ».  http:  //www.ncbi.nlm.nih.
gov/опубліковано/21295074

І як вам все це вдається? Ну, з маслом. Ви врівноважуєте рівні або ставите їх на овердрайв, коли це
необхідно. Ви можете з’їсти олію, розтерти її, випарувати та приймати у свічках, і між цими чотирма
методами  можна  знайти  спосіб  допомогти  кожному пацієнту  на  цій  планеті.  Пізніше  лікарі  будуть
вводити пухлини з олією і скорочувати їх у рекордно короткий час таким чином (не рекомендується
вдома).

І чому я запропонував рак шкіри (або діабетичну виразку чи опік)? Ну, оскільки ви можете бачити, що
там відбувається,  і зазвичай не потрібно багато часу, щоб вилікувати їх олією, у більшості  випадків
максимум кілька тижнів. Тоді просто зрозумійте, що те саме, що відбувається після місцевого нанесення
на шкіру, відбувається всередині вашого тіла, коли ви вживаєте олію. Знову ж таки образливо просте,
але це, зрештою, дуже точне пояснення. А потім повернімося до того, що написав Мечулам: «Зміни
рівнів  ендоканабіноїдів  та/або  експресії  рецепторів  CB2  були  зареєстровані  майже  у  всіх
захворюваннях, що вражають людей, починаючи від серцево -судинних, шлунково -кишкових, печінки,
нирок, нейродегенеративних, психічних, кісткових, шкірних, аутоімунних, порушення легень до болю
та  раку,  а  модуляція  активності  рецептора  CB2  має  величезний  терапевтичний  потенціал  у  цих
патологіях ».

- Знаючи все це, я збираюся негайно модулювати свою активність рецепторів CB2. JB

"Це вилікувало мене від раку ... Мозок четвертої стадії ... Так так". Кришталь

«Сказати, що він лікує рак, є досить небезпечним та ілюзорним завищенням іншої обґрунтованої точки,
яка заслуговує додаткових досліджень. Але ні, ні, ні. Конопля не лікує рак. Наразі немає остаточного і
реального ліків від раку, і лише ряд задумливих медичних, аліментарних та психологічних зусиль може
допомогти зменшити ризик смерті від раку. Конопля не лікує рак, і пацієнти повинні це знати ". Давіде

"RSO вбиває рак, друже ... Куріння, ні, але RSO так". Кевін

"Допоможіть мені допомогти тут, друже ...?" Джефф

«По -перше,«  рак » -  це  будь -що -  від кісти до нейробластоми,  тому« лікує  рак » -  це  загальний,
ілюзорний, неспецифічний характер. Тоді конопля дійсно дуже добре впливає на розмноження клітин,
що, безумовно, допомагає, але систематично не лікує пухлини. Знову ж таки, кожен вид раку різний, і
конопля показала певну позитивну реакцію на рак молочної залози, який є типом раку о, широко та
дуже ефективно лікується також традиційною медициною. Тим не менш, я ЗАГАЛЬНО за легалізацію
конопель,  але,  хоча  я  дуже  відкритий  до  альтернативних  методів  лікування,  мені  доводиться  не
погоджуватися з цим пишним твердженням ». Давіде
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“Джиндріх Баєр, допоможіть, будь ласка !!!” Кевін

"Твердження, що конопля демонструє позитивну реакцію у боротьбі з певними типами пухлин, - це
твердження, яке я можу прийняти". Давіде

- Давіде, прийми все, що забажаєш, зі мною все гаразд. Так, достовірних даних про олію Ріка Сімпсона
дуже мало, але це лише через корупцію медичної системи та їхніх майстрів. Це зміниться дуже скоро,
коли Колорадо та Вашингтон почнуть надавати свої дані. Крім того, Ізраїль та Нідерланди починають
випробовувати нафту, Чехія, ймовірно, незабаром приєднається до неї.

Наскільки нам відомо, і з нашого практичного досвіду роботи з тисячами пацієнтів, здається, що олія діє
на всі види раку набагато краще, ніж будь -що, що надається медичною системою. Якщо вам потрібен
доказ, зробіть трохи олії та знайдіть людину з раком шкіри та подивіться, що відбувається, коли на неї
нанесіть олію. З найкращими побажаннями, JB

«Зроби це сам, ми запитували Ріка,  де ми можемо його отримати,  і  через деякий час ми зрозуміли,
оскільки  ми  живемо  далеко  від  Америки  і  не  можемо  кудись  поїхати,  щоб  отримати  його  через
фінансові  обмеження,  ми просто переглянули відео приблизно  100 разів  ,  практично  запам’ятав  це,
знайшов  конопель  у  місцевого  постачальника,  купив рисоварку,  спирт,  навіть  термометр,  щоб бути
впевненим у температурі. Це було легше, ніж ми думали, МИ ЗРОБИЛИ САМИ, мій хлопець приймає
це вже 4 дні ... Почекаємо і побачимо. Ми читали медичні журнали та дивилися багато документальних
фільмів, усі їх результати однакові (клінічні випробування, проведені в Каліфорнійському університеті,
Гарвард ...) - олія вбиває ракові клітини! Тому ми вирішили це зробити, адже все -таки ти ніколи не
зможеш, поки не спробуєш! » Іоанна

«Сам факт, що плацебо лікує деяких людей, є приводом назавжди відмовитися від медицини та вивчити
мистецтво плацебо. Сказавши, що ви ніколи не проводите дослідження плацебо, коли у вас ефективне
лікування, ви праві, це вбило б половину ваших пацієнтів, хворих і жорстоких ». Крістофер

- Це справді було б боляче і жорстоко, Крістофере, і тому я особисто цього не робитиму. Інші можуть,
якщо захочуть, а я - ні. Я хочу, щоб медична система почала використовувати олію як плацебо - якщо
вони докажуть, що все, що вони хочуть використовувати, є безпечнішим і ефективнішим, ніж масло (і
веселіше/приємніше для пацієнта), вони можуть продати його . Якщо ні, то ні. Це досить просто і, на
мою думку, дуже раціонально. І так воно і буде в майбутньому, тож навіщо чекати? JB

"Ей, Кім, я закликаю вас ДОКАЗАТИ, що канабіс як нетоксичний лікарський засіб, що рятує життя, є"
риторикою ". Удачі з цим. Я ЗВИВАЛА звучати так само, як ти. Тоді я вирішив, що збираюся пробивати
дірки в цій «риториці», тому що це МАЄ БУТИ БЕЗПЛАТЬ ... хлопче, я помилявся. Я маю на увазі
МЕРТВИЙ НЕПРАВИЛЬНО. Ви не можете заперечувати наукові 100% ФАКТИ ЗАЛІЗНОГО КЛАПУ.
Я не міг цього зробити, і ви цього не зробите. ФАКТИ - це ФАКТИ, і це ФАКТ, Кім. AMA & Big Pharma
-  ЗЛОЧИНИ.  Вони  свідомо  дозволили  демонізувати  і  обманювати  цей  чудовий  Божий  дар  заради
ЧИСТОГО  ПРИБУТКУ!  Вони  дозволили  членам  вашої  сім'ї  страждати  і  помирати,  Кім.  Якщо  ви
вважаєте, що ці "Петрохімікати", які вони продають, - це медицина, краще подумайте ще раз. Ви хочете
відкрити для себе «риторику», поговоріть зі своїм лікарем, поговоріть з Американським товариством
раку,  зверніться  до  виробників  таблеток  отрути.  Зверніть  увагу,  Кім,  КОЖНА ТАБЛИЦЯ,  ЩО НЕ
ЗАБЕЗПЕЧУЮТЬСЯ, -  НЕ! Знайди мені той,  який не ТОКСИЧНИЙ, просто ОДИН! І все ж тут ми
маємо нетоксичний овоч, який виробляє найпотужніші ліки на Землі, які були доведені для лікування
хвороби, і наші «медичні працівники», і уряд вважав за потрібне відмовити нам у цьому рятувальному
овочі, що дозволяє нам страждати і помирати, а також бути пораненим у в'язниці, щоб зробити речі ще
безпечнішими  у  суспільстві  ...  Ви  хочете  поговорити  про  "РЕТОРИКУ"  ???  Сподіваюся,  цей  пост
відкриє вам очі на ПРАВДУ. Якщо ні, РІП Кім, немає надії для вас та вашого роду, у вас “клінічний
дефіцит ендоканабіноїдів”. Подивіться, це правда ». Ден І все ж тут ми маємо нетоксичний овоч, який
виробляє  найпотужніші  ліки  на  Землі,  які  були  доведені  для  лікування  хвороби,  і  наші  «медичні
працівники», і уряд вважав за потрібне відмовити нам у цьому рятувальному овочі, що дозволяє нам
страждати  і  помирати,  а  також  бути  пораненим  у  в'язниці,  щоб  зробити  речі  ще  безпечнішими  у
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суспільстві  ...  Ви хочете поговорити про "РЕТОРИКУ" ??? Сподіваюся, цей пост відкриє вам очі на
ПРАВДУ.  Якщо  ні,  РІП  Кім,  немає  надії  для  вас  та  вашого  роду,  у  вас  “клінічний  дефіцит
ендоканабіноїдів”. Подивіться, це правда ». Ден І все ж тут ми маємо нетоксичний овоч, який виробляє
найпотужніші ліки на Землі, які були доведені для лікування хвороби, і наші «медичні працівники», і
уряд  вважав за  потрібне  відмовити  нам у  цьому рятувальному овочі,  що дозволяє  нам страждати  і
помирати, а також бути пораненим у в'язниці, щоб зробити речі ще безпечнішими у суспільстві ... Ви
хочете поговорити про "РЕТОРИКУ" ??? Сподіваюся, цей пост відкриє вам очі на ПРАВДУ. Якщо ні,
РІП Кім, немає надії для вас та вашого роду, у вас “клінічний дефіцит ендоканабіноїдів”. Подивіться, це
правда ». Ден Ви хочете поговорити про "РЕТОРИЧНИЙ" ??? Сподіваюся, цей пост відкриє вам очі на
ПРАВДУ.  Якщо  ні,  RIP  Кім,  немає  надії  для  вас  та  вашого  роду,  у  вас  “клінічний  дефіцит
ендоканабіноїдів”.  Подивіться,  це  правда  ».  Ден  Ви  хочете  поговорити  про  "РЕТОРИЧНИЙ"  ???
Сподіваюся, цей пост відкриє вам очі на ПРАВДУ. Якщо ні, RIP Кім, немає надії для вас та вашого
роду, у вас “клінічний дефіцит ендоканабіноїдів”. Подивіться, це правда ». Ден

«Мій чоловік має рацію. У мене є 4 ПЕТ -сканування, які це підтверджують. Коли я був сильним на
нафті, мої пухлини зникали, як божевільні. Коли мені довелося зменшити дозу, вони більш стійкі, ніж
скорочуються. У мене є видимі докази того, що це працює ». Марія

«Звучить  як обман,  щоб заробляти  гроші.  Ви дійсно думаєте,  що закон дозволить  мені  вирощувати
коноплі, щоб виробляти трохи олії? Отримайте справжнього чувака. Я захворів на лейкемію, і я не вірю
ні слова тому, що ви говорите. Ви, шалений аферист, який молиться на хворих, має бути ув’язнений.
Якщо ви настільки впевнені, що це працює, то проведіть справжні клінічні випробування. Багато країн
дозволять вам це робити, не використовуйте виправдання Lada Ass FDA! “Стівен

-  Стівен,  чим  раніше  ти  отримаєш олію,  тим  краще  для  тебе.  Не  звинувачуйте  мене  у  відсутності
наукових досліджень щодо нафти. Якби медична система дійсно робила те, що вона мала робити, лише
ці вісімдесят свідчень були б єдиним, що вони мали б побачити, щоб провести всі ці десятки чи сотні
тисяч досліджень, які потрібно буде провести.

Ми з Ріком дійсно не можемо дозволити собі проводити всі ці дослідження, це набагато виходить за
рамки нашого бюджету, а також ми не можемо проводити їх легально та так, як ми хочемо їх проводити,
тож тепер дійсно інші мають виконувати свою роботу. Наскільки я знаю, є штати, де медична марихуана
дозволена, я не знаю, чому вони ще не провели дослідження. Наприклад, щодо раку шкіри, це буде
зроблено за кілька місяців, лише при місцевому застосуванні олії. Але це, здається, не відбувається, або
я не знаю про такі дослідження.

Але є наукові  докази,  які  підтверджують усе,  що ми говоримо,  просто проведіть  своє дослідження,
перевірте PubMed і з’єднайте точки для себе.

Я сподіваюся, що це задовольнить ваші наукові потреби, і я сподіваюся, що ви потрапите на олію до
того,  як  ваші  лікарі  отримають  нагоду  вбити  вас  своєю  хімічною  отрутою,  що  ніколи  б  не  було
дозволено, якби це було перевірено належним і етичним медичним дослідженням. JB

"Дослідники зробили висновок:" Дані, представлені в цьому документі, є першими, про які ми знаємо,
щоб продемонструвати  критичну  роль рецепторів  CB1 (канабіноїдів)  та  ендоканабіноїдів  у етіології
посттравматичного стресового стресу у людей. Таким чином, вони створюють основу для розробки та
перевірки інформативних біомаркерів уразливості до посттравматичного стресового розладу, а також
для керівництва раціональним розвитком наступного покоління доказових методів лікування ПТСР ».

Але не очікуйте, що федеральні чиновники допоможуть просунути цей процес. У 2011 році федеральні
адміністратори заборонили дослідникам з  Університету  Арізони у  Феніксі  проводити  схвалені  FDA
клінічні  випробування,  контрольовані  плацебо,  для  оцінки  вживання  конопель  у  50  пацієнтів  з
посттравматичним стресовим розладом. Наукова чесність? Не коли мова йде про марихуану. Не дуже
довго ».
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- Будь ласка, не звинувачуйте нас у відсутності медичних досліджень щодо масла канабісу. Чим швидше
ви зрозумієте, що так, є група людей, які дійсно контролюють цей світ і що вони просто зроблять все,
щоб затримати повернення канабісу, тим краще для вас. Це не означає, що ми не будемо проштовхувати
ліки з конопель, це лише означає, що на це піде більше часу, ніж потрібно або очікується. JB

«Я твердо вірю в нафту. У сина мого чоловіка був лейкоз, лікарі дали йому 4 місяці. Він прожив 2,5
РОКИ все через олію, яку він споживав в яблучному соусі. Дякую Ріку Сімпсону !!! Бог благословить
вас ». Террі

«4 дні без нової роботи. Ніяких побічних ефектів, відкликання та відкушування людей головами! Ось
ваше дослідження,  лол. Поширювати Слово! Нам це потрібно.  Ми зобов’язані  людству зробити світ
кращим. Це початок :) ”Христина

«У квітні минулого року, після 5 років без раку молочної залози, мені знову поставили діагноз. Цього
разу це була четверта стадія, кінцева з перетинами до хребта, ребра, лімфатичних вузлів, грудини та
грудей.  В  основному  мені  запропонували  паліативну  допомогу  і  сказали,  що  вони  намагатимуться
утримати мене від зайвого болю ... піти додому і розібратися у своїх справах. Мені було дуже боляче, і
вони  продовжували  призначати  все  більш  токсичні  знеболюючі  засоби  з  ДУЖЕ  неприємними
побічними ефектами (Percocet, гідроморфон та дексиметазон). Я не міг би з цим працювати.

Мій чоловік почав читати це в Інтернеті, і я, м’яко кажучи, був скептично налаштований, але вирішив,
що мені буквально нічого втрачати, спробувавши це. Жувати дуже маленьку кількість Білої Вдови 3
рази на день. Минулого тижня я отримав звістку, що мої кістки повністю зникли. Сьогодні мені сказали,
що МРТ демонструє значне скорочення пухлин м’яких тканин. Зараз не так скептично і відчуваю себе
чудово, без болю ». Юлія

«Це  дійсно  виліковує  рак,  я  -  живий  доказ.  На  четвертій  стадії  кістки  та  печінка  зустрічаються  з
незліченною кількістю пухлин, використовували олію, і тепер я без раку ". Лора

“Привіт  Джиндріч,  вчора я  закінчив  читати  книгу  Ріка.  Чудові  речі!  Чесно кажучи,  мені  більше не
потрібні  докази  про  справді  чарівну  силу  олії!  Я  також  робив  деякі  експерименти,  і  кожен  день  я
відкриваю для себе щось нове, що може зробити це ліки! Дивовижний!

На жаль, хоча я переконаний, і навіть якщо моя дівчина переконана, що її мати все ще не може повністю
"відпустити" ... і все ще вона не впевнена, чи кинула блядь хіміотерапію ...

Я постійно намагаюся навести хороші аргументи, але не можу вирішити за неї! Вона - одна з хворих на
рак, і вона єдина, хто може вирішити, що робити зі своїм життям.

Я знаю, що в кінці кінців вона все -таки вилікується, тому що ми влиємо в неї стільки масла, що вона не
зможе померти.  Але  все  -таки  я  відчуваю,  що так  нерозумно  і  настільки  небезпечно  грати  з  цими
чортовими  хімікатами,  особливо  коли  у  вас  є  доступ  до  натуральної  медицини,  яка,  як  доведено,
виліковує рак!

Я читав про ваш досвід з раком та медичною системою ... Мені дуже шкода вашої втрати ... і тепер я
краще розумію ваше ставлення до традиційної так званої «медицини»! » Луїджі

- Привіт Луїджі, дякую за приємні слова про книгу, і шкода, що вам доведеться це пережити. Це її вибір,
яке лікування вона вибере, але я б не хотів підходити до хіміотерапії - просто почитайте для неї історію
моєї мами, можливо, вона зрозуміє, що приймати отруту ніколи не є хорошою ідеєю, особливо коли це
не обґрунтовано і не потрібно. Її шанси просто вижити після хіміотерапії  значно покращаться, якщо
вона прийме олію, але знову ж таки, навіщо завдати ще більшої шкоди її хворому організму? Це взагалі
не має сенсу. З найкращими побажаннями, Джиндріч

«Це битва, з якою доводиться боротися багатьом хорошим людям, неосвіченому доктору, який вважає,
що він/вона знає більше, навіть не просуваючись уперед у розвитку нової та існуючої інформації про
канабіс, його канабіноїди та здатність вбивати рак, не завдаючи шкоди пацієнту. Наскільки божевільним
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з нашої точки зору, що вони вимагали б отрути над чимось таким безпечним, чому? Це незнання чи
вони біжать?

Я бачив лікаря раз на 5 років після того, як дізнався про цю олію для IBS, і це було для чогось, чого я не
міг зробити сам. Ми з вивихнутим мізинцем використовували масло, щоб ніколи не заразитися, знімали
шви  без  страждань,  і  кожного  разу,  коли  я  його  накладав,  біль  миттєво  зникав  через  видалення
запалення. Він повністю вилікувався за 2 1/2 до 3 місяців замість фізіотерапії і приблизно від 9 місяців
до року для зцілення. Я раз у раз бачив на власні очі, і ніхто не може у мене це забрати ». Кові

«Лікарі НЕ вчені і не займаються наукою. Якби вони це зробили, вони б вимагали від уряду дозволити
їм доступ до марихуани. Причина в тому, що тепер перевірена частина тіла, ендоканабіноїдна система,
була повністю ігнорована американським медичним суспільством. В той час як інші країни проводять
все більше і більше досліджень щодо марихуани і, зокрема, лікування раку, американським медичним
закладом  керує  Big  Pharma,  велика  страховка  та  великі  гроші.  Лікарі  передали  контроль  над  своїм
ремеслом немедикам та політикам, що базуються на страху. Вони витратять роки, намагаючись знайти
альтернативи під контролем патентних юристів, при цьому загрожуючи потенційним лікуванням.

Якби марихуана була захована в якихось глибоких джунглях,  під контролем якогось неписьменного
племені, Велика Фарма була б першою, хто контролюватиме її виробництво, запатентувати свої 64 різні
сполуки канабіноїдів, а потім звернутися до лікарів, щоб «призначити» її. Але найбільше плем’я США
вже починає викрикувати правду. Шкода Великої Фармації, що це плем’я не продається ». Брайан

«Цей доказ є у нас.  І  ми ним ділимось. Медична група [більше не має ставитися до неї з повагою]
наркоторговців,  які  працюють  на  стимулювання,  розкривається.  Вони  корчаться  у  гаманцях.  Вони
усвідомлюють, що відбувається, і їх товариш по іграх, FDA, йде разом з ними. Нічим не відрізняється
від  будь  -якої  форми  тиранії,  з  якою  ми  стикалися,  перш  ніж  прийняти,  що  цього  разу  вона  є
внутрішньою.  Ми  робимо  це  собі.  Є  ліки  від  раку,  немає  ліків  від  того,  як  нам  зараз  нав'язують
МЕДИЦИНУ, якщо ми не проголосуємо кишенями та бюлетенями! » Тілман

«Я  спостерігав,  як  родичі,  друзі  так  швидко  вмирають  і  помирають  після  того,  як  були  змушені
витратити десятки тисяч доларів,  щоб їх повільно вбили,  коли ліки виросте прямо з Матері  -Землі.
Давай  зараз,  прокинься  і  понюхай  дурниці.  Не  накидайся  на  стереотипи  і  проведи  справжнє
дослідження ». Емі Джейн

"Я знаю, що я б скоріше отримав RSO, ніж хіміотерапію/рад ... Смішно, як деякі люди можуть називати
RSO, коли побічні ефекти всього іншого можуть залишити вас із дуже низькою якістю життя". Керрі

"Його  потрібно  легко  отримати.  ПОТРІБНО  бути  доступним  "Чим  більше  я  читаю,  тим  більше
захоплююся". Шеллі

«Усі раки - це нерегульовані клітини. Клітину просто потрібно регулювати. Якщо його організм не може
регулювати  ракові  клітини,  то  ракові  клітини  могли  зламати/пошкодити  рецептори  CB.  Коли фіто-
каннабіноїди (фіто = рослинна основа) вступають у контакт з нерегульованою клітиною, вони можуть
передавати сигнал раковій клітині через більшу кількість шлюзів, ніж просто рецептори CB 1/2. Ось як
фіто-канабіноїд досягає успіху там, де ендогенний каннабіноїд зазнає невдачі.

Ось деякі примітки про процес того, як канабіноїди регулюють ракові клітини: Рак

1) Рак - це нерегульована клітина. 
2) Індукування апоптозу Регулює ракові клітини. 
3) Канабіноїди індукують апоптоз у клітинах. 

Рак  визначається  як  "широка  група  різних  захворювань,  ВСІ,  що  включають  нерегульований  ріст
клітин". https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

З: Як ми регулюємо клітини? В: Через апоптоз. Апоптоз: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Процес
“Апоптоз (прим .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/також прон .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] - це процес запрограмованої загибелі
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клітин (PCD) які можуть зустрічатися у багатоклітинних організмів. [4] Біохімічні події призводять до
характерних змін клітин (морфологія) і загибелі ».

«Процес апоптозу контролюється різноманітним діапазоном клітинних сигналів, які можуть походити
або  позаклітинно  (зовнішні  індуктори),  або  всередині  клітин  (внутрішні  індуктори).  Позаклітинні
сигнали можуть включати токсини,  [13] гормони,  фактори росту,  оксид азоту [14] або цитокіни,  які
повинні  або  перетнути  плазматичну  мембрану,  або  трансдукуватись,  щоб  викликати  відповідь.  Ці
сигнали можуть позитивно (тобто запускати) або негативно (тобто пригнічувати, гальмувати або гасити)
впливати на апоптоз ».

Як змусити ракову клітину пройти апоптоз?

Нам потрібні канабіноїди/ендоканабіноїди, щоб сигналізувати рецепторам канабіноїдів (CB1R, CB2R),
щоб викликати апоптоз (давно підозрюється, що існує більше 2 рецепторів):

Що таке CBR? (Рецептор канабіноїдів):

“Рецептори  канабіноїдів  активуються  трьома  основними  групами  лігандів,  ендоканабіноїдами  (які
виробляються організмом ссавців), рослинними канабіноїдами (такими як ТГК, вироблений рослиною
конопель)  та синтетичними канабіноїдами (такими як HU-210).  Усі  ендоканабіноїди та каннабіноїди
рослин  є  ліпофільними,  тобто  жиророзчинними  сполуками  ”.
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Чи можуть канабіноїди подавати сигнал до CBR, щоб викликати апоптоз?

"Дослідження цих моделей хвороб разом з багатьма експериментами in vitro показують, що канабіноїди
проявляють свої імуносупресивні  властивості  чотирма основними способами: (1) індукція апоптозу",
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Автофагія - Якщо я помиляюся, виправте мене, але з того, що я розумію:

Автофагія - це процес, коли клітину можна відновити або переробити. Зазвичай з раковими клітинами
вони просто запрограмовані на смерть, проте Автофагія все ще може зіграти роль у цьому процесі.

Це  ніби  у  вас  є  контейнер  для  сміття  та  контейнер  для  сміття,  і  ви  збираєте  різні  відходи  та
організовуєте  їх  у  2  контейнери.  Іноді  вам  потрібно  переробляти,  іноді  потрібно  просто  щось
утилізувати ». Скотт

“У новому дослідженні Чен та його команда виявили, що лікування Δ9-ТГК викликало збільшення рівня
ферменту під назвою циклооксигеназа-2 (ЦОГ-2) у гіпокампі миші,  області мозку, яка бере участь у
навчанні та пам’яті. Препарати або генетичні методи, що знижували рівень ЦОГ-2 у мишей, запобігали
проблемам з пам’яттю та аномаліям нейронів, викликаним повторним впливом Δ9-ТГК. Оскільки ЦОГ-
2 пригнічується безрецептурними знеболюючими засобами, такими як ібупрофен, результати показують
просту стратегію запобігання побічним ефектам марихуани.

Дослідники також виявили,  що лікування Δ9-THC зменшує пошкодження нейронів у моделі  миші з
хворобою  Альцгеймера,  і  цей  сприятливий  ефект  зберігається,  коли  тварин  одночасно  лікували
інгібітором ЦОГ-2. "Наразі немає ефективних ліків для запобігання та лікування хвороби Альцгеймера
або зупинки прогресування хвороби", - каже Чен. "Наші результати свідчать про те, що небажані побічні
ефекти конопель можна усунути або зменшити, зберігаючи при цьому його корисні ефекти, вводячи
інгібітор  ЦОГ-2  разом  з  Δ9-ТГК  для  лікування  таких  важкодоступних  захворювань,  як  хвороба
Альцгеймера". http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

«Нове дослідження, що фінансується урядом, щодо канабісу/раку, ШОКС ...

THC, основний психоактивний інгредієнт коноплі,  може насправді  змінити генетичний код людини,
щоб запобігти раку та запальним захворюванням. Що?!!!! Що що!!!????

Рік  Сімпсон  та  його  головний  ельф,  чеський  активіст  Йіндржих  Байєр,  говорять  про  це  протягом
багатьох місяців, і я був чемним, але таємно знущався над цим поняттям, тому що це для мене звучало
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як група фокусів (і через інші незначні технічні проблеми) мої розбіжності з їхньою точкою зору). . .
Ліки не можуть змінити ДНК, правда? Мабуть, НЕПРАВИЛЬНО! СВЯТО [КЛЕП]! » Алан Гордон

«Довідка: Канабіноїди індукують потужні клітини-супресори, що походять від мієлоїдів (MDSC) in vivo.
Результати:  Функціональні  MDSC,  індуковані  THC,  демонструють  чітку  картину  експресії  міРНК.
Висновок:  Специфічна міРНК може відігравати важливу роль у розвитку та  функціонуванні  MDSC,
регулюючи гени -мішені, які беруть участь у диференціації мієлоїдних клітин. Значення: Вибір міРНК
може  бути  важливою  молекулярною  мішенню  для  маніпулювання  активністю  MDSC  при  раку  та
запальних  захворюваннях  ».
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Добре, що б це не означало, це поза моєю сферою компетенції.  Ймовірно, це говорить про те, що
каннабіноїди можуть вилікувати рак, і вони роблять це якимось чином за допомогою модифікації генів.
І що, як завжди, потрібні додаткові дослідження.

Все, що я говорю, це те, що сама думка про матерію є найдрібнішою частинкою речовини, і олія також
може виправити думки. Гени все ще занадто великі. Дослідження повинно зосередитися на тому, що
канабіноїди роблять з найдрібнішими частинками нашого тіла, атомами, кварками, струнами тощо. Тут
починаються проблеми з найдрібнішими частинками, це те, що вам потрібно виправити, якщо ви дійсно
хочете вирішити проблеми. JB

Інформація про лікування інших шкірних захворювань

«З мого досвіду роботи з моєю забороненою в даний час конопляною косметикою, в якій ми 
використовували олію з промислових конопляних бруньок, що набагато слабкіше порівняно з 
олією, яку ви робите, ми виявили, що конопля-це в основному ліки, тому що її можна 
використовувати практично на будь-якій хвороба. Ви можете це підтвердити?

Історія називає коноплю панацеєю, що означає вилікувати все, а в минулому її використовували для
лікування  великої  кількості  медичних  проблем.  Зі  свого  досвіду,  коли  я  бачив,  як  конопляна  олія
використовується для різних захворювань, я також називаю коноплю лікувальною. Коноплі корисні при
лікуванні практично будь -якого захворювання або стану; сприяє оздоровленню всього тіла без шкоди.
Тому для мене та багатьох інших це стало найкращим ліком, і я твердо вірю, що немає нічого кращого.

У світі,  в якому ми сьогодні живемо, багато хто навіть боїться виходити на сонце, але цей препарат
добре поєднується з такими речами, як креми для шкіри та лосьйон для засмаги, тож навіщо ховатися в
темряві? Чи не було б добре знову вийти на сонце і насолоджуватися життям, не турбуючись про такі
речі,  як рак шкіри? Ви впевнені,  що це станеться,  і  тепер ця чудова речовина може зробити все це
можливим ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Опіки

«Я знаю з особистого досвіду, що немає кращого лікування важких опіків, ніж конопляна олія. Якщо
масло нанести на опік, воно знімає біль протягом декількох хвилин і значно прискорює процес загоєння.
Якби лікарні використовували конопляну олію у своїх опікових одиницях, людські страждання могли б
значно зменшитися.

Коли я тільки починав виробництво олії, я приймав багато шкідливих ліків, призначених лікарями, які
впливали на мої здібності до міркувань, тому моє мислення було не дуже зрозумілим. Цей змінений стан
викликав у мене деяку необережність, і це призвело до вибуху та пожежі, в результаті чого моя права
рука отримала сильні опіки третього ступеня.

91



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

Коли я кажу важкий, я маю на увазі серйозний, три чверті моєї правої руки буквально розтанули і тепер
висіли в опіках. Моя дівчина Лія зійшла і, подивившись на опік, взяла ножиці і відрізала всю мертву
плоть. Я знаю, що це звучить жахливо, але те, що вона видалила, було мертвим, тому насправді я нічого
не відчував.

За одинадцять днів моя рука повністю зажила, не залишивши шрамів. Єдиний спосіб зрозуміти, що я
навіть  отримав травму,  -  це  наявність  усієї  нової  рожевої  шкіри,  яку було видно,  і  навіть  волосяні
фолікули відросли.

А тепер подивіться, що відбувається в цих опікових апаратах, які надає наша медична система. Діти та
дорослі, які перенесли важкі опіки, виявлять, що опікові одиниці - це не що інше, як камери тортур, які,
здається,  не  припиняють  страждань.  Ці  пацієнти  піддаються  інфекціям,  багатьом  хворобливим
операціям,  що включають шкірні  трансплантати,  і,  зрештою, вони, як правило, все ще мають сильні
рубці.

Ефірна олія коноплі  є  природним анестетиком і  природним антибіотиком.  Коли ви наносите олію з
рослини конопель прямо на опік, протягом 5 хвилин біль зникає і починається загоєння. Судячи з того,
що я бачив, як ця речовина робить, щоб вилікувати опік, який я отримав, та інших, хто зазнав подібних
травм, я твердо вірю, що цей дивовижний препарат міг би знову виростити обличчя або інші частини
тіла для тих, хто переніс важку спалити.

Якщо масло може знову виростити мою руку і  не залишити шрамів,  то чому б не ступня чи навіть
обличчя? Тож, якщо ті, хто керує опіковими відділеннями, дійсно хотіли б допомогти своїм пацієнтам та
полегшити їх страждання, можливо, саме час почати використовувати те, що працює ”. Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

«Я отримав опіки киплячою олією на пальцях третього ступеня вранці в неділю. Великі пухирі і дуже
болючі.  Я пам’ятаю, що читання RSO чудово лікує опіки,  тому я спробував його. OMG Люди, опік
повністю зникає всього за 40 годин. Взагалі ні сліду. Я наклав на пухирі кращу кількість РСО, філе
свіжого алое вера та пов’язку. Повторюється через 12 годин. Немає необхідності в третьому додатку ».
Боббі

«Моя невістка  смажила  свинячі  відбивні  у  фритюрі  і  занурювала  пальці  в  киплячу  гарячу  олію до
першої рульки, і вони біліли, як варена курка. Ми нанесли їм РСО, і біль зник приблизно через хвилину
або близько того, вона покривала їх 2 рази на день РСО. Вони швидко загоїлися всього за кілька днів, і
втрати  шкіри  та  рубців  взагалі  не  було.  Дивно,  що  зараз  ми  трохи  тримаємось  у  кухонному
холодильнику,  тому,  якщо  хтось  опечеться  (особливо  діти),  ми  негайно  застосуємо  RSO,  немає
необхідності відчувати такий біль, коли у нас є природна рослина, яка за це подбає . ” Дебра

«Використовував  його при сильних сонячних  опіках.  Працював чудово,  я  бачив,  як  він зажив рану
ножем менш ніж за  тиждень.  Він  також  лікує  галітоз.  Я  використовую його  протягом півроку  або
близько того і повністю зняв судоми. Коли я вибіг, у мене був незначний напад. Мені пощастило, що я
можу отримати такі ліки, я рекомендую від болю в нервах ». Джек

«Я використовую дров’яну піч для тепла, тому опіки на зап’ясті супроводжували мене багато холодних
місяців. Пройшов глибокий опік восени минулого року, ще не кинув прокинутися. Я отримав олію RSO
до того, що я наніс мазок, покрив опік і через два дні на ділянці з'явився рожевий, чистий пляма, без
пухирів і опіків! Я проданий на 100%! » Жанін

Шрами

«Я бачив опіки, які заживали за допомогою цієї олії,  які повинні були залишити жахливі рубці. Але
згодом  залишилася  тільки  здорова  рожева  шкіра,  і  згідно  з  медичною  системою  такі  речі  бути  не
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можуть.  Протягом  усієї  історії  коноплі  завжди  славилися  тим,  що  вони  здатні  загоювати  рани,
залишаючи при цьому мало або зовсім не залишаючи рубців.

Я поставляв цю олію багатьом людям, які  мали поганий колір обличчя та проблеми зі  шрамами на
обличчі. Після лікування олією поліпшення стану їх обличчя стало приголомшливим. Навіть шрами, які
були там роками, можна повністю або здебільшого видалити, просто обробивши уражену ділянку олією.

Цього можна досягти майже так само, як і для лікування раку шкіри: просто нанесіть олію на шрам і
накрийте бинтом. Повторюйте це до тих пір, поки шрам не зникне, і з часом оброблена ділянка злиється
з навколишніми тканинами.

Я зіткнувся з чоловіком у Чехії, у якого на обличчі був жахливий шрам, схожий на те, що його викликав
меч. Після того, як він обробив ділянку маслом, мені було дуже важко навіть сказати, де був шрам. З
моєї точки зору,  тим, хто був спотворений відлякуванням,  можна допомогти,  і  лікування проходить
безболісно,  тому якщо у вас неприємний шрам,  тепер ви знаєте,  як з  цим боротися ».  Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

Виразки, бородавки, родимки

«Виразки в організмі можна вилікувати, вживаючи олію. Нездорові виразки, бородавки та родимки на
тілі можна видалити простим нанесенням масла і накриттям їх бинтом. Масло потрапляє на шкідливі
або мутують клітини і в більшості випадків руйнує їх безболісно. Досить часто бородавки та родимки
можуть стати нездоровими, тоді вони зазвичай темніють і починають рости. Якщо у вас є щось подібне,
то  лікарі  часто  можуть  усунути  проблему,  але  в  багатьох випадках  вона просто повертається.  Щоб
розумно позбавити організм від таких речей, спробуйте цей препарат.

У  минулому  я  навіть  лікував  людей,  які  страждали  на  підошовні  бородавки  на  ногах,  і  цей  тип
бородавок  розвиває  коріння,  яке  зазвичай  можна викорінити  лише за  допомогою тривалої  операції.
Замість того, щоб медична система порізала ваші ступні  до стрічок,  просто нанесіть краплю олії  на
головку бородавки і накрийте бинтом. Спробуйте тримати пов’язку на місці близько трьох днів, потім
знову  нанесіть  масло  та  іншу  пов’язку.  Зазвичай,  роблячи  це  три  -чотири  рази,  коріння  бородавки
руйнуються, а головка бородавки просто опадає. Коли олія використовується для лікування цього стану,
все це проходить безболісно, тому, якщо ви страждаєте від бородавок, чому б проходити через тортури,
які передбачає для вас медична система, вилікуйте себе розумно ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська
рослина

«Мої суглоби лунають на пальцях і вуаля, втирають трохи масла, біль минає. Минулого тижня я обпекся
на опіковій бочці, 3 дюйми чорної, пухирчатої шкіри на внутрішній стороні мого зап’ястя. Невелика
кількість масла, пов’язка, через два дні, дивовижна рожева шкіра. Повторно застосували, те саме, через
два дні, і воно зцілилося ... ВІД Мі. ~ Дякую !!!!! " Жанін

«Я використовував олію в стилі RSO для відьомської бородавки на обличчі. 2 програми, покриті групи -
помічників, і їх майже немає! » Леслі

«Я використовував оливкову олію, наповнену коноплею, на опіках і порізах, і вони заживають протягом
декількох днів.  Ніколи не бачив нічого подібного.  Я знаю, що RSO був би навіть кращим. Канабіс
використовувався для лікування всього, перш ніж наш уряд став жадібним ». Девід

"Я досить добре обпекся на вихлопній трубі, і поклав трохи масла конопель, наповненого екстрактом
виноградних кісточок, і воно зажило менш ніж за тиждень, і майже не було болю чи роздратування та
НЕ ШРАМІВ!" Даніель

"У мене багато страшного стану шкіри, що мені давали жахливі ліки майже 6 місяців. О, сюрприз! Через
кілька тижнів після процедури моя шкіра знову стала поганою. Це добре знати. Я був жахливий від цих
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ліків, примхливий, суха лущиться шкіра, пітніла, боже, це було жахливо. Більше не побачу доктора ".
Ніккі

"Шановний сер, я старий хіпі  з 60-х років  і  живу в штаті  Каліфорнія.  Протягом 8-9 років займався
гіберрекламою різних затонулих поїздів та" Білої вдови "з відмінними результатами. Я бачив, що Рік
також використовував Білу Вдову.

Наразі  я допомагаю пацієнту Хоспісу в період одужання, хто був/є? помираючи на останніх стадіях
MRSA за вказівкою мого старого лікаря, доктора Рональда Сенда ... Я почав його з настоянок, які я
робив, і давав печиво з води для видобутку бутонів і просто для видобутку масла чотири місяці тому.

Ще один друг -брат -виробник, з яким я відвідую церкву «Єдність», повернув мене на ваш веб -сайт
лише три тижні тому. Почали Джейсона на "JOY GREASE", і він пройшов через свою першу трубку, а
зараз  -  у другій.  Трохи більше місяця тому його кульки мали розмір дуже великої  дині,  більшої  за
софтбол ... Після того, як він з’їв мою випічку, а тепер прямо з “Чарівної мастила”, він з кожним днем 
стає все краще, а його статеві залози майже зникають повернутися до нормального розміру ... Кажуть,
що немає ліків від MRSA ???

У Джейсона дуже сильні пролежні на спині, оскільки він не може лежати на боці чи животі. Тепер він
каже  мені,  що  вони  вщухають,  і  коли  наш  лікар  з’явився  з  іншою  командою,  всі  вони  не  могли
зрозуміти,  чому він  не  помер або чому йому стало краще.  Я ще не розповів  лікарю про своє/наше
лікування конопляною олією, але скоро в будь -який день ... я дійсно хочу дозволу лікаря лікувати його
ранки зараз олією місцево, чи не згодні ви ??? Якщо ми зможемо зупинити МРЗС у пацієнта, якому
залишилося жити лише місяці, подумайте, що це може чи повинно бути сказано МИ ПОВИННО сказати
медичній спільноті. Мир і повага, Крейг »

«У мого чоловіка був 30 -річний шрам від опіку, який вимагав пересадки шкіри ... Тому я подумала, ага,
ще одне місце для експериментів з цим чудовим продуктом. Ну, він вірив, що це щось зробить ... Після
кількох застосувань це перетворення, тепер він має пігмент там, де його ніколи не було. Ріст волосся, де
за 30 років жоден не виріс ». Ребекка

«Я отримав опіки другого ступеня на обличчі та руках від пожежі в будинку. Я наносив RSO, змішаний
з какао -маслом, на місяць, і ви ледь можете сказати, що я коли -небудь згорів. Дивно, як швидко це
працює, і це найкращий знеболюючий за всю історію ». Американський

«У мене на голові був родимок, який нещодавно почав свербіти. Я наносив мазок раз на день протягом
кількох днів, і родимка фактично почала зменшуватися! Поговоріть про дивовижне ». Аманда

"Я віруючий ... виправляє подагру ... це повинно привести баланс інь -ян, тому що раніше я думав, що я
щасливий, але останнім часом відчуваю щастя, що виходить із глибини душі ... Дякую Ріку Сімпсону".
Ірвінг

«З 11 років (мені зараз майже 30) у мене розвивається своєрідний грибок на шкірі, переважно навколо
шиї грудей і спини. Ці червоні круглі плями з’являються на моїй шкірі щороку, і я взяла все можливе
для лікування свого стану шкіри. Ліки, які призначають дерматологи, займають 5-6 днів, щоб видалити
ці плями, і ще 5 днів, щоб повністю їх усунути.

Днями я помітив, що ці плями знову почали проявлятися, але цього разу я вирішив нанести на нього
трохи олії конопель ... і це справді було чарівно !!! Я наносив його лише 2 рази, і плями ВСІ зникли. Я
не повірила своїм очам! Для мене більше немає таблеток і кремів та спеціальних шампунів! Тепер я
зробив кокосове масло, наповнене олією конопель, і буду продовжувати застосовувати його ще близько
тижня, щоб переконатися, що плями не з’являться знову. Щиро дякую RS & JB за всю допомогу та
інформацію, я буду завжди вдячний ». Іоанна

«У 2002 році я потрапив у жахливу аварію. У мене були порізи по всьому, і я втратив частину кістки в
руці.  Після  шкірно  -кісткових  трансплантатів  я  був  майже  зцілений  і  отримав  інфекцію  в  руці.
Виявилося, що це кісткова інфекція, і довелося починати все спочатку. Через це щоразу, коли я отримую
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порізи/опіки (я зварювальник), вони завжди заражаються. Минулого року я отримав жахливий опік від
паропроводу під час роботи на животі. Утримуючи його в чистоті та використовуючи масло, він був
зцілений  одним дотиком  протягом  ТИЖНЯ!  Мої  маленькі  опіки  зварного  шва  можуть  тривати  4-6
тижнів. Більше не з моєю олією. Накрутіть Неоспорин, я використовую МАСЛО! » Кріс

"Отруйний плющ на моїй руці ... Висип та опіки пройшли протягом 5 хвилин ... Ні ударів, ні висипу, ні
болю ...  Я використав  одну зернину РСО з невеликою кількістю кокосової  олії  ...  ВИШЛО за п'ять
хвилин !!!" Естель

«Я отримав отруйний дуб на обличчі, після другого дня це було від мого чола до шиї, великі сверблячі
плями, сирі і деяка кровотеча від подряпин. Я змішав трохи олії з невеликою кількістю кокосової олії,
щоб  було  легше  намазувати.  Я  надів  його  і  миттєво  полегшив  свербіж  і  біль,  за  годину  сирість  і
запалення зникли, на наступний ранок його не було видно, якщо ви дійсно не подивитеся. Це, звичайно,
підняло  кілька  брів,  і  нарешті  деякі  скептики побачили те,  про що я  завжди говорю.  Цілюща сила
коноплі! » Сінді-Лі

"Артритний псоріаз менш ніж за місяць ... J" Джуліана

«Мій  псоріаз  зник  після  того,  як  я  почав  їсти  олію  ...  Просто  місцеве  використання  олії  не  дуже
допомогло моєму- не зникло повністю, поки я не почав використовувати його перорально. Він ще не
повернувся. Зараз я перебуваю на підтримуючій дозі, тому сподіваюся, що цього достатньо, щоб псоріаз
не потрапляв подалі. Я не мав жодних ознак цього майже 4 місяці. Лікарі сказали мені, що це ніколи не
зникне повністю, і що єдиний раз, коли це «проясниться», це коли я дійсно захворів, а з моєю імунною
системою доведеться боротися за інші речі. Ну ... мені не нудно, і лайно пішло! » Ліндсей

«Також вилікував тендиніт за кілька днів. Навіть 7 -місячна травма. Просто втирайте трохи болючого
масла або RSO на хворобливу ділянку раз на день. Дивовижне лайно. Я використовував RSO при опіку
3-го  ступеня  минулої  неділі-вівторка,  опіку  немає  після  40  годин  лікування.  Звісно,  хотілося  б
використати його, як тільки це сталося. Це врятувало б мене від годин сильного болю та тримання на
ньому льоду ». Боббі

«Що не може допомогти? Завдяки навчанню можливості нескінченні. У мене кіста на правій стороні
щоки  на  обличчі.  П’ять  днів  після  прийому  олії  (прийому всередину)  кіста  стрімко  скорочувалася.
Масло було зроблене з морозного листя і невеликої бруньки, яка була просочена вічно прозорим. Суміш
простояла 2 тижні. У першу ніч масла в моїй кісті з’явилося відчуття поколювання. Через п’ять днів
пройшло.  Масло  працює.  Існує  занадто  багато  доказів,  і  наука  за  цим  дивовижна.  Існують  хімічні
сполуки, які реагують на всі наші рецептори в нервовій системі - це робота природи. Дивовижна частина
-  все це знайдено в одній рослині.  КАНАБІС. Настав час побачити,  наскільки далеко можуть зайти
люди. Пора еволюціонувати. Доктор Данк »Джеремі

«Вперше я зробив олію (настояну на кокосовій олії) для місцевого лікування спини літнього сусіда. У
неї були рани по всьому, що сильно свербіло. Постільні клопи виключені, так само парша, втечі, скелети
тощо, тому що вона не постраждала ніде, крім спини, і на її ліжку немає ознак активності. Знаєте, що
зробив її син ??? Він сильно розпорошив матрац хімікатами, щоб позбутися від помилок, яких не було.
Я дав  їй  новий матрац  з  чіткими вказівками,  що його НЕ слід  розпорошувати.  Їй  довелося  їхати  в
лікарню з приводу кровоточивих виразок, і поки вона була там, вона виразила проблему зі спиною, і ви
знаєте, що їй сказали лікарі ??? Вимийте волосся і тіло від вошей, у неї немає вошей. Тож як ви думаєте,
кого я буду слухати, щоб допомогти їй? Лікарі? НЕМАЄ. Я зробив олію, лікував її спину, і відбувається
поліпшення та зцілення ». Мішель

"Ранковий шотландець, розмовляв із сестрою вчора ввечері, і вона каже, що вона вилікувалась !!!!! Ліки
вилікували її оперізуючий лишай :) Вона каже, що почувається чудово. Я просто хотів бути впевненим
на 100%, перш ніж написати вам. Щиро дякую за допомогу ”.

«З дівчиною з черепицею сталося щось інше, і вона ніколи не розповідала родині, що трапилося. Ось
вона, вона щойно надіслала мені це:
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"Привіт знову, щойно вчора дізнався, що у моєї сестри рік тому наростила щитовидна залоза, але не
повідомила нашій  родині.  Очевидно,  лікар сказав  їй,  що вони будуть стежити за  цим,  і  якщо воно
виросте,  то  вони  прооперують.  Він  був  недостатньо  великим,  щоб  отримати  його  біопсію.  Так  чи
інакше, вона минулого тижня була на прийомі у лікаря і виявила, що пухлина перестала рости. Вона
вважає, що ліки зупинили зростання. Хіба це не чудова новина? Вона продовжує приймати це в надії,
що  її  наступне  призначення  доведе,  що  масло  вбиває  пухлини.  Повідомлю  вам  більше,  коли  це
станеться ". Шотландець

"Вчора я отримав жінку, яка почала приймати ліки. Це її звіт з першого дня. Просто дивовижно! Ось
звіт мого першого дня:

Вчора вранці я прокинувся з екземою на губі і намазав її маслом. Прикус припинився приблизно за 10
хвилин. Хворобливість пройшла за 30 хвилин. Набряк зменшився за кілька годин. Пухирі на моїй губі
сьогодні зникли майже наполовину - зазвичай вони заживають протягом 2 тижнів. Вдихаючи пари від
масла на губі. Помітивши, що біль у моїй правій пазусі кілька тижнів припинилася, і ніс перестав бігти.
Я лише один раз чхав з учорашнього дня Помітив, що моя втома не така глибока, як зазвичай. Помітив,
що я відчув себе розслабленим і цей тривожний край зник. Помітив зменшення болю у тілі ввечері -
зазвичай до вечора я відчуваю таку біль у тілі, що я не можу сидіти на місці (біль у гомілковостопному
нерві та м’язах, біль у коліні/плечі/лікті/зап’ясті/пальці значно зменшився).

Крім  того,  я  отримую дуже легке  сяйво  з  кожною дозою.  Я не  відчуваю труднощів  з  роботою чи
зосередженням і  не вагаюся за кермом. Я дуже чітко головую, хоча сьогодні вранці забув прийняти
цитиколін. Я наливаю на Craisen еквівалент приблизно половини зерна олії і сприймаю це так ».

Q. Привіт JB! Я хотів у вас щось запитати, мені було цікаво, чи допоможе RSO допомогти опікам матері
від радіації? Вона вирішила продовжити «традиційне» лікування, і тепер у неї через відсутність інших
слів її  груди вилазана.  Боляче просто дивитися на це.  Я пам’ятаю, що колись ви або Рік згоріли,  я
думаю, під час підготовки RSO, і показали фотографії того, як олія діє також на опіки. Отже, чи піде це
їй на користь?

А. Привіт, Енріке, звичайно, втирайте олію або конопляну мазь на її груди та спину. Звичайно, вона
повинна з’їсти олію і триматися подалі від лікарів та інших подібних форм непотрібної шкоди. JB

«У моєї мами (72) близько 2 років болісно потріскана шкіра на більшості її кінчиків пальців ... дуже
болюча.  Лікар  каже:  "Так,  це  з  віком".  Дюфус  !!!  Ми  змішали  дуже  невелику  кількість  олії  з
аквафором ...  одна обробка, на ніч ...  пішло! Її хворобливі тріщини загоюються і продовжують бути
хорошими вже більше тижня! ДИВОВИЖНИЙ!" Доллі

«Я використав олію на свіжій відкритій операційній рані. У вересні 2012 року мені видалили 2 пухлини
базаліоми з мого обличчя. Один з них був великим і був годівницею пухлини, яка його поширювала.
Крім того, внутрішня пухлина на щоці була зішкрябана для біопсії. Коли я повернувся додому і відкрив
свою рану, у мене на обличчі був кратер.

Протягом перших 4 днів я змішував масло і олію і наносив їх. Потім я перейшов на пряме масло і не
зупинився.  Коли я пішов на прийом до лікаря,  лікар, який думав, що я збираюся робити пластичну
операцію, був вражений моїм зціленням. Я вирішив сказати їй правду, що я не використовував рецепт,
що  я  вилікував  його  олією  конопель.  Вона  чула  про  Ріка  Сімпсона  та  Фенікс  Сльози,  вона  не
засуджувала мене і сказала продовжувати гарну роботу.

За один місяць я йду на другу операцію, план дій з загоєння цієї рани ...

Масло конопель. Скажу цьому хірургу? На моєму посту після операції! В любові і світлі ". Патті-Джо

- Патті, хірургічне втручання не буде потрібно, якщо ти продовжиш олію. Або відкладіть ще на 60 г,
якщо це необхідно, але тримайтеся подалі від операції та лікарів, якщо це взагалі можливо. У багатьох
випадках це сумна передумова успіху лікування. JB
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«RSO зробила мій псоріаз практично відсутнім. Я вже три роки приймаю підтримуючу дозу, і моя шкіра
чиста, мій розум ясний і я ніколи не був здоровішим ». Еріка

"Я бачив, як хтось із моїх близьких використовував олію Ріка при сильному опіку, який би залишив
неприємний шрам, і протягом тижня після нанесення олії він зник, і жодних ознак рубця або того, що
він згорів". Джаніс

«У нас зараз моя дочка на нафті. У неї псоріаз на обох ліктях, передпліччях та одному коліні. Зробив
фото на старті. Поки що сухі лускаті ділянки зникли. Шкіра червона, але гладка, а не піднята і запалена.
Зовні менші ділянки повністю очищені. Ми переконані, що це спрацює. Ми фотографуємо через день
або коли помітні поліпшення. Все це менш ніж за тиждень з використанням олії місцево. Щиро дякуємо
вам за те, що ви поінформували про цей лікарський засіб, який врешті -решт зцілить нації Ріка та Дж. Б.
Я щодня ділюся публікаціями і розповідаю всім, хто мене послухає. Він починає тонути ». Рон

З. Чи працюють ці суміші проти прищів? 

А. Дженніфер,  олія діє для «всіх видів  шкірних захворювань». Це означає,  що включаючи прищі.  З
найкращими побажаннями, JB

“(Я дізнався  про масло)  3  місяці  тому шукав  в  Інтернеті  ліки від  прищів  та  розацеа.  Зрозуміло це
миттєво! Я додаю ізо масло до кокосової олії, щоб наносити його на обличчя та шию раз на день. Мій
чоловік каже, що я виглядаю на 15 років молодшою! Щиро дякую, що поділилися цією інформацією.
Бог усіх вас благословить. Продовжуй гарно працювати." Тоні

«Це також діє для врослого волосся на обличчі. Я використав його на 23 -річному сині з успіхом у 2
застосуваннях. ОДНЕ КОХАННЯ." Патті-Джо

«Чарлі йде пішки. Немає знеболюючих. Він стоїть високо. Його кроки прямі і широкі. Він вміє бігати і
стрибати. Його шия майже на 90 відсотків одужала. Так не виглядало два роки. Вчора він з’їв банан,
піцу, половину бутерброда, смажений рис, йогурт та інше. Він ніколи не їв стільки. (…)

Праве коліно Чарлі було найгіршим. Це приблизно на 50 відсотків краще. Лівий майже повністю зажив,
за винятком того факту, що він свербив його вночі і набрякав. Але нічого серйозного ... Найбільша зміна
- це рана на шиї та під пахвами. Шия майже повністю зажила так само, як і пахви.

Я використовую невелику краплю олії  в його трубці  перед ванною. Він також допоміг при болях у
колінах. Якщо у нього болять коліна, він падає. Я не додаю ні тиленолу, ні ібупрофену. Це робить трюк.
Я також роблю власну мазь. У мене є машина для води, яка фільтрує воду і відокремлює лужну воду від
кислої. Оскільки кисла вода, насичена киснем, так корисна для шкіри, а також є антибактеріальною, я
беру кислу воду і змішую її з метоцелулозою, щоб створити мазь.

Я додаю концентрат, щоб зробити мазь, схожу на консистенцію вазеліну. Я змащую цим пов’язку його
маслом і наношу на рани. Тільки це робить неймовірну різницю з болем, сверблячкою та зціленням. Я
надсилаю  вам  фотографії  найближчим  часом.  Я  приймав  їх  за  кожну  зміну.  Я  думаю,  що  масла
витримає ще місяць, але оскільки я вперше це робив, я не впевнений. Я в захваті. Його апетит ніколи не
був настільки хорошим. Вчора він з’їв більше їжі, ніж цілий рік ». Тріша

"Привіт, Рік та друзі, у мене є друг, у якого ця болячка (приблизно 2 дюйми на 4 дюйми в діаметрі) на
лівій лопатці триває вже 4 роки, страшна інфекція, без парші на місці, просто чистий сирий отвір, під
поверхнею можна відчути тверду грудку бейсболу, чутливу до дотику.

Він  місцево  застосовував  олію  8  разів  за  7  місяців,  приблизно  2  вихідні  дні  для  внутрішнього
використання.

Зниклі  струпи  і  рубці,  відкрита  рана  зашпакльована,  і  мій  друг  відчуває  себе  щасливим,  що  мав
можливість використати олію ». Ребекка

«Вчора  я  порізав  пальцем  блендер  на  роботі.  О  третій  ранку  я  прокинувся  від  удару  пальцем,  що
спробував лід, перекис, неоспорин. Нічого не вийшло. Ще пульсувало. Тоді я згадав, що олія чудово
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допомагає регенерації клітин, зупиняє біль і загоює рубці на шкірі, то чому б не спробувати. Тож я взяв
краплю і розвів її по всьому кінчику пальця. За 1 хвилину біль зник на 80%. Протягом 30 хв. Я зміг
помахати  пальцем лише з невеликою хворобливістю,  але  без  справжнього  болю.  Я проданий.  О 12
годині пізніше я знову подав заяву і з того часу не відчуваю болю ». Ребекка

"Гей, Рік, я хотів би зберегти конфіденційність свого імені, якщо ти випадково опублікуєш це (що я не
проти).  Моя  дівчина  мала  дуже жорстоке  виховання  і  впала  в  зап’ястя,  коли  впала  в  депресію,  ця
проблема залишається позаду, але деякі досить неприємні шрами на зап’ясті все ще залишаються. Там
надзвичайно видно і бульбашки виходять, це перше, що багато людей помічають, коли вони вперше
зустрічаються з нею, вона не хотіла б нічого більше, як позбутися їх.

Тож моє запитання:  чи допомогло б масло позбутися від шрамів? Або хоча б допомогти зробити їх
менш помітними?  Мені  подобається,  що  ти  робиш,  і  я  хотів  би  знати  про  нафту,  коли  мій  дідусь
захворів на рак, ти герой на все життя, яке ти допоміг врятувати! »

- Шановний XXX, почніть місцево наносити олію на рубці, вони, швидше за все, зникнуть протягом
тижнів або місяців. Я б також отримав її на олію, це допоможе з її посттравматичним стресом від усіх
тих спогадів про те, що вона пережила, а також покращить якість її сну. Зробіть фотографії та відео,
якщо ви не проти, шрам дійсно зникне - або повністю, або вони будуть ледь помітні. З найкращими
побажаннями, Джіндріх Баєр

"Привіт,  Ренде,  у  мене  така  ж  проблема  з  виразками  на  ногах.  По-перше,  тому  що  я  був
переддіабетичним. Але я виявив, що дуже чутливий до укусів клопів та комарів. Я накладаю на них
масло і накладаю пластир на ніч, і укуси загоюються ». Мішель

- Те, що масло може зробити для укусів комарів або кліщів, просто вражає. Спробуйте, і ви зрозумієте,
чому ми говоримо, що ніхто не повинен виходити з дому, якщо у нього немає масла. Нафта має стільки
застосувань, що безвідповідально намагатися жити без неї. JB

"Їжте олію ... Я п'ю олію два місяці, у мене псоріаз майже на 80% ясний, і мені взагалі не доводиться
вживати ніяких ліків ... І я теж забрала мій артрит ..." Джуліана

«Я використав суміш оливково-олійної олії з конопель, і через тиждень у мене почався ясний псоріаз.
На  жаль,  у  мене  було  всього  трохи,  і  мені  не  вистачило,  щоб  прийняти  його  всередині  і  зовні.
ПОГЛЯДАЙТЕ, у мене навіть не було справжнього RSO, але олія коноплі, зроблена на оливковій олії ».
Теему

- Будемо сподіватися, що ти скоро отримаєш ще нафти, Тієму. Найкраще використовувати його місцево,
щоб  контролювати  симптоми,  а  також  вживати  масло,  ви  також  хочете  усунути  основну  причину
проблеми. З найкращими побажаннями, JB

«Він  добре  працює  і  при  укусах  комарів,  і  при  зубних  болях.  Мою  дочку  кусали,  не  жартуючи,
щонайменше 50 разів комарі за 15 хвилин БЕЗ ВИКЛЮЧЕННЯ! Розпилювач від помилок Deep Woods.
Я спробував бананову шкірку,  дезодорант,  алое вера, дермапласт та гідрокортизон.  Ніщо з цього не
зменшило набряк (у неї алергія на укуси комарів, які сильно набрякають) або не полегшило її. У розпачі
я  вишкребнув  смолу з  випарника,  змішав  її  з  невеликою кількістю кокосової  олії,  щоб вона легше
розтікалася і «змащувала» їй ноги. Приблизно за півгодини весь набряк зменшився, і поки вона ще мала
червоні крапки на місці укусів, вони не турбували її, я уникнув давати їй Бенедрил.

У мене в роті утворився абсцес, і я зібрав смолу з вейпа навколо ураженого зуба, і знову приблизно за
півгодини  набряк  зменшився,  і  я  зміг  його  вилікувати,  відтоді  проблем  з  цим немає.  Я,  звичайно,
запакував його два дні. Тепер я можу сказати, що упаковка смоли (якщо у вас в конусі є Vapir No2, де ви
змінюєте екран, збирає майже чистий хеш, зосереджений теж.) Навколо мого зуба я став неймовірно
високим, ймовірно, вище, ніж я коли -небудь був у своєму житті .

Я навіть  надіслала чоловікові  повідомлення з  вітальні,  щоб попросити  його допомогти потрапити у
спальню.  Хоча  сублінгвальні  ліки  діють  краще,  тому  в  лікарні  швидкої  допомоги,  якщо  вони
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підозрюють серцевий напад, вони розпилюють нітро під мовою. Хоча зараз все добре, я не помер від
передозування,  я  не  прокинувся  з  жахливим похміллям,  а  найкраще ...  Мені  не  довелося  приймати
велику кількість Тайленолу або Адвілу і завдати ще більшої шкоди моїй шлунок і печінка.

Я знаю, що смола - не найефективніший спосіб, і я навіть не був впевнений, що це спрацює, але це те, з
чим  мені  довелося  працювати,  оскільки  я  живу  в  незаконному  стані.  Я  подумав,  що  це  не  може
зашкодити.  Я  не  можу  дочекатися  того,  щоб  жити  у  стані,  де  я  зможу  вільно  вирощувати  власну
органічну вихідну сировину найвищої якості, виготовляти власну олію та лікувати себе та всю свою
сім'ю ... включаючи свою майже 2 -річну доньку, яка була переживши пекло минулого року, тому що
ніхто не може зрозуміти, що з нею.

Вони думають, що зараз у неї білковий розлад, але це ще одна річ,  яку вони кидають, бо не мають
уявлення, що насправді не так. Отримання її на нафті може просто врятувати їй життя.

Хоча я хотів би поставити точний діагноз, щоб я знав, що я лікую, але суть у тому, що я просто хочу,
щоб моя дитина почувалася краще, і якщо це означає погіршення звичного суспільства, то я і зроблю це
». Сара

«Дякую вам недостатньо за те, що ви зробили. Я сиджу тут з маслом на отруйному дубі. Я б ніколи не
спробував без тебе. Це тривало понад 2 місяці, торкнувшись майже 100% мого тіла минулого року через
того, що хтось розпалив вогонь, тому я зараз його сприйму всюди, а ще гірше кажуть, тому що ми не
формуємо імунітет до цього.

День тому це вискочило. Отже, масло вчора ввечері зовсім не зупинило свербіж. Однак я бачу, що це
загоєння рубців щодня, тому я маю віру. Сьогодні вранці, через 24 години після першого нанесення, я
бачу, що він спрацював і загоює будь -яку травмовану шкіру від моїх подряпин. Тож з деякою пастою
оксиду цинку над моєю олією, я вважаю, що я,  можливо, щойно знайшов 1# допоміжний засіб для
отруйного дуба.

Я насправді не можу дочекатися наступного сезону, щоб побачити, чи, можливо, масло заживе, щоб
усунути цю проблему на все життя. Я дам вам знати. Хіба це не було б чудово? Ще раз дякую за все, що
ви робите ". Ребекка

- Масло також може це виправити. Це ліки або контроль всіх медичних проблем. Чим швидше він буде
застосований, тим швидше він виправить те, що потрібно виправити, і це майже все, що потрібно. JB

«Я хочу, щоб люди знали, що RSO очистила величезний пухир, який мій чоловік отримав на п’ятах,
лежачи в ліжку так довго від того, що він так не хворів. Я поклав на нього олію, і протягом тижня воно
зникло. Я повністю боявся, що це переросте у щось набагато серйозніше.  Вона закривала йому всю
п'яту. Дякую Ріку Сімпсону за все, що ти робиш ». Сьюзен

"Будучи механіком, я використав олію на деяких досить поганих порізах, і ви на 100% правильні ... Це
загоює шкіру набагато швидше, ніж будь -що інше". Кори

«Вилікував мій ВПЛ за два тижні лише за допомогою трьох актуальних застосувань». Милі

«Я  зараз  в  процесі  лікування  неприємної  родимки,  яка  стала  чорною.  Щоранку  я  наношу  велику
кількість прямо на родимку, потім накриваю пластиром. Через 3 тижні я візуально бачу, як родимка
скорочується.  Це  працює.  Я  також  щодня  їжу  трохи  ...  яка  різниця  в  рівні  енергії.  ЛІКАРСЬКИЙ
БЛАГОТВІЛЬ ЧЕРЕЗ КАНАБІС !!!!!!! ” Бо

«Я  визнаю  це  ...  я  незграбний  ...  Я  маю  погану  звичку  встромляти  в  ногу  зубці  вилки.  RSO
безпосередньо на місці, покрийте пластиром, біль пройшов за лічені секунди, зажив за 3 дні ». Верес

«Я бачив, що набагато менш ефективна версія олії з бальзамом знищує псоріаз за кілька днів, зменшує
набряк яєчників на 1 -й день менструації за 20 хвилин, а також запобігає рубцюванню та болю, якщо
наносити його негайно на незначні опіки. Воістину змушує мене задуматись, що може зробити нафта ...
»Берес
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«У мене був один з найгірших випадків стопи спортсмена, коли мені було 10, я б хотів, щоб у мене було
масло. Але зараз у мене є. Через 47 років все добре. Лікує майже все ». Дональд

«Моя невістка  смажила  свинячі  відбивні  у  фритюрі  і  занурювала  пальці  в  киплячу  гарячу  олію до
першої рульки, і вони біліли, як варена курка.

Ми нанесли їм РСО, і біль зник приблизно через хвилину або близько того, вона покривала їх 2 рази на
день РСО. Вони швидко загоїлися всього за кілька днів, і втрати шкіри та рубців взагалі не було.

Дивно,  що  зараз  ми  трохи  тримаємось  у  кухонному  холодильнику,  тому,  якщо  хтось  опечеться
(особливо діти),  ми негайно застосуємо RSO, немає необхідності  відчувати такий біль, коли у нас є
природна рослина, яка за це подбає . ” Дебра

"У мене була невелика партія грудок на лікті, я обробив їх олією ... Через тиждень мій лікоть гладкий і
без горбків ... Я думаю, що це були бородавки, але тому що я не вірю в лікарів, я не міг" не скажу тобі
точно ». Карла

- Незалежно від того, що з вашою шкірою, просто нанесіть олію, накрийте її  пластиром і  повторно
наносьте  олію  кожен  день  або  два  або  коли  паска  спаде.  Опіки,  бородавки,  екзема,  псоріаз  -  олії
байдуже, що це таке, і це виправить, просто дайте їй час і масло. JB

«У мого друга була кіста на обличчі, і після того, як вона кілька днів приймала олію, вона зникла. І він
ковтав його, не використовуючи його місцево ». Джонатан

"Я не хворий на рак, але у мене була інфекція на п'яті, яка не реагувала на лікування. У мене навіть
працювала техніка з догляду за ранами ... він змусив інфекцію перестати поширюватися, але вона все
одно не зажила. Я намазав маслом і за один день почервоніння стало менше. Другий день і почервоніння
пройшло. Третій день, і інфекція знову схожа на шкіру! Чудове цілюще масло! » Таммі

“Я працював у компанії з басейнів та спа -процедур ... Я світлий, шкіряний, цілий день на вулиці. У
мене на обличчі,  голові та руці з’являлися якісь божевільні плями, які завжди були за вікном водія.
Нафта очистила ці плями за лічені тижні! Тепер я щодня вживаю 5 грам чистого ТГК, щоб допомогти в
боротьбі з будь -якою хворобою і зміцнити свою імунну систему. До речі, щеплення від грипу ніколи не
було! З дитинства грипу немає ». Джей

«Я  знаю,  що  хлопці  тут  завжди  говорять  про  використання  чистого  RSO,  і  я  дійсно  великий
шанувальник цих речей. Однак я просто хочу повідомити людям, що настій кокосової олії, зроблений з
листя цукру, повністю замінив нам неоспорин, мені не доводилося купувати цей матеріал протягом 2
років.  Він працює краще і  швидше,  і  я  можу розмазати його по руках і  обличчях людей,  і  мені  не
потрібно турбуватися про те, що вони захворіють, якщо вони випадково з’їдять його ». Тіна

- Тіна, ніщо не працює краще і швидше, ніж чистий RSO, але я знаю, що ти хочеш сказати. Звичайно, що
менш потужні форми ліків з конопель також можуть творити дива. Проблема в тому, що успіх не такий
надійний, як у нерозбавлених найпотужніших RSO.

Незабаром косметика з конопель замінить більшість наявних косметичних засобів, а саме після того, як
жінки дізнаються, що масло може зробити для їх краси. Олія насіння конопель, кокосова олія та масло
ши - мої улюблені носії, але можна використовувати все, що є популярним місцево, де вони живуть, і
додати до нього олію. 20-30% РСО у кремах працює дивовижно, але 0,01-1% також можуть бути дуже
корисними для менш серйозних станів та щоденного обслуговування. JB

«Моя дівчина має високу алергію на укуси комарів, і вчора ввечері у неї був один на скроні ... він був
величезним, у будь -якому випадку я запропонував отримати пластир і покласти RSO, який ми зробили з
листя конопель, на укус. Сьогодні вранці, коли ми прокинулися, шишка повністю зникла ».

- Дякую, Джиммі. Я впевнений, що ця інформація допоможе багатьом людям. Ось і сезон комарів. І
масло також діє як відлякувач, спробуйте. Завжди краще запобігати виникненню проблем, незважаючи
на те,  що їх  легко усунути  за  допомогою олії.  Масло можна застосовувати  місцево для всього,  що
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свербить, пече або болить. Чим раніше ви нанесете олію, тим швидше проблеми зникнуть. Запам'ятай
це. JB

Q.  Скільки  може  витримати  нафта?  Назавжди?  Яке  найкраще  зберігати,  холодильник,  морозильна
камера, комора? Дякую.

А. У шприці і при зберіганні в темному холодному місці масло вистачить на роки, особливо якщо вам
вдасться захистити масло від відвідувачів та родини, а саме від жінок, тому що їм, здається, подобається
вживати олію навіть більше, ніж чоловікам. 

Як тільки жінки у вашій родині дізнаються про омолоджуючу дію олії та про те, що вона робить із
зморшками, вам не доведеться турбуватися про те, як довго витримає олія, вона завжди з’їсться або
вживатиметься  місцево  дуже  швидко.  Якщо  ви  хочете  зберегти  запас  олії,  не  кажіть  жінкам,  що
косметика з 20-30% олії творить чудеса для їх кольору обличчя і змусить їх виглядати якомога молодше
фізично, інакше вони просто заберуть це у вас. незалежно від того, що ви намагатиметесь сказати або
зробити, і вам не доведеться турбуватися про те, скільки триватиме масло.

Це не (має на увазі) сексистський коментар, я лише інформую про те, що я бачив, що траплялося багато
разів, це лише спостереження та спроба привернути увагу до того, що масло може зробити для вашого
кольору обличчя незалежно від статі. JB

«Якби жінки знали, що це усуває старіння шкіри та відновлює пошкоджену шкіру (як у випадку з цією
людиною),  підтримка  легалізації  конопель  пішла  б  через  дах!  Вся  економіка  процвітала  через
придушення цього дивовижного природного ліки, і ми всі будемо дивитися, як він руйнується разом,
коли все більше людей стають поінформованими і просто починають лікуватися ». Гіл

Q. Чи наносите ви його на обличчя для лікування зморшок> або приймаєте всередину або обидва? »
Тоні

А. Обидва для досягнення найкращих результатів, але місцеве застосування також може багато чого
зробити. JB

«Чи я читав зморшки? Чи допомагає він зморшкам? : 0 ”Марджі

Хронічний біль

«Якщо у вас є належні сорти для виготовлення олії, немає нічого кращого для купірування хронічного
болю, ніж конопляна олія.  Олії  з багатьох видів конопель є чудовим природним болезаспокійливим
засобом, який не викликає звикання та не завдає шкоди. Медична система надає хронічним больовим
пацієнтам небезпечні, звикаючі та шкідливі ліки для контролю їх болю. Я визнаю, що такі ліки є дещо
ефективними, але по суті все, що вони роблять, це маскувати біль, не надаючи при цьому лікувального
ефекту. Коли ви приймаєте конопляну олію для хронічного болю, вона не тільки зменшує біль, але й
спрацьовує, намагаючись вилікувати причину ваших страждань. Для тих, хто страждає від хронічного
болю,  конопляна  олія-це,  безумовно,  найкраще  лікування,  оскільки  воно  не  викликає  звикання  і  не
завдає шкоди решті тіла.

Я бачив, як люди з раком кісток страждали від агонії, коли морфій та всі інші знеболюючі препарати, які
використовує медична система, не могли вбити їх. Але конопляна олія взяла її під контроль за лічені
години,  і  їм  вдалося  дуже швидко  вивести  ці  шкідливі  речовини з  невеликою кількістю симптомів
відміни. Я також надавав цей препарат багатьом пацієнтам з хронічним болем, і деякі результати були
справді вражаючими. Для мене не було незвичайним, що я отримував звіти від людей уже наступного
дня, в яких говорилося, що вони більше не страждають.

Як  я  вже  сказав,  конопляна  олія  має  здатність  усунути  біль,  але  вона  також  допомагає  усунути  її
причину. Знову ж таки, ідея полягає в тому, щоб якомога швидше зняти ці небезпечні фармацевтичні
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ліки, що викликають звикання, і замінити їх використанням цієї олії.  Реально, немає порівняння між
конопляною  олією  та  фармацевтичними  препаратами.  Більшість  знеболюючих  препаратів,  що
поставляються нашою медичною системою, небезпечні, викликають звикання та є смертельними, тоді
як конопляна олія не викликає залежності та небезпеки для пацієнта.

Якщо пацієнт приймає морфій або інші опіати, щоб контролювати біль, я пропоную їм почати з доз
розміром  приблизно  з  шматочок  сухого  короткозернистого  рису.  Потім  збільште  кількість,  яку  ви
вживаєте, якомога швидше, зменшуючи при цьому споживання цих речовин, поки у вас взагалі не буде
потреби у фармацевтичних препаратах. Існує величезна кількість людей, які роками приймають ліки, які
призначають лікарі, і  вони мало чи нічого не допомагають. Якщо ви хочете дізнатися, як це - знову
відчувати себе добре, спробуйте масло і залиште божевілля медичної системи позаду ". Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

Болі в спині, сколіоз

Чи були у вас пацієнти, які відчували полегшення від болю в спині або сколіозу?

«Продюсер нашого документального фільму« Біжи від лікування »Крістіан Лорет роками страждала на
сколіоз. Приблизно тринадцять років тому медична система пропонувала зробити операцію, але вони
давали Крістіану  лише 50/50 шансів  знову ходити.  З  такими шансами він  вважав,  що його єдиною
альтернативою було жити з болем. Майже щодня він впадав у агонію від сколіозу, і він більш -менш
переконував себе, що ніщо не може допомогти. Я дав йому трохи конопляної олії, і за кілька годин він
повідомив, що більше не відчуває болю в спині.

Я пояснив йому, що він прожив своє життя зі станом, який не дозволяв би йому вправлятися так, як
нормальна людина, тому його м’язи спини були дуже слабкими. Як і очікувалося, після прийняття олії
відповідно до вказівок, Крістіан тепер нормально функціонує без болю, м’язи спини зміцніли, і тепер
він може тривалий час залишатися без масла. Крістіан - лише один із багатьох із проблемами спини, які
знайшли  ефективне  лікування  чи  боротьбу  із  застосуванням  цього  препарату,  щоб  полегшити  свій
дискомфорт. На мою думку, немає потреби, щоб хтось проходив життя у постійному стані агонії. Якщо
у вас є проблеми зі спиною будь -якого характеру, я впевнений, що застосування цього ліки буде дуже
корисним для більшості людей, які мають такі стани ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Цукровий діабет

«Діабетиків,  які  тільки  що  були  діагностовані,  зазвичай  досить  легко  вилікувати,  і  вони  швидко
позбавляються від хвороби. Але у пацієнтів, які тривалий час мали цей стан і протягом багатьох років
страждали від наслідків хвороби, це часто триває довше. Навіть у сильно пошкоджених пацієнтів, якщо
правильно вживати якісну олію, часто протягом шести тижнів вони більше не потребують інсуліну. На
жаль, збиток, який ця хвороба завдає нашому організму, може затягнутися на набагато довший час, але з
огляду на час більшість із них також можна виправити.

Здається,  що олія часто має здатність  омолоджувати підшлункову залозу досить  швидко,  тому вона
знову може нормально функціонувати.  Ми вперше змогли довести це на цукровому діабеті,  якого я
лікував від раку. Наприкінці лікування раку він повністю вийшов з масла протягом десяти днів. На моє
здивування, його рівень цукру в крові залишався нормальним, і він їв багато продуктів, які діабетик не
повинен їсти. Цей чоловік був діабетиком більше тридцяти років, і він робив дві ін’єкції інсуліну на
день.  Тож після того,  як він не вживав олії  протягом десяти днів і  рівень цукру в крові  залишався
нормальним, стало очевидним, що його підшлункова залоза повинна знову нормально функціонувати.
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Я завжди кажу пацієнтам, що я не лікар, але думаю, що це було б у їхніх найкращих інтересах, якби
вони могли відмовитися від хімічних препаратів,  які вони використовують для інших станів. Досить
часто певні ліки можуть перешкоджати ефективності лікування маслом, і використання масла зазвичай
замінює ці ліки.

У мене були повідомлення від пацієнтів,  які  страждали на цукровий діабет  1 -го та 2 -го типу,  які
стверджували, що масло успішно їх лікувало. Наприклад, я стикався з пацієнтами, які вводили інсулін
протягом  тридцяти  років,  і  після  початку  застосування  масла  протягом  шести  тижнів  їм  більше не
потрібно було робити ці ін’єкції. Водночас інші повідомлення, які я отримав від деяких, зазначали, що
вони лише успішно зменшили споживання інсуліну. Але вони також заявили, що з використанням олії
вони також зробили інші чудові речі, які покращили їх загальний стан здоров'я.

Те, як я на це дивлюся, виводить інсулін і підшлункова залоза знову контролює рівень цукру в крові.
Тим не менш, навіть якщо цього неможливо повністю досягти, вплив олії все одно буде дуже корисним
для  організму  пацієнта.  Оскільки  це  захворювання  викликає  проблеми  з  кровообігом  та  інші
ускладнення,  часто  інфекцію,  викликану  травмою,  неможливо  вилікувати  за  допомогою  медичних
систем, так званих традиційних методів. Наприклад, якщо у діабетика з’явилася інфекція на нозі, і він
відмовляється  належним  чином  зцілюватися,  врешті  -решт,  відповідь  медичної  системи  полягає  у
видаленні стопи або принаймні тієї частини, яка була інфікована.

Я особисто знав про хворих на цукровий діабет, яким це зробили, і в найкоротші терміни їх зазвичай
потрібно видаляти, тому що інфекція продовжує зростати. Яка жахлива перспектива для діабетика, і що
робить її ще гіршою, - це факт абсолютно непотрібне.

Тоді я нічого не знав про цілющі здібності рослини коноплі, і все, що я міг зробити, це спостерігати за
муками, які довелося пережити цим пацієнтам; але з тих пір я нарешті дізнався правду. Якщо масло
використовувати зовнішньо, воно вилікує діабетичні виразки за дуже короткий час, тому ви можете собі
уявити переваги, які отримує діабетик при вживанні цієї речовини. Я роблю цю інформацію доступною
протягом  багатьох  років,  але  все  ж  лікарі  вирішують  ігнорувати  використання  цього  препарату  і
продовжувати калічити своїх пацієнтів. Це одна з причин того, що я не маю ніякої користі від медичної
системи та всіх цих так званих лікарів, які живляться нашими стражданнями.

Після лікування маслом багато діабетиків, які роками сидять на обмежених дієтах, поводяться як дитина
в цукерні. Раптом вони знову можуть їсти їжу, яку діабетик не повинен, і деякі пацієнти, як правило,
надмірно  їдять  себе.  З  плином  часу  олія  може  змінити  ті  пошкодження,  які  були  заподіяні  тілам
діабетиків,  такі  як  поганий  кровообіг  і  т.  Д.  Олія  також  вилікує  ті  неприємні  інфекції,  з  якими
діабетикам  доводиться  розумно  боротися,  і  те,  що  ми  маємо  свідка,  високоякісна  конопляна  олія
ефективна для лікування всіх типів діабету ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

«Масло омолоджує підшлункову залозу, і, повірте чи ні, воно часто починає виробляти інсулін навіть
після років бездіяльності. Багато пацієнтів можуть припинити прийом інсуліну через кілька тижнів на
олії.  Олія  також допомагає  вилікувати  або  контролювати  всі  інші  проблеми,  пов'язані  з  діабетом в
організмі.

Я  б  з’їв  олію та/або  використав  її  у  свічках.  Куріння  або  випаровування  також  можуть  допомогти
знизити  рівень  цукру  в  крові,  але  ефекти  дуже  обмежені  в  порівнянні  з  прийомом  олії.  Я  б
використовував  масло  місцево  для  діабетичної  виразки,  просто  наносив  олію,  накривав  бинтом  і
повторював це кожні  три дні,  поки виразка  не загоїться.  Я змішував олію з коноплі  з  екстрактом і
використовував  його  для  масажу,  що  сприятиме  кровообігу  та  запобігатиме  набрякам  та  іншим
незручностям. Я б також включив у свій раціон насіння конопель та конопляну олію ». JB

Серце, артеріальний тиск
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Чи були у вас корисні повідомлення про конопляну олію та захворювання серця?

«Тим, у кого проблеми з серцем, які починають лікування олією, вони повинні знати, що часто масло
може збільшити частоту серцевих скорочень пацієнта, поки їм не стане комфортно користуватися ним.
Збільшення частоти серцевих скорочень зазвичай лише незначне, але я відчуваю, що пацієнт повинен
знати, що це може статися.

Цей препарат ефективний для зниження рівня холестерину та покращення кровообігу, так що сам по
собі  був  би дуже корисний для серця пацієнта.  Безумовно,  серце  є  життєво важливим органом,  і  з
нашого досвіду конопляна олія може омолодити життєво важливі органи. Хоча я ніколи не казав людям
припинити прийом серцевих ліків, багато хто це робив без шкідливих наслідків. Я відчуваю, що вплив
конопляної олії на серцеві захворювання вимагає додаткових досліджень, але, з того, що ми побачили,
цей препарат дуже корисний для серця.

Чи може масло регулювати артеріальний тиск?

Дійсно, конопляна олія може регулювати кров'яний тиск.  Я сам використовую його, щоб допомогти
мені заснути та регулювати свій артеріальний тиск. Починаючи лікування конопляною олією, я кажу
пацієнтам,  які  вже приймають ліки від  цього стану,  уважно стежити за  своїм артеріальним тиском.
Більшість,  хто  використовував  фармацевтичні  засоби  для  контролю артеріального  тиску,  більше не
потребують їх, починаючи лікування конопляною олією.

Оскільки конопляна олія знижує артеріальний тиск, кожен, хто намагатиметься продовжувати вживати
фармацевтичні  ліки  від  артеріального  тиску,  швидше  за  все,  виявить,  що  їх  поєднання  знизить
артеріальний тиск занадто низько. Це гарна ідея, щоб уникнути цієї ситуації, і за допомогою наявних на
сьогоднішній день портативних вимірювачів артеріального тиску це можна легко досягти.

Чи може це допомогти при інших захворюваннях внутрішніх органів?

З  того,  що  я  бачив  при  використанні  конопляної  олії,  можна  контролювати  чи  вилікувати  багато
захворювань внутрішніх органів та пов'язані з ними проблеми. Коли внутрішній орган омолоджується і
одужує, він може знову відновити свої обов’язки в нашому тілі. Особисто я думаю, що є набагато більш
розумним  омолодити  наші  власні  життєво  важливі  органи  за  допомогою  цієї  олії,  а  не  проходити
трансплантацію органу з усіма пов'язаними з ним небезпеками, а потім проводити решту свого життя,
приймаючи ліки, щоб орган не бути відхиленим. У деяких випадках трансплантація органів може бути
єдиною  відповіддю,  але  якби  цей  препарат  використовувався  належним  чином  для  омолодження
життєво важливих органів, я думаю, що потреба в трансплантації буде набагато меншою ». Рік Сімпсон,
конопля: Найлікарська рослина

«Серце - це внутрішній орган, і масло омолоджує життєво важливі органи. Коли пацієнти починають
вживати олію, вони зазвичай скорочують дозу серцевих ліків до половини, і більшість припиняють їх
використання, як тільки відчувають, що можуть припинити їх використання. Олія дуже корисна для
серця.

Масло дуже легко регулює артеріальний тиск та аритмію. Зазвичай він знижує артеріальний тиск, тому
тим, хто вживає ліки від артеріального тиску, слід бути обережним із вживанням олії,  поки вони до
цього не звикнуть. Поєднання ліків і олії може знизити тиск занадто низько, і тому варто відстежувати
артеріальний тиск за допомогою тестера. У багатьох випадках масло трохи збільшує частоту серцевих
скорочень.

Ця  сфера  вимагає  набагато  більше  досліджень,  тому  пацієнти  повинні  слідувати  своєму  здоровому
глузду,  починаючи  з  масла,  але  вони  також  повинні  підтримувати  зв'язок  зі  своїм  лікарем,  щоб
переконатися, що серце.

Серцеві пацієнти повинні перевірити електропроводку вдома або на роботі.
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Серце працює на електромагнітних імпульсах, і тому їм слід уникати перебування в електромагнітних
полях якомога більше.

Я б їв олію, а також використовував би її у свічках. Що стосується місцевого застосування, воно ніколи
не зашкодить,  але я не можу сказати,  наскільки це дійсно вигідно на даний момент. Як завжди, я б
використовував  коноплю  усіма  можливими  способами.  Я  б  також  включив  у  свій  раціон  насіння
конопель  та  конопляну олію,  відомо,  що насіння  та  олія  мають дуже сприятливий вплив на  багато
серцевих захворювань.

Якби я був лікарем і  робив би операцію або пересадку серця тощо, я б намагався омолодити орган
принаймні 60 г олії. Якби 60 г не привели пацієнта до належного стану здоров’я, я б продовжував давати
їм олію ». JB

Астма

«Навіть  горщик  для  куріння  корисний  для  багатьох  хворих  на  астму,  але  вживання  олії  або
випаровування - це набагато більш ефективний і лікарський спосіб лікування цього стану. Використання
олії  у формі супозиторіїв  також дуже ефективне для людей з  проблемами дихання,  тому цей метод
також може бути корисним. Ми знаємо багатьох людей, які страждають на астму, яким допомогли при
використанні цього препарату, і я можу чесно сказати, що мені невідоме більш ефективне лікування
цього  стану.  Навіть  ті,  хто  страждає  на  такі  захворювання,  як  ХОЗЛ,  стали  свідками  дивовижного
поліпшення  їхньої  здатності  правильно  дихати  під  час  застосування  цього  препарату.  Якщо  у  вас
виникли проблеми з диханням,  спробуйте масло, і  я впевнений, що ви не пошкодуєте про це ». Рік
Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

«Можна було очікувати, що випаровування олії є найкращим засобом лікування астми або проблем з
диханням. Дивно, але ми виявили, що свічки з конопляної олії надзвичайно ефективні при відкритті
дихальних  шляхів.  Зазвичай  протягом  30  хвилин  після  того,  як  пацієнт  приймає  супозиторій,  вони
повідомляють,  що відчувають,  ніби у них відкрилися легені,  і  вони можуть дихати набагато легше.
Звичайно, як і при будь -якій іншій хворобі, я приймав стандартну дозу 60 г протягом трьох місяців, а
потім залишався на грам на день, поки не відчув себе повністю здоровим. Тоді, звичайно, я залишився б
на підтримуючій дозі все своє життя. Я б використовував масло перорально, місцево на горлі та грудях
та у формі супозиторіїв ». JB

Діти і олія

Особливо мами будуть хвилюватися, чи безпечно давати олію дітям. Тоді це безпечно?

«Я вважаю конопляну олію абсолютно безпечною для лікування дітей усіх вікових груп, які страждають
на рак та інші захворювання. Я справді не знаю, як лікарі, які лікують маленьких дітей в онкологічних
відділеннях, можуть жити з собою. Хіба вони не знають, яку шкоду вони завдають цим малюкам своїм
випромінюванням, хіміотерапією та іншими шкідливими, отруйними хімікатами?

Кожен, хто хоч раз вивчав медицину, знає наслідки такого лікування і усвідомлює той факт, що вони
набагато частіше спричинять смерть від застосування цих методів лікування, а не від їх лікування. Якби
батьки витратили час, щоб повністю зрозуміти, що медична система має намір зробити зі своїми дітьми,
я  впевнений,  що  більшість  воліє  їх  лікувати  конопляною  олією,  тому  що  це  природна  речовина,
безпечна для використання і не спричинить шкода для дитини.

Знаючи, що я роблю з медичною системою, я ніколи б не дозволив їм взятися за мою дитину. Якщо б
хтось намагався змусити мене вчинити інакше, ситуація миттєво стала б дійсно дуже потворною.
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Я думаю, що цілком природно, що будь -який батько захоче захистити своїх дітей і уберегти їх від
небезпеки. Якби я думав, що медична система представляє небезпеку як батько дитини, я б відчув, що я
мав би право вибирати інші методи лікування. Останнім часом у США та Канаді були випадки, коли
влада  брала  дітей  та  змушувала  їх  проходити  хіміотерапію  всупереч  бажанням  дитини  та  самим
батькам. Здається, що ми, дорослі, маємо право відкидати їхні божевільні методи лікування, але наші
діти цього не роблять. Оскільки хіміотерапія - це просто отрута,  якби хтось пішов проти моєї волі і
призначив подібну річ моїй дитині, то, швидше за все, можна сказати, що у них не буде дуже світлого
майбутнього.

На мою думку, кожен, хто вчинив би так без згоди батьків, винен у замаху на вбивство, і якщо дитина
померла, то вона несла б відповідальність за її смерть. Мені байдуже, як ти вирішиш на це дивитися,
отрута - це отрута, і якщо лікар вводить ці речовини, вони винні так само, як і я, якби я вчинив так само.
Те,  що лікарі  носять білі  халати,  не означає,  що вони мають право завдати шкоди своїм пацієнтам;
насправді  це  суперечить  їхній  власній  клятві  Гіппократа.  Якби  я  був  на  їхньому  місці,  я  б  почав
належним чином займатися медициною, перш ніж хтось, пов’язаний із пацієнтами, яким вони завдали
шкоди, вирішить домагатися відплати.

Як конопляну олію можна використовувати для профілактики захворювань? Знову ж таки, чи 
було б безпечно давати масло дітям?

Я не знаю нічого кращого,  ніж конопляна олія для профілактики захворювань,  і  також вважаю цей
препарат абсолютно безпечним при лікуванні дітей. Я часто заявляв, що якби дітям давали крихітні дози
конопляної олії, у більшості випадків можна було б запобігти виникненню таких захворювань, як діабет,
РС, рак та багато інших.

Якщо дітям давати невеликі дози олії, ТГК та пов'язані з ним канабіноїди накопичуватимуться в їхніх
системах і запобігатимуть захворюванням. Я не говорю про те, щоб надихати дітей; йдеться про надання
дітям або людям будь-якого віку нешкідливих ліків,  що не викликають залежності,  для запобігання
медичним проблемам у майбутньому.

Немає логічної причини, чому нам слід заборонити вирощувати та виробляти власні ліки для лікування
тих,  кого  ми  любимо.  Чи  повинні  наші  діти  або  навіть  ми  самі  страждати  і  вмирати,  тому  що
фармацевтичні  компанії  хочуть  заробляти  більше?  Коли  є  природні  ліки  для  полегшення  наших
медичних проблем, які у більшості людей виникають з невеликими проблемами? Настав час поцілувати
фармацевтичні компанії на прощання і дізнатися, що мати -природа може надати для того, щоб ми та
наші діти були здорові.

Як дозувати конопляне масло для дітей?

Що стосується доз, діти нічим не відрізняються від дорослих, і всі вони мають різну толерантність до
цього  препарату.  Для  профілактики  захворювань  у  дітей  потрібні  лише  незначні  дози  раз  на  день
приблизно за годину до сну, тому ймовірність захворіти дитиною була б дуже малою. Знову ж таки,
конопляна олія не завдає ніякої шкоди, тому я не знаю, чому хтось вагається, даючи її своїм дітям. Крім
того, уявіть собі всі повсякденні травми, які ми маємо зараз лікувати, якби масло було в наявності. Такі
речі, як опіки, порізи, подряпини, ранки, інфекції, укуси комах тощо, можна легко і ефективно лікувати
за допомогою місцевого використання цієї олії.

Після  мого  досвіду  застосування  цього  препарату  це  було  б  перше,  що  я  дав  би  своїй  дитині  для
внутрішніх та зовнішніх умов. Тим не менш, я б точно вагався і двічі подумав, перш ніж дозволити їм
приймати  хімічні  ліки.  Насправді,  знаючи,  що  я  роблю  з  медичною  промисловістю,  я  б  навіть  не
подумав про таке.
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Щоб прийти до такого способу мислення, потрібен досвід з цілющими ефектами конопляної олії, але,
безперечно, побачивши, що вона може зробити, ви теж навернетесь. Я твердо вірю, що якби діти та
люди різного віку  регулярно  вживали невеликі  дози цієї  олії,  всі  вони могли б  жити довше і  бути
набагато здоровішими ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

З. Чи існує вік,  коли вони можуть почати це? Моєму синові 3 роки, він хворіє на екзему, і в нього
хороша частина року тут ». Роксанна

А. Роксанна, абсолютно безпечно давати олію дітям, навіть новонародженим, особливо при місцевому
застосуванні у суміші з олією конопляного масла або маслом ши. Хороша стратегія-змішувати олію з
коноплі з олією (підійде 1% олії, але ідеально буде 20-30%), а потім щодня додавати кілька крапель у
ванну. Він залишить тонку плівку на всьому тілі, і це, як правило, все, що потрібно (або принаймні для
обслуговування). Зробіть фото та відео, покращення буде дуже швидким. Сверблячка та подразнення
зникнуть за лічені секунди або хвилини, а екзема повинна просто зникнути протягом тижня або більше.
З найкращими побажаннями, JB

«Цей дим НЕ здоровий для дітей чи мам ... дурні мами, і що ви говорите своїм дітям? Олія чи нада!
Особливо для дітей! " Найя

- Я б не був таким радикальним, куріння чи випаровування також мають сприятливий вплив, наприклад,
проти нудоти у вагітних жінок. Дитині це не зашкодить. JB

«Дим не такий вже й великий ... особливо якщо у вас схильність до алергії ... просто кажу. Я не можу
впоратися з димом! Крім того, діти не здатні знати, коли зупинятися ... чи це цукор, кофеїн, їжа тощо.
Ви  повинні  бути  їх  провідником.  Я  не  думаю,  що  пропаганда  куріння  конопель  -  чудова  ідея  для
підлітків. Просто кажу. Просто моя думка з побаченого. Це також може відвернути увагу від шкільної
роботи та важливих питань ». Найя

-  Я  також  відволікався  від  шкільних  занять  та  важливих  питань,  і  у  нас  взагалі  не  було  доступно
жодного канабісу. Мені всього лише знадобилося побачити десь красиву дівчину, і це було для шкільної
роботи та питань, які були важливі для інших, але не для мене.

Якщо  ви  контролюєте,  скільки  чаю питимуть  ваші  діти,  то,  звичайно,  продовжуйте  і  контролюйте,
скільки коноплі вони збираються вживати або вживати. Удачі з цим. Це марні зусилля, але я впевнений,
що вони будуть тримати багатьох людей зайнятими протягом наступних кількох років, поки вони не
зрозуміють,  наскільки  безпечний  конопля,  і  що  насправді  практично  неможливо  смертельно
передозувати її.

Тож кого хвилює, скільки цього хтось проковтує? Я не. Мені навіть байдуже, скільки чашок чаю чи кави
люди випивають на день, уявіть це. Навіщо мені? Це не моя справа. І нікого не цікавить, скільки хтось із
цих рятівних та профілактичних ліків проковтує.

Чим більше олії у вас і чим частіше, тим краще для вашого здоров’я. Це єдине правило, яке дійсно діє.
Для людей різного віку, включаючи дітей та вагітних матерів. Якщо вам ця ідея не подобається, обійдіть
її, навчіться жити з нею, це найкраще, що ви можете зробити. Жодне регулювання конопель не спрацює,
його просто не можна регулювати. Крім того, немає підстав регулювати це. JB

«Я такий щасливий, що нарешті можу оголосити, що мій милий хлопчик використовує коноплю для
боротьби з побічними ефектами хіміотерапії та радіації, а також для того, щоб у нього не виросли нові
пухлини! Ці ліки надзвичайно допомогли йому. До того, як він отримував ці ліки, він постійно бляв, він
не їв, він був дуже млявим і вередуючим ... тепер він їсть, утримує їжу, набирає вагу, і кожен, хто був
поруч, знає, як він щасливий ".

-  Ну,  без  отрути  в  його  тілі  дитині  було  б  набагато  краще.  Дійсно  немає  сенсу  використовувати
хіміотерапію  та  радіацію  разом  з  олією,  це  все  одно,  що  давати  пацієнтові  протиотруту  під  час
закачування отрути у вени. Масло тільки для кращих результатів. Лікарі повинні це знати, це не так
складно зрозуміти, що давати дітям отруту, коли це не потрібно, не варто. JB
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В. «Я - одинока мама 29 років. Моєму сину зараз 8 років і він живе з помірним аутизмом. Я б не змінив
свого міні -мене ні на що в цьому світі, крім як зробити його життя трохи легшим. Мені було цікаво, чи
до  вас  приходили  ще  хтось  із  батьків,  які  запитували  про  масло?  Або  якісь  історії  успіху  з
аутизмом/хворобою Аспергера? Якби я вирішив піти цим шляхом, на яку дозування я б дивився? Я
ціную всю інформацію! Дякую. Від розчарованої мами та маленького хлопчика ».

О. "Масло - це єдине, що може спрацювати", - сказав Рік, коли я прочитав йому це. Інструкції щодо
дозування та інша інформація про те, як виробляти та використовувати олію, є на нашому сайті та в
електронній книзі Ріка. У минулому я допомагав багатьом дітям -аутистам, і ці ліки роблять для них
чудеса.

Діти люблять приймати ці ліки, вони не мають упереджень, вони не знають, що вони «роблять щось не
так»,  і  батьки  дуже  насолоджуються  цим,  коли  у  них  є  час  для  себе.  Для  досягнення  найкращих
результатів, як завжди, я почав би зі стандартного лікування 60 г, без таблеток, а потім я продовжував
би дитину підтримувати дозу в кількості, яку він вибирав, до кінця його довгого і спокійного життя. І
малюк з відео повинен робити точно так само, якщо це взагалі можливо. З найкращими побажаннями,
JB

Q.  Моя  дружина  відчуває  сильний  біль  у  попереку  через  7  місяців  вагітності,  вона  описує  це  як
нервовий  поштовх,  який  є  надзвичайно  болючим.  Я  спробував  подивитися  на  ваш  сайт  і  тут.  Чи
допоможе  RSO  істотно  допомогти  болю?  У  вас  є  посилання  на  попередню  тему  на  цю  тему?  Я
стурбований, якщо вони дадуть їй кодеїн, це зашкодить дитині

О. Я б попросив її проковтнути крихітні дози олії і нанести масло місцево на спину. Зробіть їй масаж
сумішшю олії та олії коноплі. Так, є велика ймовірність того, що кодеїн може завдати шкоди дитині.
Масло не може і не зашкодить дитині. JB

«Яка  наймолодша  людина,  про  яку  Ви  знаєте,  що  проходить  лікування  RSO?  Чи  існує  протокол
лікування дітей? Хоча ми досі не мали успіху в похитнунні думки бабусі і змогли вилікувати дідуся. У
мене є 2 -річна дитина з невідомими шлунковими проблемами (так, вона вже більше року перебуває на
«медичному» лікуванні, і всі таблетки, креми, лосьйони та зілля «Велика фармація» були невдалими.
Зараз вони схиляються до білкового синдрому. Очевидно, Дитина вагою 25 фунтів не може впоратися з
тією  ж  дозою,  що  і  людина  вагою  175  фунтів,  тож  ви  взагалі  рекомендуєте  її  для  педіатричних
застосувань? "Сара

- Вагітні  матері повинні вживати олію, а потім збільшувати дозу під час пологів.  Після народження
матері повинні їсти невеликі дози олії, щоб переконатися, що дитина буде розвиватися оптимально.

Тож, якщо ви запитаєте мене,  моєму наймолодшому пацієнту було мінус вісім місяців,  і  він все ще
чудово працює, він - найкраще розвинена дитина свого садочка, і почав говорити раніше, ніж більшість
інших. Його мати вживала олію ще до того, як народила його, і дитині також дали олію після щеплення
гексавакциною, щоб переконатися, що небезпечні хімікати будуть вимиті з його тіла якомога швидше.

Олія  конопель  є  безпечним  ліками  для  людей  будь  -якого  віку.  Якщо  у  вас  виникли  проблеми  з
розумінням  цього,  подивіться,  що  масло  робить  для  екземи  або  пелюшкового  висипу,  а  потім
поверніться і скажіть мені, що ви ніколи не дасте коноплі своїй дитині. Все, що ви почули б від мене, це
те,  що  батьки,  які  не  давали  б  коноплі  як  ліки  своїй  дитині,  або  погано  поінформовані,  або  вони
психопатичні садисти, які люблять спостерігати за стражданнями інших.

Чи знаєте ви, наскільки ефективно масло проти зубного болю? Ви б дали дитині олію для боротьби з
болем, пов'язаним із зростанням зубів? Я би. Зовсім не вагаючись.

Дозування для дітей в основному таке ж, як і для дорослих, коли ви лікуєте щось серйозне. Почніть з
мінімальної дози тричі на день, привчіть пацієнта до цього, збільшуйте дозу кожні чотири дні або як це
зручно,  і  завжди намагайтеся  вводити якомога  більше ліків  у пацієнта  якомога  швидше,  при цьому
стежте, щоб вони залишалися в їх зоні комфорту. JB
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"Подруга -медсестра використовувала його на 3 стадії попрілостей, пішла на ніч!" Аліса

- Для тих, хто вважає, що дітям не слід вживати коноплю. Які ще ліки ви хотіли б їм дати, як не це
найстаріше,  найбезпечніше  природне  ліки,  яке  використовувалося  тисячі  років?  Або  ви  збираєтесь
дивитися, як ви, діти, без жодних причин страждаєте від усіх цих екзем та висипань? Я б сказав, що це
не дуже приємно. Особливо, коли існує таке просте рішення всіх цих проблем зі шкірою.

Чи нормально спостерігати, як ваші діти кричать від болю, коли ви можете просто дати їм краплю олії, і
вони будуть безболісні? Гм? JB

"Нейрохірург  подивився  на  останню  МРТ  Спенсера  і  сказав:"  Велика  пухлина  на  епіфізі,  і  немає
сумнівів, що це була велика пухлина, ВИХОДИЛА !!!! " Потім він сказав: «Пухлина стовбура мозку
повністю кальцинована !! Це навряд чи коли -небудь виросте! " Далі він сказав: "Я НЕ вірю, що у нього
є ЯКІЙ -небудь пухлини на хребті, ці маленькі світлові плями мені НЕ схожі на пухлини".

Я дізнався, що причина того, що психічний стан Спенсера настільки різко покращився, полягає в тому,
що пухлина шишкоподібної залози ВІДХОДІЛА !!! Невролог намагався сказати, що це хіміотерапія, але
я  зазначив,  що  ця  пухлина  залишається  абсолютно  незмінною,  через  30  днів  ПІСЛЯ  того,  як  ми
припинили хіміотерапію !! Його відповідь? "Ну, я думаю, він щаслива дитина, чия пухлина МАГІЧНО
зникла !!!"

Магія? Ні. Хімія? НІ, і ми можемо це довести. Я не згадував масло канабісу. Він ДУЖЕ наполягав, щоб
ми негайно зробили ще одну МРТ, щоб підтвердити його думку. Він сказав зателефонувати до свого
кабінету  тієї  самої  секунди,  коли  ми  записуємось  на  прийом  на  МРТ.  Отже,  ось  вам,  люди!
Невропатолог підтвердив, що КАНАБІС безпечно вбиває раків Піп! » Коррі

"Чи може адміністратор порадити, яку дозу дати 8 -річній дитині, яку відправили додому помирати?"
Рікардо

- Почніть з невеликої дози, подивіться, як дитина відреагує, а потім збільште дозу так швидко, як дитина
зможе  її  прийняти.  Тричі  на  день.  Зазвичай,  коли  їх  відправляють  додому,  щоб  померти,  вони
переповнені таблетками, тому спочатку потрібно дезінтоксикувати їх, тому що ви не знаєте, що буде
робити взаємодія, зазвичай це не дуже приємно, що робить взаємодія з цими смертельними хімікатами.
Але це тому, що масло намагається очистити стіл, щоб воно могло почати працювати.

Або, якщо вам нема чого втрачати,  ви також можете почати з великої  кількості  олії  і  таким чином
поставити пацієнта у стан контрольованої коми. Напевно, я б так і зробив, але від батьків залежить, який
напрямок лікування вони виберуть.

Все, що я знаю, це те, що агресивні захворювання слід лікувати агресивно. І я також знаю, що загалом,
чим більше олії вам вдасться потрапити до пацієнта і чим швидше ви це зробите, тим більші шанси на
успіх і виживання. Але я також знаю, що інструкції щодо дозування згадуються неспроста.

Якби це була моя дитина, я б наповнив її маслом, я це точно знаю. Дитина буде плавати в ній, і я,
швидше за все, не дозволю жодному лікарю підійти до нього. Але це я і я знаю, що мені робити. З
найкращими побажаннями, JB

Супозиторії

Супозиторії з олією Ріка Сімпсона (RSO) є благословенням для всіх жінок з проблемами, пов'язаними з
ПМС, а також для всіх, хто страждає на геморой, хворобу Крона, кишечника та кишечника тощо. Вони
також чудово підходять для дихання та захворювань легенів, не кажучи вже про це боротьба з грипом.
Вони викликають  в  тілі  дуже  приємне тривале  відчуття.  Я ще не  бачив нікого,  хто  б  не  любив їх
приймати після того, як вони подолали свої початкові коливання ». JB
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ЯК ЗРОБИТИ ДОПОМОГИ?

Розтопіть какао-масло, додайте для початку олію, приблизно 1-2 г олії на 100 г розтопленого какао-
масла. Потім збільшуйте дозу кожні чотири дні, поки пацієнт не використає приблизно 0,33 г олії  в
кожному супозиторії.

1 г (загальна вага) супозиторіїв для дітей, 2 г для дорослих, 3 г (кульки) для вагінальних проблем.

0,01-0,02 г олії на супозиторій добре підійде для початківців. Якщо ви почнете когось із 0,05 г у суппо,
вони, ймовірно, теж цього не відчують, але краще почати з невеликої дози (для тих, хто раніше ніколи
не пробував коноплі тощо). Дози до 0,005 г ТГК зазвичай переносяться без будь -яких симптомів або
взагалі без них.

Справжня RSO дуже потужна,  і  ви ніколи не  знаєте,  як саме відповість  пацієнт  (артеріальний тиск
тощо), але супозиторії були б хорошим способом привчити людей до масла.

Цікавим у свічках є те, як вони, здається, відкривають легені та значно полегшують дихання протягом
приблизно  20  хвилин  -  мрія  збувається  для  багатьох  із  ХОЗЛ  або  астмою  тощо.  Пацієнти  також
використовували їх для лікування псоріазу, високого кров’яного тиску, хвороби Крона, Судоми ПМС
тощо.

Ви також можете додати до свічок інші натуральні олії, це залежить від того, для чого ви їх хочете і з
якою метою. Просто перейдіть на деякі сайти природної медицини та почитайте, що роблять різні ефірні
олії, і ви можете експериментувати стільки, скільки вважаєте за потрібне.

Також супозиторії  -  це  чудовий спосіб  лікування  пацієнтів,  які  не  можуть  з’їсти  олію або з  якоїсь
причини не можуть утримати її в шлунку.

На  мою  думку,  судячи  з  ефектів,  вживання  олії  у  свічках  -  найкращий  і  найприємніший  спосіб
використання  коноплі.  Спочатку  це  звучить  і  виглядає смішно,  я  це  визнаю,  але  ті,  хто  спробував,
погоджуються. Можливо, це відкриває чакри знизу вгору, хто знає, але це, безумовно, чудово.

Жінки  хотіли  б  брати  супозиторії  -  вони  також  допомагають  при  різноманітних  бактеріальних  та
вірусних інфекціях, «партнерському обміні мікробіологічною інформацією», алергії на презервативи та
мастила,  що  використовуються  на  них  тощо.  рівні)  гормональний  дисбаланс?  З  найкращими
побажаннями, Джіндріх Баєр

«Супозиторії з RSO також можна використовувати для різного роду вагінальних проблем, включаючи,
але не обмежуючись ними,  дріжджові  інфекції,  ВПЛ, кондиломи,  герпес та багато інших хвороб чи
інфекцій,  від  яких  не  обов’язково  страждати.  Особливо,  коли  за  ними  можна  легко  доглядати  за
допомогою олії ». JB

“Чи можете ви дати мені пораду щодо того, чи безпечно вживати конопляну олію під час вагітності?
Там не так багато інформації, яку я можу знайти. Моїй подрузі щойно сказали, що у неї є пупкова кіста,
яка може спричинити утворення тромбів, що призведе до смерті її дитини. Я бачила вплив конопляної
олії та її користь, я просто не впевнена, чи безпечна вона під час вагітності ». Христина

- Дорога Христино, звичайно, це безпечно вживати, конопель використовували під час вагітності та від
пологів  також протягом століть.  Я рекомендую їй  зробити супозиторії  з  0,01-0,06 г  олії  в  кожному
(почніть  з  1-2  г  олії  на  100 г  какао-масла).  Кіста  зникає  протягом кількох тижнів,  або зазвичай  це
відбувається. Три рази на день, без турбот, масло не зашкодить дитині. З найкращими побажаннями, JB

"JB,  я  згоден  із  супозиторієм,  однак  який  тип  какао  -масла  ви  використовуєте?  Чи  варто  мені
отримувати нерафіноване чисте небілене масло какао? Чи буде кокосова олія працювати як основа для
супозиторіїв? " Сара

- Ну, від вас залежить, якої марки або типу какао-масла ви будете брати участь. Кокосове масло може
бути занадто рідким. Какао -масло краще працює як основа для супозиторіїв. JB

110



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

“Хтось  би  мав  ідеї,  як  дати  комусь  конопляну  олію через  трубку  для  годування?  Я змішав  його  з
оливковою олією, щоб він не був таким густим, але я все ще боюся, що він засмітить трубку. Якісь ідеї?
» Стівен Гавр

- Стівен, завжди найкраще знайти спосіб введення нерозбавленої олії, це найкращий спосіб. Якщо ви не
можете знайти спосіб, ви можете змішати його з їжею пацієнта і попросити його їсти таким чином. Так,
це може засмітити трубку, а саме, якщо олія має густу консистенцію. Деякі олії густі, деякі більш рідкі.
Але коли ви нагрієте їх до температури тіла, вони повинні бути достатньо рідкими, щоб не забивати
трубку.

Інший спосіб  -  давати  пацієнтам у  свічках  з  маслом какао.  Тим не  менш,  вживання  олії  є  кращим
способом прийому цього ліки, коли це можливо. Існує багато способів введення олії, і це часто дуже
індивідуально,  тому  спробуйте  знайти  спосіб,  який  би  найбільше підходив  пацієнту.  З  найкращими
побажаннями, JB

«Саме так! Я лікую свою маму, у якої рак горла, і послідовно вводжу його через трубку для годування,
трохи нагріваю, і я змішую його з кокосовою олією! Ніколи не засмічував трубку! » Стів

«Я даю його синові через трубку для годування, коли він не проковтне її - я наливаю дуже гарячу воду
на олію в чашці, потім вона розсіюється, потім я додаю трохи прохолоднішої води (не надто багато),
щоб вода не дуже гарячий, потім налийте його в трубку. Він працював досить добре, хоча іноді масло
трохи вистилає трубку, але його ніколи не блокували. Секрет того, як вилити його, поки він ще дуже
теплий ». Анжела

"Я знаю, що це звучить жахливо, але трохи кока -коли через трубку, щоб промити її після введення
в'язких речовин, або просто очистити сабо в цілому працює добре. Старий режим очікування RN ». Елен

Хірургія або масло?

"Ви б ніколи не взяли мої цицьки, коли я можу ковтати RSO !!" Хлоя

«Сама  думка  про  те,  що  рак  молочної  залози  є«  відсотковим  ризиком  »,  є  цілковитою  брехнею.
Насправді, у кожного в організмі є ракові мікро пухлини, включаючи мене. Рак - це не хвороба, яку ви
просто  "захворіли",  як  випадкове  попадання  блискавки.  Це  те,  з  чим  ви  повинні  "керувати"  або
"запобігати"  день  за  днем,  їжу  за  їжею,  шляхом  вибору  способу  життя,  який  передбачає  добавку
вітаміну D, харчування, суперпродукти, овочеві соки та уникнення хімічних речовин, що викликають
рак, та радіації. Тому, коли лікар каже, що у вас є «шанс» захворіти на рак, він має на увазі, що ви не
маєте контролю над раком, і це відверта брехня. Іншими словами, «ракове шарлатанство».

- Коли у вас є "шанс" захворіти на рак, просто сідайте на олію. Це набагато здоровіший і безпечніший
варіант ». JB

«Подивіться на рак або інше серйозне захворювання, ніби це пожежа. Чим більший вогонь, тим більша
потужність потрібна для його гасіння.

Отже, ви б скоріше використали сотню відер води (RSO) або склянку води (інші види нафти), якщо ваш
будинок горить? Або ви хотіли б побачити професійних пожежників, які прийшли вам допомогти? Це
те, що я вважаю за краще, але нинішні пожежники, тобто лікарі, навіть не мають права використовувати
воду  для  гасіння  всіх  цих  пожеж,  і  вони  навіть  не  знають,  як  ними  користуватися  після  всіх  тих
десятиліть індоктринації, промивання мізків та не вживання конопель ліки.

Чи має для вас сенс те, що хтось посилав би досвідчених пожежників на велику пожежу в місті і не
дозволяв їм використовувати воду, тобто найосновнішу і традиційну форму боротьби з вогнем? Не до
мене. Але все -таки це саме те, що влада зробила з сьогоднішньою медичною системою.
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Багато  пожеж,  немає  води,  тобто  багато  додаткової  роботи  для  пожежників/лікарів,  які  не  можуть
виконувати  свою  роботу  якнайкраще.  Думаю,  так  не  повинно  бути.  Вони  повинні  мати  найкраще
обладнання  та  найкращі  інструменти для своєї  роботи,  чи не  так?  Це я б зробив,  якби я був їхнім
менеджером/урядом. Чи є щось погане, якщо дивитися на це так? Я так не думаю ». JB
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ПМС, менопауза

«Це одна річ, для якої конопля та конопляна олія, зокрема, є найкращими. Ви просто не знайдете нічого,
що  могло  б  або  допомогло  б  краще,  ніж  конопля.  Це  допоможе  відновити  гормональний  баланс  і
позбавить від агресії, перепадів настрою тощо. Це також допоможе полегшити передменструальний біль
та судоми, тривожні почуття, тривогу тощо.

Якби я побачив жінку, яка почала дивно поводитися через гормональний дисбаланс, пов'язаний з ПМС в
її тілі, я б одразу дав їй коноплю усіма доступними способами чи формами. Я не бачу причини, чому
хтось повинен без необхідності страждати. Не кажучи вже про те, що коли хтось страждає, відповідно
страждають  усі  навколо  нього,  що  може  підтвердити  кожен,  кому  доводилося  мати  справу  з
передменструальною жінкою. Я б попросив її з’їсти олію, використати її у свічках, і я б не знехтував
місцевим застосуванням на її животі та спині. Їй це сподобається, тому що це зніме біль і покращить її
шкіру на цих ділянках. Я б також викурив з нею трохи олії, щоб вона знала, що вона "не одна" і що
комусь байдуже.

Що стосується коноплі, менструація не повинна бути розчаруванням і неприємним досвідом для всіх,
хто бере участь у цьому. "JB

Q. До біса, JB ... у неї було чудово, ДО АНТИ-естрогенних вколів. Вони роблять її смертельно хворою.

А.  Сюрприз,  сюрприз,  Валері.  "Тримайся  подалі  від  лікарів"  -  правило  гри  на  даний  момент.  Ми
говоримо це не із задоволення, це реальність. Пацієнти зазвичай добре справляються з олією, поки не
втручаться  медичні  експерти  і  не  зіпсують  її  деякими  непотрібними  високо  альтернативними  та
експериментальними  хімічними  препаратами.  Тож  поки  лікарі  не  дізнаються,  як  правильно
застосовувати  ці  ліки,  дійсно  найбезпечніше  триматися  подалі  від  них  (звичайно,  якщо дозволяють
обставини).  Їй не потрібні постріли, їй необхідно якомога швидше з’їсти якомога більше масла, щоб
усунути шкоду, завдану попереднім лікуванням, і контролювати свій стан. Якщо масло не допомагає,
малоймовірно, що щось інше. JB

Регулювання маси тіла

«Конопляна олія -  чудовий дезінтоксикатор, і люди, які страждають від зайвої ваги, втрачають багато
кілограмів під час лікування. Це майже так, ніби олія знає, що ви повинні важити, і з часом вона приведе
ваше тіло до такого рівня. У моєму власному випадку нафта зняла зі мене близько 30 фунтів, але я
бачив, як багато людей втрачали набагато більше.

Коли ви вживаєте конопляну олію, це не так, як на дієті. Ви можете їсти скільки завгодно і що завгодно.
Масло, здається, природним чином стримує апетит людини з надмірною вагою, і я не знаю кращого чи
безпечнішого  способу  схуднути.  Крім  того,  він  може  стимулювати  апетит  людини,  якій  потрібно
набрати вагу.

Як я вже сказав, олія хоче повернути вашому тілу здорову вагу, незалежно від того, чи ви страждаєте від
надмірної ваги. Якщо ви хочете сісти на якусь дієту, це ваш вибір, але я б, напевно, вважав за краще не
їсти весь час кроликів.

Крім того, у моєму віці я дійсно не відчуваю радості у виконанні всіляких вправ, тому, якщо б я хотіла
схуднути, це було б не вихід. Якщо я хочу скинути кілька кілограмів, я знаю, як це зробити без дієт і
фізичних вправ, і тепер ви також знаєте, як це можна зробити самостійно. Як тільки ця чудова олія стане
доступною, протягом короткого часу ті, хто зараз страждає від надмірної ваги або недостатньої ваги,
швидше за все, не залишаться такими надовго. Зайва вага може стати причиною ранньої смерті, тому
якщо ви носите на собі кілька кілограмів зайвої ваги, тепер ви знаєте, як боротися з цією проблемою.
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Ви серйозно маєте на увазі, що він може скинути зайву вагу без фізичних вправ?

Так, конопляна олія може скинути вагу без фізичних вправ, і я - живий доказ. Якщо я знімаю сорочку, я
виглядаю як людина, яка багато попрацювала, і моє тіло має належну вагу для чоловіка мого зросту.

Коли я був молодшим, я багато плавав, але тепер, коли я втратив зайву вагу, я знову бачив усі мої м’язи
живота. У мене навіть немає любовних ручок, лише група м’язів з кожної сторони, і я не роблю ніяких
вправ. Якщо ви хотіли б відчути те ж саме, все, що вам потрібно зробити, це слідувати моєму прикладу,
і  незабаром ваше тіло почне виглядати так,  як повинно бути ». Рік Сімпсон, конопля:  Найлікарська
рослина

"Мій син використовує олію Сімпсона для своєї  хвороби Крона, але я чую, що це може допомогти
схуднути. Якщо так, то як? » Кристал

- Так, це можна, з’їжте олію, і ви схуднете, якщо у вас надмірна вага, і ви будете набирати вагу при
нестачі  ваги.  Не  питайте  мене  чому,  не  питайте,  як  це  можливо,  я  не  знаю  відповіді.  Це  просто
відбувається. Я сам схуд на 50 кілограмів на олії, і повірте, я доклав усіх зусиль, щоб спростувати Ріка.
Але я зазнав невдачі, і масло теж відновило мої м’язи. Я визнаю, що це було дивно і важко повірити.
Але я не проти, що я втратив всю цю вагу без краплі поту і без фізичних вправ. Насправді це було дуже
приємно, і я не проти того, щоб хороший сон став єдиним помітним побічним ефектом використання
олії. JB

Тривога, параноя

«Я думаю, що тривога та параноїя при вживанні цього ліки могли б значно зменшитися, якби система
просто  перестала  арештовувати  людей  за  їх  використання.  Починаючи  лікування  олією,  я  кажу
пацієнтам: «Якщо масло викликає сонливість, не боріться з цим».

Деякі люди можуть стати тривожними, намагаючись подолати розслаблюючу дію цього препарату, коли
вони дійсно повинні просто розслабитися і не боротися з цими наслідками. Багато сортів коноплі мають
дуже  низький  потенціал  викликати  занепокоєння,  але  є  деякі  види,  які  це  роблять.  Якщо  пацієнти
відчувають дискомфорт з олією, яку вони намагаються використати в таких випадках, я часто раджу їм
виготовляти ліки із штаму, який викликатиме менше проблем.

Якби  використання  цього  ліки  було  лише  законним,  я  впевнений,  що  це  зняло  б  більшу  частину
тривоги, пов’язаної з його використанням. Також деякі штами можуть викликати більшу тривогу, ніж
інші, тому, якщо ви відчуваєте такі почуття, проста зміна штамів може усунути проблему. Багато людей
вважають використання таких речовин, як чорний шоколад та кайенський перець, досить ефективними,
допомагаючи  знизити  тривогу  та  зменшити  частоту  серцевих  скорочень.  Найважливіше,  що  слід
пам’ятати при застосуванні цього препарату, це пам’ятати, що це найбезпечніший лікарський засіб на
землі.

Застосування цієї речовини не завдає шкоди, і якщо пацієнт відчуває занепокоєння, його досить часто
викликають  самі  пацієнти,  тому  що  всі  вони  безпорадні.  Або  часто  фармацевтичні  препарати,  які
пацієнт безпідставно намагається проковтнути, можуть викликати проблеми, які можуть викликати у
них симптоми тривоги. Але в більшості випадків це легко виправити, просто знявши ці шкідливі хімічні
ліки. Крім того, існує також природна речовина, що виробляється нашим тілом, під назвою цитиколін,
яке також має бути ефективним для лікування тривоги. Мені сказали, що цитиколін доступний у 70
країнах, тому, якщо ви просто зайдете в Інтернет, у вас не буде проблем із визначенням того, що вам
потрібно.

Щоб звикнути  до  ефектів  конопляної  олії,  потрібно  деякий час,  і  новачки  можуть  відчувати  певну
тривогу.  Але за  короткий час  більшість  із  них стане  комфортним у використанні,  і  тривога  просто
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зникне. Насправді, як тільки пацієнти звикають до ефектів масла, вони часто сміються над тим, як це їх
так сильно лякало спочатку.

Досить часто до мене все ще звертаються пацієнти, які намагалися використовувати штам сативи для
виробництва  ліків,  і  часто  вплив  сильної  сативи  може  викликати  занепокоєння.  Це  продовжує
відбуватися, хоча я вже неодноразово заявляв, що такі штами не слід використовувати, оскільки вони
надто енергійні.

Ви не хочете,  щоб пацієнт був під напругою, вам потрібно використовувати сильний заспокійливий
індикатор, щоб допомогти йому розслабитися і вилікуватися під час сну. Я ненавиджу бачити, як люди
даремно витрачають свій час і гроші, намагаючись добути нафту з неправильних сортів, але це часто
трапляється,  коли  наші  інструкції  не  виконуються.  Доклавши  трохи  зусиль,  я  впевнений,  що  ми
зможемо  розробити  хороші  лікарські  сорти,  які  абсолютно  не  викликають  тривоги.  Але  цього
неможливо здійснити належним чином, поки ми не матимемо свободи проводити прості дослідження,
які потрібні ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Депресія

«Я  виявив,  що  штами  сатива  та  індика  ефективні  у  лікуванні  депресії.  Тим  не  менш,  я  рідко
використовую штами сативи для лікування людей через їх енергізуючу дію. Більшість пацієнтів,  які
звертаються до мене, мають серйозні захворювання, і я не хочу, щоб вони під час процесу загоєння
перебували під напругою.

Я вважаю, що сон та відпочинок, які дає хороша олія індика, є найбільш корисними для переважної
більшості захворювань. Олія з хорошого сорту індика дуже ефективна для лікування депресії і часто
може усунути  цю проблему за  дуже  короткий  час.  Більшість,  хто  прийшов  до  мене,  перебували  у
депресивному стані через інші умови, від яких вони страждали. Коли стан виліковується або береться
під  контроль,  депресивний  стан,  який  вони  відчували,  просто  зникає  ».  Рік  Сімпсон,  конопля:
Найлікарська рослина

Розсіяний склероз (РС)

Які ваші враження від лікування розсіяного склерозу? Багато людей вже знають, що конопля може 
допомогти, але не знають, як її використовувати.

«Нещодавно ми отримали повідомлення від жінки,  яка  страждає на РС, яка рік тому з’їла дві  унції
високоякісної конопляної олії за її стан. Ефект від лікування маслом був дуже успішним, і, незважаючи
на те, що вона не вживала олії протягом останнього року, вона залишається в хорошому стані. З мого
досвіду,  розсіяний  склероз  часто  виліковується,  але  людям,  які  роками  страждали  від  цього  стану,
знадобиться час, щоб усунути шкоду, заподіяну хворобою. Багато хворих на РС курять коноплю для
полегшення,  але  використання  коноплі  таким  чином  не  вилікує  їх,  і  хвороба  буде  продовжувати
прогресувати.

Єдиний спосіб, яким я знаю, щоб ефективно лікувати РС та пошкодження, пов’язані з цією хворобою, -
це  регулярне вживання олії,  поки вона не вилікується  або не  буде під  контролем.  Якщо у вас МС,
зробіть собі послугу і спробуйте цей препарат. Потрібно, щоб життя полягало у тому, щоб жити, а не
страждати, тож чому пацієнт повинен дозволяти цьому стану руйнувати своє життя, коли його можна
лікувати ефективно? Я знаю пацієнтів з цим розладом, які більше не могли нормально ходити, але лише
через кілька тижнів прийому олії вони знову могли нормально ходити. РС - це лише одне з багатьох
станів, які, за словами лікарів, неможливо вилікувати, натомість вони говорять нам, що вони можуть
впоратися лише з симптомами, а сама хвороба продовжує брати своє. Якщо ви хочете довести, що ваш
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лікар не правий, спробуйте олію і почніть жити заради змін, а коли це зробите, Я впевнений, що ви
зрозумієте,  що  хлопець  у  білому  халаті  не  завжди  має  всі  відповіді  ».  Рік  Сімпсон,  конопля:
Найлікарська рослина

Залежності

"Зовсім нещодавно я спостерігав, як смертельно хворий на рак, залежний від раку, хворий на морфій"
ХОЛОДНА ТУРЦІЯ ". Вийшовши з морфію, вона відчула голод; більше не мав запору;  спала дуже
міцно, і її біль контролювався набагато краще.

Вона  також  знову  стала  цілісною.  ДИВОВИЖНИЙ.  Якби  я  сам  не  бачив,  як  це  змінилося  на  180
градусів,  я  б  НІКОЛИ  не  повірив  у  це.  Я  ніколи  раніше  не  був  прихильником  марихуани,  але  це
особисте спостереження зробило мене віруючим ». Джаніс

«Одне, що я помітив зараз, коли я приймаю RSO протягом 3 місяців, це майже позбавило мене тяги до
алкоголю. Раніше я щовечора випивав по 2 або 2, але тепер я рідко хочу пити, а коли це роблю, я не п’ю
так багато, я також помітив, що мої штани стали набагато вільнішими. Я схуд на 10 кг. Єдине, що я
роблю менше - це вживаю алкоголь.

Я все ще їмо те ж саме і все ще гризу змішані горіхи, печиво тощо вночі, коли у мене є закуски, і я можу
навіть їсти більше, ніж до масла. Так, масло може зголодніти.

Тож через брак алкоголю або масла я втратив 10 фунтів за 3 місяці. І я не мав зайвої ваги, 5 '10 "і
приблизно 198 фунтів. Коли я був молодшим, я завжди мав близько 186 фунтів і був у формі. Тепер я
важив до 187 фунтів, коли востаннє перевіряв. Так чи інакше, олія або брак алкоголю змусили мене
схуднути. Просто щасливий побічний ефект ». Скотт

«Опіати викликають у мене запор, нудоту, важко отримати потрібну дозу для ефективного полегшення.
Вони змушують мене “почуватися”, роблять небезпечним їздити та їхати далі і далі. Марихуана цього не
робить. Достатньо сказано." Фред

«15 -річна залежність від опіатів виліковується нафтою. Я б не спробував, якби не Рік. Тож я мушу
сказати,  що  я  дійсно  зобов’язаний  йому  своїм  життям,  тому  я  зараз  один  із  його  найбільших
прихильників.  Я  завжди курив,  але  це  ніколи  не  допомогло  з  болем,  який  я  відчував  від  прийому
таблеток. Я просто стільки разів хотіла померти, тому що я більше не відповідала за своє життя. Можу
сказати через RSO. Я НЕ на морфії, окси, перці, віці чи субоксині ... це мене все вивело !!!!! І мені знову
40 і  знову відчуваю себе  20.  Мій артрит,  який  я  відчував  щоранку,  зараз  пішов.  Я приймав  масло
всередину 10 разів, і моє життя почалося знову. Немає слів, щоб виразити, наскільки я вдячний. Якщо
ви приймаєте таблетки, почніть з того, що вживаєте олію на ніч, якщо у вас немає тижня, щоб просто
поспати, я б пішов цим шляхом. Напишіть мені, якщо у вас є запитання ». Ребекка

"Канабіс позбавив мене Бензо після більш ніж 30 -річної залежності більше 158 років тому, без нього,
продовжуючи так, як я був, я був би вже мертвий ..." Філ

"Я відмовився від усіх знеболюючих ліків і тепер можу працювати - я хотів би, щоб більше людей могли
довіряти силі природи!" Сью

Сон, безсоння

«Щодо  безсоння,  немає  нічого  кращого,  ніж  належним  чином  виготовлена  олія  з  хорошого  штаму
індика, щоб дати людині необхідний сон. Наслідки моєї травми голови залишили мені те, що найкраще
можна описати як камертон, який збожеволів у моїй голові. Цей високий звук унеможливлю мій сон, і я
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не зміг  отримати потрібний мені  відпочинок.  Медична система  дала мені  багато різних  ліків  проти
цього  стану,  але  нічого  не  дало  результату.  Часто  у  мене  залишалися  жахливі  побічні  ефекти  від
застосування цих препаратів, які викликали у мене більші страждання, ніж стан, від якого я страждаю.

Я виявив, що лише куріння коноплі дозволило мені більше відпочивати, ніж будь -яка таблетка, яку
давала  мені  медична  система.  Тоді,  коли  я  почав  вживати  конопляну  олію,  я  отримав  ще  більше
полегшення, і для мене було незвичним отримати вісім -дванадцять годин безперервного сну.

Протягом багатьох років, перш ніж приймати олію, я вставав би більш втомленим, ніж тоді, коли лягав
спати, і вночі я мало відпочивав. Потім раптом після прийому масла я почав прокидатися вранці добре
відпочив і бадьорий.

У міру того, як багато з нас старіють, ми починаємо відчувати проблеми зі сном, і це може мати дуже
поганий вплив на наше загальне здоров’я та самопочуття. Лікарі можуть дати вам снодійне, але якби ви
дійсно знали, з чого вони зроблені, я сумніваюся, що вам хотілося б, щоб вони були у вашому тілі.

Гарний нічний сон - це не просто приємно мати, це необхідність, якщо ви хочете залишатися активним і
здоровим, і немає нічого кращого, ніж конопляна олія, щоб надати вашому тілу необхідний відпочинок
». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

“Арін: Я думаю, що я з’їв занадто великий шматок ... але це не погано! Можливо, саме час лягти спати.

- Як спав, Арин? JB

Арін: Чудово! Я ще відпочиваю! Я виявляю, що це вже допомагає з моєю депресією та тривогою. Олія
викликає у мене сміх, лол.

У мене тут був ще один пацієнт, якому я показував, як робити масло, і він також відчуває занепокоєння.
Він також сміявся. Це було чудово.

За  останні  2  дні  я  вживаю порцію рису 4 рази  на  день,  і  мені  доводилося рідше вдихати ліки,  і  я
відчуваю мінімальний біль ».

-  Ось  так  повинно  виглядати  лікування  важкої  хвороби,  чи  не  так?  Пацієнт  спить,  прокидається
бадьорим, багато сміється над собою та дурістю всієї ситуації, не відчуває стресу, тривоги чи побічних
ефектів від хімічних препаратів тощо. Мені особисто це, безумовно, дуже сподобалося б ». JB

“Я протягом кількох умов перебуваю на конопляній олії, і я ніколи не спав так добре і не відчував себе
так добре ... Дякую Ріку Сімпсону та Дж.Б. за те, що ви отримали повідомлення про те, що ця рослина
робить чудеса для всього, що можна собі уявити !! Просто зробіть це люди і переконайтесь самі !! Це
єдиний спосіб стати справжнім віруючим, повір мені !! " Вал

- Дякую, Вал. Це правда, що ніщо не перевершує особистий досвід того, що масло може зробити. Після
того,  як  ви  спробуєте,  наприклад,  при  опіку  або  укусі  комара,  а  свербіж і  біль  зникнуть  за  лічені
секунди, кожен може сказати вам, чого хоче, і ви зрозумієте, що вони можуть сказати вам, чого хочуть,
але масло все одно буде найкращі ліки. І вам захочеться мати відро цього вдома, на всяк випадок, якщо
щось трапилося.

Вам не потрібно довіряти нашому слову, просто зробіть олію, знайдіть людину з опіком, раком шкіри,
діабетичною виразкою, потім нанесіть її місцево і подивіться, що відбувається. Тоді пам’ятайте, що те
саме відбуватиметься у вашому тілі, коли ви вживатимете олію, і це все, що вам потрібно знати. JB

"Деякі люди просто нерозумні і бояться ... Через Ріка Сімпсона мені особисто вдалося значно зменшити
знеболюючі засоби, я мав на увазі, що я приймав 60 мг оксиконтину 3 вранці і 3 перед сном і приймав їх
більше 8 років ... Це було невдало!

Тепер з моменту запуску масла я беру лише 1 ранку ранку і 1 вечора! Говоріть про диво, принаймні так
я бачу це! Лікарі сказали мені, що я ніколи не зможу спуститися або припинити їх приймати. Хлопче, я
зробив "Рік Сімпсон", і я довів, що мої лікарі помилялися.
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Я роблю це і відчуваю себе краще, ніж приймав ці прокляті таблетки з отрутою! Незважаючи на те, що я
вживав таку високу дозу OxyContin, я все ще відчував біль, день за днем, не спав і не їв ...

Сьогодні я безболісний, нормально сплю і більше їм! І я не припиняю своїх пошуків, щоб вийти з цих
таблеток, я сподіваюся, що до того часу, коли я місяць буду на маслі, я повністю зникну! Побажайте
мені удачі! "Ненсі

Насправді у мене шизофренія, і я вживаю медичний конопель для побічних ефектів, пов’язаних із моїм
станом, таких як тривога та безсоння. Ліки діє, з тих пір, як я почав частіше лікувати, я міг спати, чого
раніше не міг.

Багато моїх симптомів з’являються, коли мені не вистачає сну. Я ніколи не відчував голосів під час
коноплі, я відчуваю, що це насправді захищає мене від них ... "Хосе

- Я згоден, Хосе, недосипання є причиною багатьох психічних станів. Цілком логічно, що коли людина
не висипається, то відчуває себе не так добре, як після десяти годин освіжаючого сну після вживання
олії. JB

«Чим більше заспокійливого, тим краще. Я використовую його ввечері перед сном, і він працює. Тепер я
сплю 8 годин прямо. Відпочинок був для мене найкращим. Сила 80% і вище потребує деякого часу, щоб
звикнути до цього, але ви досягнете цього. Почніть з 0,01 мл відповідно до вказівок і  продовжуйте
рухатися  далі.  Я  спробував  0,025  для  початку  ...  наступного  разу  я  взяв  лише  0,01  мл.  0,025  мл
поставили мене на диван на 10 годин. Будьте обережні, але не забудьте взяти. Як я вже сказав, нічний
час - найкращий час для мене. Може працювати вдень і відпочивати вночі ». Джон

«Я даю масло своєму нареченому (Джейсону), і він не бере багато, і це втомлює його. Більшу частину
дня він спить. Я збираюся зняти його з цього на день -два, просто щоб подивитися, які зміни він вносить
... тоді, можливо, дам йому крихітну частинку, як 1/2 зерна рису (принаймні це те, що ми читали) ми
швидко це зробили для нього ". Джейсон

- Джейсоне, почуття сонливості нормальне, і ти хочеш, щоб пацієнт спав якомога більше. Седативний
ефект зникне через кілька тижнів, але це не є небажаним, навпаки. З найкращими побажаннями, JB

З: Виробляючи сьогодні для чоловіка,  про якого білі халати сказали, що йому залишилося жити два
тижні, і вони більше нічого для нього не можуть зробити. Сподіваюся, незабаром для всіх буде хороша
новина. Намагаючись також змусити його кинути палити,  змінити раціон і  багато іншого, щоб дати
своїй імунній системі шанс на боротьбу. Дякуємо Ріку та Дж. Б. за ваші знання та справжнє лікування.

В: Дейв, нехай він курить, не має значення, якщо він їсть олію. Крім того, він буде багато спати, тому
він все одно буде так багато курити.

Що стосується зміни дієти зараз, то йому слід змінити її розумно, але не різко, нехай він їсть те, що
відчуває. Не обов’язково ковбасу, але щось розумне. Підвищте рН свого організму, запропонуйте йому
щодня їсти насіння з двох яблук. Найголовніше - якомога швидше отримати в нього якомога більше олії.
Ще  є  шанс.  Поєднайте  вживання  олії,  супозиторіїв,  випаровування  та  місцеве  застосування  для
досягнення найкращих результатів. Навіть якщо йому це не вдасться, він проживе максимальну якість
життя до кінця, і це теж дуже важливо. Я впевнений, що пройде більше двох тижнів, але ми побачимо.
Лікарі  не  завжди  мають  рацію  у  своїх  прогнозах,  коли  масло  вступає  в  силу.  З  найкращими
побажаннями, JB

«Я сплю дуже міцно і довше, ніж зазвичай. Коли я піднімаюся, я відчуваю себе дуже спокійним, а не
заплутаним, як під час куріння ». Махровий

«Я добре сплю і мрію, але прокидаюся засмучений. На це потрібні години, а потім це триває довго -
довго. Я використовую його щовечора. Це знімає мій біль при артриті і дає мені заснути ». Кетрін

«У  мене  рак  та  апное  сну.  Я  не  тільки  чудово  сплю,  але  й  не  прокидаюся  від  припливів.  Це
благословення ». Стефані

118



ЛІКУВАННЯ РАКУ: ПРОТОКОЛ РІКА СІМПСОНА

"Таке відчуття, що ти щасливо мертвий!" Мал

«Мій розум без нього схожий на затор у Нью -Йорку. За допомогою цього він перетворює його в стан
дзен -саду, функціонуючи при цьому на нормальному рівні ». Андріс

«У мене 20 років був розлад сну, масло RSO вперше допомогло мені заснути, і я не відчуваю болю після
пробудження! Ага! " Бонні

«У мене є грижа міжхребцевого диска, яка тисне на мій сідничний нерв, що викликає сильний біль, що
проходить  від нижньої  частини спини по лівій  нозі  до пальців  ніг.  Я приймав 3  ібупрофену кожні
чотири години, щоб я міг піднятися з ліжка і ходити. Я почав приймати масло майже два тижні тому від
болю  та  запалення.  Тепер  я  не  потребую  ібупрофену,  я  сплю  краще,  ніж  будь  -коли,  мої  колеги
коментували мій кращий настрій та загальне щастя. Я ПОЧУВАЮСЯ ДОБРЕ!" Дженніфер

Я даю моїй 14 -річній ямі олію вже 4 тижні від раку. Вона іноді трохи «смикається» і п’яніє, коли я даю
їй занадто багато, але коли напруженість минає, вона спить, як цуценя.

Вона  відмовилася  приймати  ветеринарні  ліки,  тому ми отримали трохи масла.  Ще ранні  дні,  але  я
записую її прогрес. Їй знадобився близько тижня, щоб звикнути до масла і знову виробити апетит. Я
заздрю, адже на цьому етапі ми можемо дозволити собі лише олію для неї. Любіть всі чудові історії! »

«У мене є соціальна фобія (краще позначена як соціальний тривожний розлад), депресія та безсоння.
Ніколи не брав олії, тому що я не можу знайти її тут, де я живу, також не можу вирощувати та добувати
її  сам ...  але я курив близько десяти разів,  я відчув, що після першого разу я міг тепер сплю, коли
відчував себе втомленим, у мене був «місяць на все життя без депресії», я ніколи не відчував себе таким
щасливим  (без  депресії)  і  з  усією  цією  життєвою  силою  навіть  приймав  найпотужніші  ліки  (які
призводять мене до інших проблем зі  здоров'ям) )  для цього також значно знизилася моя соціальна
тривога (фобія), і мені не потрібно було бути "піднесеним", щоб це відчути, якби я курив 1 або навіть 2
дні, перш ніж мені доведеться вийти і поговорити з іншими людьми , перебування в громадському місці
(що робить цей розлад неможливим),  ЗАРАЗ Я МОГУ РОБИТИ ЦЕ, знову відчував себе  живим як
«нормальна людина», жодні ліки цього не робили. Проблема в тому, через закони, пріоритет трави, а
також  суспільні  упередження  та  незнання  про  рослину,  я  навіть  не  можу  більше  курити,  не  хочу
“підніматися”, просто хочу жити знову без проблем, що обмежують життя, багато анонімних людей, які
живуть так само, як я з якимось фобією та іншими розладами, і я думаю, що масло може бути рішенням
”. Пабло

"Ви можете запитати Ріка та або Дж. Б., ми виявили, що використання продукту з 20-30% сативою є
однією з найкращих комбінацій для проблем, пов'язаних з тривогою". Брюстер

- Саме з цих причин нам подобається працювати з схрещеними сативами Indica з 20%ТГК або більше.
Ефект  найкращих  олій  надзвичайно  потужний  і  заспокійливий,  але  при  цьому ейфорійний  і  навіть
кращий афродизіак. Коли ви даєте пацієнту ліки з такими наслідками, ви можете бути майже впевнені,
що він  із  задоволенням прийме його.  Хто б не  хотів?  Ви добре спите,  прокидаєтесь  розслабленим,
ейфоричним і сповненим бажанням зробити когось щасливим. Кому це не сподобається? JB

«Я ціную щодня дізнаватися про RSO та те, що вона зробила для людей/ тварин. Якщо ця олія робить те,
що вони кажуть, її потрібно викривати з найвищої гори, а не затихати. Я не мав особистого досвіду з
цим, але, напевно, був би, якби я чи хтось, кого я турбувався, виявив, що він нам потрібен.

Тим часом я прочитав  стільки  постів,  скільки  можу.  Я ще не  прочитав  допис,  у  якому говориться:
"Дякую Ріку Сімпсону - мене повністю закидали, це було круто, чувак".

- Дякую за підтримку, Деббі Нолан, я впевнений, що ви незабаром напишете пост, у якому буде сказано
саме  це.  Відчуття  в  організмі,  коли  людина  вживає  правильну  для  них  дозу  РСО,  можна
охарактеризувати лише як «дуже круто». Або надзвичайно круто. А може, напрочуд круто. Це одне з
найприємніших почуттів, яке можна відчути, воно дуже природне, заспокійливе та заспокійливе.
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Як  ми  говоримо,  найкращі  олії  мають  дуже  заспокійливий,  але  при  цьому  ейфорійний  ефект  при
прийомі всередину. Отже, ви добре спите, а потім прокидаєтесь, хихикаючи, як дитина. І коли ви добре
спите і прокидаєтесь,  хихикаючи, ви, швидше за все, почуватиметесь добре і відпочилими, ніж тоді,
коли не спите добре і не прокидаєтесь, хихикаючи. І коли ви почуватиметесь добре і відпочили, ваше
тіло логічно одужає і працюватиме краще. Ніякої ракетної науки, як завжди з медициною конопель. JB

«Хоча ендоканабіноїдна система впливає на широкий спектр біологічних процесів (таких як апетит і
сон), експерти вважають, що її загальна функція - регулювати гомеостаз.

Гомеостаз  є  ключовим  елементом  біології  всього  живого  і  найкраще  описується  як  здатність
підтримувати  стабільні  внутрішні  умови,  необхідні  для  виживання.  Хвороба  -  це  просто  результат
певного  аспекту  невдач  у  досягненні  гомеостазу,  що  робить  систему  ендоканабіноїдів  унікальною
мішенню для медичних застосувань ».

-Іншими словами, все залежить від балансу. Нічого нового. JB

Глаукома, відновлення зору

«У більшості випадків глаукому та її наслідки можна легко контролювати, оскільки багато різновидів
коноплі ефективно знижують очний тиск.  Нерідкі випадки,  коли людина, яка страждає на глаукому,
використовуючи конопляну  олію,  бачить  істотне  поліпшення  свого  зору.  Багатьом пацієнтам навіть
доводиться міняти окуляри, тому що їх старі рецептурні лінзи зараз занадто міцні.

Як ви вважаєте, чи має сенс те, що очні лікарі навіть не згадуватимуть про коноплю, хоча вона, як
відомо, була ефективною принаймні з 1800 -х років?
Знову ж таки, конопляна олія з правильних штамів є дуже ефективним засобом лікування глаукоми, і я
не знаю нічого кращого чи безпечнішого для зниження очного тиску.  Вплив коноплі  на очний тиск
відомий дуже давно, проте медична система намагається уникнути навіть обговорення використання
коноплі при глаукомі. На жаль, виявляється, що сьогодні багато лікарів набагато більше займаються
грошима,  ніж  лікуванням.  Я не  можу пояснити,  як  очний лікар  може сидіти  там  і  спостерігати,  як
пацієнт повільно осліп, і не розповідати пацієнту, що коноплі можуть зробити для їх стану. Зрештою,
занадто часто пацієнти повністю втрачають зір, оскільки сліпо довіряли порадам лікарів. Те, що пацієнт
втрачає здатність правильно бачити, для багатьох очних лікарів, здається, не має особливого значення.
Проте, Я вважаю, що те, що вони роблять, ганебно, і мені дуже шкода тих, кого позбавили зору ні за що,
крім жадібності ». Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

«Я тільки що зробив партію« конопляної олії »пару ночей тому і партію масла. Я давав пацієнтові з
пухлиною головного мозку олію, перед тим як прийняти масло, вона була майже сліпа, після місяця
прийому олії  її  зір майже повністю відновився. Ви не отримаєте таких же результатів від масла. Ви
отримуєте лікувальні результати від масла, проте олія є набагато більш концентрованою формою ліків, і
вона діє практично для будь -чого, речі просто дивовижні. "Діон

«Прийнятий усно відновлює зір моєї матері. Вона юридично сліпа на ліве око. Травма залишила її без
кришталика,  а  кілька  операцій  залишили  її  з  глаукомою.  Вона  працює  на  RSO  вже  півтора  року-
користується цим щодня. Вона ніколи не помічала, скільки зору повертається, поки не наклала макіяж
для очей. Вона була сліпою на це око протягом 40 років, тому навчилася сама наносити макіяж для очей
із закритими очима. Це був єдиний спосіб, яким вона могла застосувати це до свого доброго ока, - це
закрити її добре око, залишивши її абсолютно сліпою. Ну, востаннє, коли вона закривала добре око,
вона  почала  насправді  бачити  та  зосереджуватися  на  своєму  сліпому  оці.  Вона  лише  іноді  носить
макіяж, тому не впевнена, скільки часу пройшло до того, як у неї почав повертатися зір,  але тепер,
перебуваючи на олії більше року, тепер вона може розрізняти зображення, кольори, і навіть прочитати
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певні речі з її поганого ока! Я тримав у руках мішок із чіпсами, а вона з -за столу вона могла читати
лежачи. Вона думає, що якби у неї був новий об’єктив, її зір повністю відновився б. Для того, щоб
отримати новий об’єктив, її потрібно внести до списку донорів органів- я не впевнений, що її страховка
покриє щось подібне, поки що- ця олія зробила їй диво- чудо видовища, де колись була лише темрява !
Тому я б сказав,  що НІ КРІПЛІ НЕ ПОТРІБНІ- Просто постійна пропозиція!  Тепер приступайте до
посадки свого ліки! О так- вона не має жодних доказів ГЛАВКОМИ! » Ліндсей Для того, щоб отримати
новий об’єктив, її потрібно внести до списку донорів органів- я не впевнений, що її страховка покриє
щось подібне, поки що- ця олія зробила їй диво- чудо видовища, де колись була лише темрява ! Тому я б
сказав, що НІ КРІПЛІ НЕ ПОТРІБНІ- Просто постійна пропозиція! Тепер приступайте до посадки свого
ліки!  О  так-  вона  не  має  жодних  доказів  ГЛАВКОМИ!  »  Ліндсей  Для  того,  щоб  отримати  новий
об’єктив, її потрібно внести до списку донорів органів- я не впевнений, що її страховка покриє щось
подібне, поки що- ця олія зробила їй диво- чудо видовища, де колись була лише темрява ! Тому я б
сказав, що НІ КРІПЛІ НЕ ПОТРІБНІ- Просто постійна пропозиція! Тепер приступайте до посадки свого
ліки! О так- вона не має жодних доказів ГЛАВКОМИ! » Ліндсей

Рідкісні або не настільки поширені захворювання та хвороби

З. Привіт Рік/Дж.Б., ти коли -небудь чув про рідкісну хворобу Порфірія? Якщо так, то чи лікували Ви
когось із РСО, і які були результати?

А. Ні, я не мав. Але, судячи з того, що я прочитав про це, я не бачу причин, чому масло не повинно
допомогти вилікувати його або взяти його під контроль. Це однозначно допоможе при симптомах цього
рідкісного і, звичайно, дуже неприємного стану.

Я б дотримувався протоколу на нашому сайті, їв би олію і використовував її у свічках (таким чином
вона потрапить прямо в кров). Я б використовував масло місцево в настоянці або мазі для шкірних
захворювань/проявів (це зніме весь свербіж та інший дискомфорт).

Я  б  їв  принаймні  60  г  протягом  двох  -трьох  місяців,  я  б  не  вживав  ніяких  хімікатів,  я  б  просто
дотримувався вказівок Ріка Сімпсона. Якщо 60 г не виліковує або не дає контролювати, я б з’їв ще 120 г.
І якби це не принесло задовільних результатів, я б просто почав бити в себе олію, по два -три грами на
день або навіть більше, якби я міг її прийняти, і я б просто з’їв стільки, скільки б з’їв якомога швидше. .
Чому? Бо коли масло вам не допоможе, навряд чи ви знайдете щось інше. Також агресивні хвороби слід
лікувати агресивно. З найкращими побажаннями, JB

“Так гарна новина JB & RICK !!! Я сьогодні пішов до лікарів за результатами аналізів! Моя щитовидна
залоза, яка 22 роки була недостатньо активною і лікувалася, зараз надто активна! Я сам тільки протягом
місяця  приймаю RSO на  повний робочий день,  я  також втираю настоянку  прямо в  горло,  а  також
випарюю RSO! Я дуже радію цьому!

Він  дійсно  крутий  лікар,  який  був  там  і  підтримував  мене  у  всьому  цьому  і  прекрасно  знає,  Я
ФАКТИЧНО ВИКОРИСТОВУЮ МАСЛО RSO! Будучи лікарем, він все ще хоче зробити ультразвук на
моїй щитовидній залозі, щоб перевірити наявність вузликів! Що ви думаєте про ультразвук?

До кінця своїх днів я завжди буду з гордістю приймати цю олію, це добре, ось і вся справа! Ліки за
рецептом - ЗЛО! У мене також є багато проблем зі здоров'ям, які я зараз лікую цим чудовим маслом!
Киарі Пороки розвитку 1 типу стовбура мозку також у мене важкий зап'ястний тунель і багато іншого!

Мені сьогодні 45 років, і я не відчуваю себе так побитим і пораненим, як раніше! Чи згадував я, що мені
також робили операцію на  мозку  7  місяців  тому,  і  я  не  вживав  ніяких  наркотичних  засобів  з  моєї
операції через печінкову недостатність від ліків! Я справді є доказом того, що ця олія від Бога! Це все,
що ми повинні вживати як ліки!
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Дякую  Дж.Б.  та  Ріку  за  все,  що  ви  робите  від  душі!  Більше  ніяких  ліків  від  щитовидної  залози,
ЕЙ !!!!!!!! " Марген

- Вітаю, Марген. Що стосується УЗД, то, думаю, ви знаєте відповідь. Чим менше сканів, тим краще, це
все, що я можу сказати.

Я особисто не підійшов би до тих, хто не розповів би мені про нафту протягом 22 років, але якщо ви
думаєте, що ці люди все ще мають вам щось сказати, не соромтеся поговорити з ними, а саме якщо вам
дійсно  цікаво,  що  вони мають сказати  про медицину.  Але це  все,  що я  дозволяю їм робити,  лише
розмовляючи,  таким  чином  вони  не  зможуть  завдати  вам такої  шкоди,  як  якщо  б  їх  розмова  була
переведена на «потребу» приймати певні таблетки на їх вибір.

Найкращих побажань та тримайся подалі від тих, хто 22 роки давав тобі неправильні поради. Будьте
щасливі, що ви пережили їх "лікування", іншим не пощастило так. JB

"Чи можна маслом конопель лікувати сказ?" Аамі

- Аамі, так, але це, ймовірно, зажадає введення пацієнта в кому на деякий час з дуже високими дозами
олії, особливо у запущених випадках. JB

«У мого опікуна є пацієнтка, у якої по всьому тілу діагностовано вовчак та отруєння ртуттю. Приблизно
через рік з використанням її домашньої олії отруєння ртуттю повністю зникло, а вовчак майже зник.
Волосяні фолікули брали кожні 2 тижні, щоб точно побачити, що і скільки отрут в її тілі, щоб оновити її
успіх.  Дійсно  дивно,  що  можна  вилікувати  природним  шляхом.  Це  коштує  трохи,  але  все  -таки
здоровіше і варте життя! » Джессі

«У  мене  діагностували  первинний  мієлоїдний  фіброз,  я  отримав  ліки,  які  допомагали,  але  не
задовольнялися через посилення болю та відсутність апетиту та зниження показників крові, збільшення
розміру селезінки, безсоння. Після того, як я приймав цей препарат протягом одного року і не відчув
жодних кардинальних змін, я вирішив спробувати RSO, лише 1 місяць на олії, мої болі відсутні, апетит
повернувся, кількість крові зростає, спати як камінь ». Aguae

"Я використовую його для лікування моєї медичної аномалії ... кілька лікарень у моєму районі кажуть,
що це не повинно бути можливим ... але RSO дивовижний ... Я відхиляю шунтування ВП у своєму тілі, у
мене захворювання сполучної тканини і кілька інші рідкісні проблеми ... 4 операції на мозку за 36 днів, і
я відмовився наповнювати наркотики ... виключно медичною марихуаною, РСО та диханням ... Я ніколи
в житті не заживав так швидко ... навіть як показують мої лабораторії моє тіло настільки зіпсоване, що
мій біль насправді не такий вже й сильний ... ”Кеті

«Нижче наведено від джентльмена, який потрапив у серйозну автокатастрофу в 1977 році. Він страждав
від паралічу обличчя, слізні протоки не працювали, йому довелося використовувати мастила для очей,
часткову втрату зору на одне око. Крім того, у нього була травма голови, що спричинила проблеми з
пам'яттю, проблеми з мовленням.  Він ходив з  тростиною і всі  ці  останні  роки провів  у болю. Це з
повідомлення, яке він надіслав. == «Нафта відновлює мене на клітинному рівні. Вся рубцева тканина
праворуч зникла! Тепер у мене рух правого ока. Я можу навіть посміхнутися, зараз параліч на обличчі
проходить. Все це сталося протягом останніх 6 місяців. Одного разу через біль від пухлини я збільшив
дозування  до  грама  і  11/2  грамів  на  день  протягом  дня.  Кілька  місяців  тому  я  дивився  телевізор  і
зрозумів, що бачу праву частину носа. Вперше я бачив це з 1977 року. Я почав цим займатися. Тепер у
мене повний рух ». Олія конопель ... не тільки для раку. Коррі

Тварини - Відгуки

"Я  лікував  пухлину  мого  собаки  на  вусі  за  допомогою  RSO  ...  Це  було  ВЕЛИЧЕЗНО,  а  тепер
ВІДНАЛО !!!!" Андреа
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«Моя собака хворіє на остерсаркому (рак кістки). Тиждень тому мені ампутували ногу, а через тиждень
він має розпочати хіміотерапію. З його раком він зазвичай поширюється на легені, 95% собак гине від
раку легенів протягом року. Якби це була ваша собака, ви б почали зараз олію і продовжували робити
хіміотерапію, чи ні хіміотерапії та чистого масла? Для людей ви починаєте з зерна рису, із собаки вагою
70 фунтів, чи почали б ви з 3 -ї частини цього двічі на день? Дякую, що прочитали це, і я з нетерпінням
чекаю вашої відповіді ». Еда

«Еда,  масло  врятувало  нашу  дорогоцінну  собаку  Софі.  Вона  вмирала.  Дайте  собаці  олію  якомога
швидше ... Хіміо вб'є її. Молитви з вами ... »Брюстер

«Я щойно  отримав  чудову  новину  про  собаку  моїх  друзів,  якою мені  просто  довелося  поділитися!
Кілька місяців тому у її  пітбуля Максимуса була пухлина на одній із задніх ніг,  яка зростала з -під
контролю. Ветеринар сказав моїй подрузі,  що їй доведеться заплатити більше 3 тисяч за ампутацію
ноги, інакше це пошириться, і він помре протягом року. Це було близько 4 місяців тому. Тоді, коли я
побачив її статус щодо його запланованої операції, я надіслав їй повідомлення і запропонував натомість
годувати його олією конопель. Вона вирішила, що спробує природне лікування, перш ніж зробити щось
різке  та  необоротне,  наприклад  ампутацію.  На щастя  для  неї  (і  Максимуса),  вона  вже  мала картку
коноплі,  оскільки вона живе в Каліфорнії.  Тож вона пішла до диспансеру коноплі  та забрала.  Вона
годувала його 1 краплею олії розміром з горошину, двічі на день під час їжі. Відразу вона сказала, що
помітила,  що  йому  менше  боліло,  і  почувалася  набагато  комфортніше.  Крім  того,  його  звички
харчування  нормалізувалися.  Через  кілька  тижнів  він  навіть  міг  бігати,  не  кульгаючи,  тому  вона
відмінила  операцію  і  продовжила  природне  лікування.  Вона  щойно  повернулася  додому  з
ветеринарного огляду і  виявила,  що його пухлина повністю зникла.  Слідів  пухлини не  залишилося.
Ветеринар дійсно був шокований, коли вона розповіла йому, як вилікувала його.

До відома: Це третя собака, яку я знаю, яку врятувала олія конопель. Я також знаю багато людей, які
також були врятовані. Якщо ви все ще думаєте, що конопля не лікує рак, значить, ви не звернули на це
уваги.  Я вже багато років  знаю правду, і  ніколи не знайшов нікого,  ні  тварин,  ні  людей,  яких олія
канабісу не змогла врятувати ». Лара

«Деякий Т-клітинний рак CLCT-1 у дитячій лімфомі ВІДХОДИЛ! Ми будемо їхати до ветеринара лише
на  аналізи  кожні  три  тижні  на  еритроцити  для  визначення  рівня  кальцію  та  FNA для  моніторингу
червоно-білої крові на наявність ракових т-клітин. Їй більше не потрібні призначені ліки, але ми будемо
тримати її на олії Ріка Сімпсона, яка щодня лікувала рак протягом усього її життя. Ми - вдячна сім’я ».
Деякій дитині потрібне диво

«Дивовижна історія! Я роблю та приймаю RSO для підтримки здоров’я, оскільки моя сім’я хворіла на
рак. Я почав давати його своїм собакам, а також у них обох невеликі пухлини, а у моєї шетландської
вівчарки є дискоїдний вовчак, форма вовчака у собак. Це неймовірно! За пару тижнів одна з пухлин
собаки скоротилася на 70%, а інша собака з вовчаком виглядає приголомшливо! Вперше за багато років
її  червоний,  набряклий  і  болючий  ніс  заживає!  Я  пробував  рецепти,  стероїди,  дієту,  і  нічого  не
допомогло. RSO лікує вовчак моєї собаки, я знаю, що він може допомогти і людям! «Ешлі

"Мій кіт отримував 1/4 -1/3 зерна рису розміром 2-3 рази на день, щоб лікувати хронічну запальну
інфекцію сечового міхура, коли кілька раундів рідини, антибіотиків та ліків не могли, також поставили
його на сиру дієту, і він не повторювалося. Звичайно, для раку ви б використовували більшу дозу. Як
правило,  я  намагаюся  знайти  таку  дозу,  яка,  здається,  не  сильно  вплине  на  них  -  це  їм  ніколи  не
зашкодить, але власник помітить сонливість, нетримання сечі, можливо, трішки пияцтва. Звичайно, для
раку вам байдуже - просто поширюйте їх якомога швидше, щоб поступово збільшувати дози.

Це для "технічного обслуговування" - наприклад, у моєї собаки, у якої видалили око від глаукоми (і
вона  робить  ДУЖЕ),  існує  ризик  того,  що  інше  її  око  перенесе  глаукому,  тому  я  призначаю  їй
щонайменше двічі на день трохи олії та виявив хороший доза, яка не викликає нетримання сечі тощо,
але вона все ще отримує масло. Я змусив її приймати ще до того, як очі видали від болю. Я справді
відчуваю, що олія допомогла їй більше, ніж звичайні знеболюючі після операції - 1 -й день або 2 вона
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мала 1-2 дози ветеринарних препаратів, потім я пішла лише на РСО, на наступний день після її операції
вона вже хотіла знову пограти в м'яч і була щасливою дівчиною. Хлоя насправді оближе RSO з мого
пальця - на відміну від моєї кішки, яка її ненавидить. ЛОЛ (…)

Я не вважаю, що RSO викликає тривогу у тварин - світлочутливість можна помітити при більш високих
дозах.

Я навіть використовував RSO на своєму тхорі  -  він був дуже старий і  одного разу прокинувся,  що
раптом став дуже слабким, можливо, у нього був інсульт. Я давала йому крихітні дози РСО протягом
дня, щоб він просто спав - того вечора він, здавалося, прокинувся - похитав головою і поводився так, як
це роблять мої собаки, коли вони їдять конопель, я просто залишив його спати, думаючи про те, що його
тіло збирається по крайней мере, він не страждає і не страждає - у мене була половина уявлення, що він
прокинеться,  на  жаль,  він  помер,  але  його  якість  життя  до  останнього  дня  була  чудовою,  тому  я
відчуваю, що RSO дав йому найкраще за останній день можливо. Я знаю, що йому не було боляче, і він
спав дуже спокійно, і я знаю, що це не було занадто багато RSO, оскільки він був дозований вранці та
вранці, тоді нічого, і я перевірив його дуже пізно ввечері, він просто спав - він міг прокинутися, але
йому просто хотілося спати ».

Уітні - Найкраща якість життя до кінця, це також має велике значення, коли йдеться про нафту. Дякую,
JB

“Вчора  у  Хлої,  моєї  8  -річної  стриженої  самки  фолітер  -тер’єра  Хілер,  діагностували  глаукому  на
одному оці. Тиск в її одному оці був дуже високим, і вона могла назавжди бути сліпою в ньому. Ми
зробили екстрене лікування внутрішньовенними рідинами та манітом, і вона приймає пару ліків. Тиск
дещо  знизився,  але  не  дуже,  і  їй  зараз  не  подобається  адаптуватись  до життя  напівсліпим.  Я  хочу
поставитися до неї за допомогою RSO, оскільки це було неймовірно для мого болю та мого власного
болю, і я дійсно вірю в олію та історії, які люди тут розповідають, неймовірні. Я не хочу, щоб Хлоя
закінчилася глаукомою в іншому оці, і я хочу вилікувати все, що можу, у ураженому оці. Я розумію, що
багатьом домашнім тваринам допомогла олія, і я був би дуже радий, якби Хлоя змогла відновити зір чи
навіть зір у ураженому оці ... Дякую за будь -яку допомогу чи пораду!

-  Вітні,  просто  дай  їй  на  олію.  Деякі  масла  краще  для  глаукоми,  ніж  інші.  Найпростіший  спосіб
дізнатися, наскільки це може бути ефективним, - це прийняти дозу і подивитися на очі вранці. Якщо
вони чисті, шукайте інший штам або комбінацію штамів, якщо у вас є багато речей для очищення, це,
швидше за все, хороший штам для зниження внутрішньоочного тиску. З найкращими побажаннями, JB

«Дякую, Джей Бі! Вчора я думав, що ми досягаємо неймовірного прогресу, око було ясним (я витягував
з них цілий день), а зіниця не була повністю розширена, і хоча вона не відповідає зіниці іншого ока, я
думав, що вона реагує на світло, але сьогодні вранці знову виглядає хмарно. Можливо, при яскравому
світлі, як вчора, це буде виглядати краще ... Скільки і як часто ви рекомендуєте мені дозувати її? До
цього часу я робив дуже маленьку дозу гороху, їй всього 30 років, і це, здається, впливає на неї,  ці
собаки  завжди  любили  їсти  стебла  і  листя  чи  плотву,  курити  тощо,  щоб  я  міг  сказати,  коли  вона
постраждала олією теж, і  це,  здається,  трохи впливає на неї,  як якщо б вона їла стебла,  це мене не
хвилює, однак я відчуваю, що це означає, що вона "працює". Вітні

- Вітні, я б подарував їй щось хороше два-три рази на день. Чим більше ви ввійдете в неї і чим швидше,
тим краще.  Навіть їй довелося спати день -два,  кого це хвилює. Невелика конопляна кома не може
зашкодити. JB

"Звучить добре для мене! Я зроблю це сьогодні. Вчора вона теж була досить розкута. Дякую за таку
швидку відповідь JB! " Вітні

«Мій собака вчора з’їв частину рослини, тому що він знав, що це допоможе його шлунку після того, як
він  набрав  залишків  курячого  обіднього  жиру  і  з’їв  його  кучу,  вона  багато  крокувала,  а  згодом  і
спокійно відпочивала. Вгадайте, що було в її блювоті - листя горщика. Розумна собака ". Донна
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“Привіт JB, я дійсно передаю RSO своїм коням. Насправді, минулого тижня я злякався, коли хворіла
моєю клейкою, я дала йому приблизно 1/3 грама нашої олії ISO, і він був настільки ВИКОНАН !! Він
отримав заспокійливий засіб. Отже ... він діє на коней, і якщо 1/3 грама - це заспокійливий засіб на коні,
уявіть  цілющі  властивості.  Йому  знадобилося  близько  24  годин,  щоб  позбутися  його  наслідків.  Я
скоротив його пероральне дозування приблизно до зерна рису для технічного обслуговування ». Верес

"Подумайте, що це було ще в 70 -х роках, коли FDA вперше повідомила, що конопель вбиває ракові
клітини ... все, що я знаю, це те, що рак шлунка моєї кішки зник, вона зараз добре їсть, набирає вагу і
бігає, як нове кошеня ..." Тоні

«Я даю своїй 19 -річній кішці мелений декарбоксилізований конопель з грудня 2011 року. Вона була
дуже  млявою,  нежитою,  з  ознаками  котячої  старечості  ...  знайомий,  який  працював  у  ветеринара,
запропонував  мені  дати  їй  1/4  аспірину,  1/  4  t  metamucil  ...  робив це  протягом  кількох  днів,  потім
вирішив спробувати коноплю ... я кожні пару днів посипаю невелику кількість її вологою їжею ... вона
все ще з нами !!! » Лорі

«JB, ми зробили їй кілька партій,  оскільки ми робимо їй нову партію кожні 2 місяці,  оскільки вона
приймає 1 куб. См на день. Ми використовували 2 різних штаму. В даний час вона використовує ту саму
порцію, яка вилікувала рак моєї кішки ». Чарлі

"Я  повинен  подякувати  вам.  Моя  улюблена  кішка  14  років  була  діагностована  плоскоклітинною
карциномою. Я вилікував його за допомогою RSO за один тиждень! Ветеринар каже, що це диво. Я
повернув його до себе 8 червня, і він запитав мене, чи це той самий кіт, тому що пухлина в його роті
майже зникла, і він повністю очікував, що я повернуся, щоб він його поклав. Зараз він майже повністю
одужав. Я його дуже люблю і мав подякувати вам за те, що ви поділилися, як правильно зробити ліки
БЕЗКОШТОВНО! »

«У червня минулого червня моїй кішці поставили діагноз« швидко зростаюча, агресивна, невиліковна,
неоперабельна »форма раку-плоскоклітинний рак у його перегородці, який настільки потворний, як це
звучить.  Йому дали максимум 1-3 місяці,  і  мій ветеринар м'яко запропонував мені  "відпустити його
зараз".  Я плакав, думав про це і вирішив, що просто не можу дивитися, як він помирає. Я зайшов в
Інтернет і виявив, що існує безліч засобів для лікування раку. Почав давати йому ряд добавок і т. Д. У
нього все було добре, але рак все ще зростав і впливав на його дихання. Нарешті пухлина почала рости з
іншого боку його носа, і в грудні він почав спускатися. Я подумав, добре, зараз час.

Тоді я відкрив канабіс і як він може вбити рак. Коротше кажучи, Тед приймає RSO з грудня. Спочатку
це була трохи ситуація, щоб отримати правильну крихітну дозу, тому що він кішка. І набагато менший
за людину. Він спить НАМНОГО краще, дихає краще, коли він спить, апетит повернувся, хоча і не до
того, що був раніше. Це все подорож, яка триває, і я не знаю, чим вона закінчиться.

Однак  пухлина,  здається,  сплощується,  хоча  і  дуже  повільно.  Я  думаю,  якби  це  не  був  такий
неприємний рак, він, напевно, був би зцілений місяці тому. Мій ветеринар в захваті від того,  як він
працює. Тому я приймаю це день за днем  і щасливий, що більшість із цих днів здаються хорошими.
Його максимальний термін придатності був у вересні минулого року, тому у нього все добре ". Енн-
Марі Лейдл

“Так  !!!!  У  мене  теж  кошеня  конопель.  Високосортна  олія  конопель  врятувала  мене  від  того,  щоб
викласти 4800 доларів ветеринарам м’яснику ... я маю на увазі ... зробити операцію на вусі кота, щоб
видалити пухлину. Ура для кошенят конопель та собак! ” LinZy

«Речовина RSO врятувало життя собаці вагою 40 фунтів-олія, екстрагована етилом, інакше ідентична
RSO, яка використовувалася для порятунку моєї собаки, яка випила антифриз сусіда. Ветеринар сказав
по телефону, що вона закінчила занадто пізно і,  ймовірно, не переживе 40-хвилинної їзди, щоб бути
евтаназованою, і мені порадили зробити її зручною.

Мій вірний товариш пінився в роті, мав часті напади, сильно перегрівався, а горло настільки набрякло,
що вона ледве дихала, втрачаючи свідомість. - безперечно помираю, без сумніву.
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Намагаючись полегшити її  перехід з цього світу,  я нагрів  1/2 грама олії  в чайній ложці вершкового
масла і буквально напхав її пальцем у горло, просунувши отвір у набряклому горлі. Протягом десяти
хвилин вона більше не пінила рот, у неї піднялася температура, вона нормально дихала, усі судоми та
судоми припинилися.

Вона охоче випила води, потім лягла спати на 12 годин і прокинулась у, здавалося б, ідеальному стані,
бігаючи і граючи протягом декількох хвилин після пробудження. Я сказав своєму ветеринару і попросив
її опублікувати цю подію у конкретному досліді, і вона відмовила, заявивши, що конопля токсична для
собак! » Алан

«Ми використовуємо його на нашій 14 -річній чихуахуа, у якої судоми. Кілька місяців тому ми думали,
що вона не протримається довго, тому я подумав, чому б не спробувати трохи олії? За день вона стала
схожою на зовсім нового собаку! Вона їла краще, відчувала бадьорість і хотіла пограти! Цей матеріал
дійсно працює для багатьох речей! » Мінді

«Ми отримали цуценя, якого розтоптала дуже велика людина. Вона - іграшка чихуахуа, у неї була рана
розміром чотири на чотири дюйми, яка закривала всю її нижню половину. Їй стало дуже погано, і вона
почала холодати, тому я вирішив, що спробувати сльози не можуть їй сильно зашкодити.

Коли я вперше дозував їй, вона ледве могла поворухнути головою. Однак я надзвичайно радий сказати
вам, що після тижня сліз тричі на день вона - щаслива, здорова та ніжна голова. Дякую Ріку та Дж. Б. за
відкриття нас правді. Ми з дружиною вважаємо, що сльози врятували її.

Не забуваймо, що я дозував іграшку чихуахуа вагою менше фунта з грамом RSO 3 рази на день. Це 3
грами на день для цуценя, яке важило менше фунта, і було біля дверей смерті через те, що на нього
наступив хлопчик вагою понад 300 фунтів. Якби канабіс справді був отруйним, каймана все одно не був
би з нами, бігаючи і стрибаючи за димом від бур’янів ».

«Подарували  нашій  13  -річній  дитині,  щоб  вона  допомогла  їй  із  артритом  задніх  ніг  і  стегон  ...
несподівано, ми також отримали не тільки пружну собаку, а й 4 цуценят. Ні в якому разі їй не повинно
було мати ще літр, і всі здорові і чудово себе почувають! Люблю RSO! ” Джулі

«У моєї собаки була проблема зі шкірою (висип, яка змусила його вирвати шерсть) та повторна інфекція
вуха. У мене не було РСО, але я дала йому настоянку,  яку зробив мій друг.  Його хутро відросло, і
інфекція вуха пройшла. Якщо настойка спрацювала так добре, я думаю з RSO, що я міг би повністю
його вилікувати. Тому я б сказав,  що так, RSO буде працювати над раком собаки так само, як і над
людьми. Благослови тебе, Рік, і тебе теж, Дж. Б. " Бетт

- Дякую, Бетт. Ваше мислення логічне і правильне. У тварин швидший обмін речовин, тому олія лікує їх
набагато  швидше,  ніж  лікує  людей.  Вилікувати  тварин  олією  -  одне  задоволення,  вони  люблять  її
приймати. JB

"Я використовую його на своїх собаках.  Просто трохи менше,  ніж ми хотіли б.  У мене є 12 -річна
дитина, яка була перебігла і їй довелося видалити стегно. Не замінено ... видалено! 4 тижні в ...

Ні  шраму  від  операції,  прогулянок,  все  ще  кульгаючи,  але  все  добре,  і  я  використав  олію замість
знеболюючих ...  Це спрацювало чудово! (…) У мене є  9 -річний Ротті,  у  якого є серцеві  черв’яки,
страшна алергія, дуже низька енергія та випадає волосся на хвості. Починаючи його сьогодні ... Щойно
врятував 10 -річну чихуахуа, у якої 3 пухлини, і я знаю, що це її виправить !!! "Доллі Дурбін

«Печиво для собак RSO OIL та з маззю для місцевого застосування на ракових ранах на нозі, це було
розміром 1/2 розміру доларової купюри. Вона починала плакати, встаючи, і її тремтіння було поганим. Я
знав, що RSO запрацює ... Вже наступного дня вона встала, не плачучи і не трясучись, і через кілька днів
вона бігала по двору зі своїм маленьким приятелем Наггет, щурячим тер’єром. Це було 6 місяців тому.
Вона зараз як 6 -річна собака, а не 12 років. Це одна з багатьох історій, які я бачив за останні 2 роки.

Моя історія набагато довша ... RSO врятувала мені життя. Більше немає опіатів. І найчастіше дуже мало
болю. Дякую, Рік Сімпсон ... Мир вам ». Рон Янгблод
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В. Дорогі друзі, сподіваюся, що вам це вдасться. Я даю 8 -річному собаці 40 фунтів РСО від пухлин, що
ростуть на правій стороні його тіла. Сьогодні у нього перший день лікування, він нокаутований і спить.
Я дав йому приблизно кількість зерна рису. Чи це забагато? Як довго і як часто ви б рекомендували

Я даю йому тобі олію? Я сам на нафті. З плином часу я все більше звикаю до «кайфу». Я маю пройти
операцію наступного місяця, і я планую використовувати RSO для свого болю та одужання. Якщо я
зможу працювати над цим, я буду працювати до кінця свого життя. Благословення ~ Велике спасибі

А. Катерина, я б відклав операцію, якщо це взагалі можливо, поки ви не з’їстете, скажімо, 180 г олії на
грам на день (або більше) у три прийоми. Дайте собаці половину цього, якщо ви думаєте, що йому не
подобається те, що він зараз отримав. Сон - це частина процесу одужання, про це не варто турбуватися, і
це ознака того, що олія має заспокійливий ефект, що вам і потрібно. Чим сильніше та заспокійливіше,
тим краще. З найкращими побажаннями, JB

"Надсилаю вам інформацію про те, що у моєї собаки діагностовано рак кістки. 1 червня минуло сім
місяців, останні рентгенівські знімки не показують поширення на легені. Вони знайшли непошкоджений
пролом біля місця пухлини на нозі, вони не знають, що з цим робити. Зазвичай цих собак, які мають
перерву, ви повинні покласти їх. Вони дійшли висновку, що щомісячні вливання препарату під назвою
Зомета зберігають  його неушкодженим,  тому вони продовжать її  у випробуванні,  тоді  як вона буде
отримувати щомісячні вливання Зомети. Але немає поширення раку, і вони не можуть виявити пухлину,
яка  була там  7  місяців  тому.  Просто подумав,  що ти  хотів  би знати.  Цей агресивний  рак зазвичай
забирає  життя  собаки  протягом  4-6  місяців  після  встановлення  діагнозу.  Ось  вона,  7  місяців,  НЕ
розповсюджується рак. Непошкоджений перелом, але все одно ходить, як нічого страшного ». Лінда

«Через  9 тижнів  рак шкіри у моєї  собаки ПОВНО зник! Підтримуюча доза зараз  для випробування
життям. Я відчуваю, що тепер йому буде не тільки зручніше, а й довше життя. БЛАГОСЛОВЕННЯ RS
& JB !! > ;-) »Гоблін

"Моєму  собаці  залишилося  жити  3  тижні.  Пухлини  масових  клітин  по  всьому  тілу  породистого
пітбуля ...  Через 3 тижні пухлини r зменшуються на ISO/RSO. Я клянусь. Кілька разів  він мочився,
будучи п’яним, але я знав, що це на краще. Він досі на цьому. Навіть коли вони зникнуть, я все одно
зроблю його своїм медиком. Люблю тебе, Дж. Б. і Рік ». Боджай

«Я даю моїй 14 -річній ямі олію вже 4 тижні від раку. Вона іноді трохи «смикається» і п’яніє, коли я даю
їй занадто багато, але коли напруженість минає, вона спить,  як цуценя.  Вона відмовилася приймати
ветеринарні ліки, тому ми отримали трохи масла. Ще ранні дні, але я записую її прогрес. Їй знадобився
близько тижня, щоб звикнути до масла і знову виробити апетит. Я заздрю, оскільки на цьому етапі ми
можемо дозволити собі лише масло для неї. Люблю всі чудові історії! » Жанін

"Я бачив наслідки того, як собака приймає RSO ... Перші кілька днів Рубі (12 -річна собака) хворіла і
трохи тряслася, викликаючи тривожні симптоми, якщо ви скептично ставитесь до цього питання, але
можу запевнити Ви через 1 місяць проходите курс лікування, і собака підстрибує повним життям, бігає
по сходах, стрибаючи на ліжку та стільці, наповнені енергією, знову дуже грайлива. Раніше очі були
сльозящими і мали сірий покрив, тепер вони повністю прийшли в норму. У Рубі було досить велике
зростання на внутрішній стороні ноги, вона була там роками, і тепер після вживання масла вона майже
впала !!!

Завдяки Ріку Сімпсону xxx благословляє це масло,  воно дійсно працює, чому немає свідчень,  які  б
сказали, що це не так? .. » Бретт

«Сьогодні  3  день  для  лікування  моєї  собаки  за  допомогою  RSO  (олія  Ріка  Сімпсона),  який  є
концентратом  конопель  для  медикаментозного  лікування  багатьох  серйозних  недуг.  Їй  13  років,  і
близько 7 місяців тому вона отримала щось, що викликало її надзвичайну соплість,  велику кількість
слизу,  і  кілька  днів  вона  була  млявою.  Переглянув  це  в  Інтернеті,  сказав  "розплідник  або  собачий
застуду", тому я випив тут кілька антибіотиків і почав її на курс. Це абсолютно не допомогло, тому ми
відвели її до ветеринара.
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Звичайно,  вони  хотіли  зробити  аналіз  крові,  рентген  і  скринінг  слизу.  Приблизно  500  рахунків
ветеринара, я відмовився, тому ми почали приймати широкий антибіотик, який також не торкнувся його
протягом місяця. Взяв її назад і отримав ще два сильніших антибіотики, місяць їх вірив. Його теж не
чіпав!

Тоді ветеринар спробував фунгіцидний препарат ... ЯШЧЕ НЕ ТРОХНУВАЛА ЇЇ ХВОРОБИ !! Важко
визначити, що виправдано витрачати на 13 -річну собаку ... Тому я припинив усі ліки близько місяця
тому, щоб дозволити її організму відновитися, і почав її приймати RSO всього 3 дні тому, загалом 6
процедур, і вона абсолютно нова собака!

Ні  соплів,  ні  кашлю,  у  неї  є  їжа,  і  загалом  ми  побачили  НЕЗАЛЕЖНЕ  поліпшення.  Неймовірно
насправді.  Зі  свого  особистого  досвіду  я  можу  засвідчити,  що  це  якийсь  приголомшливий
сюрреалістичний препарат. Дякую вам від щирого серця! » Виживання

«Моя собака - 13 -річна бельгійська вівчарка. Кілька років тому на його боці з'явилася невелика грудка.
Кілька місяців тому він раптово почав зростати з тривожними темпами. На жаль, у нього діагностували
рак  ...  і  не  тільки  одну  грудку.  При  огляді  його  було  багато.  У  нього  були  й  інші  проблеми  ...  В
основному артрит та дисфазія кульшового суглоба. Хірургічне втручання не було можливим, оскільки
було сумнівно, що він переживе наркоз. Я не міг дивитися, як він страждає ... він ледве ходив і перестав
їсти.  Я  вирішив  спробувати  дати  йому  масло  канабісу  в  останню  спробу  допомогти  йому.  Ми  з
напарником Патом дали йому невелику кількість (приблизно розміром рисового зерна) на печиво. Це
дійсно вплинуло на нього ... він був нестійким на ногах і спав годинами.

Ми змінили дозування протягом наступних кількох днів і помітили, що його апетит одразу покращився.
Він також став рухатися набагато легше, і його ставлення було набагато яскравішим. З плином днів ми
повільно збільшували його дозу. Минуло 3 тижні, і я навряд чи впізнав його як ту саму собаку. Він
щасливий! Махає хвостом, грайливий, їсть, а найкраще пухлина вдвічі менша, ніж це було до того, як
ми почали олію !!!! Я продовжу його лікування (нам пощастило, що ми можемо постачати власну олію),
і буду тримати вас в курсі. Я очікую, що ці пухлини повністю зникнуть !!!!!!!! " Джозі

«У мене є сусідка,  яка протягом місяця успішно видалила пухлину у своєї собаки, подавши їй ліки.
Продовжуйте, і так, дуже маленькі дози, оскільки Рік заявив, що їх метаболізм дуже високий, тому вони
покращуються набагато швидше, ніж у нас ». Кові

«Я вилікував нашого тхора від раку підшлункової залози, викликаного інсуліномою. Візьміться за це,
дивіться,  ваша  «пухнаста  сім'я»  потребує  вас.  Ось  Квітка  під  час  її  лікування,  вона  тут  трохи
розплющена і готова до спокійного сну ..! " Конопляний

"Так, я вилікував свого кота від раку в червні, коли ветеринар сказав покласти його. Щойно годував
його олією, і протягом 10 днів смертельна пухлина зникла! Ветеринар сказав, що це диво! » Чарлі

«БОЖЕ БЛАГОСЛОВУЙ Дж. Б. та Рік Сімпсон за вашу вірність людям, які найбільше потребують вас.
Я буду робити власне,  коли зможу, допомагати знайомим людям,  які  вкрай потребують цього. Моя
дочка трохи зробила з обрізки для пухлини у свого собаки. Чотири дні користування вона сказала, що
виглядало так, ніби ось -ось впаде. Я ще чекаю остаточних результатів. БОГ перед ХІМІКОМ! » Грег

Якість життя

Чи може конопляна олія збільшити тривалість життя?

«Якби ми всі регулярно вживали невеликі дози конопляної олії, я твердо переконаний, що ми жили б
довше і були б набагато здоровішими. Тривалість життя була б дуже корисною для людства, оскільки це
дозволило б тим, хто має чудові таланти, досягти набагато більшого. Занадто часто в сучасному світі
людина просто добре розуміється на тому, що робить, і її вражають медичні проблеми, які припиняють
кар’єру.
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Ми всі отримали цей досвід під назвою життя, щоб розширити наші здібності та кругозір, щоб наш вид
міг  еволюціонувати  на  вищий  рівень.  Крім  того,  ми  отримали  цю чудову  рослину,  щоб  зберегти  і
захистити наше тіло від хвороб. Мені неможливо зрозуміти, що людство могло б ігнорувати цілющі
можливості  цієї  рослини.  Тепер,  коли  правда  про  цілющі  сили  коноплі  доступна,  ми  були  б  дещо
зневажливими у своїх обов’язках як перед собою, так і перед нашими близькими, якби ми не вимагали
негайного безкоштовного використання цих ліків.

Якщо ви чи хтось інший на цій землі хотіли б довше жити у стані відмінного здоров’я, щоб досягти
максимального потенціалу, на який ми здатні, я не бачу, як хтось міг би відчути, що має право нав'язати
нам  свою  волю  або  спробувати  змусити  будь  -кого  утриматися  від  використання  цієї  рослини  в
медичних цілях. Оскільки життя має полягати в тому, щоб жити, і тепер ви знайшли спосіб уникнути
всіх непотрібних страждань, я бажаю вам усім дуже довгого і здорового існування.

Ви, напевно, чули так багато людей, які казали вам: «Це не може спрацювати, нічого не допоможе.
Лікар сказав, що я буду страждати від цього все життя… »

До  мене  зверталася  велика  кількість  пацієнтів  із  захворюваннями,  лікарі  яких  не  мали  успіху  в
лікуванні, і вони відчували, що їхнє становище безнадійне. Досить часто люди навіть не мають діагнозу,
що з ними насправді  не так,  оскільки насправді  лікарі  не могли дати їм відповідь.  Більшість із цих
пацієнтів, яким я надавала олію, не вірили, що конопля може допомогти їхньому стану, поки вони не
спробували  лікування.  Я  спілкувався  з  тисячами  людей,  які  були  повністю  вражені  тим,  що  цей
препарат зробив для їх стану. Якщо конопляна олія не може вилікувати ваш стан, ви, швидше за все,
виявите, що це масло - найкращий з можливих засобів контролю.

Лікарі  люблять говорити нам, що багато хвороб і станів невиліковні,  але цей препарат мало звертає
уваги на думки лікарів  і  часто робить те,  що вважається медичним дивом. Якщо у вас проблеми зі
здоров'ям, спробуйте масло, і є велика ймовірність, що ви побачите чудеса, які воно може створити для
вас.

Чи є сенс не надавати людям ліки на основі конопель?

Немає абсолютно ніякого сенсу забороняти загальнодоступне використання коноплі для громадськості, і
насправді  ніхто не має права робити це.  Єдина причина того,  що конопля взагалі  була заборонена,
полягала у тому, що вона представляла реальну небезпеку для багатьох великих грошових концернів.
Обмеження медичного використання найлікарнішої рослини на Землі до тих, хто населяє цю планету,
можна було назвати лише злочином проти людства. Схоже, нині уряди все ще готові дозволити своїм
багатим друзям, які  володіють фармацевтичними компаніями,  по -своєму, але врешті  -решт вони не
зможуть приховати правду про цей препарат.

Коли конопель  повернеться  до загальноприйнятої  медицини,  він знищить  всю корупцію, яка  коли -
небудь протистояла його безкоштовному лікувальному використанню. Ця рослина швидко знову стає
визнаною найбільшою цілющою рослиною, і ліки, вироблені з неї, назавжди змінять обличчя медицини.
Незабаром  громадськість  відкине  хімікати  та  отрути,  які  ми  зараз  називаємо  ліками,  і  вимагатиме
використання цієї природної речовини, щоб вони могли розумно вилікуватись.

Як ви гадаєте, люди в правоохоронних органах не усвідомлюють, що рано чи пізно їм може 
знадобитися цей препарат для себе?

Багато людей у правоохоронних органах однозначно знають, що ліки з коноплі діють, і всі вони повинні
усвідомлювати, що вони не мають права втручатися у їх використання в медицині. Власне кажучи, я
постачав  цей  препарат  значній  кількості  тих,  хто  сам  служить  поліцейським  у  нашому суспільстві.
Офіцери RCMP навіть надіслали до мене на лікування пацієнтів, які помирали від термінального раку,
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тому багато офіцерів знають, що ця природна речовина діє. Поліція нічим не відрізняється від нас, коли
йдеться про хвороби, вони також бояться раку та інших серйозних захворювань.

Проте поліції, здається, дуже важко зрозуміти той факт, що політика нашого уряду щодо ліків з коноплі
вбиває і їх, і їх сім'ї. Більшість поліцейських намагаються попередити свої провини щодо рейдів, які
вони здійснюють проти тих, хто вживає конопляні ліки, кажучи, що вони просто роблять свою роботу.
Але  це  та  сама  лінія,  яку  використовували  ті,  хто  працював  у  таборах  смерті  Гітлера,  і  вона  не
виправдовувала їхньої поведінки тоді, як і не виправдовує поведінку поліцейських сьогодні.

Настав  час  поліції  прокинутися  від  реальності  того,  що  вони  роблять.  Чи  вважають  поліцейські
неправильно, коли громадськість вирощує найлікарськішу рослину на землі для виробництва цих ліків?
Або вони б самі не шукали цю олію, якби мали кохану людину, яка помирала і потребувала лікування?
Я сподіваюся,  що вони б це зробили,  тому,  можливо,  настав час  поліції  почати наводити зброю на
справжніх злочинців.

Відмовляти громадськості  у використанні ліків з конопель є злочином, і  поліція повинна припинити
виконання законів,  які були введені проти застосування коноплі  для медичних потреб.  Коноплі - це
просто природна нешкідлива цілюща рослина. Тож як поліція чи хтось інший міг подумати, що вони
мають право позбавити людину з серйозною медичною проблемою дозволу на безкоштовне вживання
цієї речовини? ”Рік Сімпсон, конопля: Найлікарська рослина

Чому його називають RSO?

“Рік не почав називати це RSO, інші це робили. Це хороший термін, оскільки він приводить людей до
інформації Ріка про методи та матеріали. Рік справедливо стурбований тим, що люди називають масло,
зроблене не за його методами, і рекомендують якості вихідного матеріалу Phoenix Tears або RSO. Він
знає, що спрацювало у його великому досвіді лікування пацієнтів,  і він хоче переконатися, що дуже
хворі люди отримують те, що він знає, а не те, що "може бути настільки ж хорошим" з такою назвою ...
"Метью

«Без Ріка та його відео я б не знав, що він лікує рак ... хоча я був користувачем і виробником близько 27
років, я не знав, що він має такі якості ... тепер я це роблю завдяки Ріку Сімпсону. .. і без його сміливості
та відвертості ми б усі жили в темряві з цього приводу ... з цієї причини я думаю, що RSO - це хороша
назва для нафти ... але RSO слід дотримуватись інструкцій RS ... ні деякі запахи уявлення про те, що
найкраще ... якщо воно не зламане - не виправляйте це ». Петро

«Джек  Херер  почав  називати  це  маслом  Ріка  Сімпсона  або  RSO.  Рік  не  хотів  називати  це  так,  і
знадобився деякий час, щоб переконати його, що це насправді хороша ідея. Хитрість у тому, що існує
багато  олій  з  конопель/конопель,  і  існує  багато  способів  виробництва  олії  або  екстракту,  і  багато
пацієнтів були обмануті, купуючи олії або екстракти нижчої якості.

RSO виробляється за допомогою певного методу, із специфічних матеріалів та певним чином, тому його
слід називати тим, що це таке - RSO. RSO не є BHO (бутанова медова олія), RSO є декарбоксильованим
і  дуже сильнодіючим та  заспокійливим.  Найкраще RSO-це 95-98% THC, 1-2% CBD та  надзвичайно
потужний  та  заспокійливий  засіб.  Більшість  інших  видів  видобутку  просто  не  дають  олії,
декарбоксильованої та такої потужної, що вимагає багато додаткової роботи. Зазвичай ми обробляємо
велику кількість коноплі, і метод Ріка дуже ефективний і спрощений для переробки великої кількості
канабісу. Ви можете переробити півтора кілограма конопель і виготовити олію менш ніж за дві години,
використовуючи обладнання, яке легко знайти у більшості частин світу. Справа в тому, щоб зробити
ліки якомога швидше, щоб пацієнту не довелося чекати. "JB
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«Мені байдуже, як це називається !!! Будь ласка, називайте це як завгодно, але не смійте таку людину,
як  Рік,  яка  врятувала тисячі  життів  і  все своє життя  присвятила  поширенню інформації.  Це просто
неправильно !! ” Донна

"Я називаю це" конопляною олією "весь час, тому що це так, це є у словнику, просто ще одне слово для
конопель.  Це  старий  модний  термін,  але  все  -таки  правильний  термін.  Ми всі  знаємо,  про  що  він
говорить ». Діон

«Магія в глобулярній голові трихома. Ніде більше THC не існує на заводі. Рослина виробляє ТГК для
захисту своїх репродуктивних частин. Чим ближче ви наближаєтесь до цих частин, бутонів, тим більше
трихомів. Тому бутони мають найбільшу кількість ліків. Це наука, а не здогадки. Ще раз дякую Ріку за
те, що він надихнув мене зробити найкраще масло. Прекрасна прозора бурштинова олія ». Тоні

«Скільки кукурудзи? Ми всі не згодні з JB. Дешевше було б непогано, але давай зараз ». Рік

- Рік, якби канабіс вирощували на тисячах гектарів полів, скільки б ти хотів за нього заплатити? 20
баксів за кілограм? Менш?

Ви дійсно повинні  почати  мислити  тоннами канабісу,  а  не  грамами.  Попит на  олію буде настільки
величезним,  що  неможливо  буде  вирощувати  всю  рослину  тільки  в  «медичних  теплицях».
Найпотужніші та заспокійливі штами доведеться вирощувати на мільйонах гектарів землі у всьому світі.

Наприклад, як тільки дами дійсно зрозуміють, що масло може зробити зі шкірою та зморшками, вони
вимагатимуть 20-30% найкращої олії у всіх своїх косметичних продуктах, і раптом виникне попит на
мільйони тонн найкраще масло тільки для косметики. Потім додайте ще кілька сотень мільйонів тонн
олії для лікарень.

Для виробництва кілограма олії потрібно 5-8 кілограмів сухого бруньки. З одного кілограма олії вийде 5
кілограмів косметичних продуктів - тобто 100 баночок з 50 г мазі/крему/лосьйону/помади/крему для
обличчя/шампуню.  І  сто  баночок  конопляних  мазей/кремів/лосьйонів/помад/кремів  для
обличчя/шампунів - це ніщо, ви можете легко це віддати за день, ви завжди знайдете когось, хто міг би
ними скористатися.

Тож знову почніть  мислити тоннами,  а  не  грамами.  Я знаю,  що нинішні  ціни  набагато  вищі.  Я не
задоволений ними, і я зроблю все можливе, щоб ціна сухої відкритої бруньки з поля досягла приблизно
10-20 баксів за кілограм. Тому що ця ціна дасть роботу та хорошу роботу мільйонам фермерів у всьому
світі. І це призведе до дуже позитивних змін у житті кожного з нас. JB

«Дозвольте мені підсумувати більшість того, що відбувається навколо нафти Ріка Сімпсона. Інструкції
повідомляють людям A, B, C і D. Люди читають їх і запитують - якщо я не зроблю A, чи працюватимуть
B, C і D? Якщо я не роблю B, чи працюватимуть A, C і D? Якщо я не роблю C, чи працюватимуть A, B і
D? Що робити, якщо я не роблю D, чи працюватимуть A, B і C? А що, якщо я буду робити А, В, С і D,
інакше, це все одно дасть справжнє?

Загальна відповідь така: ні, не буде. Якщо ви хочете створити RSO, дотримуйтесь інструкцій до слова.
Якщо ви хочете виготовити щось інше, дотримуйтесь інших інструкцій. Але, будь ласка, не покладайте
на нас відповідальність, якщо ви виробляєте інший тип олії, а лікування зазнає невдачі і закінчиться
непотрібною смертю пацієнта.

Якщо ви зробите A, B, C і D, масло працюватиме найкращим чином. Ось чому там є інструкція. Якщо ви
цього не зробите, це не спрацює або може не спрацювати. Це так просто, чи не так?

Що  б  ви  особисто  хотіли  отримати,  якщо  вам  знадобиться  ліки?  Щось,  що  виявилося  настільки
ефективним, чи щось інше, просто для того, щоб той, хто зробив олію, міг довести або спростувати
свою гіпотезу чи «метод»? На кону ваше життя. Тож будьте обережні, думайте самі та навчайтесь у тих,
хто пройшов цей шлях до вас.

Найкращі побажання тобі. Джиндріх Байєр »
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Сподіваємося, ця книга вам допомогла. 
Тепер ваша черга допомогти нам допомогти 
іншим.

Створення цієї книги та обмін інформацією - це праця любові. На жаль,
любов не оплачує рахунки.

Ми працюємо над перекладом цієї книги на 300+ мов та написанням ще
10 різних книг на цю тему.

Ми розраховуємо на підтримку таких людей, як ви, щоб допомогти з
витратами на переклади, дослідження тощо.

Будь ласка, допоможіть зараз, повернувшись на веб -сайт за адресою
http://www.hempcures.work і  натиснувши кнопку  ПОДАРОЖИТИ через
кнопку PayPal нижче та пожертвуйте все, що вважаєте за варне для вас
та ваших близьких.

Крім того, ви можете використовувати PayPal для надсилання пожертви
безпосередньо на адресу ДОНУЙТЕ@HEMPCURES.WORK або ви можете
пожертвувати через BitCoin на: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Ми цінуємо вашу підтримку і бажаємо вам і вашим близьким здорового і
щасливого життя, наповненого коноплями.
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